
GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 
 

DOM 
2021-07-29 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 533-21

B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 16)
 
Tilltalad

Atila Can, 19820701-0656
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Thomas Martinson
Advokatfirman Carl Axel Thomas 
Martinsson AB
Karlaplan 12
115 20 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-04 -- 2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-04-02 -- 2020-05-30

3. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 
2020

2020-05-03
 

Påföljd m.m.

Fängelse på livstid
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 

1



GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 
 

DOM 
2021-07-29
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Skadestånd

1. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Mohammed Al Housany, Yousuf Mohamed, Dentin 
Jobe, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till dess 
betalning sker.

3. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker

6. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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9. Atila Can ska solidariskt med Ahmad Alhag, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. Beslagen av mobiltelefon och kläder ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54271 p. 2, 3:1, p. 4-6, 
2020-5000-BG54405 p. 1 och 2020-5000-BG56721 p. 5).

2. Beslagen av kvitto och bilnyckel ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55650 p. 1 och 2020-
5000-BG73167 p. 1).

3. Beslaget av anmälan om ägarbyte avseende personbil JNT077 ska bestå tills domen 
vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG60141 
p. 1).

4. Beslaget av påse beslagtagen på Vår Krog & Bar ska bestå tills domen vunnit laga kraft
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG137018 p. 1).

5. Beslaget av handskar återfunna på Hundraårsgatan ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG63511 p. 1).

 
Sekretess

1. Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) är även i 
fortsättningen tillämplig på de fotografier av den avlidne från brottsplatsen som 
förevisats inom stängda dörrar.

2. Sekretessbestämmelsen i 25 kap 1 §, 35 kap 1 och 7 §§ offentlighets- och sekretesslagen 
(2009:400) är även i fortsättningen tillämplig på fotografierna i obduktionsprotokollet 
som föredragits inom stängda dörrar.

3. Sekretessbestämmelsen i 18 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för 
uppgifterna i aktbilaga 710, aktbilaga 815 och s. 15 i aktbilaga 847 som föredragits inom 
stängda dörrar samt de delar av Dodou Jallows förhör som hållits inom inom stängda 
dörrar ska fortfarande gälla.

4. Sekretessen enligt 21 kap 3 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för Atila Cans 
adressuppgifter i partsbilagan till domen ska bestå i målet.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Thomas Martinson får ersättning av staten med 1 233 892 kr. Av beloppet avser 712 500 
kr arbete, 220 343 kr tidsspillan, 54 271 kr utlägg och 246 778 kr mervärdesskatt.

2. Arash Raoufi får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 638 920 kr. 
Av beloppet avser 456 000 kr arbete, 55 136 kr tidsspillan och 127 784 kr mervärdesskatt.
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3. Göran Franzén får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 565 631 
kr. Av beloppet avser 399 000 kr arbete, 53 505 kr tidsspillan och 113 126 kr 
mervärdesskatt.

4. Niclas Hagard får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 592 350 kr. 
Av beloppet avser 420 375 kr arbete, 53 505 kr tidsspillan och 118 470 kr mervärdesskatt.

5. Thomas Petterson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 589 
406 kr. Av beloppet avser 438 900 kr arbete, 32 625 kr tidsspillan och 117 881 kr 
mervärdesskatt.

6. Tommy Nilsson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 751 823 
kr. Av beloppet avser 456 000 kr arbete, 127 890 kr tidsspillan, 17 568 kr utlägg och 150 
365 kr mervärdesskatt.

7. Michael Hansson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 613 870 
kr. Av beloppet avser 465 975 kr arbete, 25 121 kr tidsspillan och 122 774 kr 
mervärdesskatt.

8. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 
för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.

 
Övrigt

Med ändring av tingsrättens tidigare beslut om kvarstad förordnar tingsrätten om fortsatt 
kvarstad på så mycket av Atila Cans egendom att en fordran om 570 000 kr, jämte ränta enligt 
6 § räntelagen till dess betalning sker på 520 000 kr från den 3 maj och på 50 000 kr från den 
12 juni, kan antas bli täckt vid utmätning. Kvarstaden ska bestå i två månader efter att 
tingsrättens dom vunnit laga kraft eller verkställighet av betalningsanspråket dessförinnan 
skett.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 
 

DOM 
2021-07-29 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 533-21

B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Sebastian Emille Jamal Jobe, 19911018-1014
Frihetsberövande: Häktad
Box 53118
400 15 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Thomas Olsson
Fria Advokater KB
Box 12706
112 94 Stockholm

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Alparslan Tügel
Fria Advokater KB
Box 12706
112 94 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-06-12

 
Påföljd m.m.

Fängelse på livstid
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Skadestånd

1. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag, Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

5. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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9. Sebastian Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Ahmad Alhag och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Häktning m.m.

Sebastian Jobe ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Thomas Olsson får ersättning av staten med 574 711 kr. Av beloppet avser 370 500 kr 
arbete, 54 765 kr tidsspillan, 34 504 kr utlägg och 114 942 kr mervärdesskatt.

2. Alparslan Tügel får ersättning av staten med 727 821 kr. Av beloppet avser 413 250 kr 
arbete, 107 426 kr tidsspillan, 61 581 kr utlägg och 145 564 kr mervärdesskatt.

3. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
4. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

Övrigt

Med ändring av tingsrättens tidigare beslut om kvarstad förordnar tingsrätten om fortsatt 
kvarstad på så mycket av Sebastian Jobes egendom att en fordran om 570 000 kr, jämte ränta 
enligt 6 § räntelagen till dess betalning sker på 520 000 kr från den 3 maj och på 50 000 kr 
från den 12 juni, kan antas bli täckt vid utmätning. Kvarstaden ska bestå i två månader efter 
att tingsrättens dom vunnit laga kraft eller verkställighet av betalningsanspråket dessförinnan 
skett.

 
___________________________________
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2021-07-29 
meddelad i 
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B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Kemal Erdogdu, 19901112-2570
Gustaf Dalénsgatan 3 C Lgh 1401
417 22 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Kristofer Stahre
Stahre Persson Advokatbyrå AB
Sankt Eriksgatan 60
112 34 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-06-06

 
Skadestånd

1. Berat Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
3. Kastriot Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
4. Lionell Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
5. Sarah Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
6. Rezorta Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
7. Hira Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
8. Shkelzen Kastratis  skadeståndsyrkande avslås.
9. Bella Kastbecks skadeståndsyrkande avslås.

 
Förverkande och beslag

Beslagen av telefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, 
beslagsliggare nr 2020-5000-BG115553 p. 1-9).
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Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Ersättning

1. Kristofer Stahre får ersättning av staten med 1 383 671 kr. Av beloppet avser 741 000 kr 
arbete, 243 551 kr tidsspillan, 122 386 kr utlägg och 276 734 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

Övrigt

Yrkandet om kvarstad avslås.
 

___________________________________
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B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

DANIEL Meruse Tadesse, 19910627-3817
Frihetsberövande: Häktad i annat mål
Mailbox 1060
411 08 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Payam Hatami
Advokatbyrån Fenix AB
Norra Hamngatan 40
411 06 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Diana Shamoun
Advokatbyrån Fenix AB
Norra Hamngatan 40
411 06 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-02 -- 2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-04-02 -- 2020-05-05

 
Skadestånd

1. Berat Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
3. Lionell Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
4. Sarah Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
5. Rezorta Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
6. Hira Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
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7. Shkelzen Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
8. Bella Kastbecks skadeståndsyrkande avslås.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Ersättning

1. Payam Hatami får ersättning av staten med 682 294 kr. Av beloppet avser 484 500 kr 
arbete, 61 335 kr tidsspillan, 136 459 kr mervärdesskatt.

2. Diana Shamoun får ersättning av staten med 482 831 kr. Av beloppet avser 356 250 kr 
arbete, 30 015 kr tidsspillan och 96 566 kr mervärdesskatt.

3. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
4. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

ULAS Havsut, 19920401-8510
Frihetsberövande: Häktad
Grevegårdsvägen 130 B Lgh 1309
421 61 Västra Frölunda
Medborgare i Turkiet

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

3. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 
2020

2020-05-03
4. Brott mot lagen om brandfarliga och explosiva varor, 29 § 2 st 2 p lagen (2010:1011) om 

brandfarliga och explosiva varor i sin lydelse före 1 januari 2018
2015-01-01 -- 2017-12-02

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Försök till mord, 3 kap 1 § brottsbalken i sin lydelse före 1 januari 2020 och 3 kap 11 § 
brottsbalken samt 23 kap 1 § brottsbalken

2017-12-02
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2. Allmänfarlig ödeläggelse, 13 kap 3 § 1 st brottsbalken
2017-12-02

 
Påföljd m.m.

Fängelse 15 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Skadestånd

1. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 
50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 
60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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7. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

8. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 
60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Ulas Havsut ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ahmad Alhag betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

I beslag tagen krypterad telefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, polisområde, beslagsliggare nr 2021-5000-BG30169 p. 1).

 
Häktning m.m.

Ulas Havsut ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Mikael Nilsson får ersättning av staten med 976 085 kr. Av beloppet avser 543 281 kr 
arbete, 176 963 kr tidsspillan, 60 624 kr utlägg och 195 217 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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2021-07-29 
meddelad i 
Göteborg
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B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

AHMAD Abdullah Alhag, 19940611-5437
Frihetsberövande: Häktad
Godvädersgatan 30
418 38 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Nils Hyllienmark
Advokat Nils Hyllienmark AB
St Gråbrödersgatan 10
222 22 Lund

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse på livstid
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Skadestånd

1. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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2. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Ahmad Alhag ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag tagen krypterad telefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54711 p. 1).

3. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslagen av pekdator, mobiltelefoner samt kläder, solglasögon och skor ska bestå tills 
domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000 
BG54517 p. 1-13, 2020-5000-BG55725 p. 1-3 och 2020-5000-BG80892 p. 1).

6. Beslagen av gods i personbil AHB027 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56290 p. 1-4, p. 6-10).

7. Beslaget av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

1. Ahmad Alhag ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

2. Åklagaren får fortsatt tillstånd att besluta om restriktioner enligt 24 kap 5 a § 
rättegångsbalken gällande rätten att placeras tillsammans med andra (samsittning), vistas i 
gemensamhet, ta emot besök, stå i förbindelse med annan genom elektronisk 
kommunikation samt sända och ta emot försändelser.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Nils Hyllienmark får ersättning av staten med 820 758 kr. Av beloppet avser 398 900 kr 
arbete, 173 000 kr tidsspillan, 84 706 kr utlägg och 164 152 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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B 6972-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mevlüt Altunay, 19950127-0111
Saknar fast postadress

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Markus Bergdahl
Bergdahl & Johansson Advokatbyrå AB
Drottninggatan 30-36
252 21 Helsingborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Eleonora Johansson
Bergdahl & Johansson Advokatbyrå AB
Drottninggatan 30-36
252 21 Helsingborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-29 -- 2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03 -- 2020-05-26

 
Skadestånd

1. Berat Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
3. Lionell Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
4. Sarah Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
5. Rezorta Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
6. Hira Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
7. Shkelzen Kastratis  skadeståndsyrkande avslås.
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8. Bella Kastbecks skadeståndsyrkande avslås.
 

Förverkande och beslag

1. I beslag tagen krypterad telefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2021-5000-BG30163 p. 1).

2. Beslagen av gods i personbil AHB027 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56290 p. 1-4 och p. 6-
10).

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Ersättning

1. Markus Bergdahl får ersättning av staten med 366 392 kr. Av beloppet avser 195 581 kr 
arbete, 72 428 kr tidsspillan, 25 105 kr utlägg och 73 278 kr mervärdesskatt.

2. Eleonora Johansson får ersättning av staten med 826 430 kr. Av beloppet avser 465 619 
kr arbete, 144 203 kr tidsspillan, 51 322 kr utlägg och 165 286 kr mervärdesskatt.

3. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
4. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Kwame Mubarik Sana, 19970830-2311
Frihetsberövande: Häktad
Norra Dragspelsgatan 16 Lgh 1905
421 43 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Anna Bergström
Advokat Anna Bergström AB
Norrgatan 16
432 41 Varberg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse 15 år 10 månader
 

Skadestånd

1. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Mohammed Al Housany, Yousuf Mohamed, Dentin 
Jobe, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till dess 
betalning sker.
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3. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Kwame Sana ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

3. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).
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4. Beslagen av mobiltelefon, sim-kort, nyckel, kläder, skor m.m. ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54572 p. 1-14, 
2020-5000-BG54711 p. 2, 2020-5000-BG55156 p. 2-5, 2020-5000-BG55698 p. 1, 2020-
5000-BG80891 p. 1).

5. Beslagen av gods i personbil AHB027 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56290 p. 1-4 och p. 6-
10).

6. Beslaget av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Kwame Sana ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Anna Bergström får ersättning av staten med 1 339 211 kr. Av beloppet avser 939 694 kr 
arbete,  131 675 kr tidsspillan och 267 842 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

TAREEK Kenyatta Besic, 19980803-4418
Frihetsberövande: Häktad
c/o Hakija Besic
Landalabergen 9
411 29 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Staffan Edh
Advokatfirman Edh AB
Mailbox 1511
411 41 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 15 år 10 månader
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(Hovrätten för Västra Sverige Avd 1, 2020-12-21, B5496/20)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

 
Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken
34 kap 5 § 1 st brottsbalken
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Skadestånd

1. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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9. Tareek Besic ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Ahmad Alhag, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

3. I beslag tagna GPS-puckar förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55713 p. 1-2).

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslagen av gods i personbil GZA17G ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55619 p. 1-30).

6. Beslaget av kläder, skor, telefoner m.m. ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54639 p. 1-13, 2020-
5000-BG55666 p. 2-3 samt 2020-5000-BG55713 p. 3, p. 5:1-5:4, p. 6, p. 8, p. 10 och p. 
13).

7. Beslagen av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Tareek Besic ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Staffan Edh får ersättning av staten med 1 232 909 kr. Av beloppet avser 892 525 kr 
arbete, 86 783 kr tidsspillan, 7 019 kr utlägg och 246 582 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
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Övrigt

Med ändring av tingsrättens tidigare beslut om kvarstad förordnar tingsrätten om fortsatt 
kvarstad på så mycket av Tareek Besics egendom att en fordran om 570 000 kr, jämte ränta 
enligt 6 § räntelagen till dess betalning sker på 520 000 kr från den 3 maj och på 50 000 kr 
från den 12 juni, kan antas bli täckt vid utmätning. Kvarstaden ska bestå i två månader efter 
att tingsrättens dom vunnit laga kraft eller verkställighet av betalningsanspråket dessförinnan 
skett.

 
___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Dodou Jallow, 19980920-6098
Frihetsberövande: Häktad
Saknar fast postadress

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Peter Carlström
Peter Carlström Advokatbyrå AB
Östra Hamngatan 31
411 10 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse på livstid
 

Skadestånd

1. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.
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3. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag , Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag , Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Dodou Jallow ska solidariskt med Atila Can, Ahmad Alhag, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag tagna krypterade telefoner förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54707 p. 1-2).

3. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

28



GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 
 

DOM 
2021-07-29

Mål nr: B 533-21

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslagen av gods i personbil GZA17G ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55619 p. 1-30).

6. Beslaget av mobiltelefon samt kläder och skor ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55033 p. 1-11 samt 
2020-5000-BG55596 p. 1).

7. Beslagen av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Dodou Jallow ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Peter Carlström får ersättning av staten med 1 402 134 kr. Av beloppet avser 914 375 kr 
arbete, 192 814 kr tidsspillan, 14 518 kr utlägg och 280 427 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Doudu DENTIN Jobe, 19990714-0116
Frihetsberövande: Häktad
Kyrkogatan 36
411 15 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Sofia Hansson
Advokatbyrån Hansson & Jansson AB
Engelbrektgatan 7 A
411 27 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse 13 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Skadestånd

1. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag , Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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2. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Dentin Jobe ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Ahmad Alhag, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag tagen krypterad telefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54277 p. 1).

3. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslagen av telefon, sim-kort, pekdator, mobiltelefonkartong, dator och kläder ska bestå 
tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG128727 p. 1, 2020-5000-BG54584 p. 1-12 samt 2020-5000-BG55596 p. 3, p. 7-9, 
p. 11 och p. 16-18).

6. Beslagen av gods i personbilen PSK224 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56780 p. 1-7 och p. 12-
15).

7. Beslagen av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Dentin Jobe ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Sofia Hansson får ersättning av staten med 1 399 821 kr. Av beloppet avser 912 000 kr 
arbete, 185 963 kr tidsspillan, 21 894 kr utlägg och 279 964 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mohammed Al Housany, 20000226-9611
Frihetsberövande: Häktad
Vaniljgatan 14 Lgh 1206
424 45 Angered

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Peter Dahlqvist
FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist 
AB
Sveavägen 17
111 57 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

3. Stämpling till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 2 st brottsbalken
2020-04-05 -- 2020-04-10

 
Påföljd m.m.

Fängelse 12 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
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Skadestånd

1. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

2. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till dess 
betalning sker.

3. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe, och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

5. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

6. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

7. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 kr 
jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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9. Mohammed Al Housany ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 
Kwame Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Ahmad 
Alhag, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

3. I beslag tagen GPS-puck förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG69838 p. 6).

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft. 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslaget av kläder m.m. ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region 
Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54549 p. 1-14).

6. Beslaget av personbil PSK224 ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56780 p. 17).

7. Beslagen av gods i personbilen PSK224 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56780 p. 1-7 och p. 12-
15).

8. Beslagen av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Mohammed Al Housany ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 
kraft mot honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Peter Dahlqvist får ersättning av staten med 1 331 751 kr. Av beloppet avser 783 750 kr 
arbete, 178 785 kr tidsspillan, 102 866 kr utlägg och 266 350 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Karamo Fatty, 20000301-4719
Frihetsberövande: Häktad
Sommarvädersgatan 40 Lgh 1302
418 33 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat David Bardavid
Litigate Lawfirm West Advokat AB
Fabriksgatan 7
412 50 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-31 -- 2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse 12 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Skadestånd

1. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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2. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Karamo Fatty ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Kwame Sana, 
Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag tagna krypterade telefoner förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54707 p. 3-4).

3. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

4. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

5. Beslagen av gods i personbil GZA17G ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55619 p. 1-30).

6. Beslagen av mobiltelefoner, sim-kort samt kläder och skor ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55026 p. 1-14, 
2020-5000-BG55100 p. 2-5 och 2020-5000-BG55596 p. 2).

7. Beslagen av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Karamo Fatty ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. David Bardavid får ersättning av staten med 1 475 143 kr. Av beloppet avser 1 030 750 
kr arbete, 124 171 kr tidsspillan, 25 193 kr utlägg och 295 029 kr mervärdesskatt. Från 
det totala beloppet ska tidigare utbetalt förskott om 250 000 kr inklusive mervärdesskatt 
räknas av.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare offentlig försvarare samt tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

Övrigt

Tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Karamo Fattys egendom att en fordran 
om 570 000 kr, jämte ränta enligt 6 § räntelagen till dess betalning sker på 520 000 kr från den 
3 maj och på 50 000 kr från den 12 juni, kan antas bli täckt vid utmätning. Kvarstaden ska 
bestå i två månader efter att tingsrättens dom vunnit laga kraft eller verkställighet av 
betalningsanspråket dessförinnan skett.

 
___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

OMER Nawzad Abdullah Mohammed, 20000508-4553
Frihetsberövande: Häktad
Synhållsgatan 8 Lgh 1202
421 73 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Claes Dellborg
Gunnar Dellborgs Advokatbyrå AB
Stora Badhusgatan 14
411 21 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Stämpling till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 2 st brottsbalken
2020-04-05 -- 2020-04-10

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 1 år 7 månader
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(Göteborgs tingsrätt Avdelning 4, 2019-03-20, B14286/18)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 5 § 1 st brottsbalken

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagen krypterad telefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG99390 p. 1).

2. Beslaget av mobillåda och mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG115537 p. 1-2, 2020-
5000-BG116197 p. 1 och 2020-5000-BG99390 p. 2-3).
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Häktning m.m.

Omer Mohammed ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom, dock längst till dess att påföljden är till fullo verkställd.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Claes Dellborg får ersättning av staten med 1 147 585 kr. Av beloppet avser 777 100 kr 
arbete, 122 018 kr tidsspillan, 18 950 kr utlägg och 229 517 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

ALI Nooruldeen Hai Chanhan Hai Chanhan, 20010106-0770
Frihetsberövande: Häktad
Hejderidaregatan 5 A Lgh 1001
413 19 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Hans Palm
Advokatfirman Hans Palm AB
Kungsportsavenyn 18
411 36 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse 10 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Skadestånd

1. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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2. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

9. Ali Hai Chanhan ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ahmad Alhag, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

3. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

4. Beslagen av mobiltelefoner, förpackning, sim-kort, USB-minne och simkortsram samt 
kläder och skor ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, 
beslagsliggare nr  2020-5000-BG54981 p. 1, p. 1:1, p. 2-7, p. 10-11 och p. 13 samt  2020-
5000-BG55016 p. 1-12).

5. Beslaget av gods i personbil AHB027 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56290 p. 1-4, p. 6-10).

6. Beslaget av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Ali Hai Chanhan ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Hans Palm får ersättning av staten med 1 236 997 kr. Av beloppet avser 859 750 kr 
arbete, 129 848 kr tidsspillan och 247 399 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

YOUSUF Abdirahim Mohamed, 20011224-3514
Frihetsberövande: Häktad
Friskväderstorget 8 Lgh 1203
418 38 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Magnus Johansson
Advokatfirman SJS KB
Kristinelundsgatan 16
411 37 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Ulrik Smedberg
Advokatfirman SJS KB
Kristinelundsgatan 16
411 37 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Helena Treiberg Claeson, Stefan U. Lind och Linda Wiking
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
Målsägande

Se Målsägandebilaga
 

___________________________________
 

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-05-03

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-05-03

 
Påföljd m.m.

Fängelse 8 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
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Skadestånd

1. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Berat Kastrati med 110 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

2. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Adrian Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 12 juni 2020 till 
dess betalning sker.

3. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Kastriot Kastrati med 50 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

4. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Lionell Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

5. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Sarah Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

6. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag , Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Rezorta Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

7. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Hira Kastrati med 60 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till dess 
betalning sker.

8. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Shkelzen Kastrati med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.
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9. Yousuf Mohamed ska solidariskt med Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame 
Sana, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Mohammed Al 
Housany, Sebastian Jobe och Ulas Havsut betala skadestånd till Bella Kastbeck med 60 
000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 till 
dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna vapen, ammunition, patronhylsor och mantelfragment förklaras 
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-
5000-BG54271 p. 3:2, 2020-5000-BG54427 p. 2-20, 2020-5000-BG54957 p. 1:1-2, p. 2, p. 
3:1-2 och p. 4-6 samt 2020-5000-BG56721 p. 1-4).

2. I beslag taget fordon JNT077 förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55701 p. 1).

3. Beslagen av gods i personbil JNT077 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG54957 p. 7-13).

4. Beslagen av telefonkort, nyckel samt kläder ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG55003 p. 1-12, 2020-
5000-BG55186 p. 1-4 och 2020-5000-BG55716 p. 1).

5. Beslagen av gods i personbilen PSK224 ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG56780 p. 1-7 och p. 12-
15).

6. Beslaget av gods i personbil AAA04C ska bestå tills domen vunnit laga kraft 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare nr 2020-5000-BG61327 p. 1-20).

 
Häktning m.m.

Yousuf Mohamed ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessförordnande, se domslut för Atila Can.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Ulrik Smedberg får ersättning av staten med 691 091 kr. Av beloppet avser 484 500 kr 
arbete, 64 337 kr tidsspillan, 4 036 kr utlägg och 138 218 kr mervärdesskatt.

2. Magnus Johansson får ersättning av staten med 633 876 kr. Av beloppet avser 448 875 kr 
arbete, 54 810 kr tidsspillan, 3 416 kr utlägg och 126 775 kr mervärdesskatt.

3. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Atila Can s. 3-4.
4. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena. Även kostnaden 

för tidigare målsägandebiträden ska stanna på staten.
 

___________________________________
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SAMMANFATTNING AV DOMEN 

 
Bakgrund 

 

Domen behandlar det s.k. Gamlestadsmordet då en man blev skjuten på öppen gata 

den 3 maj 2020 i stadsdelen Gamlestaden i Göteborg men även andra brott med 

anknytning till denna händelse. Åklagaren har åtalat 16 personer för brott som 

åklagaren påstått har begåtts som ett led i en konflikt som pågått under en längre tid 

mellan två grupperingar med sitt ursprung i området Biskopsgården i Göteborg. 

Meddelanden från den krypterade tjänsten EncroChat har haft en avgörande betydelse 

för att bevisa att gärningspersonerna gjort sig skyldiga till brott.  

 

Tingsrättens slutsatser rörande brott och straff 

 

Tingsrätten dömer 13 personer för allvarliga brott som alla döms till längre 

fängelsestraff. Fängelsestraffens längd varierar mellan 1 år och 7 månader och livstid. 

Eftersom sex av de tilltalade var under 21 år när de begick brotten har de fått kortare 

straff på grund av sin ålder. 

 Sebastian Jobe, Atila Can, Dodou Jallow och Ahmad Alhag döms till fängelse 

på livstid.  

 Ulas Havsut, Kwame Sana och Tareek Besic döms till fängelse i 15 år och 10 

månader. 

 Dentin Jobe döms till fängelse 13 år och 10 månader. 

 Mohammed Al Housany och Karamo Fatty döms till fängelse 12 år och 10 

månader. 

 Ali Hai Chanhan döms till fängelse 10 år och 10 månader. 

 Yousuf Mohamed döms till fängelse 8 år och 10 månader. 

 Omer Mohammed döms till fängelse 1 år och 7 månader.  

 

Tingsrätten anser att det inte är bevisat vilka två av de tilltalade som avlossade den 

automatkarbin och den pistol som användes vid mordet den 3 maj 2020. Tolv av de 

tilltalade döms dock för medhjälp till mord, eftersom de aktivt har medverkat till 
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mordet på olika sätt. Tingsrätten dömer dem även för förberedelse till mord på den 

mördade mannens bror och två kusiner. Omer Mohammed döms för stämpling till 

mord på den mördade mannens bror. Även annan brottslighet förekommer. 

 

Tingsrättens frikänner Kemal Erdogdu, Daniel Tadesse och Mevlüt Altunay helt. Detta 

eftersom tingsrätten inte anser att åklagaren har bevisat att de har gjort sig skyldiga till 

de påstådda gärningarna rörande förberedelse till mord och medhjälp till mord. 

Tingsrätten har dock kommit fram till att de alla tre har använt EncroChat-telefoner.  

 

Tingsrättens slutsatser rörande skadestånd  

 

Till följd av de brott som tolv av de tilltalade döms för har tingsrätten beslutat att de 

gemensamt ska betala skadestånd till den mördade mannens närmaste familj och till de 

personer som de förberett att mörda med sammanlagt 570 000 kronor. De tre som 

frikänns ska inte betala skadestånd till målsägandena.  

 

Övriga frågor  

 

Tingsrätten har i domen tagit ställning i två omdiskuterade frågor rörande krypterade 

telefoner. Dels har tingsrätten bedömt att innehållet i EncroChat-konversationerna kan 

ha ett betydande bevisvärde, dels har tingsrätten kommit fram till att de krypterade 

EncroChat- och Ghost-telefonerna som använts i målet är att betrakta som 

brottsverktyg.  

 

Tingsrätten har beslutat att samtliga som döms för brott också ska stanna kvar i häkte 

förutom Atila Can som redan avtjänar ett annat fängelsestraff. 
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BAKGRUND 

 

Söndagen den 3 maj 2020 strax före klockan sju på kvällen sköts Blerim Kastrati till 

döds utanför entrén till ett flerbostadshus i stadsdelen Gamlestaden i Göteborg. Blerim 

Kastrati hade precis anlänt och gått ur sin parkerade bil när han blev skjuten. Ett flertal 

personer uppmärksammade det inträffade och det framkom uppgifter om att två 

skyttar lämnade platsen i en bil av äldre modell. 

 

Händelsen i Gamlestaden antogs av polisen ha en koppling till en konflikt mellan två 

grupperingar kopplade till södra Biskopsgården. En omfattande polisinsats ledde till att 

nio personer, alla tilltalade i detta mål, stoppades i tre olika bilar senare på kvällen den 

3 maj och anhölls för misstänkt inblandning i skjutningen. Den bil som användes vid 

skjutningen påträffades senare och i den fann polisen bl.a. en halvautomatisk pistol av 

märket Walther och en automatkarbin av typen Kalasjnikov.  

 

Under sommaren 2020 fick svensk polis tillgång till material från fransk polis i form av 

kommunikation i okrypterad form som skett via den krypterade tjänsten EncroChat. 

Det framkom då att det fanns meddelanden i detta EncroChat-material som kunde 

vara av betydelse vid utredningen av skjutningen i Gamlestaden den 3 maj. Detta ledde 

till att ytterligare misstankar om brott tillkom samt senare till ytterligare gripanden. 

 

Den 22 och 25 mars väckte åklagaren talan mot de 16 personer som är tilltalade i 

målet.  
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YRKANDEN 

 
Åklagarens yrkanden  

 
De av åklagaren framställda yrkandena framgår av bilaga 1-3 till domen. 

 

Åklagaren har beträffande Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou Jallow, 

Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany och Kwame Sana i åtals-

punkten 1.1-1.2 i bilaga 1 yrkat ansvar för i första hand mord i andra hand medhjälp till 

mord, i tredje hand såvitt avser Tareek Besic, Mohammed Al Housany och Kwame Sana för 

skyddande av brottsling, grovt brott samt för i första hand förberedelse till mord, i 

andra hand medhjälp till förberedelse till mord, i tredje hand stämpling till mord. 

 

När det gäller Sebastian Jobe har åklagaren i åtalspunkten 2.1-2.2 i bilaga 1 yrkat ansvar 

för i första hand anstiftan av mord i andra hand medhjälp till mord samt för i första 

hand förberedelse till mord, i andra hand stämpling till mord.  

 

Åklagaren har vidare beträffande Atila Can i åtalspunkten 3.1-3.3 i bilaga 1 yrkat ansvar 

för i första hand anstiftan av mord, i andra hand medhjälp till mord och för i första 

hand förberedelse till mord, i andra hand stämpling till mord samt för grovt 

vapenbrott. När det gäller den stämplingsgärning som korresponderar mot gärningen i 

åtalspunkten 4 har åklagaren inte yrkat ansvar för denna särskilt utan endast i andra 

hand.  

 

Beträffande Mohammed Al Housany och Omer Mohammed har åklagaren i åtalspunkten 4 i 

bilaga 1 yrkat ansvar för stämpling till mord. 

 

Vidare har åklagaren när det gäller Kemal Erdogdu i åtalspunkten 5.1-5.2 i bilaga 1 yrkat 

ansvar för medhjälp till mord och förberedelse till mord.  

 

I åtalspunkten 6.1-6.2 i bilaga 1 har åklagaren yrkat ansvar för Mevlüt Altunay för med-

hjälp till mord samt för i första hand förberedelse till mord och i andra hand medhjälp 

till förberedelse till mord.  

54



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
 

När det gäller Ulas Havsut har åklagaren yrkat ansvar för medhjälp till mord, för-

beredelse till mord och grovt vapenbrott enligt åtalspunkten 7.1-7.3 i bilaga 1 samt för i 

första hand försök till mord, i andra hand medhjälp till mord, i tredje hand grovt olaga 

hot, i fjärde hand medhjälp till grovt olaga hot samt för i första hand allmänfarlig 

ödeläggelse, i andra hand medhjälp till allmänfarlig ödeläggelse och för brott mot lagen 

om brandfarliga och explosiva varor, grovt brott, enligt åtalspunkten 8.1-8.3 i bilaga 1. 

 

Åklagaren har vidare yrkat ansvar såvitt avser Daniel Tadesse för medhjälp till mord och 

förberedelse till mord enligt bilaga 2. 

 

Målsägandenas skadeståndsyrkanden 

 

Berat Kastrati har begärt skadestånd med 160 000 kr att utges solidariskt av samtliga 

tilltalade i målet förutom Omer Mohammed, varav 60 000 kr för sveda och värk och 

100 000 kr för kränkningsersättning. På beloppet har Berat Kastrati begärt ränta enligt 

6 § räntelagen från den 3 maj 2020 till dess betalning sker. Som grund har han 

huvudsakligen anfört följande. Han har på sätt som åklagaren påstått utsatts för 

kränkning genom mordet på hans bror Blerim Kastrati. De hade en mycket nära 

relation och mordet har inneburit stort psykiskt lidande för honom. Han har vidare 

utsatts för en allvarlig kränkning av sin personliga integritet genom gärningen som 

gäller förberedelse till mord. Detta särskilt med hänsyn till den långa tidsperioden och 

det stora antalet inblandade. 

 

Adrian Kastrati har begärt skadestånd för kränkning med 100 000 kr att utges solidariskt 

av samtliga tilltalade i målet förutom Omer Mohammed. På beloppet har Adrian 

Kastrati begärt ränta enligt 6 § räntelagen från den 12 juni 2020 till dess betalning sker. 

Han har som grund anfört kränkning till följd av de åtalade gärningarna.  

 

Kastriot Kastrati har begärt skadestånd för kränkning med 100 000 kr att utges 

solidariskt av samtliga tilltalade i målet förutom Mevlüt Altunay, Omer Mohammed 

och Daniel Tadesse. På beloppet har Kastriot Kastrati begärt ränta enligt 6 § räntelagen 
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från den 3 maj 2020 till dess betalning sker. Han har som grund anfört att gärnings-

männen i enlighet med åtalet uppsåtligen har vållat honom skada och att gärningarna 

allvarligt har kränkt hans personliga integritet. 

 

Lionell Kastrati har begärt skadestånd med 135 000 kr att utges solidariskt av samtliga 

tilltalade i målet förutom Omer Mohammed, varav 60 000 kr för sveda och värk och 

75 000 kr för – så som tingsrätten har uppfattat det – kränkning i form av ersättning 

enligt 9 § brottsskadelagen (2014:322). På beloppet har Lionell Kastrati begärt ränta 

enligt 6 § räntelagen från den 3 maj 2020 till dess betalning sker. Han har som grund 

anfört huvudsakligen följande. De tilltalade har utsatt honom för kränkning på sätt 

som åklagaren har påstått genom att skjuta ihjäl hans pappa. Mordet har inneburit 

psykiskt lidande för honom. Brottet har varit ägnat att skada tryggheten och tilliten hos 

honom. 

 

Sarah Kastrati och Rezorta Kastrati har var och en begärt skadestånd för sveda och värk 

med 80 000 kr att utges solidariskt av samtliga tilltalade i målet förutom Omer 

Mohammed. På beloppen har de begärt ränta enligt 6 § räntelagen från den 3 maj 2020 

till dess betalning sker. Som grund har de anfört de åtalade gärningarna och att 

omständigheterna vid dessa ger skäl att frångå det schablonbelopp som angetts i praxis. 

 

Hira Kastrati, Shkelzen Kastrati och Bella Kastbeck har var och en begärt skadestånd för 

sveda och värk med 80 000 kr att utges solidariskt av samtliga tilltalade utom Omer 

Mohammed. På beloppen har de begärt ränta enligt 6 § räntelagen från den 3 maj 2020 

till dess betalning sker. Som grund har de anfört följden av de åtalade gärningarna och 

att omständigheterna vid dessa ger skäl att överskrida det schablonbelopp som 

förekommer i praxis. 

 

Hira Kastrati och Shkelzen Kastrati har därutöver begärt skadestånd för kränkning med 

110 000 kr vardera av Ulas Havsut. På beloppen har de begärt ränta enligt 6 § ränte-

lagen från den 2 december 2017 till dess betalning sker. Som grund för skadestånden 

har de anfört kränkning på grund av de åtalade gärningarna fördelat med 100 000 kr 

avseende åtalspunkt 8.1 och 10 000 kr gällande åtalspunkt 8.2 i bilaga 1. 
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Samtliga målsägande har biträtt respektive åtal. 

 
DE TILLTALADES INSTÄLLNINGAR 

 

Atila Can har erkänt att han främjat mordet på Blerim Kastrati på sätt som anges i 

stycke 2 i åtalspunkten 3.1 (medhjälp till mord) men bestritt ansvar för brott. Han har 

därvid gjort gällande att han och hans familj befunnit sig i en nödliknande situation. 

Han har vidare förnekat förberedelse till mord alternativt stämpling till mord på Berat, 

Adrian och Kastriot Kastrati (åtalspunkten 3.2) och bestritt ansvar för brott. Såvitt 

avser åklagarens andrahandsyrkande rörande stämpling till mord på Berat Kastrati 4-10 

april 2020 har han erkänt att han via en krypterad telefon efterfrågat om det fanns 

någon som kunde åta sig uppdraget att mot betalning döda denne men bestritt ansvar 

för brott. Han har även rörande dessa påståenden gjort gällande att han och hans familj 

befunnit sig i en nödliknande situation. Atila Can har erkänt grovt vapenbrott 

(åtalspunkten 3.3). Han har medgett kvarstadsyrkandet.  

 

Atila Can har medgett skadeståndsskyldighet men inte vitsordat något belopp som 

skäligt i och för sig. Han har vitsordat sättet att beräkna ränta. Han har gjort gällande 

att skadeståndsbeloppen ska jämkas på grund av medvållande från målsägandenas sida 

hänförligt till att målsägandena varit en del av en krets av personer som utfört 

brottsliga handlingar mot honom.  

 

Ali Hai Chanhan har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkanden om förverkande och har medgett yrkandena om 

bevisbeslag. Ali Hai Chanhan har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin 

inställning i skuldfrågan, det vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Yousuf Mohamed har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Yousuf Mohamed 

har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det 

vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 
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belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 

beräkna ränta. 

 

Karamo Fatty har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Han har bestritt 

kvarstadsyrkandet. Karamo Fatty har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till 

sin inställning i skuldfrågan, det vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda 

brott. Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft 

någon invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Kwame Sana har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Kwame Sana har 

bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill 

säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 

belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 

beräkna ränta. 

 

Mohammed Al Housany har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har 

förnekat att han innehaft och skrivit meddelanden kopplade till användarnamnet 

welcomingorchid. Han har oavsett detta genom sin offentliga försvarare ifrågasatt om inte 

personen/personerna bakom användarnamnet welcomingorchid frivilligt tillbakaträtt. Han 

har ingen erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. 

Mohammed Al Housany har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin 

inställning i skuldfrågan, det vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

  

Dentin Jobe har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Dentin Jobe har 

bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill 

säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 

belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 
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beräkna ränta. 

 

Tareek Besic har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har motsatt sig 

åklagarens yrkande om bevisbeslag rörande beslagtagna föremål angivna i beslags-

protokoll 2020-5000-BG55619 p. 1, 3, 6, 13, 17, 18, 21, 27, 28 och 29, 2020-5000-

BG54639 p. 3-13 samt 2020-5000-BG55713 p. 5:1-5:4 men har inte haft någon erinran 

mot de övriga särskilda yrkandena. Han har bestritt kvarstadsyrkandet. Tareek Besic 

har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det 

vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 

belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 

beräkna ränta. 

  

Dodou Jallow har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag med undantag för 

yrkandet om förverkande av beslagtagna krypterade telefoner (beslagsprotokoll 2020-

5000-BG54707 p. 1-2) vilket yrkande han har motsatt sig. Dodou Jallow har bestritt 

skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill säga han 

har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något belopp som 

skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Daniel Tadesse har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Daniel Tadesse 

har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det 

vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 

belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 

beräkna ränta. 

 

Sebastian Jobe har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har bestritt 

kvarstadsyrkandet. Sebastian Jobe har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning 

till sin inställning i skuldfrågan, det vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda 

brott. Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft 

någon invändning mot sättet att beräkna ränta. 
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Ahmad Alhag har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Ahmad Alhag har 

bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill 

säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något 

belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att 

beräkna ränta. 

 

Kemal Erdogdu har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag. Han har bestritt kvarstadsyrkandet. 

Kemal Erdogdu har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan, det vill säga han har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte 

vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning 

mot sättet att beräkna ränta. 

 

Mevlüt Altunay har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har medgett 

åklagarens yrkande om förverkande av en krypterad telefon och han har ingen erinran 

mot åklagarens yrkande om bevisbeslag. Mevlüt Altunay har bestritt skadestånds-

yrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill säga han har inte 

gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i 

och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Ulas Havsut har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har medgett 

åklagarens yrkande om förverkande av en krypterad telefon. Ulas Havsut har bestritt 

skadeståndsyrkandena med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan, det vill säga han 

har inte gjort sig skyldig till påstådda brott. Han har inte vitsordat något belopp som 

skäligt i och för sig, men har inte haft någon invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Omer Mohammed har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har ingen 

erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag.  
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FRIHETSBERÖVANDEN 

 
De tilltalade har med anledning av misstanke om brott som prövas genom denna dom 

varit berövade friheten som gripna, anhållna och häktade enligt följande 

 Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Dodou Jallow, Mohammed Al Housany, 

Karamo Fatty, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Yousuf Mohamed och Kwame 

Sana från och med den 4 maj 2020. 

 Atila Can från och med den 20 augusti 2020 till och med den 24 juni 2021 då 

han överfördes till kriminalvårdsanstalt för att avtjäna straff på sätt som anges i 

det strafftidsbeslut som finns i målet. 

 Mevlüt Altunay från och med den 20 augusti 2020 till och med den 30 juni 

2021 då han försattes på fri fot. 

 Kemal Erdogdu från och med den 21 september 2020 till och med den 30 juni 

2021 då han försattes på fri fot.  

 Omer Mohammed från och med den 21 september 2020. 

 Ulas Havsut från och med den 24 september 2020. 

 Sebastian Jobe i Sverige från och med den 27 november 2020 och dessförinnan 

var han frihetsberövad i Gambia från och med den 31 oktober 2020 tills 

överföring skedde till Sverige på grund av misstanke som prövas i målet. 

 Daniel Tadesse från och med den 25 mars 2021 till och med den 30 juni 2021. 

Samtliga tilltalade har varit häktade med restriktioner under hela häktningstiden fram 

till och med att huvudförhandlingen avslutades. Från att huvudförhandlingen 

avslutades den 24 juni 2021 har åklagaren inte längre haft tillstånd att meddela beslut 

om restriktioner såvitt avser Mohammed Al Housany, Mevlüt Altunay, Karamo Fatty, 

Kemal Erdogdu, Ali Hai Chanhan, Ulas Havsut, Dodou Jallow, Dentin Jobe, Sebastian  

Jobe, Yousuf Mohamed, Omer Mohammed, Kwame Sana, Tareek Besic och  

Daniel Tadesse. Åklagaren har även efter att huvudförhandlingen avslutades haft rätt 

att meddela beslut om restriktioner såvitt avser Ahmad Alhag. Tingsrätten beslutade 

också den 24 juni 2021 att Atila Can inte längre skulle vara häktad i målet utan att han 

skulle överföras till anstalt för att avtjäna ett tidigare utdömt fängelsestraff. Den 30 juni 

2021 beslutade tingsrätten att Daniel Tadesse, Mevlüt Altunay och Kemal Erdogdu 

inte längre skulle vara häktade i målet.  
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UTREDNINGEN I MÅLET M.M. 

 

Det har varit fråga om en omfattande rättegång. Huvudförhandlingen pågick i 35 dagar 

och avslutades den 24 juni 2021.  

 

I målet är 16 personer tilltalade, vilka har företrätts av 20 offentliga försvarare. Fyra 

tilltalade har företrätts av två offentliga försvarare. Antalet målsägande uppgår till nio 

personer, vilka har biträtts av sex målsägandebiträden. 

 

Åklagaren har åberopat mycket omfattande skriftlig bevisning däribland ett stort s.k. 

EncroChat-material, protokoll över brottsplatsundersökningar och fordonsunder-

sökningar, PM av polismän, fotografier, sakkunnigutlåtanden, kartor, beslagsprotokoll, 

rättsintyg och obduktionsprotokoll. Den skriftliga bevisningen framgår av bilaga till 

stämningsansökningarna med vissa tillägg som framgår av aktbilaga 535 samt 

tingsrättens protokoll från huvudförhandlingen.  

 

I målet har samtliga tilltalade hörts.  

 

De flesta målsägandena i målet har hörts, dock inte Blerim Kastratis son och inte heller 

hans syster Bella Kastbeck. På åklagarnas begäran har även ett fyrtiotal vittnen hörts 

inför domstolen. 

 

Tingsrätten har också på åklagarnas begäran hållit syn på olika platser i Göteborg 

däribland på Lars Kaggsgatan, Londongatan, Gropegårdsgatan, Munkedalsgatan, 

Tideräkningsgatan och Hundraårsgatan samt i Nödinge.  

 

Målsägandena har åberopat huvudsakligen samma bevisning som åklagaren.  

 

Även några av de tilltalade har åberopat viss bevisning.  

 

Samtliga angivna datum nedan avser år 2020 om inte annat anges. 
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Tingsrätten har under huvudförhandlingen tagit del av och bedömt all utredning som 

redovisats ovan. Samtliga förhör har spelats in. Mot bakgrund av materialets omfång 

redovisas i domen endast de uppgifter från bevisningen som tingsrätten anser behövs 

för att förstå hur tingsrätten har kommit fram till sina slutsatser. 

 

Ordlista 

 

Nedan följer att antal ord som tingsrätten anser har nedanstående betydelse och som 

avser att underlätta förståelsen när det gäller de exempel på EncroChat-meddelanden 

som tingsrätten lyft in i domen.  

 

Araba - Bil  

Campa/Kampa - Att spana efter personer 

Chorba/Shorba - Kaos, röra, soppa 

Goare - Person som används som lockbete  

Harb - Krig  

Hassebil - Bil skriven på en i Göteborg ökänd bilmålvakt med förnamnet Hasse  

Kalle Anka /Kalle/7.62 - Automatvapen av typ Kalasjnikov 

Mat - Ammunition 

Stasha - Gömma 

Sicarios – Torpeder, lejda mördare 

Zastava /CZ- Crvena Zastava, Serbisk tillverkare av vapen 

Äpple - Handgranat 

7.65 /7.62 /9 mm/Nia - Vapen/ammunition med viss kaliber 

 

INLEDANDE RÄTTSLIGA UTGÅNGSPUNKTER 

 

Åtalet omfattar gärningspåståenden som i korthet kan beskrivas enligt följande.  

 

Med stämpling avses bl.a. att någon söker anstifta någon annan eller åtar eller erbjuder 

sig att utföra en gärning.  
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Med förberedelse avses bl.a. att någon tar emot eller lämnar pengar som betalning för 

ett brott eller tar befattning med ett brottsverktyg. Ansvar för stämpling och 

förberedelse kan endast bli aktuellt om gärningen aldrig kom till fullbordan eller 

försök.  

 

Med anstiftan avses att någon förmår annan att utföra en gärning. För anstiftansansvar 

krävs att gärningen kom till fullbordan eller ledde till ett straffbart försök. 

 

Allmänt om stämplingsbrottet 

 

Vid stämpling består den straffbara handlingen i att komma i kontakt med någon 

annan person. I samband med denna kontakt ska gärningsmannen försöka förmå 

någon att begå ett brott eller erbjuda sig att utföra det. Under begreppet stämpling 

faller alltså bl.a. vad som i realiteten är ett försök att anstifta brott. Stämpling omfattar 

inte varje förbindelse med någon annan för att förbereda, möjliggöra eller underlätta 

brott, utan stämpling är inskränkt till de tre handlingstyperna att i samråd med någon 

annan  

- besluta gärningen  

- söka anstifta någon annan åta eller  

- erbjuda sig att utföra gärningen. 

Ansvar för stämpling kan bli aktuellt även om ett brott kommit att avvärjas eller att det 

fullbordats på ett annat sätt än det som den aktuella stämplingsgärningen beskriver.   

 

Allmänt om förberedelse till brott 

 

Beträffande förberedelsebrott har Högsta domstolen i rättsfallet NJA 2020 s. 703 

anfört följande. Bestämmelser om förberedelse till brott finns i 23 kap. 2 § 

brottsbalken. Enligt första stycket 2 ska den som med uppsåt att utföra eller främja 

brott skaffar, tillverkar, lämnar, tar emot, förvarar, transporterar, sammanställer eller tar 

annan liknande befattning med något som är särskilt ägnat att användas som 

hjälpmedel vid ett brott, dömas för förberedelse till brottet, om han eller hon inte har 

gjort sig skyldig till fullbordat brott eller försök. Om faran för att brottet skulle 

64



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
fullbordas var ringa eller om gärningen med hänsyn till andra omständigheter är 

mindre allvarlig, ska det enligt fjärde stycket inte dömas till ansvar. 

 

Kriminaliseringen av förberedelsehandlingar tar sikte på gärningar som till sin typ är 

samhällsfarliga med hänsyn till risken för allvarliga brott men omfattar också gärningar 

vars farlighet i första hand ligger i att de utgör led i en konkret brottsplan. Antalet 

brottstyper som bestraffas på förberedelsestadiet har genom åren successivt ökat (se 

t.ex. prop. 2010/11:76 och prop. 2015/16:113). 

 

Vid uppsåtsbedömningen finns det skäl att skilja på sådana fall där den som utfört 

förberedelsehandlingen själv ska utföra brottet och andra fall. I de senare fallen räcker 

det som huvudregel att gärningen utförs med uppsåt att brott av ett visst slag ska 

komma till stånd, även om det ännu inte föreligger en konkret brottsplan. När det är 

fråga om s.k. egenförberedelse måste vederbörande vid tidpunkten för förberedelse-

handlingen ha beslutat att senare företa den handling som utgör brottet. Uppsåts-

bedömningen kan i dessa fall inte göras med hjälp av de vanliga uppsåtsformerna. Det 

avgörande vid egenförberedelse är gärningsmannens avsikt att senare utföra brottet.  

 

PARTERNA  

 

För att den fortsatta framställningen ska vara lättare att förstå har tingsrätten nedan 

redovisat en bakgrund rörande huvuddelen av de inblandade parterna och deras 

eventuella släktskap eller kopplingar till varandra. 

 

Målsägandena 

 

Adrian Kastrati och Kastriot Kastrati är bröder. De är kusiner med Berat Kastrati och 

avlidne Blerim Kastrati, som i sin tur är bröder. Alla fyra är uppvuxna i södra 

Biskopsgården. Adrian Kastrati kallas för Lilleman, Berat Kastrati kallas för Bertil och 

Kastriot Kastrati är känd som Kasse.  

 

65



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Övriga målsäganden är föräldrar, systrar och barn till avlidne Blerim Kastrati. När 

tingsrätten nedan anger målsägandena avses Berat, Blerim, Adrian och Kastriot 

Kastrati och inte någon av de övriga personerna som är målsäganden i målet. 

 

De tilltalade och deras kopplingar till varandra 

 

Atila Can är en 39-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Atila Cans familj 

har bl.a. drivit restaurangen Vår Krog & Bar på Vårväderstorget i södra Biskopsgården. 

Han är morbror till medtilltalade Mevlüt Altunay. Atila Can har uppgett att han har 

arbetat tillsammans med Ulas Havsut och att de, bl.a. under den period som åtalet 

avser, har umgåtts som vänner. Han känner även såväl Sebastian Jobe som dennes 

äldre bror Eddie Jobe. När det gäller övriga tilltalade har Atila Can uppgett att han 

känner flera av dem till namnet och att han även känner till att de har vissa smeknamn. 

Atila Can har även uppgett att han känner till flera av målsägandena sedan tidigare, bl.a. 

Adrian och Berat Kastrati eftersom de vuxit upp i samma område.  

 

Ulas Havsut är en 29-årig man som är uppvuxen i Göteborg. Han har uppgett att han 

känner Atila Can sedan länge och att han även känner till dennes familj och även 

Mevlüt Altunay. Ulas Havsut har vidare uppgett att han känner Kemal Erdogdu även 

om de inte umgås.  

 

Mevlüt Altunay är en 26-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han är 

systerson till Atila Can men han har, enligt egen uppgift, inte haft så mycket kontakt 

med Atila Can och de har inte umgåtts mer än vid familjesammankomster. Han har 

även uppgett att han är barndomsvän med Ahmad Alhag och vän med Kwame Sana. 

Karamo Fatty, Dodou Jallow, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Tareek Besic och 

Ulas Havsut känner han även om han inte umgåtts med dem. 

 

Dentin Jobe är en 22-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han är bror till 

medtilltalade Sebastian Jobe. Han är även bror till Elias Jobe och Eddie Jobe vilka båda 

omnämns i denna dom. Enligt Dentin Jobe är han vän sedan länge med Karamo Fatty 

och Dodou Jallow. Han har även uppgett att han känner till Ali Hai Chanhan och 
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Yousuf Mohamed eftersom de är uppväxta i samma område samt att han även känner 

Mohammed Al Housany och Tareek Besic. Dentin Jobe har vidare uppgett att han 

känner Berat Kastrati från när de var yngre. 

 

Sebastian Jobe är en 29-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han är bror 

till medtilltalade Dentin Jobe samt även till Elias Jobe och Eddie Jobe. Sebastian Jobe 

har enligt egen utsago bott utomlands de senaste åren. Han har uppgett att känner till 

flera av de övriga tilltalade bl.a. Karamo Fatty och Dodou Jallow eftersom de är vänner 

till hans bror Dentin Jobe. När det gäller målsägandena har Sebastian Jobe uppgett att 

han kände Blerim Kastrati och känner Berat Kastrati sedan barndomen. 

 

Ahmad Alhag är en 27-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han har 

uppgett att han sedan lång tid tillbaka är vän med Mevlüt Altunay och att han känner 

och umgås med Kwame Sana. Han känner även till Atila Can genom sin vänskap med 

Mevlüt Altunay och dennes familj. Dessutom känner han Sebastian Jobe, Kemal 

Erdogdu, Karamo Fatty, Dodou Jallow, Ali Hai Chanhan och Yousuf Mohamed då de 

vuxit upp i samma område. Han har även uppgett att han kände Blerim Kastrati och 

känner Berat, Adrian och Kastriot Kastrati. 

 

Dodou Jallow är en 22-årig man som är uppvuxen i Gambia och södra Biskopsgården. 

Han har uppgett att han känner Karamo Fatty, Ahmad Alhag och Tareek Besic sedan 

lång tid tillbaka och att han även känner Dentin Jobe, Ali Hai Chanhan, Mohammed Al 

Housany och Yousuf Mohamed. Han har även uppgett att han kände Blerim Kastrati 

och känner Adrian och Kastriot Kastrati. 

 

Karamo Fatty är en 21-årig man som är uppvuxen i Gambia och i södra Biskopsgården. 

Han har uppgett att han inte vill uttala sig om eller hur han känner några av de 

tilltalade. Han har dock uppgett att han kände till vem Blerim Kastrati var och känner 

till vilka Berat, Adrian och Kastriot Kastrati är. 

 

Kwame Sana är en 23-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han har 

uppgett att han inte vill uttala sig om eller hur han känner någon av de övriga i målet.  
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Ali Hai Chanhan är en 20-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han har 

uppgett att han inte vill uttala sig om eller hur han känner någon av de övriga i målet. 

 

Kemal Erdogdu är en 29-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Kemal 

Erdogdu har uppgett att han känner Eddie Jobe och Berat Kastrati. Han känner även 

Sebastian Jobe även om de inte träffas eller har någon kontakt. När det gäller Atila Can 

känner han honom men de har haft en dålig relation till följd av saker som hänt efter 

skjutningen på Vår Krog & Bar och att det ofta uppstår tjafs om de träffas.  

 

Mohammed Al Housany är en 21-årig man som är uppvuxen i Västra Frölunda. Han har 

uppgett att han är barndomsvän med Omer Mohammed och att han är vän med 

Daniel Tadesse. Bland övriga tilltalade känner han även Dentin Jobe, Karamo Fatty, 

Dodou Jallow och Tareek Besic. Han känner till Ali Hai Chanhan och Yousuf 

Mohamed. 

 

Yousuf Mohamed är en 20-årig man som är uppvuxen i södra Biskopsgården. Han har 

uppgett att han inte vill uttala sig om eller hur han känner någon av de övriga i målet. 

 

Tareek Besic är en 22-årig man som är uppvuxen i Göteborg. Han har uppgett att han av 

de i målet inblandade endast känner Dodou Jallow, Kwame Sana, Mohammed Al 

Housany samt även Dentin Jobe och Karamo Fatty. 

 

Omer Mohammed är en 21-årig man som är uppvuxen i Västra Frölunda. Han har 

uppgett att han är nära barndomsvän med Mohammed Al Housany och att han känner 

Daniel Tadesse väl. Omer Mohammed har uppgett att han bland de övriga inblandade i 

målet endast känner Dentin Jobe och att han känner till vem Ahmad Alhag är. 

 

Daniel Tadesse är en 30-årig man som är uppvuxen i Västra Frölunda/Tynnered. Han 

har uppgett att han inte vill uttala sig om eller hur han känner några av de tilltalade. 

Han har dock uppgett att han kände till vem Blerim Kastrati var och känner till vilka 

Berat, Adrian och Kastriot Kastrati är. 
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PÅSTÅDDA KRIMINELLA NÄTVERK OCH KONFLIKTER MELLAN 

PARTERNA 

 

Åklagaren har gjort gällande att de åtalade gärningarna har en tydlig koppling till en 

pågående konflikt mellan två kriminella grupperingar. Vidare har åklagaren påstått att 

målsägandena samt de tilltalade på olika sätt har eller har haft kopplingar till sådana 

grupperingar. 

 

Såväl målsägandena som de tilltalade har förnekat alla påståenden om att de själva 

skulle ha kopplingar till några kriminella nätverk, organisationer eller grupperingar.  

 

Som tingsrätten redovisat i avsnittet ovan har flera av de inblandade berättat att de är 

vänner eller bekanta med varandra. De har dock betonat att det rör sig om släkt- eller 

vänskapsband utan kopplingar till kriminalitet i organiserad form. Åklagaren har till 

stöd för sitt påstående om vilka personer som är knutna till framförallt det som 

åklagaren kallar Södra Biskop lagt fram skriftlig bevisning bl.a. i form av PM eller 

utdrag rörande genomförda poliskontroller under åren 2013 till 2020. Tingsrätten har 

även hört ett antal poliser rörande dessa frågor. Till detta kommer de uppgifter som 

framkommit från de EncroChat-meddelanden som åklagaren och även flera av de 

tilltalade lagt fram som bevisning. Tingsrätten kommer först att redovisa den bakgrund 

som åklagaren anser rör den påstådda konflikten och som är kopplad till de åtalade 

gärningarna. Därefter kommer tingsrätten att bedöma om den framlagda bevisningen 

ger stöd för åklagarens påstående. 

 

Bakgrund och historik 

 

Enligt åklagare och polis finns det i området Biskopsgården på Hisingen i norra 

Göteborg kriminella nätverk, organisationer eller grupperingar som har bl.a. narkotika-

försäljning som en betydande inkomstkälla. Nätverken består ofta av personer som 

vuxit upp tillsammans i området.  
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Många av de tilltalade liksom bl.a. målsägandena Adrian Kastrati och Berat Kastrati var 

fram till senare delen av 2016 knutna till samma nätverk, kallat Södra Biskop eller 

Södra. I nätverket ingick även Sebastian Jobe och dennes äldre bror Eddie som 

ledande aktörer. 

 

Under 2016 skedde en splittring i Södra Biskop då det uppstod en konflikt mellan 

Eddie Jobe och Adrian Kastrati.  

 

Efter splittringen har de olika sidorna i konflikten ibland benämnts A-falangen eller 

Södra Biskop (personer kopplade till Eddie Jobe) och B-falangen (personer kopplade 

till Adrian Kastrati).  

 

Nedan angivna brottsliga eller våldsamma handlingar anser åklagaren är kopplade till 

denna konflikt. 

 

På kvällen den 25 november 2016 blev Adrian Kastrati skjuten i ryggen på 

Väderstrecksgatan i Södra Biskopsgården. Detta mordförsök har inte lett till någon 

domstolsprövning. Bl.a. nu tilltalade Kwame Sana blev dock delgiven misstanke om 

brott under förundersökningen.  

 

Den 15 december 2016 kastades det en handgranat mot Kwame Sanas familjs bostad.  

  

Den 25 december 2016 blev Mohammed Sarhan, som enligt åklagaren stod på Adrian 

Kastratis sida efter splittringen, skjuten till döds. Ingen har dömts för mordet. Personer 

kopplade till Södra Biskop har dömts för medhjälp till mord respektive grovt 

vapenbrott och skyddande av brottsling, grovt brott, avseende det mordet.  

 

Den 1 december 2017 avlossade okänd gärningsperson ett flertal skott mot okända 

målsäganden som polisen misstänker har anknytning till Södra Biskop. 

 

Den 2 december 2017 krossade en okänd gärningsperson entrédörren i trapphuset i 

det hus där Blerim Kastratis barn då bodde. Gärningspersonen misstänktes för 
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mordbrand genom att därefter ha kastat brännbar vätska på aktuell lägenhetsdörr, tänt 

på och orsakat band.  

 

Samma dag detonerade en handgranat utanför Hira och Shkelzen Kastratis bostad. 

Den senare gärningen är uppe till prövning i detta mål då Ulas Havsut är åtalad för 

bl.a. försök till mord och allmänfarlig ödeläggelse, se åtalspunkterna 8.1-8.3. 

 

På morgonen den 5 december 2017 påträffade Adrian Kastratis pappa en osäkrad 

handgranat i ett glas under den bil som Adrian Kastrati använde. En person som såväl 

tingsrätten som hovrätten ansåg hade anknytning till Södra Biskop har dömts för att ha 

hanterat den aktuella handgranaten.  

 

Senare samma dag kastade en okänd gärningsman in en förmodad handgranat genom 

ett fönster till bröderna Jobes mammas bostad på Sommarvädersgatan i 

Biskopsgården. 

 

Den 26 januari 2018 utsattes Adrian Kastratis föräldrars kolonistuga på 

Lantmannagatan på Hisingen för ett angrepp. En okänd gärningsman hade då försökt 

tända eld på kolonistugan. 

 

Den 11 april 2018 utsattes Adrian Kastrati och hans far Agron Kastrati för ett 

mordförsök då de blev beskjutna i den bil de åkte i. En person har dömts för bl.a. 

försök till mord avseende denna händelse. 

 

Den 20 maj 2018 sköts Javier Flores till döds. Javier Flores bedömdes vara knuten till 

B-falangen och Adrian Kastrati. Flera personer har dömts för brott bl.a. mord 

avseende denna händelse. 

 

Den 11 juli 2018 avlossade en okänd gärningsperson ett flertal skott mot Kastriot 

Kastrati.  
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Den 16 oktober 2018 blev Blerim Kastratis dåvarande flickvän hotad med vapen i ett 

parkeringsgarage. 

 

Den 18 oktober 2018 avlossade en okänd gärningsperson ett flertal skott mot ett 

fönster i ett rum där Dentin Jobe befann sig vid tillfället.  

 

Den 2 november 2018 blev Adrian Kastrati hotad med ett vapen när denne satt i sin 

bil. En person med anknytning till Södra Biskop har senare dömts för grovt olaga hot 

rörande denna händelse. 

 

I början av november 2018 pågick förberedelser för att mörda Blerim Kastrati. Två 

personer med anknytning till Södra Biskop har senare dömts för förberedelse 

respektive medhjälp till förberedelse till mord på Blerim Kastrati. 

 

Den 14 november 2018 sköts en person ihjäl av en person med kopplingar till Södra 

Biskop. Offret saknade kopplingar till konflikten. Gärningsmannen, som senare 

dömdes för mord och även för förberedelse till mord på Blerim Kastrati, antogs ha 

misstagit sig på person. 

 

I slutet av januari 2019 pågick förberedelser för att mörda Adrian Kastrati. Eddie 

Jobe har dömts för detta brott.  

 

Den 5 maj 2019 blev Adrian Kastrati beskjuten med ett stort antal skott när han satt i 

en bil på Ekebergsgatan på Hisingen.  

 

Den 20 maj 2019 skottskadades en person med anknytning till Adrian Kastrati efter att 

ha blivit beskjuten på Långströmsgatan på Hisingen. Vid den tekniska undersökningen 

som genomfördes gick det att konstatera att det var samma vapen som användes vid 

skjutningen den 5 maj och den 20 maj.  
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Under hösten 2019 uppgav Ali Hai Chanhan för polisen att Blerim Kastrati ställt 

frågor om honom som han uppfattade som hot mot honom och hans mamma. Detta 

ledde till att polisen vidtog skyddsåtgärder.   

 

Den 29 december 2019 blev två personer beskjutna utanför pizzerian på Sommar-

vädersgatan i Biskopsgården. En av dessa, Tijan Nylin, avled på platsen. Tijan Nylin 

var vän med bl.a. Tareek Besic och Mohammed Al Housany.   

 

Tingsrättens bedömning rörande kriminella nätverk och konflikter 

 

Inledningsvis konstaterar tingsrätten att det redan genom de tilltalades egna uppgifter 

framgår att många av de inblandade känner varandra och att de umgås eller har kontakt 

på andra sätt. Detta får även starkt stöd av de utdrag som lagts fram rörande genom-

förda poliskontroller. Det framgår att såväl de tilltalade som målsägandena i olika 

konstellationer kontrollerats när de befunnit sig i bilar eller på andra platser till-

sammans. Tiden före den påstådda splittringen 2016 har t.ex. Sebastian Jobe och Berat 

Kastrati respektive Sebastian Jobe och Adrian Kastrati stoppats när de färdats i bil till-

sammans. Efter splittringen finns det inga exempel på att personer från någon av de 

påstådda ”falangerna” har kontrollerats tillsammans.  

 

Polismannen Tony Olsson, som arbetat som områdespolis i Biskopsgården under lång 

tid, har uppgett att han har god kännedom om de inblandade. Han har i tingsrätten 

berättat utförligt om de inblandades tidigare kopplingar till varandra och att splittringen 

2016 lett till en konflikt mellan dem. Enligt honom pågår det en konflikt mellan 

personer kopplade till b.la. Adrian Kastrati och Berat Kastrati å ena sidan och personer 

kopplade till Eddie Jobe och Sebastian Jobe å andra sidan. Tony Olsson har uppgett att 

även några av de personer som förekommer i den aktuella miljön kallar sig själva för 

”Södra”.  

 

Även polismannen Martin Arkdal, som arbetar i Biskopsgården sedan länge, har 

berättat att han har god kännedom om flera av personerna i målet. Hans uppfattning är 

att det var Eddie Jobe som var ledare för den ena grupperingen och att Sebastian Jobe, 
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Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag är högt upp i hierarkin. Polismannen 

Jörgen Johansson, som kontrollerade Tareek Besic och Dodou Jallow på morddagen 

den 3 maj 2020, har uppgett att han känner till att dessa båda tillhör ”Jobe-sfären”. 

Vittnet Jasmin Durmisevic, som tidigare var områdespolis på Hisingen, har uppgett att 

de flesta som förekommer i målet har knytning till Södra Biskop.  

 

Adrian Kastrati har i förhör uppgett att han umgåtts med Sebastian Jobe, både enskilt 

och tillsammans med sin kusin Berat Kastrati. Adrian Kastrati har berättat att han har 

mycket god insyn i grupperingen Södra Biskop och dess hierarki. Detta eftersom han 

fortfarande känner personer som är med i eller nära Södra Biskop. Enligt honom 

tillhör de flesta av de som nu är åtalade för brott mot honom A-falangen eller Södra 

Biskop. Eddie Jobe är dess riktiga ledare men att Sebastian Jobe nu är deras nya ledare.  

 

Även de uppgifter som Kastriot Kastrati har lämnat stödjer åklagarens påstående om 

att det sedan 2016 finns en konflikt mellan de tidigare vännerna.  

 

Enligt tingsrätten saknas det anledning att ifrågasätta de uppgifter som polismännen 

Tony Olsson, Martin Arkdal, Jörgen Johansson och Jasmin Durmisevic har lämnat när 

det gäller den påstådda konflikten mellan två grupperingar i södra Biskopsgården.  

 

Detsamma gäller Tony Olssons uppgifter om att bl.a. Berat Kastrati och Adrian 

Kastrati tillhör den ena grupperingen och vittnenas uppgifter om att övriga tilltalade 

förutom Atila Can, Ulas Havsut, Daniel Tadesse och Omer Mohammed tillhör den 

andra grupperingen, även kallad bl.a. Södra Biskop. Enligt tingsrätten stöder även 

Adrian Kastratis och Kastriot Kastratis uppgifter åklagarens påstående. Enligt 

tingsrätten finns det dock, främst med anledning av de slutsatser som tingsrätten drar 

rörande den påstådda konflikten, anledning att tillmäta deras uppgifter ett lågt bevis-

värde. Däremot har de EncroChat-meddelanden som åklagaren lagt fram ett betydligt 

högre bevisvärde i sammanhanget. Tingsrätten anser att dessa meddelanden ger starkt 

stöd åt åklagarens påstående om att Södra Biskop är en gruppering som är i konflikt 

med b.la. Adrian Kastrati och Berat Kastrati.  
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Nedanstående exempel är EncroChat-meddelanden som tingsrätten anser det vara 

visat att Sebastian Jobe (quaileye), Karamo Fatty (ornerymist), Dodou Jallow 

(fortunatesausage) respektive Ahmad Alhag (solidmartini) har skickat. Forbiddentins identitet 

är okänd för tingsrätten. 

 

                  Bild 11 

 

                  Bild 22 

 

                  Bild 33 

                                                
1 Aktbilaga 582 i mål 533-21, s. 81 och 82 
2 Aktbilaga 582 i mål 533-21, sidan 62  
3 Aktbilaga 582 i mål 533-21, sidan 102 
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Vid en samlad bedömning av vad som framkommit i denna del anser tingsrätten att det 

är bevisat att det sedan en längre tid och även under tiden för påstådd brottslighet har 

pågått en konflikt mellan två grupperingar kopplade till södra Biskopsgården.  

 

Enligt tingsrätten är det härigenom även visat att Sebastian Jobe har en ledande 

ställning i den gruppering som kallas Södra eller Södra Biskop. Det är vidare klarlagt att 

övriga tilltalade, förutom Atila Can, Ulas Havsut, Daniel Tadesse och Omer 

Mohammed, också är en del av denna gruppering. När det gäller Atila Can är det dock 

visat att han sökt stöd och verkat i samförstånd med grupperingen Södra eller Södra 

Biskop.  

 

Av vad som har framkommit är Daniel Tadesse och Omer Mohammed inte direkt 

inblandade i konflikten i Biskopsgården. Av förhöret med polismannen Joakim 

Simonsson, som arbetat som områdespolis i Tynnered under flera år, framgår det 

emellertid att Daniel Tadesse och Omer Mohammed ingår i en kriminell gruppering i 

Frölunda/Tynnereds-området och att denna gruppering enligt polisens uppgifter har 

kontakt och visst samarbete bl.a. med Södra.  

 

DE KRYPTERADE S.K. ENCRO- OCH GHOST-TELEFONERNA ÄR 

BROTTSVERKTYG  

 

Enligt tingsrätten är de s.k. Encro- och Ghost-telefonerna som använts av de tilltalade 

sådana föremål som är särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid ett brott. 

Skälen till tingsrättens bedömning är följande.  

 

En förutsättning för att det ska bli aktuellt att döma till ansvar för sådana förberedelse-

brott som åklagaren har påstått i detta fall är att gärningspersonen tar befattning med 

något som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett brott. Lagstiftaren har 

framhållit att helt vardagliga föremål som t.ex. mobiltelefoner och bilar inte kan vara 

sådana s.k. brottsverktyg. Gränsdragningen mellan vad som kan anses vara ett brotts-

verktyg eller legalt föremål i denna bemärkelse har diskuterats under lagstiftnings-

arbetet och utförligt i den rättsliga litteraturen.  
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Enligt tingsrätten är den helt avgörande frågan hur stort legalt användningsområde, om 

något, som föremålet har. Detta ska sedan jämföras med hur föremålet kommit till eller 

kan komma till användning när det gäller den aktuella typen av brott. Vid denna 

bedömning att det är viktigt att understryka att det är egenskaperna hos de föremål 

som använts just i det enskilda fallet som är av betydelse. 

 

Det är självklart att det finns ett stort, fullt legitimt och även grundlagsskyddat behov 

av att i hemlighet kunna förmedla meddelanden av personlig karaktär. Även när det 

gäller företagshemligheter och annan information som förtjänar sekretesskydd finns 

det ett sådant behov. Till följd av detta finns det i svensk rätt en rad skyddande regler 

rörande t.ex. när ett beslag av brev är tillåtet eller, i mer högteknologiska sammanhang, 

när hemlig avlyssning eller hemlig dataavläsning får ske.  

 

När det gäller EncroChat-telefonerna som förekommer i målet anser tingsrätten att det 

material som lagts fram från Nationellt forensiskt centrum (NFC) rörande EncroChat 

visar att EncroChat-telefoner generellt har en modifierad typ av operativsystemet 

Android installerad. Även när det gäller telefonernas/operativsystemets funktionalitet 

anser tingsrätten att NFC:s material har ett högt bevisvärde. 

 

Det framgår att operativsystemet i EncroChat-telefonerna begränsar användarnas 

möjligheter att använda telefonen som en ”vanlig” telefon. Det går endast att 

kommunicera med andra EncroChat-telefoner. Mer vanligt förekommande funktioner 

som ”vanliga” telefonsamtal, ”vanliga” SMS eller tillgång till internet finns inte i 

EncroChat-telefonerna. Istället sker all kommunikation inom ramen för operativ-

systemet EncroChat OS. I detta finns en möjlighet att skicka i vart fall text-

meddelanden och bilder samt genomföra röstsamtal. Detta, jämte en begränsad 

möjlighet att lagra viss information, verkar vara de enda praktiska funktioner som 

operativsystemet i EncroChat-telefonerna tillåter.  

 

Vidare framgår det att en EncroChat-telefon, vid en ”normal” uppstart genom ett tryck 

på ström-/startknappen, startar upp operativsystemet Android OS som på en vanlig 

mobiltelefon med detta system. Det går dock inte att använda detta operativsystem 
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utom för vissa specifika telefoner av senare modell där det går att ha två olika SIM-kort 

installerade. Istället är det ett parallellt operativsystem - EncroChat OS - som står för 

funktionerna i en EncroChat-telefon. EncroChat OS startas genom en knappkombina-

tion som avviker från hur en mobiltelefon normalt sätts igång. EncroChat OS är lösen-

ordskyddat i flera nivåer och det finns även en funktion som raderar allt innehåll på 

telefonen genom en alternativ s.k. Panic PIN-kod.  

 

Vidare framgår det att EncroChat-telefonernas IMEI-nummer (International Mobile 

Equipment Identity) som normalt fungerar som ett serienummer och som kan 

identifiera mobiltelefonen ändras fortlöpande genom EncroChat OS och därför inte 

stämmer med telefonens egentliga IMEI-nummer. Enligt tingsrätten är det svårt att se 

någon annan funktion med detta än att det är en direkt manipulation för att undvika att 

telefonen blir spårad. Detta talar enligt tingsrätten för att syftet med EncroChat-

telefonerna inte bara är att kunna skicka förtroliga meddelanden utan att undgå upp-

täckt från polis och undgå lagföring4. 

 

Tre av de tilltalade, Atila Can, Dodou Jallow och Ahmad Alhag, har alla medgett att de 

innehaft och använt en EncroChat-telefon. De har uppgett att de använt EncroChat-

telefonen för kontakter rörande brottsliga gärningar och brottsliga kontakter men även 

för andra kontakter. Även Omer Mohammed har medgett att han innehaft och använt 

en EncroChat-telefon men har förnekat att han använt denna för kontakter rörande 

brottsliga gärningar.   

 

Enligt tingsrätten är det, genom vad Atila Can, Dodou Jallow och Ahmad Alhag 

berättat, visat att dessa tre använt EncroChat-telefoner för att begå brott. Tingsrätten 

anser även att det framgår av de EncroChat-meddelanden som såväl åklagaren som 

Ahmad Alhag, Dodou Jallow och Sebastian Jobe lagt fram att den absoluta merparten 

av alla meddelanden som skickas rör brottsliga aktiviteter. Enligt tingsrätten ger även 

Ted Esplunds och Johan Axelssons vittnesmål ett starkt stöd för påståendet att 

EncroChat-telefonerna är brottsverktyg och att de huvudsakligen används för att begå 

brott.  

                                                
4 Se även Petter Asp, De osjälvständiga brottsformerna, Uppsala 2021, s. 172 
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Ted Esplund arbetar på polisens nationella operativa avdelning (NOA) och är 

nationellt ansvarig för bl.a. det projekt som ledde till att polisen och sedermera 

åklagaren i detta mål fick tillgång till den EncroChat-bevisning som lagts fram. Han har 

uppgett att han under projektets underrättelsefas, då polisen fick informationspaket 

från EncroChat som endast fick användas i begränsad utsträckning, gick igenom en 

stor del av EncroChat-materialet. Skälet till detta var att förstå vad materialet innehöll 

och för att kunna bedöma vilka resurser som skulle komma att behövas. Enligt hans 

bedömning, utifrån de meddelanden han tagit del av, användes tjänsten EncroChat i 

princip uteslutande till kriminell verksamhet i form av planering av våldsdåd eller 

narkotikahantering. Även Johan Axelsson, som är den polis som ansvarat bl.a. för 

urvalet som gjorts ur EncroChat-materialet i denna utredning, har uppgett att 

materialet handlade väldigt mycket om olika brott. Han har uppgett att han läst hela 

EncroChat-materialet och att det handlar mycket om narkotikahantering. Hans 

uppfattning är att EncroChat inte har använts för socialt prat. Ted Esplund har även 

uppgett att en EncroChat-telefon kostade mellan 15 000 kr och 20 000 kr och att 

abonnemangskostnaden/driftskostnaden för ett år var omkring 50 000 kr. Inköps-

kostnaden stöds även av följande EncroChat-meddelande som Ahmad Alhag lagt fram 

som egen bevisning. 

 

                    Bild 45 

Uppgifterna om kostnaderna för att inneha en EncroChat-telefon men även en Ghost-

telefon stöds även av de uppgifter som Dodou Jallow har lämnat. Han har berättat att 

det kostade 80 000 kr om året att ha telefonerna. Att telefonerna och dess abonnemang 

var och är relativt sett dyra jämfört med vilka legala inkomster de personer som använt 

dessa telefoner i målet har uppgetts sig ha, talar också för att telefonerna använts i syfte 

att begå brott.  

 

                                                
5 Aktbilaga 629 i mål B 533-21, s. 55 
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När det gäller Ghost-telefonerna framgår det att NFC inte har kunnat genomföra 

någon motsvarande undersökning som med EncroChat-telefonerna. Det framgår dock 

av de uppgifter som Dodou Jallow har lämnat att Ghost-telefonerna användes på 

samma sätt som EncroChat-telefonerna men med en annan, bättre, funktionalitet. Det 

framgår vidare av det material som åklagaren lagt fram att Ghost-telefonerna 

marknadsförts för att undvika polisiär upptäckt och för att kringgå lagen om hemlig 

dataavläsning. Även i denna del stödjer uppgifterna från Dodou Jallow i allt väsentligt 

åklagarens påståenden. Han har uppgett att Ghost-telefonen blev känd i början av 

2020 och att enda skillnaden mellan en Ghost-telefon och en vanlig är att polisen inte 

kan komma in i den. Enligt Dodou Jallow lånade han ibland, innan han återvände till 

Sverige efter att ha varit i London och i Gambia, en Ghost-telefon från en vän för att 

ta kontakt med narkotikakunder.  

 

Det framgår även av ett flertal EncroChat-meddelanden som åklagaren har lagt fram 

att Ghost-telefonerna var avsedda att användas av samma personer och för samma 

syften som EncroChat-telefonerna. Två exempel på sådana meddelanden framgår 

nedan. 

 

                     Bild 56 

 

                     Bild 67 

Åklagaren har även påstått att de telefoner som de menar är Ghost-telefoner och som 

har tagits i beslag i målet har blivit fabriksåterställda och således inte kan tömmas på 

                                                
6 Aktbilaga 582 i mål B 533-21, s. 19 
7 Aktbilaga 582 i mål B 533-21, s. 124 
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sitt innehåll. Detta eftersom det är möjligt att genom en administratörsfunktion 

fabriksåterställa Ghost-telefoner som t.ex. tagits i beslag eller tappats bort. Detta får 

stöd i EncroChat-materialet där det framgår att användaren quaileye, som tingsrätten 

anser är Sebastian Jobe, har sagt sig kunna fabriksåterställa eller se till att 

fabriksåterställa Ghost-telefoner som andra personer har blivit av med. Denna 

funktion anser tingsrätten talar med styrka för att Ghost-telefonernas, liksom 

EncroChat-telefonernas, huvudsakliga användningsområde är att planera för och 

underlätta brottslig verksamhet.  

 

                  Bild 78 

Ytterligare en omständighet som talar för att EncroChat- och Ghost-telefonerna 

huvudsakligen används i slutna kriminella kretsar är att det saknas möjlighet att söka 

efter en användares telefonnummer, riktiga namn, alias eller kontaktuppgifter. Enligt 

åklagaren, vilket även Atila Can och Dodou Jallow bekräftar genom sina berättelser är 

det enda sättet att upprätta en kontakt med en ny användare att man känner till dess 

användarnamn och att man begär att användaren ska lägga till dig. 

  

Enligt tingsrätten är det visat att det huvudsakliga användningsområdet för såväl 

EncroChat- som Ghost-telefonerna har varit att kommunicera rörande kriminella 

aktiviteter eller att knyta eller hålla kontakt med kriminella personer. Försvaret har, 

som argument för att de aktuella telefonerna är vardagliga föremål, lyft fram att alla 

mobiltelefoner är krypterade samt att populära s.k. chatappar som t.ex. Whatsapp och 

Facebooks Messenger också är krypterade. Enligt tingsrätten skiljer sig dock 

EncroChat- och Ghost-telefonerna och dess operativsystem från vanliga 

mobiltelefoner och krypterade appar på flera avgörande sätt såsom tingsrätten 

redovisat ovan. De tilltalade som medger att de har använt EncroChat- och Ghost-

telefoner har även haft det som åklagaren kallar för ”sociala” eller vanliga 

mobiltelefoner. Enligt tingsrätten är detta tungt vägande bevis på att den kryptering 

som ”vanliga” kommunikationsappar kunnat erbjuda inte tillfredsställt deras behov av 

att kommunicera i hemlighet.  

                                                
8 Aktbilaga 582 i mål B 533-21, s. 77 
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EncroChat-materialet som lagts fram behandlar enligt tingsrätten i stora delar grova 

vålds- och narkotikabrott och visar att telefonerna huvudsakligen använts i syfte att 

planera och genomföra just den typen av allvarliga brott. Det är därigenom även visat 

att just dessa telefontyper använts och varit anpassade att användas inom ramen för 

organiserad brottslighet. Detta förstärks även av vad som framkommit om hur mycket 

EncroChat- och Ghost-telefonerna kostat att använda.  

 

Även om telefonerna egentligen inte har varit eller är en nödvändig komponent för att 

denna brottslighet ska komma till stånd anser tingsrätten att genomförandet av många 

brott skulle ha försvårats betydligt eller, i praktiken, inte gått att genomföra alls. Detta 

på grund av att risken för att de hade upptäckts genom traditionellt polisarbete eller 

genom användning av straffprocessuella hemliga tvångsmedel hade varit stor. Enligt 

tingsrätten har telefonerna därför, när det gäller de nu aktuella brotten, varit en 

nödvändig förutsättning och särskilda hjälpmedel för brottens genomförande.  

 

EncroChat 

 

Tingsrätten inleder med att kort redovisa vad tingsrätten uppfattar är ostridiga 

uppgifter rörande EncroChat. Uppgifterna är hämtade såväl från det material som 

åklagaren har lagt fram som från det material Sebastian Jobe lagt fram samt vad vittnet 

Ted Esplund har berättat.  

 

EncroChat är namnet på det företag som sålde en krypterad kommunikationslösning 

via modifierade mobiltelefoner. Även telefonerna liksom tjänsten som tillhandahållits 

har kallats EncroChat. Inom ramen för ett internationellt polissamarbete mellan 

Nederländerna och Frankrike inrättades en arbetsgrupp (Operational Task Force) som 

undersökte misstankar om brott riktade mot företaget EncroChat.  

 

Under år 2020 framkom att franska myndigheter med stöd av fransk lag hade fått 

tillgång till kommunikation som skett via EncroChat-tjänsten i okrypterad form. 

EncroChat-materialet har därefter i ett flertal fall överlämnats från Frankrike till 

82



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Sverige genom att svenska åklagare har utfärdat europeiska utredningsorder med 

begäran om att få del av det material som funnits tillgängligt i Frankrike. De utfärdade 

utredningsorderna har inte innefattat någon begäran om att franska myndigheter skulle 

verkställa någon utredningsåtgärd. De har istället enbart avsett begäran om att få del av 

redan befintligt material, vilket Sverige fått efter rättslig prövning i Frankrike. I det nu 

aktuella målet har EncroChat-materialet överlämnats från Frankrike efter att behörig 

åklagare fattat beslut om en europeisk utredningsorder i juli 2020 och begäran har 

godkänts i Frankrike senare i samma månad. 

 

Frågan om det s.k. EncroChat-materialets bevisvärde 

 

Tingsrätten konstaterar inledningsvis att flera av de tilltalade under processen har 

begärt att tingsrätten ska avvisa det s.k. EncroChat-materialet som bevisning i målet. 

Genom beslut den 24 mars, den 29 mars och den 14 april 2021 har tingsrätten avslagit 

dessa begäranden och således tillåtit att EncroChat-materialet får användas som 

bevisning vid huvudförhandlingen. Under huvudförhandlingen har de tilltalade som 

tidigare begärt att få EncroChat-materialet avvisat förklarat att de inte begär att tings-

rätten på nytt prövar frågan om avvisning i sin dom. Någon begäran om avvisning har 

inte heller framställts från någon av de övriga tilltalade. Utgångspunkten för tings-

rättens fortsatta redovisning är att EncroChat-materialets bevisvärde ska bedömas 

inom ramen för den vanliga bevisvärderingen. 

 

En stor del av den bevisningen som åklagaren lagt fram i målet är EncroChat-material 

som i sin tur huvudsakligen består av textmeddelanden, bilder och uppgifter rörande 

mastuppkopplingar.  

 

Flera av de tilltalade har gjort gällande att bevisningen i dessa delar saknar bevisvärde 

eller har ett så lågt bevisvärde att uppgifterna inte kan användas som avgörande 

bevisning till grund för en fällande dom. De skäl som anförts till stöd för detta är 

huvudsakligen följande 
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- de tilltalades rätt till en rättvis rättegång enligt Europakonventionens Art 6 har 

kränkts genom anskaffningen av EncroChat-materialet, 

- principen om parternas likställdhet i processen har åsidosatts, 

- EncroChat-materialet har inte lagts fram i original, 

- de tilltalade eller deras försvarare har inte kunnat kontrollera bevisningens äkthet, 

- det kvarstår frågor rörande hur EncroChat-materialet sammanställts, 

- EncroChat-materialet är inte fullständigt, 

- EncroChat-materialet är svårtolkat och innehåller oklara uppgifter och 

- osäkerhet om vem som skriver vid varje givet tillfälle. 

 

Hur EncroChat-materialet inhämtats och rätten till en rättvis rättegång 

 

När det gäller frågan om hur EncroChat-materialet inhämtats i detalj har åklagaren 

uppgett att de inte känner till de tekniska lösningar och metoder som fransk polis har 

använt. Detta stöds av vad Ted Esplund har uppgett i sitt vittnesmål att han och NOA 

inte har haft eller har någon kännedom om den tekniska lösningen gällande hur 

EncroChat-materialet har inhämtats. Enligt honom var detta en förutsättning för att få 

ta del av materialet och det är sanktionerat med straffansvar i Frankrike att avslöja 

tillvägagångssättet.  

 

Det EncroChat-material som lagts fram som bevisning i målet har inhämtats med stöd 

av lagen (2017:1000) om en europeisk utredningsorder. Med en utredningsorder avses, 

såvitt nu är av intresse, ett beslut i Sverige som innebär att en utredningsåtgärd ska 

vidtas i en annan medlemsstat i syfte att inhämta bevisning. Beslut om en utrednings-

order meddelas av åklagare eller domstol under en förundersökning eller rättegång i 

brottmål. En sådan utredningsåtgärd kan bl.a. avse inhämtande av bevis som finns hos 

en myndighet eller uppgifter i databaser som innehas av polisiära eller rättsliga myndig-

heter.  

 

Åklagarna har presenterat tre europeiska utredningsorder som avser dels inhämtande 

av uppgifter eller bevis som den verkställande myndigheten i Frankrike hade i sin 

besittning, dels uppgifter som fanns i polisens eller rättsliga myndigheters databaser. 
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Tingsrätten konstaterar att utredningsorderna har utfärdats av svensk åklagare och 

godkänts av fransk utredningsdomare vid en domstol i Lille. Av utredningsordern 

avseende Sebastian Jobe, Omer Mohammed, Dodou Jallow, Atila Can, Kemal 

Erdogdu, Karamo Fatty, Ahmad Alhag och Daniel Tadesse liksom av utrednings-

ordern avseende Mohammed Al Housany, vilken utfärdades i ett senare skede, framgår 

att åklagaren begärt tillstånd av Frankrike att få använda den begärda kommunika-

tionen i straffrättsliga förfaranden mot personer som är delaktiga i kommunikationen, 

däribland användarna quaileye, busyquail, fortunatesausage, icydill, niftyshirt, ornerymist, 

solidmartini, thuglifestyle och welcomingorchid.  

 

Åklagaren har under punkten 1, avsnitt C, i utredningsordern angett att aktuell 

gruppering EncroChat-användare är involverad i mordet på Blerim Kastrati den 3 maj 

2020 i Göteborg. Under punkten 2, avsnitt G, i utredningsordern framgår att åklagaren 

angav mord, medhjälp till mord och anstiftan till mord som de brott för vilket 

utredningsordern utfärdades. Det är också sådana gärningar som åklagaren väckt åtal 

för och som nu prövas i domen.  

 

Svensk åklagare har i och med dessa utredningsorder inte begärt rättslig hjälp med att 

genomföra några hemliga tvångsåtgärder. På motsvarande sätt har det inte framkommit 

att fransk åklagare eller motsvarande underrättat svensk åklagare om att de på egen 

hand genomfört några hemliga tvångsåtgärder i Sverige. I denna del har försvaret gjort 

gällande att inhämtningen och hanteringen från fransk sida inte har skett på rätt sätt. 

Enligt försvaret ska det ha rört sig om hemlig avlyssning eller dataavläsning som borde 

ha godkänts enligt de regler som gäller för europeiska utredningsorder. Som stöd för 

detta påstående har bl.a. domar från High Court och Court of Appeal i Storbritannien 

lagts fram. Även om det saknas skäl att ifrågasätta uppgifterna i dessa domar om hur 

inhämtningen av EncroChat-materialet gått till är det tingsrättens uppfattning att det 

inte kan anses påverka bedömningen av rättegångens legitimitet enligt artikel 6 i 

Europakonventionen. Enligt tingsrätten finns det därför inte några generella hinder, 

med avseende på Europakonventionens regler, att låta EncroChat-materialet utgöra 

”den huvudsakliga bevisningen” för en fällande dom i ett brottmål. 
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Europadomstolens princip om parternas likställdhet - the principle of equality 

of arms 

 

Även om tingsrätten ovan konstaterat att det inte finns skäl att frånkänna EncroChat- 

materialet verkan anser tingsrätten att det finns anledning att värdera EncroChat- 

materialet med viss försiktighet, jfr Hovrätten för Västra Sveriges dom den 18 maj 

2021 i mål B 1858-21 samt däri angivna rättsfall. Det finns i sammanhanget anledning 

att påpeka att de tilltalade i målet inte har haft tillgång till det kompletta EncroChat-

materialet som inhämtats rörande samtliga EncroChat-användares konversationer.  

 

Varje tilltalad har dock haft tillgång till såväl de delar som åklagaren åberopat som 

bevisning i målet som det sidomaterial som rör det användarnamn som åklagaren 

lägger respektive tilltalad till last. Alla tilltalade har dock inte haft tillgång till 

sidomaterialet rörande de användarnamn som åklagaren anser är kopplade till andra 

tilltalade. Flera försvarare har emellertid lagt fram sidomaterial som rör den egna 

huvudmannen och på så sätt har samtliga tilltalade, i vart fall delvis, fått tillgång även 

till sådant sidomaterial. Rörande Karamo Fatty har dennes försvarare, genom sin egen 

kännedom om bevisningen i andra mål med EncroChat-material, även fört in material 

från en annan utredning hänförlig till ett annat mål. Han har gjort gällande att detta 

borde ha presenterats även i detta mål då denna bevisning skulle förändra 

bedömningen av uppgifterna i den s.k. brukaranalysen avseende Karamo Fatty och 

göra denna mer nyanserad. Åklagaren har förklarat att de inte känt till eller haft tillgång 

till detta material. Tingsrätten anser att det saknas anledning att ifrågasätta åklagarens 

påstående i denna del. Sammantaget anser tingsrätten att principen om parternas 

likställdhet i processen och de tilltalades möjlighet att försvara sig på ett effektivt sätt 

har iakttagits. Denna invändning påverkar därför inte tingsrättens generella bevis-

värdering av EncroChat-materialet i försvagande riktning. 
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EncroChat-materialet och hur det hanterats 

 

Tingsrätten anser att bevisvärdet av EncroChat-materialet inte påverkas menligt på 

grund av att materialet inte har lagts fram i original eller att det på grund av detta skulle 

finnas skäl att ifrågasätta materialets äkthet.  

 

Som tingsrätten uppfattat det grundar sig denna invändning till viss del på att det 

fysiska bevismedlet inte består av den CD-skiva eller de filer som finns på denna och 

som åklagaren fått från Frankrike och att detta skulle leda till en osäkerhet rörande vad 

EncroChat-materialet innehåller. Istället är det sammanställda EncroChat-bilagor som 

utgör åklagarens bevisning i denna del. Därtill kommer det EncroChat-material som de 

tilltalade har lagt fram, huvudsakligen i form av inskannade kopior av sidomaterialet. 

Det framgår att sidomaterialet har lämnats till de försvarare som begärt detta i pärmar 

med utskrivna papperskopior. Johan Axelsson och Helena Raaby som båda arbetat 

med utredningen i målet har i sina vittnesmål lämnat en utförlig beskrivning av hur 

materialet hanterats och denna har tingsrätten lagt till grund för sin bedömning i denna 

del.  

 

Johan Axelsson har uppgett att han fick tillgång till EncroChat-materialet på en CD-

skiva men även per e-post eller liknande och att det var samma filer han fick tillgång till 

i båda fallen. Enligt Johan Axelsson var EncroChat-materialet inlagt i Excelfiler i 

datumordning. Han har läst originalfilerna och de var läsbara. Dock var de inte 

sorterade och Excel är inget format som är lätt att skriva ut. De har därför arbetat med 

att göra det hanterbart och läsbart. Den enda justering eller ändring de gjort i det 

material som förts in i utredningen har varit att justera datum- och tidsformatet så att 

det skulle se likadant ut i alla filer. När materialet fördes in i de olika EncroChat-

bilagorna sorterade de även bort dubbletter av meddelanden som låg väldigt nära 

varandra tidsmässigt.  

 

Helena Raaby, som i egenskap av datavetare och operativ analytiker på polisen har 

hanterat och sammanställt EncroChat-materialet, har utförligt redogjort för hur 

materialet hanterats och förberetts för att kunna presenteras på ett ändamålsenligt sätt. 
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Helena Raaby har uppgett att de har använt ett program, ett skript, för att sammanföra 

de Excelfiler de fick från Frankrike till en Excelfil. De har inte ändrat något i det 

ursprungliga materialet utan använt olika kopior som arbetsmaterial när de analyserat 

materialet.  

 

Enligt tingsrätten måste bevisvärderingen när det gäller all bevisning som har ett 

digitalt ursprung eller är av mer komplicerad teknisk karaktär ske på samma gång som 

presentationssättet eller den tekniska beskrivningen av denna bevisning bedöms.  

Enligt tingsrätten har det framkommit att ursprungsmaterialet överensstämmer med 

det material som tingsrätten tagit del av i alla delar av betydelse. Den omständighet att 

polisen justerat datumformatet anser tingsrätten är oväsentligt. Det är vidare visat att 

det digitala ursprungsmaterialet i övrigt är intakt och oförändrat vilket sammantaget 

gör att det saknas anledning att ifrågasätta om de riktlinjer som rör hanteringen av 

digital bevisning har följts. Även om det är en brist att det saknas en teknisk 

beskrivning av hur inhämtningen gått till anser tingsrätten att det sätt som åklagaren 

slutligen lagt fram bevisningen på ger tingsrätten en god möjlighet att värdera 

materialet som sådant. Även när det gäller polisens hantering av EncroChat-materialet 

och hur detta sammanställts har tingsrätten gjort en liknande bedömning. Enligt tings-

rätten saknas det anledning att ifrågasätta polisens objektivitet och det finns inget som 

talar för att materialet skulle ha justerats eller förvanskats på något sätt.  

 

De bevismässiga bristerna i EncroChat-materialet  

 

Enligt tingsrätten framgår det tydligt, och det är parterna även överens om, att den 

åberopade EncroChat-bevisningen inte utgör det fullständiga materialet. Detta innebär 

framförallt att det saknas meddelanden i enskilda konversationer. Därutöver framgår 

det bl.a. att många meddelanden endast finns registrerade i den ena användarens 

material, att det finns tveksamheter rörande tidstämplar för meddelanden samt att det 

saknas information rörande mastuppkopplingar. Dessa ofullständigheter anser tings-

rätten kan leda till att det finns utrymme för missförstånd och feltolkningar av 

materialet som kan påverka bevisvärdet i enskilda delar. 
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Enligt tingsrätten har innehållet i konversationerna dock varit mycket detaljerat och 

mängden meddelanden mycket omfattande. Flera konversationer har också vidare-

befordrats, som fullständiga urklipp, mellan olika användare vilket också har medfört 

att materialet har blivit mer fullständigt. Av stor betydelse är även att konversationerna 

i många fall har kunnat knytas till annan bevisning som bekräftar meddelandenas riktig-

het i tid och rum.  

 

När det gäller tolkningen av innehållet i vissa konversationer har tingsrätten, på sed-

vanligt sätt, i oklara fall utgått ifrån den för respektive tilltalad mest fördelaktiga 

tolkningen. Det rör sig framförallt om felstavade ord, ord och meningar tagna ur sitt 

sammanhang och ord eller slanguttryck som kan ha mer än en betydelse. Tingsrätten 

anser därför sammantaget att det går att dra tillförlitliga slutsatser av EncroChat-

bevisningen i målet. 

 

Vem som skriver vad i EncroChat-materialet  

 

Den sist uppräknade invändningen rörande vem som skriver vid varje givet tillfälle är 

naturligtvis av stor betydelse. Enligt tingsrätten rör den dock inte EncroChat-

bevisningen som sådan utan den rör närmast värderingen av den bevisningen som 

åklagaren lagt fram i den s.k. brukaranalysen.  

 

DE OLIKA ENCROCHAT-ANVÄNDARNA SOM FÖREKOMMER I 

MATERIALET 

 

Åklagaren har gjort gällande att följande personer är nedan angivna EncroChat-

användare. 

 Sebastian Jobe – quaileye  

 Omer Mohammed – busyquail  

 Dodou Jallow – fortunatesausage  

 Atila Can – icydill  

 Kemal Erdogdu – niftyshirt  

 Karamo Fatty – ornerymist 
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 Ahmad Alhag – solidmartini fram till ca. kl. 17 den 3 maj 2020 varefter 

EncroChat-telefonen med det användarnamnet tas över av Mevlüt Altunay 

 Mevlüt Altunay – solidmartini från och med ca. kl. 17 den 3 maj 2020 

 Daniel Tadesse – Thuglifestyle    

 Mohammed Al Housany – welcomingorchid  

 

Eftersom det har stor betydelse för tingsrättens prövning av åtalen mot de tilltalade i 

stort inleder tingsrätten med vad som är bevisat när det gäller vem som är de olika 

EncroChat-användarna.  

 

Quaileye 

 

Av utredningen framgår att användarnamnet quaileye är knutet till en mobiltelefon av 

modell BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098092418328. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat. Telefonen finns inte i beslag. I de fall där en chat-

konversation skett från en viss mobiltelefon och den telefonen sedan påträffas hos en 

person är det en omständighet som talar för att det är personen i fråga som deltagit i 

konversationen och som använder telefonen. När någon telefon inte påträffas ligger 

det väsentliga i identifikationen i innehållet i meddelandena och den koppling de har till 

den påstådda användaren. 

 

Sebastian Jobe har under huvudförhandlingen berättat att han aldrig ägt eller använt en 

EncroChat-telefon, att han saknar all kännedom om vem som är användaren quaileye, 

att han kallas Bebbe eller Sebbe men att han aldrig kallats Jack. Han har vidare bl.a. 

berättat att han vistades i Gambia från januari 2020 till den 27 november 2020 då han 

deporterades till Sverige. Han har aldrig haft någon flickvänsrelation med någon 

Mariama Bojang. Han känner till Atila Can men vet inte vad han kallas och han har 

inte velat uttala sig om Joakim Litzén. Han har vidare berättat att han är barndoms-

kamrat med Berat Kastrati, att han även känner Blerim Kastrati samt att han känner till 

Adrian Kastrati men att han inte vet vem Kastriot Kastrati är. Han har aldrig haft 

någon konflikt med någon av de nämnda och ingår inte i och har inte någon ställning i 

något kriminellt nätverk eller liknande i södra Biskopsgården eller på annan plats.  
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Sebastian Jobe är EncroChat-användaren quaileye 

 

Tingsrätten har gjort bedömningen att det inte finns några andra möjliga förklaringar 

än att det är Sebastian Jobe som är EncroChat-användaren quaileye. Det ställningstag-

andet grundar tingsrätten på följande omständigheter.  

 

Åklagaren har gjort gällande att Sebastian Jobe kallas för Bebben, Jack och Junior. Att 

han kallas Bebben och Jack har flera målsäganden beskrivit bl.a. Rezorta Kastrati, Hira 

Kastrati och Shkelzen Kastrati. Detta har också Atila Can berättat i förhöret med 

honom. Även polismännen Tony Olsson och Martin Arkdal har omvittnat att det är 

välkänt inom polisen i Biskopsgården att Sebastian Jobe haft dessa smeknamn bland 

kamrater och andra under lång tid. Åklagaren har lagt fram en tabell som visar andra 

EncroChat-användares valda smeknamn på användaren quaileye. Bland smeknamnen 

finns ”jack”, ”Bigjack”, ”Bebben”, ”Junior”, ”Jr” och ”JR/Hot Head”. I andra 

EncroChat-användares konversationer finns vidare uppgifter om att Bebben är quaileye.  

 

Sebastian Jobe har en yngre och två äldre bröder. Den yngre brodern, Dentin Jobe, är 

medtilltalad i målet. Som konstaterats nedan kallas Dentin Jobe för Ace. En av 

Sebastian Jobes äldre bröder heter Eddie Jobe. Som konstaterats ovan i avsnittet om 

påstådda kriminella nätverk och konflikter mellan parterna har Eddie Jobe varit 

tongivande i det kriminella nätverket Södra Biskop. Eddie Jobe avtjänar ett fängelse-

straff för förberedelse till mord på Adrian Kastrati. Av utredningen framgår att Eddie 

Jobe kallas Fifty. Under 2017 åtalades Eddie Jobe för bl.a. grovt penningtvättsbrott. 

Sedan tingsrätten ogillat åtalet återförvisade hovrätten målet till tingsrätten. I november 

2020 beslutade åklagare att lägga ned förundersökningen rörande misstankarna mot 

Eddie Jobe. Av utredningen har framkommit att Eddie Jobe i det ärendet bl.a. hänvisat 

till att han hade inkomster från fiskebåtar i Gambia. I chatkonversationen den 5 april 

2020 skrev quaileye till fortunatesausage om att ”penningbrottet” ska tas upp när som helst 

och att de bl.a. behöver få fram papper på fiskebåtar med företagsnamn samt att 

”brushan vöntar på att vi ska lösa de hära så snarast som.möjligt”. Vid den här 

tidpunkten var både Sebastian Jobe och Dodou Jallow i Gambia.  
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Sebastian Jobes andra storebror heter Elias Jobe. Vid tio-tiden på kvällen den 26 maj 

2020 larmades polisen om att Elias Jobe tagit en överdos på en bar vid Wieselgrens-

platsen och avförts i ambulans för vård på Sahlgrenska. Av polisens PM från händelsen 

framgår att det i Elias Jobes sällskap befann sig en person vid namn Michael Leinonen. 

Den 26 maj 2020 skriver solidmartini till quaileye ”din bror elias e på sjukhuset bror 

tänkye du ville veta han hade däcka o wiessel där krogen så abulans kom plocka han är 

på shlagrenska. Hans vön hade hans bakomatkort fråga vad hans skulle göra med den” 

varefter quaileye ställer frågor till solidmartini kring händelsen samt var ”hans grejer” är. 

Solidmartini svarar att ”hans vän har dem finnen” vilket quaileye besvarar med 

”Leinonen”. 

 

Sebastian Jobe häktades i sin utevaro av tingsrätten den 22 januari 2020 misstänkt för 

grov misshandel den 4 november 2019 och blev därefter internationellt efterlyst. I den 

utredningen fann polisen DNA från Sebastian Jobe på målsägandens kläder. 

Tingsrätten anser att nedanstående meddelande från quaileye till EncroChat-användaren 

binaryporcupine med hög sannolikhet rör den påstådda misstanken och stöder åklagarens 

tes om att Sebastian Jobe står bakom användarnamnet quaileye. 

 

 

 

Med referens till det tingsrätten redogjort för ovan rörande andra EncroChat-

användares valda smeknamn på användaren quaileye anser tingsrätten att nedanstående 

konversation mellan quaileye och EncroChat-användaren ornerymist med hög sannolikhet 
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rör den påstådda misstanken. Det stöder även åklagarens tes om att Sebastian Jobe står 

bakom användarnamnet quaileye. 

 

Av mastpositioneringar rörande användaren quaileye framgår att den EncroChat-

telefonen den 18 och 26 april 2020 kopplat upp mot master i Gambia. Av utredningen 

framgår att Sebastian Jobe reste till Gambia den 5 januari 2020 och att han återvände 

till Sverige den 27 november 2020 då han deporterades hit och greps. Även om det 

finns en viss osäkerhet om varför det inte finns ett heltäckande material rörande 

mastuppkopplingar i EncroChat-materialet anser tingsrätten att de uppkopplingar som 

redovisats stämmer överens med påståendet att användaren quaileye är Sebastian Jobe. 

 

I EncroChat-materialet finns det också konversationer från april 2020 där quaileye 

skickar uppgifter till bl.a. fortunatesausage om en Mariama Bonjang/Bojang som bor i 

Serrekunda i Gambia. Vid denna tidpunkt mottar quaileye ett avfotograferat kvitto av 

vilket det framgår att Joakim Litzén, som inte har gått att höra under tingsrättens 

huvudförhandling då han inte inställt sig till förhör, fört över 10 000 kr till Mariam 

Bojang i Serrekunda i Gambia via betaltjänsten Smallworld. När Sebastian Jobe greps i 

Gambia för deportering till Sverige var han i sällskap med Joakim Litzén. Av 

utredningen framgår att en Mariama Bojang gick ut i gambisks media i samband med 

att Sebastian Jobe skulle deporteras från Gambia och bl.a. uppgav att hon var hans 

fästmö. Även dessa omständigheter talar för att Sebastian Jobe är användaren quaileye i 

EncroChat-materialet. 

 

I EncroChat-materialet finns flera konversationer under april 2020 mellan quaileye och 

fortunatesausage som handlar om hur man kan ta sig från Gambia till Sverige trots att 

gränsen kan vara stängd. Detta under den period som både Sebastian Jobe och Dodou 

Jallow – som alltså medgett att han är fortunatesausage – är i Gambia.  

 

Inte i någon av de EncroChat-konversationer som quaileye har med andra användare 

inleds konversationen med att någon frågar om vem som använder telefonen eller att 
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någon har presenterat sig i konversationen. Den omständigheten talar med styrka för 

att EncroChat-telefonen med användarnamnet quaileye inte lånats ut utan, under den tid 

åtalet avser, används av en och samma person. Konversationerna har bestått av flera 

meddelanden från respektive användare, har pågått under flera timmar och under en 

längre tidsperiod. Sammantaget anser tingsrätten att det är en och samma person som 

står bakom alla meddelanden från quaileye. Den omständigheten att EncroChat-

materialet inte är komplett presenterat utan att vissa meddelanden verkar saknas talar 

inte emot tingsrättens slutsats att det är Sebastian Jobe som är quaileye.  

  

Sammantaget anser tingsrätten att det vid en samlad bedömning av utredningen 

gällande quaileyes identitet inte finns några tvivel om att Sebastian Jobe ensamt varit den 

som stått bakom och skrivit under användarnamnet quaileye i de redovisade EncroChat-

konversationerna. Det som Sebastian Jobe själv har berättat ändrar inte den slutsatsen. 

Att försvaret inte har haft tillgång till samtliga inhämtade EncroChat-konversationer 

påverkar inte heller på något avgörande sätt robustheten i åklagarens utredning i denna 

del.  

 
Thuglifestyle 

 
Av utredningen framgår att användarnamnet thuglifestyle är knutet till en mobiltelefon av 

modell Aquaris X2 med IMEI-nummer 35809809339238-1. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat har ett SIM-kort som tillhör den nederländska telefon-

operatören KPN. Telefonen finns inte i beslag.  

 

Daniel Tadesse har berättat att han aldrig haft eller använt någon EncroChat-telefon, 

att han saknar all kännedom om vem som är användaren thuglifestyle, att han inte har 

något smek- eller öknamn och att han således inte kallas för Tjocken eller något 

liknande, men att han kallades för Danne för länge sedan. Han är uppvuxen i 

Tynnered/Frölunda. Efter senaste villkorliga frigivningen flyttade han till en stuga i 

Ljungskile där han bodde till slutet av maj 2020. Även vänner till honom kom och gick 

i stugan. Han har försörjt sig på att köpa och sälja bl.a. bilar samt genom ersättning 

från Försäkringskassan. Han vill inte uttala sig om han känner någon av de andra till-

talade. Han har ofta lånat ut sin bil och kreditkort till vänner som behöver ett kort att 
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betala med, ibland även bankkortet. Han ersätts sedan via Swish för utläggen. Han 

brukar förvara sin plånbok med kort i bilen. Han har ett kreditkort som slutar på 5268 

och kortkoden står på baksidan av kortet. Han har bl.a. till Omer Mohammed lånat ut 

bilen och kreditkortet den 27 mars och kreditkortet den 15 april. Vid det sistnämnda 

tillfället bokade Omer Mohammed ett hotellrum på Lindholmen betalade med hans 

kreditkort. Han känner Mattias Kücükkaplan. Om hans bil får parkeringsböter när den 

är utlånad betalar han så klart dem och brukar få pengar av den som lånat bilen. Han 

var inte i Gränna den 27 mars och inte i Södertälje den 28 mars. Han vill inte uttala sig 

om han haft en Ghost eller om han kontrollerats tidigare med en BQ-telefon. 

 
Daniel Tadesse är EncroChat-användaren thuglifestyle 

 
Hovrätten för Västra Sverige har i en dom den 28 maj 2021 (mål B 2659-21) kommit 

fram till att Daniel Tadesse är EncroChat-användaren thuglifestyle. Det målet rörde grovt 

narkotikabrott den 27-31 maj 2020. Av den domen framgår att i allt väsentligt har 

samma utredning som i nu aktuellt mål presenterats och bedömts av domstolarna. 

Tingsrätten är naturligtvis inte bunden av den prövning som domstolarna gjort i det 

målet men det får enligt tingsrätten ändå viss bevisverkan. Enligt tingsrättens upp-

fattning ger den tidigare domen således stöd för att Daniel Tadesse är thuglifestyle.  

 

Med det sagt övergår tingsrätten till att självständigt pröva de omständigheter som lagts 

fram av åklagaren till stöd för påståendet att Daniel Tadesse är användaren thuglifestyle. 

Tingsrätten har gjort bedömningen att det inte finns några andra möjliga förklaringar 

än att det är Daniel Tadesse som är användaren thuglifestyle. Det beror på följande 

omständigheter. 

 

Åklagaren har gjort gällande att Daniel Tadesse är känd under öknamnet Tjocken. 

Utredningen visar att flera andra EncroChat-användare i sina kontaktböcker kallat 

thuglifestyle för Tjocken, Tjockens nya, Tj-421, Fetis och Biggie. Daniel Tadesse kommer 

från och är folkbokförd i Västra Frölunda som har postnummer som börjar på 421. 

Polisen Joakim Simonsson har i sitt vittnesmål berättat att Daniel Tadesse i Tynnered 

är känd under öknamnet Tjocken. Även med hänsyn tagen till att Daniel Tadesse är 

dömd för hot mot tjänsteman mot Joakim Simonsson saknas det skäl att ifrågasätta att 
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uppgiften är riktig. Joakim Simonssons vittnesmål och uppgifterna i kontaktböckerna 

talar således för att Daniel Tadesse är användaren thuglifestyle.  

 

Under mars och april 2020 har EncroChat-telefonen thuglifestyle kopplat upp mot 

basstationer i närheten av platser där Daniel Tadesse eller hans bil har befunnit sig eller 

där Daniel Tadesses kontokort har använts.  

 

Det framgår till exempel av utredningen att av den basstation som EncroChat-

telefonen under perioden mellan den 6 april och den 5 juni 2020 kopplat upp flest 

gånger mot är en basstation i Ljungskile som täcker området vid Daniel Tadesses 

bostad på Ljungs Åker 112 i Ljungskile. Även om det finns en viss osäkerhet om 

varför det inte finns ett heltäckande material rörande mastuppkopplingar i EncroChat-

materialet eller att det kan finnas flera basstationer som täcker samma område, anser 

tingsrätten att uppkopplingen mot masten i Ljungskile stämmer väl överens med 

påståendet att användaren thuglifestyle är Daniel Tadesse.  

 

Av utredningen framgår att EncroChat-telefonen har kopplat upp mot basstationer i 

närheten av Daniel Tadesses personbil vid fyra tillfällen. Vid två av dessa tillfällen har 

Daniel Tadesse även iakttagits i bilen. Det första tillfället är den 30 mars 2020 kl. 21.19 

då en polispatrull iakttar Daniel Tadesse framföra sin bil på Utmarksgatan 56 i Bräcke. 

Samma dag kl. 21.39 registreras telefonen av en basstation i Eriksberg. Det andra 

tillfället är den 17 april 2020 kl. 18 då polisen stoppar Daniel Tadesses bil på 

Säterigatan i Eriksberg. I bilen satt Daniel Tadesse, Omer Mohammed och 

Mohammed Al Housany. Omer Mohammed var förare och Daniel Tadesse satt som 

passagerare i höger baksäte. Samma datum kl. 18.19 registreras EncroChat-telefonen av 

en basstation i Eriksberg. Även detta är omständigheter som talar för att Daniel 

Tadesse är thuglifestyle. 

 

Vidare är det utrett att Daniel Tadesse i samband med ett fordonsstopp den 27 mars 

2020 omkring kl. 11.30 kontrollerades av polis. Han var då ensam i sin bil och hade 

bl.a. med sig en telefon av märket Aquarius X2 med ett SIM-kort från operatören 

KPN. Polisen fotograferade telefonen. Genom fotografierna och uppgifterna i pm:et 
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från händelsen är det enligt tingsrätten utrett att Daniel Tadesse vid den tidpunkten 

ägde en krypterad Aquarius X2-telefon som hade ett SIM-kort från KPN. Senare 

samma dag vid kl. 14.51 kopplade EncroChat-telefonen thuglifestyle upp mot en bas-

station i Jönköping. Strax efter kl. 15 gjordes två kortköp på en bensinstation i Gränna 

med Daniel Tadesses kreditkort och bankkort. Tidigt på morgonen dagen efter gjordes 

två försök att köpa en parkeringsbiljett till Daniel Tadesses bil i Södertälje och samma 

morgon kopplade EncroChat-telefonen upp mot en basstation i Södertälje. Kortet som 

användes vid de avbrutna försöken tillhör en person som Daniel Tadesse medgett att 

han känner och som heter Mattias Küccükkaplan. Vid tillfället fick bilen en fel-

parkeringsavgift. Felparkeringsavgiften betalades med Daniel Tadesses kreditkort den 

31 mars kl. 18.59 i en butik på Vårväderstorget. Samma datum strax före kl. 19 iakttog 

polis via övervakningskameror hur Daniel Tadesse parkerade vid Vårväderstorget. 

Enligt tingsrätten talar det nu redovisade starkt för att det är Daniel Tadesse som är 

thuglifestyle.  

 

Den 15 april 2020 kl. 21.18 registreras telefonen av en basstation på Lindholmen. 

Samma datum kl. 21.45 och 21.55 sker korttransaktioner rörande en bokning på ett 

hotell på Lindholmen med Daniel Tadesses kreditkort. Av utredningen framgår att den 

första korttransaktionen sker via internet och den andra korttransaktionen i samband 

med incheckning på hotellet. Det är utrett att hotellbokningen avsåg ett rum för Omer 

Mohammed vilket såväl han som Daniel Tadesse beskrivit. Eftersom det mindre än en 

timme senare (kl. 22.40) sker en korttransaktion med Daniel Tadesses kreditkort på 

ICA i Stenungssund är det enligt tingsrätten mest troligt att Daniel Tadesse varit på 

Lindholmen och betalt för hotellrummet och sedan åkt till Stenungssund och handlat. 

Omständigheterna ger således visst stöd för påståendet att Daniel Tadesse är 

thuglifestyle.  

 

Sammantaget anser tingsrätten att det vid en samlad bedömning av utredningen 

gällande thuglifestyle identitet framstår som praktiskt taget uteslutet att det skulle röra sig 

om någon annan än Daniel Tadesse. Det finns inte något i chattarna som tyder på fler 

än en användare. Tingsrätten anser mot den bakgrunden att åklagaren har visat att det 
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är Daniel Tadesse som ensamt varit den som stått bakom och skrivit under användar-

namnet thuglifestyle i de redovisade EncroChat-konversationerna. Att försvaret inte fått 

tillgång till uppgifter om vad samtliga EncroChat-användare kallat thuglifestyle i deras 

EncroChat-telefoner är en brist i åklagarnas utredning, men inte sådan att den påverkar 

bedömningen.  

 

Det som Daniel Tadesse själv berättat om att han ofta lånade ut bilen, kreditkortet och 

kontokortet har inget direkt stöd i utredningen och påverkar inte tingsrättens slutsats 

om att han är thuglifestyle.  

 
 

Fortunatesausage  

 

Av utredningen framgår att användarnamnet fortunatesausage är knutet till en mobil-

telefon av modell V-smart Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098093139477 och 

358098093270728. Mobiltelefonen är kompatibel med EncroChat. I samband med att 

Dodou Jallow frihetsberövades den 3 maj 2020 fanns bl.a. den telefonen bredvid 

honom i mittkonsolen i bilen han färdades i (GZA 17G). 

 

Dodou Jallow är EncroChat-användaren fortunatesausage 

 

Dodou Jallow har vid huvudförhandlingen bekräftat att han är användaren av 

EncroChat-telefonen med användarnamnet fortunatesausage. Hans uppgift om detta 

bekräftas av utredningen. Utöver den omständigheten att telefonen anträffades med 

Dodou Jallow kan som exempel nämnas de uppkopplingar som finns rörande 

telefonen i Stockholmsområdet under dagar som Dodou Jallow vistades i Stockholm. 

Den 18 april 2020, då telefonen för första gången kopplas upp mot en svensk bas-

station, kopplas den upp mot en basstation som är geografiskt placerad mellan Arlanda 

och Stockholm, vilket i tid och plats stämmer när Dodou Jallows sociala telefon (7901) 

kopplar upp och med uppgiften att Dodou Jallow kom från Gambia till Arlanda den 

18 april 2020. Från 21 april 2020 kopplar fortunatesausage istället upp i Göteborg och den 

mest frekventa basstationen är därefter en basstation som täcker in hans dåvarande 

flickväns folkbokföringsadress på Landalagången där Dodou Jallow enligt utredningen 
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vistats i stor utsträckning och där även hans sociala telefon (7901) kopplar upp under 

samma tid. Vidare kan nämnas att även innehållet i chattarna bekräftar att 

fortunatesausage är Dodou Jallow. Som exempel kan nämnas konversationer rörande den 

dåvarande flickvännens bostadsadress samt att han lämnar ett telefonnummer som 

tidigare har suttit i 7901-telefonen till en annan användare. Slutligen framgår också att 

andra EncroChat-användare i sina kontaktböcker kallar fortunatesausage för t.ex. Yellow, 

Dodou och CityBlue. Dodou Jallow har medgett att han kallas Yellow och City, vilket 

även bekräftats av poliser som vittnat i målet.  

 

Vid huvudförhandlingen har Dodou Jallow uppgett att även andra personer har använt 

hans EncroChat-telefon när han befann sig i Gambia och att han alltså inte står bakom 

samtliga meddelanden i chatten. Han har inte velat berätta vilka dessa andra personer 

är och har inte tydligt kunnat ange vilka meddelanden som ska ha skrivits av andra 

personer. I motsats till Dodou Jallows påstående om flera användare talar innehållet i 

chattarna med styrka för att det är en och samma person som skriver som 

fortunatesausage. Tingsrätten, som anser det styrkt att Dodou Jallow är fortunatesausage, 

utgår således från att det är Dodou Jallow som har skrivit och tagit emot samtliga de 

meddelanden som framgår av chattkonversationerna rörande fortunatesausage. 

 

Icydill  

 

Av utredningen framgår att användarnamnet icydill är knutet till en mobiltelefon av 

modell BQ Aquaris X2 med IMSI-nummer 20480812917447. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat. I samband med att Atila Can frihetsberövades den 31 maj 

2020, i ett annat ärende, bar han bl.a. den aktuella EncroChat-telefonen på sig. 

Åklagaren har angett att Atila Can är icydill och att han är ensam användare av 

EncroChat-telefonen med det användarnamnet.  

 

Atila Can har erkänt att han är ensam användare av EncroChat-telefonen med 

användarnamnet icydill och att det är han som har skrivit samtliga meddelanden som 

icydill i de åberopade chattkonversationerna. Han har utförligt beskrivit hur han 

skaffade sig EncroChat-telefonen, att anledningen var för att kunna hålla kontakt med 
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personer som enbart kommunicerade via EncroChat såsom Sebastian Jobe, vilka han 

haft kontakt med och utförligt beskrivit hur han använt EncroChat-telefonen. Han har 

även förklarat att han kallas Alfons, att han bodde på Monsungatan under aktuell tid 

och att han arbetade både på Vår krog och bar och familjens andra restaurang Faro i 

Eriksberg.  

 

Atila Cans beskrivning av att han är icydill får starkt stöd av övrig utredning som 

åklagaren har lagt fram. I EncroChat-konversationerna har information rörande Atila 

Cans personliga förhållanden identifierats, exempelvis kring namn, släktförhållanden, 

platser han uppehållit sig på och vissa inträffade händelser. De identifierade faktorerna 

sträcker sig över hela den aktuella tiden. Det finns inget i chattarna som tyder på att 

icydill använts av flera personer. Tingsrätten utgår därför i den fortsatta bedömningen 

från att det är Atila Can som är ensam användare av EncroChat-telefonen icydill.  

 

Niftyshirt  

 

Av utredningen framgår att användarnamnet niftyshirt är knutet till en mobiltelefon av 

modell BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098093193920. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat. Telefonen finns inte i beslag. 

 

Kemal Erdogdu har berättat att han aldrig ägt eller använt en EncroChat-telefon, att 

han saknar all kännedom om vem som är användaren niftyshirt men att den inte kan 

tillhöra någon han känner. Han har berättat att en numera avliden vän, Houssein Chit, 

vid något tillfälle kallat honom för Kinesen, men att ingen annan kallat honom för det. 

Däremot känner han till ytterligare i vart fall två personer på Hisingen som kallas för 

Kinesen. Även hans bror har kallats för det. Det är riktigt att han bor på Gustaf 

Dalénsgatan 3C i Göteborg. Den Iphone som beslagtogs från honom i samband med 

att han greps är hans sociala telefon med ett nummer som slutar på 4979. Allt sedan 

skjutningen på Vår Krog och Bar 2015, då han blev skjuten och svårt skadad, så har 

han haft en konflikt med Atila Can som anklagat honom för att sprida olika rykten om 

krogen och den händelsen. Den konflikten är troligen anledningen till att Atila Can 

lämnar uppgifter om honom som att han kallas Kinesen, trots att det inte stämmer.  
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Kemal Erdogdu är EncroChat-användaren niftyshirt 

 

Enligt tingsrättens bedömning är det utrett att Kemal Erdogdu är niftyshirt under den i 

åtalet aktuella tiden. Den slutsatsen baserar tingsrätten på följande omständigheter.  

 

Av utredningen framgår att andra EncroChat-användare i sina kontaktböcker kallar 

niftyshirt för Kinesen, Kines, China och K Biskop. Att Kemal Erdogdu kallas för 

Kinesen har bl.a. polismännen Tony Olsson och Martin Arkdal beskrivit i sina 

vittnesmål. Tony Olsson har bl.a. uppgett att det varit känt i många år för polisen i 

Biskopsgården att Kemal Erdogdu kallas för Kinesen och att han aldrig har hört talas 

om att någon annan i den miljön eller området kallas för det. Även Atila Can och några 

av målsägandena har berättat att Kemal Erdogdu kallas för Kinesen. Det saknas 

anledning att ifrågasätta riktigheten i de uppgifterna som Tony Olsson och Martin 

Arkdal har lämnat om Kemal Erdogdus smeknamn i den aktuella miljön. Detta talar 

således starkt för att Kemal Erdogdu är användaren niftyshirt i EncroChat-materialet.  

 

Av utredningen framgår att EncroChat-telefonen niftyshirt under perioden mellan den 3 

april och den 6 juni 2020 nästan uteslutande kopplat upp mot en basstation som täcker 

området vid Kemal Erdogdus bostad på Gustaf Dalénsgatan. Uppkopplingarna mot 

basstationen är fördelade över hela dygnet men har främst skett under eftermiddagen, 

kvällen och natten. Även detta får anses ge visst stöd åt påståendet att Kemal Erdogdu 

är niftyshirt. I det sammanhanget ska också nämnas att niftyshirt den 22 maj skrev till 

EncroChat-användaren loudpirate (okänd för tingsrätten) att niftyshirt ska iväg snabbt 

och att telefonen kommer att lämnas hemma. Vid tiden för det meddelandet kopplade 

niftyshirt upp mot en basstation som täcker Gustaf Dalénsgatan, vilket även Kemal 

Erdogdus sociala telefon gjorde. Den sociala telefonen förflyttade sig några minuter 

senare österut och kopplar då istället upp mot en basstation i Lundbyhamnen. Slutligen 

har åklagaren lyft fram ett tillfälle i slutet av maj 2020 då niftyshirt kopplar upp mot en 

basstation vid Järntorget samtidigt som även Kemal Erdogdus sociala telefon 4979 

positioneras i det området. 
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Även om Atila Cans uppgifter får värderas med stor försiktighet ger hans uppgifter om 

att han uppfattade det som att han hade kontakt med Kemal Erdogdu när han chattade 

med niftyshirt visst stöd för åklagarens påstående om att Kemal Erdogdu är niftyshirt. 

 

Av niftyshirts konversationer kan den slutsatsen dras att det är en och samma användare 

som skriver i chatten. Det finns inte något i chattarna som tyder på fler än en an-

vändare. Sammantaget anser tingsrätten att den utredning som åklagaren har lagt fram 

rörande identitet på niftyshirt är sådan att det är klarlagt att det är Kemal Erdogdu som 

är ensam användare av den EncroChat-telefonen. Att försvaret inte fått tillgång till 

uppgifter om vad samtliga EncroChat-användare kallat niftyshirt i deras EncroChat-

enheter är en brist i åklagarnas utredning, men inte sådan att den påverkar bedömn-

ingen. Inte heller vad Kemal Erdogdu själv berättat ändrar tingsrättens slutsats om vem 

som är niftyshirt. 

 

Busyquail  

 

Av utredningen framgår att användarnamnet busyquail är knutet till två mobiltelefoner, 

dels en BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 35809809316099-4, dels en BQ Suro 

carbon med IMEI-nummer 35436211008131-8. Mobiltelefonerna är kompatibla med 

EncroChat. Av utredningen framgår att vissa EncroChat-användare har kunnat flytta 

med sitt konto och användarnamn när en telefon byts ut. Den förstnämnda telefonen 

beslagtogs från Omer Mohammed den 10 april 2020. Den andra EncroChat-telefonen 

(BQ Suro carbon), som startades efter det datumet, finns inte i beslag och har inte 

anträffats.  

 

Omer Mohammed har erkänt att han är ensam användare av EncroChat-telefonerna 

med användarnamnet busyquail och att det är han som har skrivit samtliga meddelanden 

i busyquails chatt. Han har beskrivit hur han köpte den första EncroChat-telefonen, hur 

polisen beslagtog den och hur han därefter skaffade en ny EncroChat-telefon med 

samma användarnamn. Han har utförligt förklarat de konversationer om ett torped-

uppdrag som han diskuterat med bl.a. icydill.  
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Omer Mohammeds uppgift om att han är busyquail stöds av övrig utredning som 

åklagaren har presenterat. Utöver den omständigheten att en av EncroChat-telefonerna 

beslagtagits från honom innehåller EncroChat-konversationerna information rörande 

Omer Mohammeds personliga förhållanden såsom uppgifter rörande hans barn och 

barnets mamma samt ett fotografi från bostaden. Därtill kommer att det i andra 

EncroChat-användares konversationer anges att Omer Mohammed är busyquail. Det 

finns inget i chattarna som tyder på att busyquail nyttjats av andra än Omer 

Mohammed. I den fortsatta bedömningen utgår tingsrätten därför från att det är Omer 

Mohammed som är ensam användare av busyquail. 

 

Ornerymist 

 

Av utredningen framgår att användarnamnet ornerymist är knutet till en mobiltelefon av 

modell BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098093064220. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat. Telefonen beslagtogs från Karamo Fatty när den 

anträffades bredvid honom i baksätet på bilen GZA 17G den 3 maj 2020 i samband 

med polisingripandet där Karamo Fatty frihetsberövades. 

 

Karamo Fatty har berättat att han fick den aktuella EncroChat-telefonen tidigare 

samma dag som han stoppades av polisen av en för honom välkänd, äldre person. Han 

vill inte berätta vem den personen är men fick av denne uppdraget att hålla två 

telefoner eftersom personen skulle iväg på fest. Han gick med på att hålla telefonerna 

ett par dygn. Han visste vid tidpunkten inte vad EncroChat var för något och hade inte 

hört talas om det, men kände till att det fanns krypterade telefoner. Han saknar 

kännedom om användarnamnet ornerymist och har inte skrivit något av ornerymists 

meddelanden i EncroChat-konversationerna. Han kallas för Karra eller Mo och det 

händer att han stavar Karamo med C i en e-postadress. Han kallas inte för Mitch. 

Mitch är ett vanligt namn som förekommer i filmer och bland rappare samt i andra 

sammanhang i förorten. En person som gör mycket pengar kallas för ”don Mitch”. 

Han ogillar Atila Can eftersom Atila Can och hans hustru ljugit om honom och försökt 

sätta dit honom. Han har gambiskt ursprung och reste till Gambia den 5 januari för att 

hälsa på släkt och vänner. Han kom tillbaka till Sverige via Arlanda den 18 april och 
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ordnade då direkt ett svenskt SIM-kort till sin sociala mobiltelefon som slutar på 7899. 

Han vill inte berätta vem han var med i Gambia. När han kom till Sverige stannade han 

i Stockholm i två dagar för att hälsa på släkt. Han vill inte berätta vilka han träffade i 

Stockholm, men han kan ha träffat olika vänner och ätit lunch, men såvitt han minns 

sov han hos släktingar som han dock inte vill namnge. Han reste till Göteborg med tåg. 

 

Karamo Fatty är EncroChat-användaren ornerymist 

 

Tingsrätten har gjort bedömningen att det inte finns några andra möjliga förklaringar 

än att det är Karamo Fatty som är EncroChat-användaren ornerymist. Det 

ställningstagandet grundar tingsrätten på följande omständigheter.  

 

I en tabell som åklagaren redovisat om vad andra EncroChat-användare kallat ornerymist 

för i sina respektive kontaktböcker framgår att ornerymist bl.a. kallas Mitch. Även 

EncroChat-telefonens lösenord – 400mitch – innehåller en koppling till Mitch. Enligt 

Tony Olsson är det väl känt inom polisen i Biskopsgården att Karamo Fatty kallas för 

Mitch, en uppgift som det saknas anledning att ifrågasätta. Tingsrätten kan också 

konstatera att en av de andra EncroChat-användarna i sin kontaktbok kallat ornerymist 

för Karamo och en annan för C biskop. Enligt tingsrättens mening talar detta för att 

Karamo Fatty är ornerymist. När det gäller Karamo Fattys invändning om att Mitch i 

olika varianter är ett vanligt smeknamn i förorten kan tingsrätten dock konstatera att 

ingen annan användare i EncroChat-materialet vid något tillfälle kallas för Mitch i 

någon form. 

 

När det gäller mastpositioneringar rörande ornerymist har antalet dagar som telefonen 

kopplat upp mot svenska basstationer under perioden mellan den 21 mars och 3 maj 

2020 varit så få att polisens analytiker inte har kunnat göra någon frekvensanalys av 

basstationsuppkopplingar under förundersökningen. I materialet finns enbart bas-

stationsuppkopplingar hänförliga till ornerymist registrerade den 19 och 23 april samt 

den 2 och 3 maj 2020. Dessa är dock av intresse för tingsrättens prövning. Den 19 april 

kopplar ornerymist upp mot basstationer i Stockholmsområdet. De tre mest frekventa 

basstationerna täcker Gamla stan och området kring Stora Nygatan 13, vilket var den 
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adress där Dentin Jobe hyrde en lägenhet under tiden 18-20 april. Karamo Fatty har 

sagt att han tror att han sov hos släktningar men inte lämnat några närmare detaljer om 

detta. Dentin Jobe har inte velat svarat på frågan om Karamo Fatty också vistades i den 

hyrda lägenheten, men har bekräftat att de två träffades i Stockholm. Det ligger nära till 

hands att även Karamo Fatty bodde, eller i vart fall vistades, i den hyrda lägenheten 

under den här tiden.  

 

För den slutsatsen talar även den omständigheten att Karamo Fatty reste med tåg från 

Stockholm till Göteborg den 20 april och att den resebokningen, som gjordes den 19 

april, omfattade Karamo Fatty, Dentin Jobe och Dodou Jallow. Detta visar att Karamo 

Fatty har haft kontakt med bl.a. Dentin Jobe samtliga de dagar han medgett att han 

varit i Stockholm. Den 23 april och 2-3 maj kopplar ornerymist istället upp mot 

basstationer i Göteborg, bl.a. kopplar den upp näst flest gånger mot den basstation 

som täcker området kring Sommarvädersgatan 40 på Hisingen där Karamo Fatty var 

folkbokförd och enligt uppgift bodde. Detta talar för att EncroChat-telefonen har följt 

med Karamo Fatty till Göteborg. Den omständigheten att ornerymist i konversationen 

med forbiddentin möjligen ger intryck av att vara kvar i Stockholm den 22 april, vilket 

försvaret hävdat, påverkar inte tingsrättens bedömning.  

 

Av framlagda chatt-konversationer framgår att ornerymist befann sig i utlandet den 29 

mars, att ornerymist då hade varit utomlands i tre månader, att det var problem att få tag 

på flygbiljetter hem till Sverige samt i senare konversationer att flygresan till Sverige 

inte gick direkt till Göteborg utan att planet landade på Arlanda. Karamo Fatty har 

själv berättat att han var i Gambia från den 5 januari till den 18 april, dvs. han hade 

varit utomlands i omkring tre månader den 29 mars. Det framgår också att ornerymist 

skrev till EncroChat-användaren forbiddentin den 21 april om att det var ”skönt att vara 

tbx i sverige nu haha”, vilket stämmer med att Karamo Fatty då befann sig i Sverige 

och att han rest via Arlanda. Sammantaget stämmer chattarnas innehåll väl in på att 

ornerymist är densamma som Karamo Fatty. Av ornerymists konversationer kan den 

slutsatsen dras att det är en och samma användare som skriver i chatten. Det finns inte 

något i chattarna som tyder på fler än en användare.  
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Sammanfattningsvis anser tingsrätten att den utredning som åklagaren har lagt fram 

rörande identiteten på ornerymist är sådan att det är utrett att det är Karamo Fatty som 

är ensam användare av den EncroChat-telefonen under den aktuella perioden. Att 

försvaret inte fått tillgång till uppgifter om vad samtliga EncroChat-användare kallat 

ornerymist i deras EncroChat-enheter är en brist i åklagarnas utredning, men inte sådan 

att den påverkar bedömningen. Inte heller uppgiften som försvararen lyft fram att 

EncroChat-användaren idealfrost i sin EncroChat-telefon valt att kalla ornerymist för 

”turken” påverkar tingsrättens slutsats. Slutligen påverkar inte det som Karamo Fatty 

själv berättat tingsrättens slutsats om vem som är ornerymist. 

 
Solidmartini 

 

Av utredningen framgår att användarnamnet solidmartini är knutet till en mobiltelefon 

av modell BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098093203836. Mobiltelefonen är 

kompatibel med EncroChat. Telefonen finns inte i beslag vilket innebär, precis som 

tidigare angivits, att det väsentliga i identifikationen ligger i innehållet i meddelandena 

och den koppling de har till den påstådda användaren. 

 

Ahmad Alhag är solidmartini fram till eftermiddagen den 3 maj 2020 

 

Ahmad Alhag har berättat att han är en av fyra användare av EncroChat-telefonen med 

användarnamnet solidmartini. Han har även använt andra EncroChat-telefoner. Han har 

enbart chattat om narkotika som solidmartini. Han vill inte uppge vilka de andra tre 

användarna är. Han kallas för Mini. När han använde telefonen brukade han ange 

”Mini” i statusfältet så att andra med EncroChat-telefoner skulle veta vem som för 

tillfället brukade solidmartini. Det var en annan person som använde solidmartini den 4 

april. Han var med vid tillfället men körde bil och tog över telefonen först senare. 

Detsamma hände den 7 april då han dikterade det som solidmartini skrev med 

fortunatesausage men tog sedan över och fortsatte själv att skriva. Han har använt 

EncroChat-telefonen vid ganska många tillfällen under perioden. Han hade 

EncroChat-telefonen den 3 maj och det är han som skriver om en förväntad narkotika-

leverans den dagen. Han var då vid Fenestra-skolan på Hisingen och ytterligare 

personer och flera bilar fanns på platsen. Vid kl. 17.15 lämnade han över telefonen till 
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en person som han inte vill namnge, men det var inte till Mevlüt Altunay. I maj 2020 

bodde han på Hisingsgatan, men sov ofta över på Lövgatan hos en vän. Eftersom han 

sov där ibland hade han också medicin där, liksom kallelsen till läkare måste ha hamnat 

där.  

 

Enligt tingsrättens uppfattning ger utredningen starkt stöd för att Ahmad Alhag är 

solidmartini. Tingsrätten har vidare gjort bedömningen att det inte finns några andra 

möjliga förklaringar än att det är Ahmad Alhag som är ensam användare av solidmartini 

under den aktuella perioden och fram till 17-tiden den 3 maj 2020. Det ställnings-

tagandet grundar tingsrätten på följande omständigheter.  

 

Genom Ahmad Alhags egna uppgifter samt genom de hörda polismännens uppgifter 

är det utrett att Ahmad Alhag kallas för Mini. Redan den omständigheten att andra 

EncroChat-användare har valt att kalla användaren solidmartini för Mini, Mr Mini och 

Al Hag i sina respektive kontaktböcker talar därför starkt för att det är Ahmad Alhag 

som är solidmartini. Även i andra EncroChat-användares konversationer finns uppgifter 

om att Mini är solidmartini. Ahmad Alhags uppgifter om att flera olika personer använde 

solidmartini under den aktuella perioden har inte stöd i innehållet i chattarna. Tvärtom är 

det tydligt att konversationerna är mellan personer som känner varandra och utan att 

någon presenterar sig eller behöver förklara vem man är. Inte i någon av de presenter-

ade chattarna före den 3 maj har solidmartini angett att det är Mini som skriver eller på 

annat sätt klargjort detta utan det verkar vara självklart för den som solidmartini skriver 

med. Även Ahmad Alhags uppgift om att han skrev sitt namn i ett statusfält i chatten 

saknar stöd i utredningen och kan bortses från. 

 

De presenterade chattkonversationerna med solidmartini sträcker sig från den 31 mars 

till den 3 maj 2020 men fortsätter även därefter men då med en annan användare, se 

tingsrättens slutsatser nedan. Chattarna fram till brukarbytet består av löpande 

konversationer med framför allt användarna quaileye, icydill, fortunatesausage och ornerymist. 

Personerna bakom de användarnamnen är alla personer som tingsrätten genom denna 

dom funnit att Ahmad Alhag känner väl och umgås med. Därtill kommer att det är 

fråga om långa sammanhängande konversationer vid olika tidpunkter under en och 
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samma dag och ibland över flera dagar. Även detta talar starkt mot att det är fråga om 

olika användare. Dessutom har Ahmad Alhag själv medgett att han står bakom flera av 

konversationerna som skett under olika dagar. Att han under en och samma dag skulle 

skriva i chatten för att sedan lämna ifrån sig EncroChat-telefonen till en annan 

användare för att senare samma dag få tillbaka den framstår som mycket osannolikt 

givet de diskussioner om brott som pågår i chatten.  

 

Av mastpositioneringar av användaren solidmartini framgår att EncroChat-telefonen 

under perioden mellan den 11 mars och 3 maj kopplat upp till största delen i området 

som täcks in av masten Lackarebäck SV, 240°. Denna mast täcker in området kring 

Lövgatan 1E dvs. den lägenhet där Ahmad Alhags personliga tillhörigheter som 

medicin och kallelse till läkare hittades vid husrannsakan den 7 maj och som alltså är en 

adress som han kan knytas till. Även om Ahmad Alhag inte är skriven på den adressen 

talar mycket för att han har sin bostad där eller i vart fall tillbringar mycket tid i den 

lägenheten. Uppkopplingarna mot den masten är fördelade över hela dygnet men har 

främst skett under eftermiddagen, kvällen och natten.  

 

Utifrån åklagarens bevisning rörande solidmartini anser tingsrätten att det står klart att 

Ahmad Alhag under hela den aktuella tidsperioden fram till den 3 maj 2020 vid 17-

tiden är den person som skriver i EncroChat-telefonen under det användarnamnet. 

Det som Ahmad Alhag själv har berättat ändrar inte den slutsatsen. 

 

Mevlüt Altunay tar över solidmartini den 3 maj 2020 

 

Mevlüt Altunay har berättat att han inte vet något om EncroChat-telefonen solidmartini 

och vem som har använt den. Han kallas för Mev men inte för Semlan. Han har delat 

s.k. säljtelefoner med andra narkotikaförsäljare och i några av de telefonerna har 

Semlan använts som lösenord för olika inloggningar till gemensamma saker, bl.a. till ett 

gemensamt Facebook-konto rörande narkotika. Det kan även hända att narkotika-

köpare kallat honom för Semlan eftersom det namnet förekommit i säljtelefonerna. 

Han har bott utomlands i längre perioder, bl.a. i Spanien och Turkiet, och har inte haft 

något egen bostad i Sverige. Han har istället övernattat hos vänner eller på hotell. 
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Under våren 2020 var han inne i ett omfattande narkotikamissbruk som han finansier-

ade genom att sälja narkotika. Det har han gjort på egen hand och inte tillsammans 

med Ahmad Alhag eller annan. Han är dock nära vän med Ahmad Alhag och har 

umgåtts mycket med honom. Hans relation med morbrodern Atila Can har alltid varit 

dålig även om relationen förbättrades något när Atila Can fick barn för ett par år sedan. 

Atila Can har aldrig hjälpt honom med något och han diskuterar aldrig Atila Cans 

förehavanden med sin mamma eller annan.   

 

Åklagaren har gjort gällande att Mevlüt Altunay tog över EncroChat-telefonen 

solidmartini vid 17-tiden den 3 maj 2020 och att det är han som därefter står bakom 

solidmartinis konversationer i chatten. Tingsrätten delar den uppfattningen. Det 

ställningstagandet grundar tingsrätten på följande omständigheter.  

 

Från kvällen den 3 maj 2020 förändras solidmartinis chatt-konversationer. Det blir då 

uppenbart att EncroChat-telefonen har bytt brukare. Från att Ahmad Alhag inte vid 

något tillfälle tidigare har behövt presentera sig eller förklara vem det är som skriver i 

chatten så inleds härefter samtliga konversationer med att solidmartini berättar att den 

som brukar ha telefonen är anhållen eller ”sitter”. Detta följs sedan av att solidmartini 

förklarar vem som istället använder EncroChat-telefonen uttryckt som att det är ”M”, 

”jag han andra”, ”Semlan”, ”vita killen som alltid är med” eller ”det är turken”. Vid 

tidpunkten för dessa konversationer satt som redan framgått Ahmad Alhag anhållen. 

Samtliga förklaringar om vem som istället använder telefonen stämmer utan undantag 

väl in på Mevlüt Altunay och vad som är känt om honom. Det är utrett att Ahmad 

Alhag och Mevlüt Altunay ofta umgås tillsammans vilket väl stöder att ”han är den 

andra” eller ”den som alltid är med”. Vidare har Mevlüt Altunay turkiskt ursprung. 

Polismännen Martin Arkdal och Jasmin Durmisevic har vittnat om att det är känt för 

polisen i Biskopsgården att Mevlüt Altunay kallas för Semlan. Även Atila Can har 

berättat att Mevlüt Altunay kallas för Semlan eftersom han själv önskat det. Det saknas 

skäl att ifrågasätta riktigheten i uppgifterna.  

 

Även innehållet i solidmartinis EncroChat-konversation talar med styrka för att det är 

Mevlüt Altunay som tagit över solidmartini. Exempelvis kan nämnas att han skriver till 

109



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
icydill, dvs. Atila Can, och ber om hjälp med vädjan som bygger på att de är familj samt 

att solidmartini skriver med en annan EncroChat-användare om vilka bilar som polisen 

stannat den 3 maj varvid nämns att solidmartinis bil bärgats. Det sistnämnda stämmer 

väl in på den omständigheten att Mevlüt Altunays bil AHB 027 bärgades på kvällen 

efter mordet.  

 

Sammantaget anser tingsrätten att det inte finns några tvivel om att Mevlüt Altunay 

från strax efter kl. 17 den 3 maj 2020 är den som tar över EncroChat-telefonen från 

Ahmad Alhag och att det är han som därefter skriver under användarnamnet 

solidmartini i de redovisade EncroChat-konversationerna. Det som Mevlüt Altunay själv 

har berättat ändrar inte den slutsatsen. 

 

Welcomingorchid 

 

Av utredningen framgår att användarnamnet welcomingorchid är knutet till en 

mobiltelefon av modell BQ Aquaris X2 med IMEI-nummer 358098091607467. 

Mobiltelefonen är kompatibel med EncroChat. Telefonen finns inte i beslag och har 

inte anträffats.  

 

Mohammed Al Housany har vid huvudförhandlingen berättat att han aldrig haft någon 

egen EncroChat-telefon men att han ibland har lånat en sådan av vänner och att han 

vid några tillfällen använt EncroChat-telefonen med användarnamnet welcomingorchid. 

Han har vidare berättat att han kallas Momo men inte Läppen, Ghost, Big nose, Carlos 

eller något annat. Han är inte densamma som Momo Ghost utan det är en annan 

person, liksom Ghost, Carlos och Läppen är andra personer som han känner till. Han 

har en flickvän som heter Tata och är vän med Omer Mohammed, Daniel Tadesse, 

Dentin Jobe och Dodou Jallow. När han använt welcomingorchid har han angett att 

”Momo är on line” för att andra användare skulle förstå att han hade telefonen. Ett 

tillfälle som han var welcomingorchid är när han skickade fotografiet på honom och Tata i 

en säng i pappans bostad till randomhat. Morgonen efter den chatten återlämnade han 

EncroChat-telefonen till ägaren, som är en nära vän till honom men vars namn han 

inte vill berätta. Han har tillbringat mycket tid med ägaren till welcomingorchid vilket kan 
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förklara att den ena av hans två sociala telefoner, den som slutar på 8829, vid vissa 

tillfällen kopplat upp i samma område som welcomingorchid kan ha befunnit sig. Han 

utsattes för ett rån i Lerum den 10 april 2020 och blev då av med flera telefoner bl.a. 

8829-telefonen, dock ingen EncroChat-telefon, och hamnade på Sahlgrenska. Efter 

rånet använde han bara en social telefon som slutar på 3995.  

 

Mohammed Al Housany är EncroChat-användaren welcomingorchid 

 

Tingsrätten har gjort bedömningen att det är klarlagt att det är Mohammed Al 

Housany som är ensam användare av EncroChat-telefonen welcomingorchid. Det 

ställningstagandet grundar tingsrätten på följande omständigheter. 

 

Mohammed Al Housanys har medgett att han kallas Momo, vilket även bekräftas av 

poliser som hörts i målet. Av en tablå som åklagaren har lagt fram framgår att flera 

EncroChat-användare i sina respektive kontaktböcker kallar welcomingorchid för bl.a. 

Momo eller Ghost momo. Enligt tingsrättens mening ger detta starkt stöd för att 

welcomingorchid är Mohammed Al Housany. Den omständigheten att ytterligare smek-

namn som Läppen och Big nose förekommer i andra EncroChat-användares kontakt-

böcker talar varken för eller emot att andra personer än Mohammed Al Housany 

använder welcomingorchid. I någon mån kan det tala för att samtliga de smeknamn som 

förekommer i kontaktböckerna är olika smeknamn på Mohammed Al Housany. 

Personer som enligt tingsrättens bedömning är nära Mohammed Al Housany, såsom 

Omer Mohammed och Daniel Tadesse, har gett welcomingorchid olika smeknamn där 

Daniel Tadesse kallar welcomingorchid för Momo medan Omer Mohammed angett Big 

nose i sin kontaktbok.  

 

Det som dock talar mot att det är flera användare av welcomingorchid är innehållet i 

chattarna. Tingsrätten konstaterar att ingen av chattarna med welcomingorchid har inletts 

med en fråga om vem det är som chattar eller att någon har presenterat sig. Det fram-

står som helt uppenbart att personerna som skriver till varandra vet vem de skriver 

med. Konversationer om samma sak löper över tid, ofta flera dagar, vilket i sig talar 

mot att det är fråga om olika användare. När en konversation återupptas i ett senare 
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skede sker det på sådant sätt att det är uppenbart att det är samma person som skriver 

för welcomingorchid. Det närmare innehållet i konversationerna, vilket tingsrätten 

kommer att behandla längre fram i domen, rör huvudsakligen planering av allvarlig 

brottslighet kopplad till ”albanerna”, vilket i sig får anses närmast utesluta att telefonen 

används av flera med den risk som därmed uppstår om att information kommer på 

avvägar och sprids till öppna kanaler.  

 

Mohammed Al Housanys uppgift om att 8829-telefonen var den sociala telefon som 

han använde fram till rånet den 10 april stöds av övrig utredning. Det har framkommit 

att han våren 2020 var folkbokförd på Vaniljgatan 14 i Angered men ofta bodde hos 

sin pappa på Bäckebolsängen 23, vilket även var den adress där hans tillhörigheter 

hittades vid en husrannsakan den 4 juni. Den mest frekventa basstationen som 8829-

telefonen kopplat upp till under perioden 22 mars-9 april täcker in bostaden på 

Bäckebolsängen 23. När det gäller Welcomingorchid har EncroChat-telefonen under den 

undersökta perioden 27 mars till 9 april registrerade basstationsuppkopplingar enbart 

den 3-6 och den 8-9 april. De tre basstationerna där welcomingorchid under de dagarna 

har flest uppkopplingar täcker området kring Bäckebolsängen 23. Under den tiden har 

8829-telefonen och welcomingorchid ett liknande rörelsemönster. Båda telefonerna har 

kopplat upp på basstationer som visar att de har befunnit sig i samma områden sam-

tidigt. På kvällen den 3 april positionerade både welcomingorchid och 8829-telefonen i 

området kring Järntorget och senare samma kväll och natt i området kring Tingstad 

och Backa. Även dagen efter positionerar 8829-telefonen och welcomingorchid mot 

basstationer i samma område. Det kan vidare konstateras att sista uppkopplingen mot 

en basstation som finns för welcomingorchid är på kvällen den 9 april, dvs. dagen innan 

Mohammed Al Housany rånades och blev av med två telefoner, bl.a. 8829-telefonen. 

Mot bakgrund av att det därefter saknas uppkopplingar för welcomingorchid ger det visst 

begränsat stöd för att den andra telefonen som Mohammed Al Housany blev av med 

är just EncroChat-telefonen welcomingorchid.  

 

Sammanfattningsvis ger utredningen ett så tydligt mönster att det framstår som 

praktiskt taget uteslutet att welcomingorchid är någon annan än Mohammed Al Housany. 
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Mohammed Al Housany har lämnat uppgifter om en annan användare. Den uppgiften 

är helt utan detaljer och medger inte någon möjlighet för ytterligare kontroll.  

 

Sammantaget medför det att hans uppgifter inte påverkar tingsrättens slutsats om att 

det är Mohammed Al Housany som är welcomingorchid. Tingsrätten utgår således från det 

i den fortsatta bedömningen.  

 

Övriga telefoner som kan knytas till de tilltalade 

 

I det avsnitt av denna dom som rör de tilltalades förehavanden före och under den 3 

maj konstaterar tingsrätten att ytterligare ett antal mobiltelefoner som figurerar i 

utredningen har kunnat knytas till tilltalade i målet. Tingsrätten har i samma avsnitt 

även bedömt att ytterligare tilltalade har brukat s.k. Ghost-telefoner.   

 

DE TILLTALADES FÖREHAVANDEN TIDEN FÖRE OCH DAGEN FÖR 

MORDET 

 

Vapnet i Tuve den 3 april 2020 

 

Atila Can har erkänt att han den 3 april anskaffade ett vapen som lämnades på en plats 

i Tuve. Han tror att det handlade om en pistol som benämndes ”CZ”. 

 

Av EncroChat-materialet som åklagaren lagt fram i denna del framgår att Ahmad 

Alhag den 3 april skrev till Sebastian Jobe att Atila Can hade ordnat vapen. Tidigare  

den dagen hade han frågat Atila Can om det fanns något vapen och Atila Can svarade 

ja och skrev följande till Ahmad Alhag. 
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Bilderna i konversationen visar busshållplatsen i Tuve centrum och på ett fler-

bostadshus.  

 

Atila Can har berättat att han ordnat med det vapnet som avses i EncroChat-

konversationen men att han inte vet vem som hämtade det i Tuve. Han förstod efteråt 

att någon hade slarvat bort vapnet. Tingsrätten anser att Atila Cans uppgifter om 

vapnet får stöd i de åberopade EncroChat-konversationerna och att det därigenom är 

bevisat att han anvisat Ahmad Alhag var vapnet fanns att hämta på sätt som åklagaren 

angett i gärningsbeskrivningen. Även om det mest sannolika är att Ahmad Alhag 

därefter har hämtat eller låtit hämta vapnet, vilket åklagaren har gjort gällande, och att 

vapnet därefter kommer bort, så anser tingsrätten inte att utredningen är tillräckligt 

stark rörande Ahmad Alhag i fråga om han faktiskt hämtade eller lät hämta vapnet i 

Tuve. Det framgår till exempel av EncroChat-materialet att Ahmad Alhag delade 

uppgiften om att vapnet fanns tillgängligt med Sebastian Jobe. 

 

Förvärvet av bilen JNT 077 den 5 april och rådigheten över bilen därefter 

 

Som tingsrätten redan konstaterat användes bilen JNT 077 vid spaning på Blerim 

Kastrati innan mordet men också som transportmedel till och från mordplatsen.  

Åklagaren har gjort gällande att Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag varit 

delaktiga i att bilen införskaffades den 5 april samt att Yousuf Mohammed i vart fall 

från den 25 april haft rådigheten över bilen genom att han haft bilnyckeln.   

 

I denna del har åklagaren lagt fram skriftlig bevisning bl.a. i form av utdrag från 

EncroChat, anmälan om ägarbyte samt fotografier. Den tidigare ägaren och säljaren av 

bilen JNT 077 Göran Edvardsson och hans dotter Emelie Edvardsson har hörts. 

Därutöver har även polismannen Gergely Szücs och Volvoanställde Mikael Wall hörts i 

denna del. 

 

Av de aktuella EncroChat-konversationerna framgår att en viktig del av mordför-

beredelserna har handlat om att skaffa en bil att använda vid gärningarna mot 
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målsägandena. Till exempel skrev Ahmad Alhag till Atila Can den 3 april att det 

behövdes en bil skriven på en bilmålvakt, en s.k. ”hassebil”. 

 

Den 4 april skrev även Sebastian Jobe om behovet av bil. Han skrev då till EncroChat-

användaren vocalboar (okänd) om att han snabbt ville köpa en stulen bil eller en 

”hassebil”. Även Dodou Jallow och Karamo Fatty skrev den dagen i EncroChat om 

behovet av att ”fixa” en bil vilket Karamo Fatty följde upp med Ahmad Alhag. 

 

 

Samma dag skrev även Sebastian Jobe till Ahmad Alhag och föreslog att de skulle leta 

efter en bil på Blocket. 

 

 

Av utredningen framgår att Göran Edvardsson vid den här tidpunkten hade 

annonserat ut sin bil bilen JNT 077 på Blocket.  

 

Göran Edvardsson har berättat att han vid ett-tiden på natten mellan den 4 och 5 april 

kontaktades av en person som ville köpa den aktuella bilen. Sedan han avböjt en affär 

samma natt återkom personen senare under förmiddagen. Köparen var fåordig men 

uppgav att han kom från Turkiet, att han nyligen hade tagit körkort men att han hade 

glömt sitt körkort. När de skulle skriva på anmälan om ägarbyte kunde köparen bara 

skriva sitt namn men fick sedan titta i sin telefon innan han fyllde i resterande uppgifter 

som personnummer och adress. Köparen ringde också ett samtal innan han kunde fylla 

i uppgifterna. Vidare har Göran Edvardsson berättat att köparen fick med sig en nyckel 

till bilen och han först i efterhand upptäckte att han hade kvar bilens reservnyckel. 

Göran Edvardsson och Emelie Edvardsson har samstämmigt beskrivit att köparen var 

115



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
en man i 20-årsåldern, spenslig, kort och avvikande klädd för årstiden med mörka, 

tjocka kläder, uppdragen luva och handskar. 

 

Tingsrätten kan konstatera att utredningen inte har gett svar på frågan vem som på 

plats köpte bilen av Göran Edvardsson. Det är dock utrett att köparen felaktigt uppgav 

en annan persons personuppgifter på anmälan om ägarbyte vilket i sin tur medförde att 

en oskyldig person vid namn Daniel Gogoski under en period kom att bli misstänkt 

och frihetsberövad för inblandning i mycket allvarlig brottslighet. Det förfarandet talar 

enligt tingsrätten starkt för att köpet genomfördes på sätt som dessförinnan beskrivits 

av de tilltalade i EncroChat, dvs. via Blocket, med bilmålvakt och utan spårbarhet. Det 

är enligt tingsrätten visat att bilen köptes för att användas i mordplanerna mot 

målsägandena. Det är först efter mordet på Blerim Kastrati som behovet av en ny bil 

nämns igen i EncroChat. Vid den tidpunkten hade de tilltalade blivit av med bilen JNT 

077.  

 

Genom vad som nu anförts anser tingsrätten det bevisat att Karamo Fatty, Dodou 

Jallow och Ahmad Alhag på sätt åklagaren angett varit delaktiga i att brottsbilen JNT 

077 införskaffades den 5 april. Det som de tilltalade sagt i den här delen påverkar inte 

tingsrättens slutsats. 

 

Efter det att bilen JNT 077 införskaffats ställdes den upp på en parkeringsplats vid 

Klassikergatan och Poesigatan, där den fick ett flertal parkeringsböter under tiden. 

Bilen är fotograferad på den parkeringsplatsen den 11 april och har fått parkerings-

böter den 16, 17, 20, 21 och 22 april. Platsen där bilen ställdes upp ligger i närheten av 

en adress som enligt utredningen kan kopplas till Berat Kastrati. Av EncroChat-

materialet framgår vidare att detta var en känd omständighet för de inblandade. Av 

utredningen framgår också att bilen inte har några registrerade passager för trängsel-

skatt efter köpet, vilket enligt tingsrätten talar för att bilen i det närmaste ”gömdes 

undan” på platsen i avvaktan på att mordplanerna fortskred. Av vittnesförhöret med 

polisen Gergely Szücs framgår att han den 29 april gjorde en slagning på bilen JNT 077 

som då hade flyttats till en parkering vid en bensinstation nära Bäckebolsvägen.  
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I samband med två olika poliskontroller av Yousuf Mohamed den 25 april hade han en 

bilnyckel på sig som fotograferades av poliserna som gjorde kontrollen. Genom för-

höret med säkerhetsingenjören Mikael Wall, som arbetat i mer än 20 år på Volvo bl.a.  

med lås, är det med tillräcklig säkerhet utrett att nyckeln som Yousuf Mohamed 

kontrollerades med är nyckeln som hörde till bilen JNT 077 och som överlämnades av 

Göran Edvardsson till köparen av bilen.  

 

Av det nu redovisade drar tingsrätten slutsatsen att Yousuf Mohamed i vart fall den 25 

april, dvs. under den tid som mordplanerna fortskred, får anses ha haft rådighet över 

bilen JNT 077. Det som Yousuf Mohamed berättat påverkar inte tingsrättens slutsats. 

 

Anskaffandet av ammunition 

 

Atila Can har erkänt att han den 16 april skaffade ammunition på sätt som åklagaren 

har påstått. I den här delen får Atila Cans erkännande stöd av EncroChat-

konversationer mellan dels Atila Can och användaren insatiableclub (okänd), dels Atila 

Can och Sebastian Jobe. 

 

Av det presenterade EncroChat-materialet framgår att insatiableclub den 14 april skrev 

att han hade ordnat ”100 st 9 mm skott till dig”. Den 16 april svarade Atila Can 

insatiableclub att ”ja tar den bror” och insatiableclub uppmanade honom att komma till en 

restaurang som heter Phad Thai. En kort stund senare skickade Atila Can en bild som 

är tagen i en bil och föreställer Biltema i Sisjön, vilket är nära den aktuella restaurangen.  

Samtidigt som EncroChat-meddelandet skickades till insatiableclub så kopplade Atila 

Cans EncroChat-telefon upp i området kring Biltema i Sisjön. Atila Can har även 

berättat att han hämtade ammunitionen på den restaurangen. 

 

Samma dag informerade Atila Can Sebastian Jobe om ammunitionen.  
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Sammantaget anser tingsrätten att Atila Cans uppgifter om ammunitionen får stöd i de 

åberopade EncroChat-konversationerna med fotografier och att det därigenom är 

bevisat att han den 16 april anskaffat ammunition på sätt som åklagaren angett i 

gärningsbeskrivningen. Efter mordet på Blerim Kastrati anträffades bl.a. sådan 

ammunition som Atila Can hämtade den här dagen.  

 

Mötet på Västra kyrkogården den 29 april 2020 

 

Åklagaren har gjort gällande att flera av de tilltalade deltagit i ett möte på Västra kyrko-

gården den 29 april och att de därefter skjutsat en person till en butik där överdrags-

kläderna som användes på morddagen inhandlades.  

 

Enligt tingsrättens mening är det utrett att ett möte har ägt rum på den tid och plats 

som åklagaren angett och att Karamo Fatty, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Yousuf 

Mohamed, Dentin Jobe och Mevlüt Altunay deltog. Från mötet finns ett omfattande 

fotounderlag som är taget inom ramen för en pågående spaningsinsats i en narkotikaut-

redning. Det finns också fotografier och annat underlag som visar att en av personerna 

som var med på kyrkogården, och som inte är tilltalad i målet, köpte sådana kläder som 

senare återfanns i bilen JNT 077 eller där i vart fall klädetiketter återfanns i den bilen 

efter mordet. 

 

Bortsett från den i och för sig graverande uppgiften att ett klädinköp som kan kopplas 

till gärningarna genomfördes efter mötet på kyrkogården saknas det annan utredning 

om vad mötet på kyrkogården kan ha syftat till. Det är utrett att de som var med vid 

mötet känner varandra och umgås. Flera av dem har också beskrivit en omfattande 

narkotikaverksamhet. Tingsrätten anser inte att det mot deras förnekande är utrett att 

mötet har haft med mordplaneringen att göra.  

 

Förhyrningen och användningen av bilen AAA 04C 

 

Åklagaren har gjort gällande att såväl Ali Hai Chanhan som Yousuf Mohamed, men 

även Mevlüt Altunay, har varit delaktiga i förhyrningen av bilen AAA 04C. Enligt 

118



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
åklagaren har de tilltalade använt sig av denna för transporter av personer och 

drivmedel den 3 maj. Åklagaren har påstått att drivmedlet även hade kunnat användas 

för att bränna upp och undanröja bevis. 

 

Ali Hai Chanhan har uppgett att han med hjälp av några vänner hyrde bilen den 30 

april. Avsikten var att han och två eller tre andra personer skulle bruka den. Hans 

uppgifter får stöd av bilder där det framgår att han tillsammans med en kvinna befann 

sig på den bensinstation när bilen förhyrdes samt av ett hyresavtal och ett kvitto. Det 

framgår vidare av SMS-trafik mellan samma kvinna och Yousuf Mohamed att de i 

direkt anslutning till detta bestämmer att hon ska hjälpa till och hur betalningen ska 

ske. Det framgår vidare att hon samtidigt tog emot en Swish-betalning från Mevlüt 

Altunay som ungefär motsvarar hyreskostnaden för bilen. 

 

När bilen AAA 04C kontrollerades av polis den 1 maj befann sig såväl Ali Hai 

Chanhan som Yousuf Mohamed i bilen. Vid detta tillfälle fanns varken de dunkar, den 

tratt eller de skor i bilens bagageutrymme som sedan återfanns där efter mordet. Bilder 

som lagts fram visar även att Ali Hai Chanhan och Yousuf Mohamed disponerat bilen 

även den 2 maj. 

 

Den omständighet att såväl Yousuf Mohamed som Ali Hai Chanhan har hyrt och 

använt bilen talar även för att dessa två också brukat bilen den 3 maj. De spår som 

återfanns från Yousuf Mohamed på dunkarna och tratten i bilen talar starkt för att han 

färdats med bilen denna dag.  

 

En rad omständigheter, som tingsrätten utvecklat närmare under avsnittet rörande 

införskaffandet och överlämnandet av en Kalasjnikov på Londongatan, talar även för 

att Yousuf Mohamed, Ali Hai Chanhan och Karamo Fatty har haft kontakt med 

varandra under dagen den 3 maj och att de tre medverkat till att lämna och hämta bilen 

JNT 077 på Londongatan. Exempelvis var bilarna AAA 04C och bilen JNT 077 på 

Londongatan samtidigt och personerna i dessa bilar lämnade platsen tillsammans i en 

bil, AAA 04C. I samma avsnitt framgår även att ornerymist (Karamo Fatty) skickade 

bilder på bilen JNT 077 på Londongatan. Även Karamo Fattys rörelsemönster 
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omkring kl. 16, som tingsrätten redovisat under avsnittet rörande spaningen, talar för 

att denne har sammanstrålat med Yousuf Mohamed och Ali Hai Chanhan i anslutning 

till Londongatan eller Inägogatan där bilen AAA 04C senare påträffades. I sin tur talar 

även detta för att Yousuf Mohamed, Ali Hai Chanhan och Karamo Fatty därefter 

färdats i bilen JNT 077. Även de skor som påträffats i bilen AAA 04C anser tingsrätten 

är ett bevis som talar för att så har skett. Det är mycket sannolikt att dessa skor 

användes av Karamo Fatty den 3 maj fram till dess att han bytte bil. Han hade 

nämligen ett par likadana skor på sig på bilderna före mordet, men andra när han 

kontrollerades av polisen efter mordet. Att de tre träffats i anslutning till Londongatan 

eller Inägogatan får även stöd av de omständigheter som tingsrätten anser knyter 

Yousuf Mohamed, Ali Hai Chanhan och Karamo Fatty till bilen JNT 077, vilket 

tingsrätten utvecklar i avsnitten om spaningen och om mordet på Blerim Kastrati. Som 

framgår bl.a. nedan i avsnittet rörande spaningen är det även visat att bilen AAA 04C 

även före den kom till Londongatan rört sig tillsammans med bilar som tingsrätten 

anser har deltagit i påstådd spaning. Tingsrätten anser att det är visat att Yousuf 

Mohamed, Ali Hai Chanhan och Karamo Fatty har använt sig av bilen AAA 04C för 

transporter av personer och drivmedel den 3 maj. Drivmedlet hade kunnat användas 

för att bränna upp och undanröja bevis. Det saknas dock närmare bevis för att just 

detta var de tilltalades avsikt. 

 

Mötet i Arendal den 3 maj 2020 

 

Åklagaren har påstått att flera av de tilltalade sammanstrålat i Arendal på Hisingen den 

4 maj omkring kl. 14 för att närmare diskutera hur morden skulle gå till.  

 

Enligt tingsrättens mening är det utrett att ett möte har ägt rum på den tid och plats 

som åklagaren angett och att Karamo Fatty, Dodou Jallow, Dentin Jobe, Tareek Besic 

och Mohammed Al Housany deltog. Dock saknas det utredning om vad mötet har 

syftat till. Mot bakgrund av tidigare EncroChat-konversationer och senare inträffade 

händelser kan mötet möjligen antas ha det syfte som åklagaren angett men vilken 

betydelse deras sammanträffande på den platsen har haft är inte klarlagt. Såvitt tings-

rätten har kunnat konstatera saknas det EncroChat-konversationer eller annan 
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kommunikation som berör det mötet och vad mötet syftade till. Tingsrätten anser 

således inte att åklagaren har visat att mötet i Arendal varit en del i planeringen av 

mord. 

 

Införskaffandet och överlämnandet av en Kalasjnikov på Londongatan  

 

Åklagaren har i denna del gjort gällande att Atila Can tillhandahållit det ena mord-

vapnet, Kalasjnikoven, och ihop med Ulas Havsut innehaft, transporterat och lämnat 

det vapnet i bilen JNT 077 på Londongatan. Vapnet har central betydelse för såväl 

anstiftan av mord och medhjälp till mord på Blerim Kastrati som förberedelse till mord 

på övriga målsäganden (åtalspunkterna 3 och 7). I den här delen har åklagaren även 

gjort gällande att det är Karamo Fatty och Dodou Jallow som anvisat Atila Can var 

brottsbilen JNT 077 stod parkerad inför vapenleveransen.  

 

Åklagaren har i den här delen åberopat förhör med vittnena Kim Karlsten, Julia 

Eskilsson, Lena Haraldsson, Lars Olov Haraldsson och Christian Weberberger som 

alla har gjort viktiga iakttagelser på Londongatan under dagen den 3 maj. Åklagaren har 

även åberopat bildmaterial från övervakningskameror, fotografier från Londongatan, 

positioneringsuppgifter rörande Atila Cans och Ulas Havsuts telefoner samt 

EncroChat-material. 

 

Genom vittnesförhören med bl.a. Christian Weberberger och Kim Karlsten anser 

tingsrätten det inledningsvis utrett att bilen JNT 077 parkerades på Londongatan vid 

15-tiden den 3 maj. Av Christian Weberbergers uppgifter framgår därutöver att han 

kom cyklandes på Oslogatan när han såg en äldre Volvo-kombi och en grå bil köra 

långsamt efter varandra in på Londongatan där Volvon parkerade. Han reagerade på 

att bilarna körde långsamt och att de två personerna i Volvon hade så uppdragna och 

åtdragna luvor att enbart ögonen syntes och att även personerna i den grå bilen hade 

uppdragna luvor. Av hans iakttagelser tillsammans med det film- och bildmaterial 

rörande bilen JNT 077 och bilen med registreringsnummer AAA 04C från 

Tingstadstunneln och från Londongatan drar tingsrätten slutsatsen att bilarna AAA 

04C och JNT 077 kom tillsammans till Londongatan strax före kl. 15, att bilen JNT 
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077 parkerades på gatan och att personerna i de två bilarna lämnade platsen i bilen 

AAA 04C.  

 

Vad som inträffar i tiden därefter anser tingsrätten framgår av Atila Cans uppgifter. 

Även om Atila Can är medtilltalad i målet och hans utsaga därmed ska värderas med 

försiktighet anser tingsrätten att hans uppgifter får så starkt stöd av den övriga 

utredningen i den här delen att de kan läggas till grund för bedömningen.  

 

Atila Can har erkänt och beskrivit hur han omkring en vecka före mordet via utom-

stående personer ordnade en Kalasjnikov och såg till att vapnet kom till en släktings 

garage i Långedrag. Vapnet låg i garaget tills han på morddagen fick besked via Encro-

Chat av Karamo Fatty och via Ghost-telefonen av en person som han tror är Dodou 

Jallow och som kallades Mr Dollar om att vapnet skulle läggas i en bil på Londongatan. 

Han har beskrivit att han och Ulas Havsut träffades i Eriksberg och åkte till garaget i 

hans bil. Det var Ulas Havsut som gick in i garaget och hämtade vapnet som de sedan 

åkte med till Londongatan där de parkerade vid bilen JNT 077. Enligt Atila Can var det 

Ulas Havsut som lade vapnet, som var invirat i en svart sopsäck, i bagageutrymmet på 

bilen JNT 077. De körde sedan därifrån tillsammans. 

 

Atila Cans uppgifter i denna del stöds av EncroChat-konversationer den 3 maj mellan 

dels honom och Karamo Fatty (ornerymist), dels Karamo Fatty och Sebastian Jobe 

(quaileye). Det rör sig om flera, relativt korta meddelanden under begränsad tid som har 

en logisk följd och tydligt innehåll. Enligt tingsrätten har EncroChat-materialet i denna 

del ett högt bevisvärde.  

 

I EncroChat-konversationen mellan Karamo Fatty och Sebastian Jobe den 3 maj från 

kl. 13.51 och framåt underrättas Sebastian Jobe av Karamo Fatty om att ”vi ska hämta 

kallen nu” och skriver vidare att han har pratat med Atila Can och att de har en bra 

plan som kommer att vara en glad överraskning för Sebastian Jobe. Sebastian Jobe 

undrar vilka som är med i det som ska hända och Karamo Fatty uppger att det bara är 

”jag, yell, sen vårt folk” och att han kommer att återkomma till Sebastian Jobe. I 

konversationen ger Sebastian Jobe instruktioner om vad för slags vapen de bör ha med 
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sig och från vem de kan få vapnen. En stund därefter, kl. 14.41, bekräftar Karamo 

Fatty till Sebastian Jobe att vapnet ska levereras till dem när som.  

 

I konversationen mellan Atila Can och Karamo Fatty som inleds vid 14-tiden och 

fortsätter kl. 15.07 efterfrågade Atila Can en bild och inom en minut skickade Karamo 

Fatty (ornerymist) en bild som föreställer en avfotograferad mobiltelefon vars display har 

ett foto på bilen JNT 077 parkerad på Londongatan.  

 

Atila Can bekräftade att han fått bilden och Karamo Fatty frågade om Atila Can hade 

spanare ute. Atila Can svarade att han har det om 30 minuter och skickade en bild 

föreställande ett avfotograferat meddelande med ”Mr Dollar” som innehåller 

information om var bilen JNT 077 står parkerad, var nycklarna finns och att man ska 

”vara där” kl. 15.40. Åklagaren har inledningsvis gjort gällande att det är Dodou Jallow 

som är Mr Dollar.  

 

                                Bild 89 

 

                                                
9 Aktbilaga 360 i mål B 533-21, s. 99. 
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  Bild 9                                Bilderna till konversationen på bilden 8                 Bild 1010 

 

Atila Cans uppgifter om hur han åkte från Eriksberg till garaget och därifrån till 

Londongatan stöds av mastpositioneringarna rörande Atila Cans telefoner. Av det 

materialet framgår bl.a. att telefonerna kopplade upp mot master i Eriksberg kl. 15.19 

vilket är strax efter att Atila Can fick besked om att vapnet skulle lämnas i en bil på 

Londongatan. Vid den tidpunkten kopplade även Ulas Havsuts mobiltelefon upp mot 

en mast i Lundbytunneln, vilket stämmer väl överens med bildmaterialet som visar att 

hans bil samtidigt passerade österut genom Lundbytunneln. Atila Can har berättat att 

han ringde till Ulas Havsut vid den här tiden, vilket Ulas Havsut inte har ifrågasatt. 

Atila Can har berättat att de sedan träffades i Eriksberg och vid kl. 15.20 positionerades 

Ulas Havsuts mobiltelefon mot en mast i Sannegården. Ulas Havsuts mobiltelefon har 

därefter inte några mastpositioneringar förrän efter kl. 18 då den kopplar upp mot en 

mast i Eriksberg. Kort härefter förflyttar sig Atila Cans telefoner över Älvsborgsbron 

(kl. 15.21) till fastlandet och ut till Långedrag (kl. 15.29) för att ytterligare nio minuter 

senare (kl. 15.38) återvända till Hisingen. 

 

                                                
10 Aktbilaga 360 i mål B 533-21, s. 195 och 196. 
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Atila Cans uppgifter om att han och Ulas Havsut åkte direkt till Londongatan och lade 

vapnet i bilen JNT 077 får mycket starkt stöd av det som Lena Haraldsson och Lars 

Olov Haraldsson beskrivit. De har bl.a. berättat hur en svart bil parkerade framför 

bilen JNT 077 omkring kl. 15.45, vilket är tidpunkten då Lena Haraldsson tog ett kort 

på bilen JNT 077 på Londongatan, och att en man med plasthandskar flyttade ett 

smalt, halvmeter långt, paket invirat i en svart sopsäck till bagageutrymmet på bilen 

JNT 077. Det kan i sammanhanget noteras att tingsrätten konstaterat att när bilen JNT 

077 hittades efter mordet så fanns det i bagageutrymmet en svart sopsäck med spår av 

rost i. 

 

Enligt tingsrätten ger Lena Haraldssons uppgifter om mannens utseende jämfört med 

bilder på Ulas Havsut från den 29 maj 2020 ett mycket starkt stöd för Atila Cans upp-

gift om att det var Ulas Havsut som lämnade vapnet i bilen. Lena Haraldsson har 

beskrivit att mannen var i 30-årsåldern, såg ut att komma från mellanöstern, hade 

skäggväxt och kroppkonstruktion som en otränad brottare där bröstkorgen började 

precis under hakan, som att han inte hade någon hals.11  

                                                        

Genom Kim Karlstens vittnesmål anser tingsrätten det visat att bilen JNT 077 lämnade 

Londongatan i hög hastighet kl. 16.34. Kim Karlsten har berättat att han vet den exakta 

tiden eftersom han har en färddator i sin bil och startade den bilen samtidigt som bilen 

JNT 077 körde därifrån. Han har vidare beskrivit hur han såg att det var två personer, 

varav minst en var mörkhyad och smal, som hoppade in i bilen JNT 077. Genom Lena 

Haraldssons och Lars Olov Haraldssons vittnesmål är det vidare utrett att bilen JNT 

077 strax därefter parkerades på Inägogatan. Tingsrätten har under avsnittet som 

handlar om spaning konstaterat att bilen JNT 007 i tiden därefter befinner sig i 

området där spaningen sker mot målsägandena, se vidare avsnittet om spaning. Det ska 

slutligen nämnas att en polispatrull anträffade bilen AAA 04C på den parkeringsplats 

på Inägogatan som Lena och Lars Olov Haraldsson dagen innan hade sett bilen JNT 

077 stå parkerad.  

 

                                                
11 Jämför särskilt med spaningsbilder på Ulas Havsut, aktbilaga 352 i mål B 533-21, s. 1553. 

125



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Sammanfattningsvis anser tingsrätten att åklagaren har visat att Atila Can anskaffat det 

ena mordvapnet och tillsammans med Ulas Havsut hämtat det i garaget i Långedrag 

och lagt det i brottsbilen JNT 077 på Londongatan. Enligt tingsrättens uppfattning är 

det uteslutet att Ulas Havsut saknat vetskap om vad vapnet var tänkt att användas till. 

Han var vid aktuell tidpunkt vän med Atila Can och umgicks regelbundet med honom. 

Även meddelandena i EncroChat styrker Ulas Havsuts vetskap och uppsåt avseende 

planerna att döda en eller flera av målsägandena. Både Atila Can och Ulas Havsut har 

härutöver olovligen innehaft Kalasjnikoven på sätt som åklagaren angett.  

 

Vad Ulas Havsut uppgett ändrar inte tingsrättens bedömning. Ulas Havsuts försvarare 

har lyft fram den omständigheten att Ulas Havsuts bankkort användes för ett kortköp 

av drivmedel på en bensinstation i Sannegården vid kl. 15.24 vilket enligt försvarets 

uppfattning utesluter att han åkte med Atila Can till Långedrag på sätt som åklagaren 

påstått. Enligt tingsrättens mening är det visserligen en omständighet som skulle kunna 

tala för att Ulas Havsut var kvar på Hisingen när Atila Can åkte för att hämta vapnet 

men genom den övriga bevisningen, framförallt Lena Haraldssons vittnesmål som mer 

eller mindre är ett utpekande av Ulas Havsut, anser tingsrätten att den invändningen är 

motbevisad. Det fotografi som försvaret lagt fram som är taget hos polisen i samband 

med att Ulas Havsut frihetsberövades ändrar inte heller tingsrättens bedömning i 

denna del. Vid den bedömningen beaktar tingsrätten också att det av Ulas Havuts egna 

uppgifter framgår att bilen han färdades i, och som syns på filmmaterialet från olika 

vägtunnlar, kördes av hans flickvän. Av sms-konversationer mellan flickvännen och 

Ulas Havsut den eftermiddagen är det enligt tingsrättens uppfattning istället mest 

troligt att hon har släppt av Ulas Havsut i Eriksberg för att därefter tanka med Ulas 

Havsuts bankkort i Sannegården, något som inte heller Ulas Havsut uteslutit i sitt för-

hör. 

 

Tingsrätten anser vidare att det genom utredningen som redovisats ovan är bevisat att 

Karamo Fatty anvisat Atila Can var brottsbilen JNT 077 stod parkerad och att han 

väntade på att vapnet skulle levereras till den bilen.  
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Även den person som står bakom Mr Dollar har lämnat information till Atila Can om 

var brottsbilen fanns. Utredningen har enligt tingsrättens uppfattning emellertid inte 

gett svar på frågan vem som är Mr Dollar. Dodou Jallow har bestämt förnekat att han 

är Mr Dollar. Mot hans förnekande i denna del anser tingsrätten inte att åklagaren har 

bevisat att Dodou Jallow är Mr Dollar. Inte heller på något annat sätt har Dodou 

Jallow anvisat Atila Can var brottsbilen JNT 077 stod parkerad. 

 

Har spaning skett på målsägandena? 

 

Åklagaren har såväl rörande påståendena om mord och medhjälp till mord den 3 maj 

2020 gjort gällande att de tilltalade som är aktuella i denna del ska ha spanat efter 

målsägandena och hållit utkik efter polis. Denna påstådda spaning, ska ha skett i tre s.k. 

spaningsbilar med registreringsnummer GZA 17G, AHB 027 respektive PSK 224 och i 

en s.k. brottsbil med registreringsnummer bilen JNT 077. Spaningen är ett centralt 

moment i åklagarens gärningsbeskrivning. Den har enligt åklagaren, jämte andra 

påstådda åtgärder, varit väsentlig för att den på förhand bestämda planen att döda en 

eller flera av målsägandena Blerim Kastrati, Berat Kastrati, Adrian Kastrati och 

Kastriot Kastrati skulle kunna verkställas.  

 

Åklagaren har i denna del lagt fram och hänvisat till omfattande skriftlig bevisning bl.a. 

i form av filmer och bilder från övervakningskameror samt sammanställningar av dessa 

liksom EncroChat-material, positioneringsuppgifter och annan information rörande 

olika mobiltelefoner. Tingsrätten har även genomfört syn i det område i Brämare-

gården på Hisingen där åklagaren påstår att spaningen till stor del ska ha genomförts. 

På åklagarens begäran har tingsrätten även hört målsägandena Berat Kastrati, Adrian 

Kastrati, Kastriot Kastrati liksom vittnet Tamara Boskovic.  

 

Åberopat film- och bildmaterial och bevisvärdet av detta  

 

Åklagaren har redogjort för att film- eller bildmaterial inhämtats från mer än 80 olika 

kameror runtom i Göteborgsområdet. Tingsrätten har tagit del av det urval av 
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materialet som utgör bevisning i målet i form av stillbilder, filmsekvenser och 

bearbetningar bl.a. genom in-zoomningar eller sammanställningar.  

 

Tingsrätten konstaterar inledningsvis att kvalitén på bildmaterialet är mycket 

varierande. I vissa fall är upplösningen på bilderna god men i många fall är den 

betydligt sämre med gryniga och otydliga bilder som följd. Denna omständighet får 

betydelse när det gäller tingsrättens bedömning rörande identifikationen såväl av de 

påstådda bilarna som av de personer som påstås befinna sig i dessa bilar vid tillfället.  

 

I många fall har bilder från två eller flera närliggande kameror presenterats vilket enligt 

tingsrättens bedömning gjort att bilder från kameror med relativt dålig upplösning har 

tillmätts ett högre bevisvärde rörande identifikationen av en bil än de annars skulle ha 

haft.  

 

Nedanstående bilder är ett exempel på ett sådant fall. Tingsrätten anser det bevisat att 

bilen på bilden till vänster är samma bil som syns på bilden till höger.  

 

            Bild 11-1212 

Den högra, mer in-zoomade och enligt tingsrätten tydligare, bilden är tagen mindre än 

30 sekunder efter bilden till vänster (den 3 maj kl. 18.41.33 respektive kl. 18.41.09). Av 

det som framkommit av framlagt kartmaterial och det tingsrätten iakttagit under den 

syn som genomförts är det visat att kamerorna är uppsatta mindre än 500 meter ifrån 

varandra på olika sidor av Gropegårdsgatan och riktade mot denna väg. Det mycket 

nära geografiska och tidsmässiga sambandet tillsammans med den omständighet att det 

inte förekommer andra, liknande, fordon på bilderna har lett tingsrätten till slutsatsen 

                                                
12 Aktbilaga 353 i mål B 533-21, s. 1961 och 1963. 
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att det rör sig om en och samma bil. Tingsrätten har gjort ett antal liknande 

bedömningar när det gäller just den aktuella bilen men även när det gäller andra bilar i 

målet. 

 

Ett flertal bilar som förekommer i materialet har tagits i beslag och tingsrätten anser att 

de bilder som lagts fram på dessa bilar som jämförelsematerial är av mycket god 

kvalitet. Det framgår av de PM som åklagaren har lagt fram att materialet från de olika 

kamerorna har granskats manuellt. Vi denna granskning har utredarna i ärendet gjort 

ett urval och en jämförelse utifrån bilarnas utseende där grundläggande egenskaper 

som bilmodell och färg kompletterat med vissa detaljer på varje bil som åklagaren 

kallat för kännetecken.  

 

Försvaret har invänt att angivna kännetecken huvudsakligen är modellspecifika på det 

sätt att de är gemensamma för alla bilar av aktuell typ och även för andra bilar med 

liknande utseende. Detta leder enligt försvaret till att det finns ett stort utrymme för att 

det är andra bilar, än de som är aktuella i målet, som syns på de aktuella bilderna.  

Tingsrätten anser att försvarets invändning i grunden är befogad då de kännetecken 

som polisen använt för att snäva in sitt urval endast i ett fåtal fall avser detaljer som är 

särskiljande just för de aktuella bilarna. Vidare anser tingsrätten att de aktuella bil-

modellernas utseende och de aktuella bilarnas färg gör att den s.k. ursprungssannolik-

heten gör att det kan vara fråga om andra bilar än de påstådda är stor. Dock före-

kommer det på en stor del av bilderna detaljer som tingsrätten anser ger ett tydligt stöd 

för polisens analyser och identifikation av respektive bil.  

 

Exempel på sådana detaljer är t.ex. en doftgran i en bil, PSK 224, en stor taklucka samt 

ett par hängande små prydnadsskor i en annan bil, AHB 027, samt en påse i 

bagageutrymmet på en tredje bil, GZA 17G. 
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 Bildexempel rörande bilen PSK 224 med en doftgran som särskiljande detalj.               Bild 1313 

 

Försvaret har även lyft fram vikten av att värderingen av bevisningen i denna del inte 

sker övergripande eller summariskt. Istället har det framförts att det är viktigt att 

tingsrätten granskar respektive bild och individuellt bedömer dess bevisvärde i relation 

till påståendet att det är en viss bil.  

 

Tingsrätten har jämfört bildsekvenserna eller filmerna samt de enskilda bilderna från 

övervakningskamerorna som påstås återge en viss bil med varandra. En jämförelse har 

även skett med de referensbilder som otvivelaktigt förställer påstådda bilar. I detta 

sammanhang har tingsrätten även gjort jämförelser med de bilder som lagts fram bl.a. 

rörande iakttagelser vid Hede Fashion Outlet den 2 maj och utanför Treetop Hotel den 

2 maj och 3 maj. Tingsrätten har även jämfört detta material med de filmer och bilder 

som avser ingripandet mot Tareek Besic och Dodou Jallow i bilen GZA 17G på 

Prästvägen den 3 maj liksom med de bilder som lagts fram rörande ingripandena mot 

de nio tilltalade som befann i bilarna GZA 17G, AHB 027 respektive PSK 224 på 

kvällen efter det att Blerim Kastrati blev dödad.  

 

De slutsatser som tingsrätten dragit, enbart sett till bilderna i sig, och såvitt avser 

bilarna GZA 17G, AHB 027 respektive PSK 224 är att det med stor sannolikhet kan 

sägas vara dessa tre bilar som förekommer på filmerna och bilderna från de kameror 

                                                
13 Aktbilaga 350 i mål B 533-21, s. 612 och 614. 
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som visar Gropegårdsgatan från olika vinklar, Munkedalsgatan, Hjalmar Brantings-

gatan, i och utanför Tingstadstunneln på Älvsborgsbron i Götatunneln och Gullbergs-

tunneln. 

 

Detta gäller dock inte bilden som påstås föreställa PSK 224 kl. 16.20 som tingsrätten 

inte anser har annat än ett lågt bevisvärde sett till bildkvalitén även om det finns vissa 

likheter.  

 

När det gäller bilderna som påstås visa bilen med registreringsnummer bilen JNT 077 i 

anslutning till Gropegårdsgatan och i Tingstadstunneln anser tingsrätten att bevisvärdet 

är något lägre än rörande de ovannämnda bilarna. Denna bedömning grundar 

tingsrätten på utevaron av särskiljande detaljer även om bilen, sett till dess utseende 

framförallt då det rör sig om en äldre bilmodell, i sig är relativt udda.  

 

När det gäller ett stort antal av de övriga bilderna anser tingsrätten att bevisvärdet är 

mycket högt och att respektive bild som sådan styrker åklagarens påstående om att det 

är det är en viss bil som varit på platsen vid den aktuella tidpunkten. Det rör sig fram-

förallt om bilder där det går att se detaljer som tingsrätten anser är utmärkande för just 

dessa bilar eller där tingsrätten anser att det går att uttyda hela eller delar av bilarnas 

registreringsnummer. 

  

 Exempel på bilder som tingsrätten anser har ett identifikationsmässigt högt bevisvärde     Bild 15-1614 

 

                                                
14 Aktbilaga 352 i mål B 533-21, s. 1875 och 1856. 
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Tingsrättens bedömning att bevisvärdet är mycket högt gäller även de bilder som 

påstås visa de bilar som åklagaren har kopplat till Blerim Kastrati med registrerings-

nummer SAS 55J, Adrian Kastrati med registreringsnummer TSY 97C, Berat Kastrati 

med registreringsnummer NOM 197 och Kastriot Kastrati med registreringsnummer 

GBS 824. Detta sammanhänger med att det finns ett stort film- och bildmaterial från 

den bensinstation på Munkedalsgatan där målsägandena enligt egen uppgift samt av 

vad som framgår av nu aktuellt bildmaterial har befunnit sig. 

 

Vidare anser tingsrätten att det är visat att ytterligare en bil, med registreringsnummer 

AAA 04C, förekommer på filmerna och bilderna från de kameror som visar Tingstads-

tunneln och Londongatan.  

 

EncroChat-material rörande påstådd spaning  

 

När det gäller den spaning som åklagaren påstår att de nio tilltalade, i den första delen 

av åtalspunkten 1.1 som avser mord alternativt medhjälp till mord, ska ha deltagit i har 

åklagaren även lagt fram bevisning i form av EncroChat-material. Det rör sig 

huvudsakligen om bevisning i form av meddelanden mellan olika EncroChat-

användare men även uppgifter om mastuppkopplingar avseende EncroChat-

användaren ornerymist (Karamo Fatty). 

 

När det gäller påstående om spaning finns det enligt tingsrätten en rad EncroChat-

meddelanden som med hänsyn till när de är skickade är relevanta för gärnings-

beskrivningen i denna del. Det rör sig om konversationer den 2 och 3 maj mellan 

Karamo Fatty å ena sidan och Sebastian Jobe, Atila Can och wickedivy (okänd) å andra 

sidan och även om konversationer mellan Sebastian Jobe och Atila Can.  

 

Det rör sig om relativt korta konversationer som har en logisk följd. Att döma av 

konversationernas innehåll finns det ingen anledning att tro att det saknas några 

meddelanden. Det har inte heller i övrigt framkommit att det finns andra brister i 

denna del av materialet som skulle ge detta ett lägre bevisvärde. Tingsrätten anser 
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därför att det är visat att dessa meddelanden är konversationer om hur en spanings-

insats ska gå till och vilka åtgärder som vidtagits eller ska vidtas. Enligt tingsrätten har 

meddelandena ett betydande bevisvärde för åklagarens mer generella påstående om att 

gärningsmännen har spanat efter målsägandena och hållit utkik efter polis.  

 

Exempel ur konversationen mellan ornerymist (Karamo Fatty) och quaileye (Sebastian Jobe).   

Exempel ur konversationen mellan ornerymist (Karamo Fatty) och icydill (Atila Can). 

 

Meddelandena styrker även Karamo Fattys, Sebastian Jobes och Atila Cans vetskap 

och uppsåt avseende planerad spaning i avsikt att döda en eller flera av målsägandena 

Berat Kastrati, Adrian Kastrati och Kastriot Kastrati.  

 

Något om förhörsuppgifterna i denna del liksom bevisvärdet av dessa 

 

Adrian Kastrati och Kastriot Kastrati har uppgett att de ofta träffade varandra och 

även Berat Kastrati och Blerim Kastrati vid bensinstationen på Munkedalsgatan. Enligt 

dem träffades de där även den 3 maj. Adrian Kastrati har uppgett att han under 

eftermiddagen fick ett samtal från någon av sina släktingar som då berättade om en bil 

som hade betett sig ”jätteskumt” och att de visste att det var något konstigt på gång. 

Kastriot Kastrati, som arbetade på bensinstationen den aktuella dagen, har uppgett att 

Berat Kastrati ringde till honom under eftermiddagen och frågade vem som hade hyrt 

en bil med registreringsnummer GZA 17G. Enligt Kastriot Kastrati uppgav Berat 

Kastrati att denne frågade eftersom en bil med det registreringsnumret hade stannat 

upp bredvid hans bil vid ett trafikljus. Bilen hade därefter sakta åkt förbi som för att se 

vem som satt i bilen för att därefter köra mot rött ljus och fortsätta i riktning mot 
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Biskopsgården. Enligt Kastriot Kastrati kollade han upp registreringsnumret och den 

person som hyrt bilen. Han meddelade Berat Kastrati detta och uppmanade denne att 

hålla ögonen lite extra öppna. Vittnet Tamara Boskovic har berättat att hon efter kl. 

16.45 färdades i en bil som Berat Kastrati körde. Vid trafikljuset nära bensinmacken 

vid Gropegårdsgatan stannade en bil bredvid deras bil. Hon tittade in i bilen och det 

satt två personer fram som duckade när de fick syn på dem. Hon hann se den ena 

personen, som hon, efter att ha tittat i förundersökningen känner igen som Tareek 

Besic. Bilen, som hade registreringsnummer GZA 17G, körde därefter mot rött ljus två 

gånger. Kort därefter såg hon samma bil vid en rondell i Eriksberg och hon upplevde 

att den förföljde deras bil. Hon kollade upp bilen och meddelade Rezorta Kastrati att 

det var en konstig bil som förföljde dem. 

 

Rezorta Kastrati har bekräftat att Tamara Boskovic berättade för henne om en bil med 

registreringsnummer GZA 17G. Detta eftersom denna bil hade kört efter henne och 

Berat Kastrati, omkring kl. 17.20, precis innan de åkte hem till Rezorta Kastrati. 

Kastriot Kastrati har även uppgett att han senare såg en bil med samma registrerings-

nummer som saktade in vid bensinstationen. Han tyckte då att det såg ut som om 

någon i bilen tog upp en telefon.  

 

Enligt Adrian Kastrati är han, mot bakgrund av tidigare händelser, väldigt vaksam t.ex. 

på andra bilar när han är ute och kör bil. När han körde på Gropegårdsgatan, omkring 

kl. 18 den aktuella dagen, såg han att det var en bil som han tyckte såg misstänkt ut. 

Som en försiktighetsåtgärd körde han därför in i ett parkeringsgarage i närheten som 

han känner till.  

 

Berat Kastrati har uppgett att han inte kan ta ställning till om det var någon bil som 

följde efter honom den 3 maj eller att han då sökte på internet efter aktuellt 

registreringsnummer. Det framgår av sökhistoriken i Berat Kastratis mobiltelefon att 

han omkring kvart över fem gjorde en Google-sökning på namnet på den person som 

ostridigt hyrt bilen med registreringsnummer GZA 17G. 
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Polismannen Jörgen Johansson har uppgett att han kontrollerade bilen GZA 17G 

eftersom den stod som ensam bil på Volvos parkering och att rutorna inte var 

uppvevade. I förarsätet befann sig Tareek Besic, som låg tillbakalutad, och Dodou 

Jallow, som satt till höger i baksätet.  

 

Enligt tingsrätten saknas det inledningsvis anledning att ifrågasätta de uppgifter 

målsägandena har lämnat rörande sin närvaro på bensinmacken på Munkedalsgatan 

och var de färdats i sina respektive bilar eftersom dessa uppgifter får ett starkt stöd i 

den film- och bildbevisning som lagts fram. 

 

Med hänsyn till partsställningen i målet och även till den konflikt som tingsrätten anser 

alltjämt pågår finns det i övrigt anledning att bedöma Adrian Kastratis och Kastriot 

Kastratis uppgifter om iakttagelser de gjort den 3 maj med viss försiktighet. Detta 

gäller i viss mån även Rezorta Kastrati och Berat Kastratis tidigare flickvän Tamara 

Boskovic där den senare även lämnat nya uppgifter vid huvudförhandlingen jämfört 

med i tidigare polisförhör. Deras uppgifter får dock starkt stöd av den bevisning som 

åklagaren har lagt fram rörande telefonkontakter målsägandena emellan och de 

internetsökningar som Berat Kastrati gjort under eftermiddagen den 3 maj. Därför 

anser tingsrätten att de uppgifter de har lämnat har ett betydande bevisvärde i relation 

till påståendet om att spaning skett på målsägandena den 3 maj. När det gäller Tamara 

Boskovics utpekande av Tareek Besic anser tingsrätten att det har ett visst, om än lågt, 

bevisvärde.  

 

När det gäller uppgifter som vittnet polismannen Jörgen Johansson, under ed, har 

lämnat om sina iakttagelser i tjänsten i samband med att han kontrollerade Tareek 

Besic och Dodou Jallow på Prästvägen i bilen GZA 17G anser tingsrätten har ett högt 

bevisvärde. 

 

Det har skett spaning på målsägandena den 3 maj 2020 

 

Tingsrätten har ovan redogjort för sin tolkning och värdering av bildmaterialet. Mot 

bakgrund av vad som framkommit av detta material anser tingsrätten det bevisat att det 
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är just bilarna GZA 17G, AHB 027 och PSK 224 som har kört runt och befunnit sig i 

området. Dessa bilar har rört sig i området i vart fall från omkring kl. 16.30 och något 

senare när det gäller bilen AHB 027 fram till omkring att Blerim Kastrati blev skjuten 

på Lars Kaggsgatan i Gamlestaden. Det är vidare visat att dessa tre bilar även rör sig på 

vägar som direkt eller indirekt leder till detta område. Det framgår även att bilen JNT 

077 befunnit sig i området från omkring kl. 17. 

 

Enligt tingsrätten visar bildmaterialet framförallt att bilarna GZA 17G, AHB 027 och 

PSK 224 regelbundet passerat bensinstationen på Munkedalsgatan och att passagerna, 

sett sammantaget, har skett mycket frekvent. Som tingsrätten tidigare redogjort för har 

minst en och ibland flera av de tre målsägandena eller Blerim Kastrati och de bilar som 

dessa fyra personer disponerat befunnit vid bensinstationen under den period som 

avses och då bilarna GZA 17G, AHB 027 och PSK 224 har passerat.  

 

Enligt tingsrättens uppfattning är det ett relativt litet område som bilarna rört sig i och 

som bilddokumentationen avser. I området finns bl.a. flera industrilokaler, bostäder, 

butiker, restauranger och en idrottsanläggning. Eftersom det har rört sig om ett flertal 

passager anser tingsrätten att det är osannolikt att bilarna bara slumpmässigt har 

passerat igenom området eller gjort besök i området. Detta förstärks av att bilarna har 

passerat från olika håll och inte bara passerat på de, enligt tingsrätten, mer naturliga 

genomfartsvägarna. Istället har bilarna i flertalet fall passerat på Munkedalsgatan på 

norra sidan av och nära den bensinstation som ligger där. Att bilarna, utom i något 

enstaka fall, inte har stannat till mer än tillfälligt talar emot att det rört sig om 

transporter till eller besök på någon viss adress i området. Tingsrätten har dragit 

slutsatsen att bilarna rört sig huvuddelen av tiden på bilarnas frekventa förekomst i 

materialet jämfört med var kamerorna är placerade geografiskt. 

 

Några av de tilltalade har uppgett att det förekommer att de säljer och hanterar 

narkotika. Enligt tingsrätten skulle en sådan hantering till viss del kunna förklara någon 

av bilarnas rörelsemönster undre en kortare tid. Däremot är det osannolikt att det 

ensamt är förklaringen till varför de tre eller ibland fyra bilarna rört sig i området den 

aktuella perioden.   
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Några filmer och bilder ger enligt tingsrätten ett särskilt starkt stöd för att det har varit 

fråga om spaning riktad mot de tre målsägandena eller Blerim Kastrati och att denna 

spaning har varit samordnad.  

Det rör sig bl.a. om materialet som avser när Blerim Kastrati i sin bil kom till Wiesel-

grensplatsen strax efter kl. 18. Vid detta tillfälle är det visat att bilen AHB 027 körde 

tätt efter Blerim Kastratis bil på Inlandsgatan i riktning mot Blerim Kastratis bostad. 

När Blerim Kastratis bil svängde av norrut på Gropegårdsgatan körde bilen AHB 027 

alltjämt efter. Dock körde bilen AHB 027 vidare på Gropegårdsgatan när Blerim 

Kastratis bil svängde in på parkeringen vid hans bostad på Gropegårdsgatan 1. Bilen 

AHB 027 körde därefter istället omedelbart vänster in på en parkering där den vände 

och körde tillbaka i den riktning som bilen inledningsvis kom ifrån längs Inlandsgatan 

mot Wieselgrensplatsen. Mindre än fem minuter senare körde bilen AHB 027 åter 

längs Inlandsgatan mot Blerim Kastratis bostad och norrut längs Gropegårdsgatan. 

Enligt tingsrätten visar bilderna och filmerna i denna del att en eller flera personer i 

bilen AHB 027 utan tvivel spanat och följt efter Blerim Kastratis bil.  

 

                              Bild 1715 

Bild tagen i riktning mot Gropegårdsgatan 1 som tingsrätten menar visar att bilen AHB 027 (till höger) 

följde efter Blerim Kastratis bil (till vänster).   

 

                                                
15 Aktbilaga 352 i mål B 533-21, s. 1938 
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Ett antal filmer och bilder visar att även att bilen JNT 077 möter bilen AHB 027 när 

den som ovan beskrivits slutligen kör norrut på Gropegårdsgatan kl. 18.17. Bilen JNT 

077 körde därefter in och stannade på parkeringen vid Blerim Kastratis bostad på 

Gropegårdsgatan 1 för att därefter, under drygt 20 minuter stå på denna parkering och 

en parkering på andra sidan Gropegårdsgatan. Under denna tid stod Blerim Kastratis 

bil parkerad utanför Gropegårdsgatan 1. Det framgår att det under samma tid inte har 

stigit ur någon person ur bilen JNT 077. Inte heller har någon annan person närmat sig 

bilen JNT 077. Dessa bilder och filmer visar enligt tingsrätten att en eller flera personer 

i bilen JNT 077 spanat på Blerim Kastratis bil och bostad.  

 

Det nära tidssambandet med att bilen AHB 027 följde efter Blerim Kastratis bil gör att 

tingsrätten anser det vara utrett att de funnits en samordning mellan spaningen i de två 

bilarna AHB 027 och JNT 077.  

 

Att det rört sig om samordnad spaning styrks även av det som framkommit om en 

händelse, omkring kl. 18.20-18.50 på en parkering på Prästvägen. På parkeringen, som 

ligger dryg 400 meter från bensinstationen på Munkedalsgatan blev bilen GZA 17G, 

med Tareek Besic som förare och Dodou Jallow som passagerare kontrollerad av polis. 

Av materialet framgår att bilarna JNT 077 och PSK 224 slutade att röra sig i området 

kort före ingripandet mot bilen GZA 17G när en polisbil närmade sig. Istället stod 

bilarna JNT 077 och PSK 224 stilla under omkring 20 minuter. Bilen JNT 077 stod på 

parkeringen på andra sidan Gropegårdsgatan sett från Blerim Kastratis bostad och 

PSK 224 stod på en parkering nära Wieselgrensplatsen. Bilen AHB 027 passerade sam-

tidigt förbi på Gropegårdsgatan i riktning norrut och förekommer inte i bildmaterialet 

under perioden. Bevisning som tingsrätten anser är av betydelse i detta sammanhang är 

en film från polismannen Jörgen Johanssons kroppskamera. Av filmen framgår av att 

Dodou Jallow vid ingripandet använder sin telefon. Jörgen Johansson har i sitt vittnes-

förhör berättat att Dodou Jallow vid ingripandet satt och ”smsade” på sin telefon och 

trots att han sade åt denne att sluta såg han att Dodou Jallow fortsatte. Enligt tings-

rätten finns det ingen annan rimlig förklaring till att i vart fall bilarna PSK 224 och 

AHB 027 bryter sitt rörelsemönster och slutar att cirkulera än att det kommer in en 

polisbil i området och att bilarna GZA 17G kontrolleras. Enligt tingsrätten är det även 
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sannolikt att detta, i vart fall delvis, beror på att Dodou Jallow direkt eller indirekt 

meddelar detta till personer i bilarna PSK 224 och AHB 027. Denna bedömning är 

kopplad till tingsrätts slutsatser om vilka som befunnit sig i bilarna och hur dessa 

känner varandra och har varit i kontakt med varandra tidigare under dagen.  

 

Enligt tingsrätten talar bildmaterialet med styrka för att bilarna PSK 224, GZA 17G, 

AHB 027 samt JNT 077 har närvarat i området med avsikt att spana mot måls-

ägandena och Blerim Kastrati men även för att hålla utkik efter poliser. Även de upp-

gifter som målsägandena, Rezorta Kastrati och vittnet Tamara Boskovic har lämnat, 

vilken även stöds av telefonmaterialet bl.a. från Berat Kastratis telefon, talar för att det 

skett sådan spaning och särskilt att bilen GZA 17G deltagit i denna spaning. Även 

meddelanden som Karamo Fatty skickat via EncroChat talar med styrka för att spaning 

har skett vid tillfället. Det finns ytterligare bevisning som stärker påståendet om 

spaning som redovisas i samband med att tingsrätten bedömer vilka personer som 

deltagit i spaningen.  

 

Tingsrättens slutsats är att det är styrkt att spaning skett på det sätt som åklagaren har 

påstått. 

 

Har de tilltalade varit delaktiga i spaningen? 

 

Frågan om respektive tilltalad har spanat och hållit utkik efter polis den 3 maj 2020 är 

enligt tingsrätten en avgörande fråga för att bedöma påståendena under åtalspunkterna 

1.1-1.3 rörande mord, medhjälp till mord, förberedelse till mord och medhjälp till 

förberedelse till mord. 

 

Samtliga tilltalade som dessa åtalspunkter omfattar har förnekat såväl att de spanat på 

ett sådant sätt som åklagaren påstår. De flesta tilltalade har även förnekat att de har 

befunnit sig i de bilar under den tid som åklagaren påstår att dessa bilar ska ha spanat.  

Inledningsvis anser tingsrätten att Tareek Besics, Dodou Jallows, Karamo Fattys, 

Mohammed Al Housanys och Dentin Jobes närvaro på Treetop Hotel, framförallt på 

morgonen den 3 maj, har betydelse för bedömningen av vad de har gjort och befunnit 
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sig under den fortsatta dagen och deras delaktighet i de påstådda gärningarna. Att dessa 

tilltalade befunnit sig på hotellet vidgår de själva och det framgår även tydligt av de 

övervakningsfilmer och bilder som åklagaren har lagt fram samt av information 

avseende vissa av de tilltalades telefoner.  

 

Tingsrätten ifrågasätter inte att de tilltalade, som vissa av dem redogjort för, befunnit 

sig på hotellet för att umgås med varandra och andra. Dock anser tingsrätten att deras 

närvaro och vissa enskilda omständigheter i denna del är bevis som talar för att de fem 

umgåtts den aktuella dagen och att de även senare under dagen har befunnit sig i de 

bilar som åklagaren har påstått.  

 

En sådan omständighet är att de fem tilltalade, knappt åtta timmar innan Blerim 

Kastrati blir skjuten, tar plats i bilarna PSK 224 och GZA 17G och att de efter 

skjutningen grips i samma bilar och att de då även sitter på samma platser i dessa bilar.  

Tingsrätten anser att redan detta talar för att de även varit i bilarna tiden däremellan. 

Enbart detta motbevisar dock inte att var och en av dessa fem, enligt deras egna 

utsagor, har gjort något helt annat och befunnit sig på helt andra platser än vad som 

påståtts. 

 

En annan omständighet som talar för att i vart fall Dodou Jallow, Karamo Fatty och 

Dentin Jobe haft för avsikt att göra någonting tillsammans som de inte ville skulle 

kunna spåras via konventionella mastuppkopplingar är hur de har hanterat sina 

mobiltelefoner. I samband med att de tar plats i bilarna utanför Treetop Hotel lämnar 

Dodou Jallow och Karamo Fatty över sina telefoner till Dentin Jobe. Detta framgår av 

bildmaterialet och bekräftas av de tilltalades egna uppgifter. Det är vidare visat att 

Dentin Jobe kort därefter tog med dessa telefoner till hans mammas bostad i Gråbo. 

Telefonerna samt Dentin Jobes egen telefon påträffades vid en senare husrannsakan 

och de var då påslagna. Detta stöds även av den tekniska bevisningen rörande dessa 

telefoner. Att telefonerna lämnats påslagna på en plats relativt långt ifrån Göteborg 

talar för att detta utgjort en avledande manöver och ett alibi för något som skulle ske 

t.ex. i Göteborg eller på annan plats på tillräckligt stort avstånd från Gråbo.  
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Nedan följer tingsrättens bedömning av huruvida var och en av de tilltalade har deltagit 

i den ovannämnda spaningen. 

 

 

Tareek Besic  

 

Det är utrett att Tareek Besic varit förare av bilen GZA 17G när den lämnar Treetop 

Hotel kl. 11.11 den 3 maj. Tareek Besic har själv berättat att han hade varit med och 

hyrt bilen tillsammans med en annan person några dagar tidigare. Vidare har han 

uppgett att han, efter det att han lämnade Treetop Hotel, körde runt bl.a. i Eriksberg, 

Biskopsgården och att han omkring kl. 13 var i Backa och träffade några vänner. Där-

efter körde han söderut på E6:an och vidare genom mer centrala delar av Göteborg för 

att därefter fortsätta över Älvsborgsbron mot Biskopsgården.  

 

Detta stämmer väl överens med av film- och bildmaterialet som visar att bilen GZA 

17G kl. 11.37 kör in i Tingstadstunneln i norrgående riktning och därefter kl. 13.30 åter 

kör in i Tingstadstunneln men då i södergående riktning. Det framkommer även i detta 

sammanhang att bilen AAA 04C körde precis bakom bilen GZA 17G in i Tingstads-

tunneln kl. 11.37 och att bilen PSK 224 på liknande sätt körde efter GZA 17G in i 

Tingstadstunneln kl. 13.30 och även över Älvsborgsbron kl. 13.44. Som redovisats 

tidigare i avsnittet om förhyrningen och användningen av bilen AAA 04C anser 

tingsrätten att denna bil har en koppling till bilen JNT 077 som användes när Blerim 

Kastrati blev skjuten.  

 

Tareek Besic har vidare berättat att han disponerat och kört bilen GZA 17G även 

resten av dagen den 3 maj utom en och en halv timme från omkring kl. 16-17.30 då 

fyra vänner ska ha lånat bilen. Han har även uppgett att han lämnat två telefoner i en 

lägenhet på Räntmästaregatan i Lunden som han hyrde tillfälligt och som han besökte 

den 3 maj omkring kl. 15.50. Tareek Besic har uppgett att han hade bokat och betalat 

för såväl hotellrummen som lägenheten på Räntmästaregatan och att syftet med att 

hyra dessa var att umgås med kompisar och med tjejer. Detta stöds även av övrig 

utredning som åklagaren lagt fram rörande detta. Enligt tingsrättens bedömning är det 
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inte visat att Tareek Besic har hyrt lägenheten för de övriga gärningsmännens räkning 

men att i vart fall Dodou Jallow, enligt de uppgifter han själv lämnat, räknade med att 

få disponera lägenheter i viss utsträckning.  

 

Enligt tingsrätten är det genom vad som redovisats, vilket i huvudsak stöds av vad 

Tareek Besic själv ha uppgett, ställt utom rimligt tvivel att han disponerat och framfört 

bilen GZA 17G hela dagen den 3 maj. Att Tareek Besic och Dodou Jallow stoppats på 

Prästvägen, som ligger i nära anslutning till såväl bensinstationen på Munkedalsgatan 

som till Blerim Kastratis bostad på Gropegårdsgatan 1, anser tingsrätten i sig med 

styrka talar för att han även medvetet deltagit i spaningen mot målsägandena och 

Blerim Kastrati samt även hållit utkik efter polis. Övrig bevisning som tingsrätten anser 

också har bidragit till bedömningen att Tareek Besic deltagit i spaning är att han inte 

hade någon mobiltelefon med sig den kritiska perioden efter kl. 16.00, att bilen GZA 

17G under dagen kört tillsammans med såväl bilen PSK 224 som bilen AAA 04C och 

att vittnet Tamara Boskovic pekat ut honom som en av personerna som befann sig  i 

bilen GZA 17G. Tareek Besics egna uppgifter om att han inte varit i bilen just när 

spaningen skedde anser tingsrätten därför är motbevisade.  

 

Dodou Jallow  

 

Som nämnts inledningsvis framgår det av film- och bildmaterialet att Dodou Jallow 

lämnar en telefon till Dentin Jobe och att han därefter lämnar parkeringen vid Treetop 

Hotel i bilen GZA 17G som framförs av Tareek Besic. Dodou Jallow har själv uppgett 

att han blev avsläppt kort därefter för att under huvuddelen av den fortsatta dagen 

hantera en narkotikaaffär tillsammans med en annan person som inte är inblandad i 

detta mål. Enligt Dodou Jallow ska han senare blivit upphämtad igen för att följa med 

en vän som skulle hämta nycklarna till en lägenhet som denne skulle hyra. Han följde 

med eftersom han skulle lämna av saker i lägenheten. Även om Dodou Jallow inte 

angett några namn i sin berättelse är det utifrån Dodou Jallows beskrivning av 

händelseförloppet i denna del och svaren han lämnar på åklagarens kontrollfrågor 

uppenbart att det är lägenheten på Räntmästaregatan som avses och att det är Tareek 

Besic som är vännen han följer med vid tillfället. Enligt Dodou Jallow har han därefter 
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återvänt till den narkotikauppgörelse han skötte för att senare bli upphämtad av bilen 

GZA 17G varefter den direkt ska ha åkt till prästvägen där han blev kontrollerad av 

polis. Enligt tingsrätten skulle detta innebära att Dodou Jallow, enligt sin egen 

berättelse, inte har befunnit sig i bilen GZA 17G från omkring kl. 16.00 till kort före 

stoppet på Prästvägen. När det gäller användningen av olika telefoner har Dodou 

Jallow uppgett att han använde såväl en EncroChat- som en Ghost-telefon samt 

ytterligare telefoner. Det framgår vidare av EncroChat-materialet att även andra 

inblandade (se bilden nedan under rubriken Ahmad Alhag) kände till detta.   

 

På samma sätt som redovisats ovan rörande Tareek Besic anser tingsrätten att redan 

den omständighet att Dodou Jallows stoppades på Prästvägen med styrka talar för att 

han även medvetet deltagit i spaningen mot målsägandena och Blerim Kastrati samt 

även hållit utkik efter polis. Att Dodou Jallow befunnit sig i bilen tillsammans med sin 

vän Tareek Besic, som tingsrätten anser har deltagit i aktuell spaning, talar också för att 

även Dodou Jallow varit i bilen för att spana. Tillsammans med tingsrättens tidigare 

bedömning av hur bilen GZA 17G har rört sig i området och att Tareek Besic under 

denna tid framfört bilen anser tingsrätten att Dodou Jallows berättelse om att han inte 

befunnit sig i bilen under den kritiska perioden då spaningen skedde är motbevisad. 

Istället är det visat att Dodou Jallow befunnit sig i bilen tillsammans med Tareek Besic 

även under denna tid. Tamara Boskovics uppgifter om att det befunnit sig fler 

personer i bilen tillsammans med Tareek Besic bidrar också till denna slutsats. En 

omständighet som enligt tingsrätten bidrar ytterligare till att det är visat att Dodou 

Jallow deltagit i spaningen och även varit ansvarig för kommunikationen i bilen 

GZA 17G är det sätt han hanterade sin mobiltelefon, vilken tingsrätten anser det visat 

är en Ghost-telefon, på vid stoppet på Prästvägen och att andra inblandade bilar 

samtidigt förändrade sina rörelsemönster. 

 

Karamo Fatty  

 

När det gäller Karamo Fatty anser tingsrätten inledningsvis att innehållet i en rad 

EncroChat-konversationer den 3 maj 2020 där Karamo Fatty deltagit i egenskap av 
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användaren ornerymist är mycket besvärande för honom. Detta gäller i relation till 

påståendet att han ska ha deltagit i spaningen såväl att han deltagit i gärningen i övrigt.  

 

Bland annat är det visat redan genom Karamo Fattys EncroChat-konversationer med 

Sebastian Jobe att Karamo Fatty såväl tidigare som den 3 maj 2020 planerat och 

förberett för spaningsinsatser riktade mot målsägandena och Blerim Kastrati i avsikt att 

döda en eller flera av dessa. En dryg timme innan den spaning som tingsrätten ovan 

beskrivit inleddes och var som mest intensiv beskrev Karamo Fatty också denna för 

Sebastian Jobe som bejakade densamma. Karamo Fatty har kort därefter även 

kommunicerat med Atila Can (icydill) rörande denna spaning.  

 

Exempel ur EncroChat mellan ornerymist (Karamo Fatty) och quaileye (Sebastian Jobe) 

 

Exempel ur EncroChat mellan ornerymist (Karamo Fatty) och icydill (Atila Can) 

 

Av konversationerna mellan Karamo Fatty och Sebastian Jobe framgår vidare att 

Karamo Fatty tar på sig ett eget ansvar för att planerna att döda några, och helst så 

många som möjligt, av målsägandena och Blerim Kastrati fullföljs och sker på ett visst 

sätt.  

 

Det nu beskrivna anser tingsrätten med styrka talar för att Karamo Fatty inte bara 

deltagit i planeringen utan även avsett att delta i utförandet personligen. Även 

EncroChat-konversationen mellan Karamo Fatty och wickedivy (okänd) den 3 maj 

omkring kl. 15.30 talar för att Karamo Fatty har deltagit i spaningen under 

eftermiddagen den 3 maj. Detta eftersom Karamo Fatty i konversationen ber wickedivy 

undersöka ett registreringsnummer som Karamo Fatty själv inte kan kontrollera på 

grund av att han inte har tillgång till ”vanliga lurar” vilket tingsrätten uppfattat som 
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mobiltelefoner med vanliga funktioner till skillnad från EncroChat- eller Ghost-

telefoner. 

 

Tingsrätten anser vidare att bevisningen talar för att Karamo Fatty, i samband med att 

spaningarna intensifieras, följer det som tingsrätten uppfattat som instruktioner från 

Sebastian Jobe att de inblandade skulle vara ”ghost modade” och att man ”kör ghost 

mode nör tiden e inne man intar trakten”. Detta eftersom Karamo Fatty därefter 

upphör att skicka meddelanden via EncroChat. Bevisningen i övrigt talar också för att 

det förekommer kommunikation mellan de olika bilarna som tingsrätten anser har 

deltagit i spaningen. Som tidigare beskrivits grundar tingsrätten denna slutsats på att 

spaningen och den regelbundna cirkulationen i området upphör direkt i samband med 

att polis kommer till Prästvägen. Att Karamo Fatty upphör att skicka meddelanden via 

EncroChat ger ytterligare stöd åt påståendet att även Karamo Fatty följt planering för 

egen del och gått in i ”Ghostmode”. Det faktum att Karamo Fatty han har en telefon 

som tingsrätten anser är en Ghost-telefon i sin omedelbara närhet när han stoppas i 

bilen GZA 17G senare den 3 maj anser tingsrätten slutligen styrker att han brukat den 

under spaningen. Enligt tingsrätten visar detta även att han varit ansvarig för 

kommunikationen med andra bilar när han färdats i bilen JNT 077. 

 

Som tingsrätten redovisat nedan avseende Dentin Jobe anser tingsrätten att Karamo 

Fatty färdats med Dentin Jobe i bilen PSK 224 fram till omkring kl. 16.15 Även om  

Karamo Fatty inte längre använder sin EncroChat-telefon fortsätter denna att 

positionera sig under spaningstiden och att dessa positioneringar stämmer väl överens 

med hur bilen JNT 077 rört sig från Bräckeområdet till och i området nära Grope-

gårdsgatan 1. Tingsrätten anser vidare att det därigenom är visat att bilen PSK 224 

släppt av Karamo Fatty som därefter färdats i bilen JNT 077. 

 

Sammantaget anser tingsrätten därför att det är styrkt att Karamo Fattys egen 

berättelse är motbevisad och att det istället är visat att denne medvetet deltagit i 

spaningen mot målsägandena och Blerim Kastrati samt även hållit utkik efter polis.  

 

Ahmad Alhag  
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När det gäller Ahmad Alhag har åklagaren, utöver det mer generella påståendet om att 

spaning skett den 3 maj, påstått att Ahmad Alhag även i början av april ska ha spanat 

efter målsägandena i området kring Balladgatan/Klassikergatan i Hisings Backa.  

 

Genom EncroChat-konversationer mellan Ahmad Alhag (solidmartini) å ena sidan och 

Atila Can (icydill) samt Sebastian Jobe (quaileye) är det visat att Ahmad Alhag har spanat 

på Berat Kastratis dåvarande bostad i området kring Balladgatan/Klassikergatan. I 

konversationerna diskuterar Ahmad Alhag med Atila Can och Sebastian Jobe detaljer 

rörande spaningsinsatser som adressuppgifter och namn. Ahmad Alhag har även 

skickat bilder som föreställer flerfamiljshus i det aktuella området.   

 

När det gäller påstådd spaning den 3 maj har Ahmad Alhag själv uppgett att han under 

eftermiddagen har befunnit sig i bilen AHB 027 en stor del av tiden. Detta med början 

omkring kl. 15. Han har dock förnekat att han har befunnit sig i bilen under den period 

bilen påstås ha deltagit i någon spaning.  

 

Det framgår av utredningen att Ahmad Alhag under maj månad varit föremål för 

hemliga tvångsmedel i form av övervakning av den telefon som påträffades i 

handskfacket på bilen AHB 027 när den stoppades kvällen den 3 maj. Ahmad Alhag 

satt i passagerarsätet fram när polisen ingrep. Tingsrätten har bedömt att denna telefon, 

av åklagaren kallad AHMAD_GHOST, har brukats av Ahmad Alhag tidigare under 

maj månad. Denna bedömning grundar tingsrätten på uppgifter om mastupp-

kopplingar som skett samtidigt som det finns spaningsbilder som visar att Ahmad 

Alhag befunnit sig i motsvarande område samt att telefonen frekvent kopplat upp mot 

en plats i Mölndal där Ahmad Alhag enligt egen utsago ofta befunnit sig och även 

övernattat. Vidare anser tingsrätten att det av EncroChat-materialet framgår att Ahmad 

Alhag några dagar före den 3 maj haft tillgång till en Ghost-telefon.  

 

 

Exempel ur EncroChat mellan solidmartini (Ahmad Alhag) och ornerymist (Karamo Fatty)  
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De mastuppkopplingar som åklagaren redovisat rörande AHMAD_GHOST den 3 maj 

visar att telefonen har positionerat sig i det aktuella spaningsområdet. Vid en jäm-

förelse med film- och bildmaterialet framgår det enligt tingsrätten att telefonen 

AHMAD_GHOST samtidigt rört sig tillsammans med bilen AHB 027. Detta såväl 

under den tid som tingsrätten har bedömt att bilen har deltagit i spaning som senare 

t.ex. när bilen befinner sig i Kortedala och i Nödinge.  

 

Redan det faktum att Ahmad Alhag hade AHMAD_GHOST-telefonen i sin omedel-

bara närhet när polisen ingrep mot bilen AHB 027 talar starkt för att han även brukat 

denna telefon hela dagen den 3 maj. Detta förstärks ytterligare av att det framgår av 

utredningen att Ahmad Alhag använder en mobiltelefon inne på Hisingen godis 

samtidigt som AHMAD_GHOST-telefonen kopplar upp mot en mast som täcker 

denna butik och att bilen AHB 027 vid denna tidpunkt också befinner sig där. Till 

detta kommer Ahmad Alhag egen uppgift om att han befunnit sig i bilen AHB 027 

såväl före som efter den period bilen påstås ha deltagit i spaning.  

 

I denna del återknyter tingsrätten till det som redovisats ovan om att bilen AHB 027 

följt efter Blerim Kastratis bil. Det framgår av samma bevismaterial att bilen AHB 027 

även kört söderut på Gropegårdsgatan i tidsmässig nära anslutning till Adrian Kastratis 

bil. Detta var kort efter det att Ahmad Alhag själv uppgett att han var på Hisingen 

Godis och därefter lämnade i bilen AHB 027. Detta stöds av de filmer och bilder som 

lagts fram från butiken av vilka det framgår att Ahmad Alhag befunnit sig där 

tillsammans med Kwame Sana omkring fem minuter med början kl. 18.27. I tidsmässig 

anslutning till detta har Adrian Kastrati, som tingsrätten också redovisat ovan, uppgett 

att han sett en bil som han tyckte såg misstänkt ut och att han därför svängde av strax 

innan rondellen vid Gropegårdsgatan/Inlandsgatan och körde in i ett närliggande 

parkeringsgarage. Vid en jämförelse med film- och bildmaterialet anser tingsrätten att 

den bil som Adrian Kastrati har beskrivit med högsta sannolikhet är bilen AHB 027.  

 

Detta styrks även av de mastuppkopplingar som redovisats rörande telefonen 

AHMAD_GHOST. Förutom att det redovisade är ett starkt bevis för att bilen 

AHB 027 deltagit i spaning är detta även ett starkt bevis för att Ahmad Alhag medvetet 
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spanat på målsägandena och Blerim Kastrati. En omständighet som bidragit till tings-

rättens bedömning att Ahmad Alhag medvetet spanat den 3 maj är att det framgår av 

EncroChat-materialet att Ahmad Alhag relativt kort tid innan har varit aktiv och med-

verkat vid spaning mot målsäganden Berat Kastrati.  Det framgår vidare att Ahmad 

Alhag i EncroChat-konversationer diskuterat spaningsinsatser med såväl Sebastian 

Jobe som Atila Can och Karamo Fatty samt även spaningsinsatser och anskaffande av 

vapen med andra EncroChat-användare. 

 

Tingsrätten anser det sammanfattningsvis vara utrett att Ahmad Alhag brukat 

telefonen AHMAD_GHOST den 3 maj samt att denne också suttit i bilen AHB 027 

när den under eftermiddagen spanat i det aktuella området omkring Gropegårdsgatan 

såsom åklagaren har påstått. Enligt tingsrätten förändras inte denna bedömning av den 

alternativa förklaring som Ahmad Alhag själv har lämnat utan denna är enligt tings-

rätten motbevisad.  

 

Tingsrätten anser det även vara bevisat att Ahmad Alhag har använt en Ghost-telefon 

tidigare och att den i beslag tagna telefonen som tingsrätten nu konstaterat att Ahmad 

Alhag har använt den 3 maj också är en Ghost-telefon. Vidare anser tingsrätten att det 

framgår av EncroChat-konversationer att Ghost-telefoner var planerade att användas 

under dagen och att Dodou Jallow också haft tillgång till en Ghost-telefon samt att 

detta med styrka talar för att Ahmad Alhag varit ansvarig för kommunikationen med 

övriga bilar under spaningen.  

 

Kwame Sana  

 

Kwame Sana har uppgett att han den aktuella dagen körde bilen AHB 027 från det att 

han träffade Ahmad Alhag vid Hisingen godis till dess de senare blev stoppade av 

polis. Enligt Kwame Sana var han för narkotikapåverkad vid tillfället för att minnas allt 

och hans tidsuppfattning är dålig rörande den aktuella dagen. Enligt tingsrätten talar 

den omständighet att Kwame Sana befunnit sig på Hisingen godis tillsammans med 

Ahmad Alhag, i den snäva tidslucka som bilen AHB 027 inte cirkulerade i 

Gropegårdsområdet, starkt för att han kört bilen AHB 027 även dessförinnan. Detta 
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förstärks enligt tingsrätten vid en jämförelse av film- och bildmaterialet rörande 

passagerna förbi bensinstationen på Munkedalsgatan före och efter kl. 18.30.  

 

Även den omständighet att åklagaren har visat att Ahmad Alhag har varit aktiv i 

spaning såväl tidigare som den aktuella dagen bidrar till tingsrättens bedömning i denna 

del. Detta eftersom Ahmad Alhag och Kwame Sana känner varandra sedan tidigare 

och den senare även kört bilen AHB 027. Det kan enligt tingsrätten inte råda något 

tvivel om att Ahmad Alhag och Kwame Sana varit överens om syftet med bilresan. 

Detta förstärks av att bilen AHB 027, med Kwame Sana som chaufför, också deltagit i 

efterföljandet av Adrian Kastratis bil samt lämnat området och kört efter bilen JNT 

077 och Blerim Kastratis bil i anslutning till att Blerim Kastrati blev skjuten. 

Tingsrätten anser att bevisningen styrker åklagarens påstående att Kwame Sana, i 

motsats till vad han själv har uppgett, medvetet har deltagit i spaningen mot 

målsägandena och Blerim Kastrati samt hållit utkik efter polis såsom åklagaren har 

gjort gällande. 

 

Dentin Jobe  

 

Det framgår av utredningen att en av de telefoner som åklagaren gjort gällande är 

kopplad till Dentin Jobe sedan i mitten av april varit föremål för hemliga tvångsmedel i 

form av telefonövervakning. Det har framkommit att den telefon som varit övervakad 

är samma telefon som polisen påträffade på Dentin Jobe eller i hans omedelbara närhet 

när bilen PSK 224 stoppades på kvällen den 3 maj. Att det var Dentin Jobe som 

disponerade telefonen får enligt tingsrätten starkt stöd av de uppgifter som polis-

mannen Andreas Åberg har lämnat i sitt vittnesförhör om att telefonen låg på Dentin 

Jobes lår när bilen stoppades. Enligt tingsrätten förstärks detta vid en jämförelse av 

presenterade mastuppkopplingar avseende såväl den aktuella telefonen som en telefon 

som Dentin Jobe medgett är hans samt framlagda filmer och bilder på Dentin Jobe 

som korresponderar mot dessa uppkopplingar. Tingsrätten anser det därför vara 

bevisat att telefonen, som åklagaren benämnt DENTIN_Ghost, har använts av Dentin 

Jobe den 3 maj men även tidigare.  
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Det som framkommit om telefonen vid den tekniska analys som genomförts talar för 

den aktuella telefonen är en Ghost-telefon. I detta sammanhang anser tingsrätten att 

även de tidigare nämnda EncroChat-konversationerna rörande planeringen av den 

aktuella spaningen är av betydelse på det sätt att det visar att avsikten var att Ghost-

telefoner skulle användas som hjälpmedel vid kommunikationen mellan de som 

spanade. Till det kommer andra EncroChat-konversationer som tingsrätten bedömer 

berör just Dentin Jobe som förstärker att det har varit fråga om en Ghost-telefon. I 

sammanhanget är det värt att påpeka att Dodou Jallow, som deltagit i en av 

konversationerna, i förhör har uppgett att han känner till och har beskrivit vad en 

Ghost-telefon är och hur den fungerar. Tingsrätten anser därför att det är visat att den 

ifrågavarande telefonen är en Ghost-telefon.  

 

Exempel ur EncroChat mellan widepike (okänd) och fortunatesausage (Dodou Jallow)  

 

Av materialet från övervakningskamerorna på Treetop Hotel jämte Dentin Jobes egna 

uppgifter framgår att han tog plats i passagerarsätet fram i bilen PSK 224 när den 

lämnade Treetop Hotel kl. 11.11 den 3 maj. Det framgår att Dentin Jobe, innan bilen 

lämnade parkeringen på Treetop Hotel, tog emot två telefoner, en från Dodou Jallow 

och en från Karamo Fatty. Betydelsen av detta har tingsrätten berört inledningsvis.  

 

Av intresse för bedömningen i denna del är att telefonen DENTIN_Ghost och Dentin 

Jobes vanliga mobiltelefon kopplar upp mot master som stämmer med färdvägen till 

Gråbo där Dentin Jobe lämnar telefonerna. Kort därefter kopplar telefonen 

DENTIN_Ghost upp mot master som stämmer med färdvägen tillbaka från Gråbo till 

Treetop Hotel där Dentin Jobe åter registreras av övervakningskameror omkring kl. 

12.40. Som tingsrätten tidigare redovisat under bedömningen avseende Tareek Besic 

följer bilen PSK 224 senare bilen GZA 17G in i Tingstadstunneln och även över 

Älvsborgsbron kort därefter. Mastuppkopplingarna från DENTIN_Ghost och även 

Tareek Besics telefon följer under motsvarande period varandra och mastupp-

kopplingarna överensstämmer även med hur bilarna PSK 224 och GZA 17G rört sig.  
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Det framgår vidare av redovisade mastuppkopplingar att flera av de telefoner som 

tingsrätten anser har kunnat knytas till tilltalade under aktuella åtalspunkter har 

sammanstrålat nära Arendal på Hisingen. Detta skedde kort efter det att bilarna 

PSK 224 och GZA 17G körde till Hisingen via Älvsborgsbron. Därefter följer 

mastuppkopplingarna för telefonerna DENTIN_Ghost och KARAMO_Ornerymist 

varandra under en dryg timmes tid på ett sådant sätt att det, enligt tingsrättens mening, 

är visat att Dentin Jobe och Karamo Fatty fortsättningsvis färdas i samma bil. Detta 

förstärks av att mastuppkopplingarna för telefonerna DENTIN_Ghost och 

KARAMO_Ornerymist, något senare, följer varandra och bilen PSK 224 genom 

Tingstadstunneln och söderut efter kl. 15 och tillbaka genom Tingstadstunneln norrut 

till Hisingen kort före kl. 16. Därefter följer uppkopplingarna för de båda telefonerna 

varandra till det område på Hisingen, Bräcke, där bilarna JNT 077 och AAA 04C 

iakttagits av vittnen och dokumenterats på bild och film. Denna bevisning visar att 

bilen JNT 077 stod parkerad på Londongatan i Bräcke från omkring kl. 15.00 till 

omkring kl. 16.00. Det framgår av mastuppkopplingarna för telefonerna 

DENTIN_Ghost och KARAMO_Ornerymist att de efter omkring kl. 16.15 inte längre 

följs åt även om de även därefter har kopplat upp mot samma mast/basstation. Det 

framgår av mastuppkopplingarna för telefonen DENTIN_Ghost jämfört med bilder 

på bilen PSK 224 att dessa följs åt och befinner sig huvudsakligen i Gropegårds-

området från omkring kl. 16.30 till dess att bilen PSK 224 följer bilen JNT 077 till 

Gamlestaden i samband med att Blerim Kastrati blir skjuten. Därtill kommer att det av 

en bild som visar när bilen PSK 224 kör vid Fristvädertorget framgår att passageraren 

har stora utseendemässiga likheter med Dentin Jobe. Av den redovisade bevisningen 

drar tingsrätten slutsatsen att Dentin Jobe befunnit sig i bilen PSK 224 och medvetet 

deltagit i spaningen och utkiken samt att han som passagerare även varit ansvarig för 

kommunikationen i bilen PSK 224 då han under spaningen disponerat den Ghost-

telefon som tingsrätten anser kan kopplas till honom. Hans egen förklaring till vad han 

gjort under dagen hur han slutligen kom att befinna sig i bilen PSK 224 anser tings-

rätten är motbevisad. 

 

Mohammed Al Housany 
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Det framgår av framlagda filmer och bilder och vad Mohammed Al Housany själv har 

uppgett att Mohammed Al Housany körde bilen PSK 224 från Treetop Hotel kl. 11.11 

den 3 maj. Det framgår vidare att Dentin Jobe då satt på passagerarplatsen fram. 

Mohammed Al Housany har uppgett att det är riktigt att han under en kort del av 

dagen använt och senare lånat ut sin mammas bil med registreringsnummer PSK 224. 

Han lämnade bilen kort efter det att han körde från Treetop Hotel och satte sig i bilen 

PSK 224 igen först på kvällen den 3 maj när denna stod parkerad på Lillebybadet en 

tid innan polisen ingrep.  

 

Tingsrätten anser att det är visat att Mohammed Al Housany befunnit sig i bilen även 

under den tid som denna deltagit i spaningen som beskrivits ovan. Tingsrätten grundar 

denna bedömning på de fotografier vid Friskväderstorget som tingsrätten anser styrker 

åklagarens påstående att Mohammed Al Housany varit chaufför i bilen PSK 224 även i 

tiden mellan de iakttagelser som Mohammed Al Housany går med på. Utöver de 

omständigheter som tingsrätten redovisat inledningsvis är bevisningen mot honom inte 

lika omfattande som när det gäller vissa andra tilltalade som t.ex. Dentin Jobe. 

Tingsrätten anser dock att Mohammed Al Housanys egen förklaring är motbevisad i 

och med att det framkommit att han kör bilen när spaningen pågår. Eftersom det är 

visat att Dentin Jobe sitter på passagerarplats blir även huvuddelen av den bevisning 

som tingsrätten redogjort för när det gäller Dentin Jobe därigenom gällande även för 

Mohammed Al Housany. Detta gäller framförallt var DENTIN_Ghost positionerat sig 

och var bilen PSK 224 observerats. Slutsatsen är således att det är bevisat att 

Mohammed Al Housany befunnit sig i och framfört bilen PSK 224 och därigenom 

medvetet deltagit i spaningen mot målsägandena och Blerim Kastrati samt även hållit 

utkik efter polis. Den förklaring som Mohammed Al Housany själv har lämnat anser 

tingsrätten att åklagaren har motbevisat. 

 

Yousuf Mohamed 

 

Yousuf Mohamed har själv uppgett att han inte deltagit i gärningen utan varit på helt 

andra platser än de som åklagaren har påstått. Under dagen träffade han bl.a. en 

påstådd gängledare från en annan stad som erbjöd honom att sälja kokain åt denne och 
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som även visade honom en pistol. Han hade ingen mobiltelefon med sig under dagen 

men när de vid ett tillfälle mötte bilen PSK 224 påkallade de dess uppmärksamhet och 

han bytte då bil och åkte med i bilen PSK 224 istället. Detta var cirka 20 minuter innan 

polisen ingrep mot bilen vid Lillebybadet. När det gäller bilen AAA 04C har han upp-

gett att han och en annan person stod för kostnaden för att hyra den bilen. Avsikten 

var att han och andra skulle använda bilen och åka runt i. Han har uppgett att han åkt 

med i bilen dagarna innan men att han inte hanterat någon tratt eller några dunkar i 

samband med detta. Däremot har han hanterat många dunkar tidigare t.ex. när han 

hjälpt vänner med mopeder.  

 

Åklagaren har gjort gällande att Yousuf Mohamed färdats i bilen JNT 077 i vart fall i 

anslutning till när Blerim Kastrati blev skjuten och senare även i bilen PSK 224. Utöver 

att han befunnit sig i bilen PSK 224 består bevisningen mot Yousuf Mohamed 

huvudsakligen av spår som enligt åklagaren kopplar honom till bilarna AAA 04C och 

JNT 077. Försvaret har hävdat att den omständighet att Yousuf Mohamed befunnit sig 

i bilen har varit en avgörande omständighet för att misstankarna mot honom lett till 

åtal. Tingsrätten anser att försvarets analys i denna del är berättigad men anser dock att 

bevisvärdet av just denna omständighet är långt ifrån obetydlig. Till att börja med anser 

tingsrätten att Yousuf Mohameds förklaring till hur han kom att hamna i bilen är högst 

osannolik. Detta eftersom han enligt egen utsaga inte hade någon möjlighet att 

kontakta någon i bilen PSK 224 och att mötet med denna bil skett av en slump på en 

plats som Yousuf Mohamed inte kan lämna några närmare uppgifter om. Därtill 

kommer att han, såvitt framkommit, lämnat andra uppgifter i sina åtta inledande förhör 

samt att de aktuella uppgifterna, som han lämnat sex månader efter det att han blev 

frihetsberövad, inte går att kontrollera. Enligt tingsrätten är det vidare besvärande att 

Yousuf Mohamed, liksom alla tilltalade avseende dessa åtalspunkter, utom Kwame 

Sana, inte hade någon vanlig mobiltelefon med sig när polisen ingriper mot honom. 

Yousuf Mohamed har själv uppgett att han tidigare fått kontakt med den påstådda 

gängledaren genom en kommunikationsapp och han hade även en mobiltelefon med 

sig när han senast stoppades av polis den 1 maj i bilen AAA 04C. Med hänsyn till detta 

talar det faktum att han inte har någon mobiltelefon med sig för att Yousuf Mohamed, 
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liksom tingsrätten tidigare anfört rörande andra tilltalade, medvetet lämnat sin mobil-

telefon för att inte kunna bli spårad. 

 

Rörande Yousuf Mohamed delaktighet i att hyra bilen AAA 04C och de fingeravtryck 

som han lämnat på en dunk och en tratt i bilen AAA 04C gör tingsrätten följande 

bedömning. Att föremålen inte fanns i bilen när den stoppades den 1 maj, men den 3 

maj och med Yousuf Mohameds fingeravtryck på, anser tingsrätten talar för att Yousuf 

Mohamed hanterat dessa. Enligt tingsrätten är det högst osannolikt att Yousuf 

Mohameds fingeravtryck skulle ha kunnat hamna på de aktuella föremålen vid ett 

tidigare tillfälle utan detta måste ha skett den 2 eller 3 maj. Detta talar i sin tur för att 

Yousuf Mohamed har varit inblandad i den spaning och den logistik som tingsrätten 

bedömt att bilen AAA 04C har varit en del av. Det som tingsrätten redovisat avseende 

den handske med tändsatspartiklar som påträffats i bilen AHB 027 och att Yousuf 

Mohamed hade tändsatspartiklar på sina kläder när polisen ingrep anser tingsrätten 

med styrka talar för att han hanterat eller varit nära någon när denne hanterat vapen 

den 3 maj. Tillsammans med att Yousuf Mohamed tidigare innehaft den bilnyckel som 

tingsrätten anser det visat tillhörde bilen JNT 077 är det därför bevisat att Yousuf 

Mohamed befunnit sig i denna bil i anslutning till att Blerim Kastrati blev skjuten på 

Lars Kaggsgatan. Tingsrätten har tidigare konstaterat att denna bil spanat mot 

målsägandena och Blerim Kastrati samt även hållit utkik efter polis. Det tidsmässiga 

sambandet mellan spaningen och skjutningen samt att det bevisligen funnits såväl 

vapen som ammunition i bilen gör att det är visat att även Yousuf Mohamed medvetet 

spanat på det sätt åklagaren har gjort gällande.  

 

Ali Hai Chanhan 

 

Ali Hai Chanhan har under utredningen valt att inte yttra sig och har först vid huvud-

förhandlingen lämnat en berättelse och sin förklaring till det som åklagaren lagt honom 

till last. Han har uppgett att han den aktuella dagen inte deltagit i någon spaning eller 

varit med i någon annan bil än AHB 027 när den åkte från Nödinge till dess den blev 

stoppad av polis. Dessutom har han lämnat alternativa förklaringar till uppkomsten av 
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de tändsatspartiklar och övriga spår som åklagaren har påstått kopplar honom till 

gärningen. 

 

Liksom när det gäller Yousuf Mohamed, som ostridigt är vän och umgås med Ali Hai 

Chanhan, har åklagaren gjort gällande att även Ali Hai Chanhan färdats i bilen JNT 077 

i vart fall i anslutning till när Blerim Kastrati blev skjuten och därefter också i bilen 

AHB 027. Redan den omständighet att Ali Hai Chanhan befunnit sig i bilen AHB 027 

tillsammans med Kwame Sana och Ahmad Alhag anser tingsrätten talar starkt för att 

Ali Hai Chanhan har varit delaktig i den påstådda gärningen. Detta i motsats till hans 

egen förklaring om att han endast blivit upphämtad efter att ha besökt en tjej i 

Nödinge. Liksom när det gäller huvuddelen av övriga tilltalade i denna del talar även 

den omständighet att han inte hade någon mobiltelefon med sig för att Ali Hai 

Chanhan medvetet lämnat sin mobiltelefon för att inte kunna bli spårad. Av störst 

betydelse är dock bevisningen i form av spår i bilen JNT 077 och på Ali Hai Chanhan. 

Som tingsrätten konstaterar i den del som rör anträffandet av bilen JNT 077 är spåren i 

bilen mycket besvärande bevisning för Ali Hai Chanhan. Till detta kommer att det 

även fanns tändsatspartiklar på såväl handsken med hans DNA på som på hans kläder, 

ena hand och i de handpåsar som polisen satte på hans händer vid ingripandet. 

Sammantaget anser tingsrätten att det är bevisat att Ali Hai Chanhan har befunnit sig i 

bilen JNT 077 i samband med att Blerim Kastrati sköts på Lars Kaggsgatan. Som 

tidigare redovisats är det även bevisat att personerna i bilen JNT 077 spanat mot 

målsägandena och Blerim Kastrati samt även hållit utkik efter polis. Även rörande Ali 

Hai Chanhan visar det tidsmässiga sambandet mellan spaningen och skjutningen samt 

att det funnits såväl vapen som ammunition i bilen att även Ali Hai Chanhan medvetet 

spanat på det sätt åklagaren har gjort gällande. Enligt tingsrätten är Ali Hai Chanhans 

egen förklaring motbevisad. 

 

Särskilt rörande de tilltalades användning av krypterade telefoner 

 

Som tingsrätten konstaterat ovan har Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Dentin Jobe och 

Karamo Fatty använt Ghost-telefoner under spaningen och därigenom även varit 
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ansvarig för kommunikationen i de bilar de färdats i. Mot bakgrund av att telefonerna 

har använts när även Tareek Besic, Kwame Sana och Mohammed Al Housany 

befunnit sig i respektive bil anser tingsrätten att det är uteslutet att användningen har 

kunnat ske utan att även dessa varit delaktiga i hanteringen. Enligt tingsrätten är det 

därför visat att även Tareek Besic, Kwame Sana, Mohammed Al Housany samt Yousuf 

Mohamed och Ali Hai Chanhan har befattat sig med krypterade Ghost-telefoner 

gemensamt med Dodou Jallow, Ahmad Alhag respektive Dentin Jobe och Karamo 

Fatty samt indirekt med övriga passagerare i de tre bilarna PSK 224, GZA 17G och 

AHB 027. 

 

Spaningen upphör 

 

Till att börja med framgår det tydligt av bevisningen att den spaning som tingsrätten 

tidigare redogjort för upphör i och med att Blerim Kastratis bil och bilen JNT 

077 lämnar området omkring kl. 18.45. Det är vidare visat att även bilarna 

PSK 224 och AHB 027 kort därefter lämnar Hisingen genom Tingstadstunneln i likhet 

med bilarna SAS 55J och JNT 077. Det framgår vidare att poliskontrollen av bilen 

GZA 17G är klar ungefär samtidigt. Det omständighet att spaningen, som tingsrätten 

anser pågick i mer än två timmar, avslutades på detta sätt bekräftar ytterligare att de 

tilltalade har kommunicerat med varandra och agerat tillsammans och i samförstånd.  

 

Det är vidare visat att Karamo Fatty, Yousuf Mohamed och Ali Hai Chanhan i bilen 

JNT 077 följer efter Blerim Kastrati i dennes bil SAS 55J, även när denne tar en 

betydande omväg, hela vägen fram till Lars Kaggsgatan i Gamlestaden där Blerim 

Kastrati blir skjuten. Även bilen PSK 224 förflyttar sig till Gamlestaden och passerar 

nära den plats där Blerim Kastrati blev skjuten kort efter att detta skedde. Även detta 

anser tingsrätten styrker åklagarens påstående att de tilltalade fortsatt hålla utkik efter 

polis och att de agerat tillsammans och i samförstånd. 

 

Enligt vad som framkommit tar bilen AHB 027 en annan väg än de föregående bilarna 

och befinner sig, vid tidpunkten då Blerim Kastrati blir skjuten, i Kortedala norr om 

Gamlestaden, i närheten av den plats där polisen senare anträffade bilen JNT 077.  
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MORDET PÅ BLERIM KASTRATI DEN 3 MAJ 2020 

 

Skjutningen av Blerim Kastrati 

 

Kort efter det att Blerim Kastrati kommer till Gamlestaden och Lars Kaggsgatan 15, 

anlände även bilen JNT 077 med Karamo Fatty, Yousuf Mohamed och Ali Hai 

Chanhan. Strax före kl. 19 sköts därefter Blerim Kastrati till döds utanför entrén till ett 

flerbostadshus. På den adressen bodde Blerim Kastratis syster Rezorta Kastrati med 

sina barn. Vid tidpunkten för mordet var familjen samlad i lägenheten för att fira 

hennes födelsedag och Blerim Kastrati hade precis anlänt och gått ur sin parkerade bil. 

På plats i bostaden var utöver Rezorta Kastrati även Blerim Kastratis båda föräldrar 

Hira och Shkelzen Kastrati, systern Sarah Kastrati, Berat Kastrati samt flera barn i 

familjen, däribland Blerim Kastratis åttaårige son.  

 

Ett flertal personer befann sig i närheten vid skjutningen inne i de omkringliggande 

bostadshusen och flera av dem ringde SOS-samtal och larmade om händelsen. 

Sammanlagt inkom på kort tid 37 sådana samtal. Det första SOS-samtalet om 

skottlossning inkom kl. 18.57.30 och sedan följde resterande samtal minuterna därefter. 

Polis kom snabbt till platsen, omkring en minut efter det första SOS-samtalet, och 

strax därefter anlände en ambulans varefter Blerim Kastrati fördes till Sahlgrenska. 

Blerim Kastrati dödförklarades kl. 19.39. 

 

Det framgår av utredningen (rättsintyget och brottsplatsprotokollet) att Blerim Kastrati 

träffades av minst nio kulor från två olika vapen och att han hade skottskador i ryggen, 

ansiktet, halsen, buken och båda armarna. Enligt rättsläkaren Anton Mittendorf har två 

av skadorna, en på höger sida av halsen och en vid höger öra, lämnat krutstänksmärken 

eller s.k. powder tattoos, vilket innebär att vapnen har avlossats nära huden, på ett 

avstånd om 15-45 cm om vapnet var en pistol och 30-90 cm om vapnet var en 

automatkarbin. Anton Mittendorf har också berättat att det inte går att avgöra vilket av 

de två vapnen som använts som orsakat vilken skada. Det framgår dock av NFC:s 
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sakkunnigutlåtande att det fanns kulor eller mantelfragment från två vapen i Blerim 

Kastratis kropp. Utredningen visar även att Blerim Kastrati avled av skottskadorna.  

 

Polisens tekniker har angett att Blerim Kastrati sannolikt träffades först bakifrån och 

föll till marken varefter ytterligare skott avlossades på nära håll han låg ned. Den 

slutsatsen har stöd i vittnesmålen från bl.a. Namko Kovacevic och Isabella 

Hjertehammar som båda har berättat att de såg hur skytten stod lutad över mannen 

som låg på marken och att flera skott då avlossades mot mannen. Namko Kovacevics 

har berättat att han tyckte att vapnet såg ut som en pistol och att han upplevde det som 

att skytten tömde ett helt magasin mot den liggande mannen. Isabella Hjertehammar 

har berättat att hon såg två skyttar på platsen, vilket även vittnena Thor Baunsöe, 

Camilla Baunsöe, Tomas Lindberg och Carlotta Redant samt målsäganden Rezorta 

Kastrati beskrivit, och att det var ett stort, svart skjutvapen. Deras uppgifter om att det 

var två skyttar stöds av kriminalteknikernas slutsatser. Även av det urval av larmsamtal 

som åklagaren spelat upp vid huvudförhandlingen framgår att samtalen handlade om 

att två personer på nära håll avlossat upprepade skott, även sedan den skjutne fallit till 

marken. Enligt tingsrättens saknas det anledning att ifrågasätta vittnesuppgifterna om 

två skyttar samt att Blerim Kastrati först sköts i ryggen och sedan med ytterligare skott 

på nära håll när han låg på marken.  

 

På platsen hittades vid den tekniska undersökningen elva patronhylsor i två olika 

kalibrer, sex i kaliber 9x19 och fem i kaliber 7,62x39 (Kalasjnikov) samt en deformerad 

kula och sex mantel- och blyfragment. I samband med obduktionen hittades ytterligare 

en kula samt kulrester i Blerim Kastratis kropp. Polisens tekniker har i protokollet från 

brottsplatsundersökningen konstaterat att det fanns kulskador i asfalten, på husfasaden 

till Lars Kaggsgatan 15 och på en bil som stod parkerad på gatan. Kriminalteknikern 

Carola Freudenthal har i sitt vittnesförhör förtydligat att skadorna på husfasaden även 

kan vara rikoschetter. Vid tingsrättens syn på platsen kunde skador i asfalt och på 

husfasaden fortfarande iakttas. När det gäller skadorna i asfalten där Blerim Kastrati 

legat är dessa runda till ovala i formen vilket enligt Carola Freudenthal visar att vapnen 

var riktade nedåt mot marken.  
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Tingsrättens slutsats är att dödsskjutningen av Blerim Kastrati, med ett flera skott på 

mycket nära håll, var en ren avrättning av en person som inte har haft en chans att 

värja sig. Gärningen kan utifrån detta inte bedömas som något annat än mord.  

 

Skyttarna 

 

Flera av vittnena som nämnts ovan har i sina vittnesförhör beskrivit de två skyttarna. I 

allt väsentligt har vittnena lämnat samstämmiga uppgifter om att skyttarna hade varsitt 

vapen varav det ena såg ut som en pistol och det andra som ett stort automatvapen, att 

båda gärningspersonerna var klädda i hoodies med uppdragna luvor varav den ena var 

gråmelerad och den andra svart eller mörkblå samt att båda hade maskering som täckte 

ansiktet. Carlotta Redant har uppgett att båda skyttarna hade joggingbyxor i samma 

färg som respektive överdel och Camilla Baunsöe har berättat att kläderna var som en 

joggingoverall. Thor Baunsöe har beskrivit att skytten med den semiautomatiska 

pistolen var klädd i gråmelerade träningskläder. Den enda som lämnat kläder som 

avviker från övriga vittnens beskrivningar av den ena skyttens byxor är målsäganden 

Rezorta Kastrati som berättat att den ene skytten bar jeans av märket Dsquared. Även 

om tingsrätten inte finner skäl att tro att Rezorta Kastrati medvetet lämnat felaktiga 

uppgifter är den i övrigt samstämmiga bilden av att båda skyttarna varit klädda i mörka 

respektive gråa mjukisbyxor så entydig att tingsrätten utgår från att bägge skyttarna var 

klädda i mjukisbyxor i samma färg som hoodien de bar. 

 

Vidare har Camilla Baunsöe och Carlotta Redant berättat att personen med 

gråmelerade kläder var spensligare än den andra skytten som enligt Camilla Baunsöe 

var lite kraftigare. Carlotta Redant har uppgett att den spensligare skytten var yngre än 

den andre. Även Namko Kovacevic har beskrivit skytten som en spenslig person med 

kroppsbyggnad och rörelsemönster som en somalier. Camilla Baunsöe har vidare 

uppgett att hon vid huvudförhandlingen inte minns att hon lämnade en uppgift till 

polisen i anslutning till händelsen av innebörden att den ena gärningspersonens 

kroppsbyggnad liknade en somaliers. Den enda som har kunnat lämna uppgifter om 

chauffören i flyktbilen är Victor Lövgren. Han har beskrivit att chauffören hade 

maskering för ansiktet och grå hoodie med uppdragen luva. Som tingsrätten 
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återkommer till nedan så har det anträffats en mjukisbyxa och klädetiketter som kan 

knytas till nyinköpta mjukiskläder i bilen JNT 077 när den hittades.  

 

Sammanfattningsvis anser tingsrätten att åklagaren har visat att det vid brottsplatsen 

fanns åtminstone tre misstänkta gärningsmän, varav två av dem avlossade skotten som 

dödade Blerim Kastrati och att gärningsmännen var klädda i grå respektive mörka 

mjukis/joggingkläder med uppdragen huva och ansiktsmask.   

 

Bilen JNT 077 på brottsplatsen 

 

Av samtalen till SOS framgår att flera inringare samstämmigt beskrivit att skyttarna 

lämnade brottsplatsen i en bil. Några av inringarna som sett eller hört skottlossningen 

har hörts som vittnen vid huvudförhandlingen. Uppgifterna som lämnats om detta är 

entydiga och samstämda. Flera av vittnena har skrivit ned hela eller delar av 

registreringsnumret. Kl. 18.48.01 ringde Isabella Hjertehammar ett larmsamtal och 

hade då även fotograferat av en mörkblå Volvo med registreringsnummer bilen JNT 

077, vilken hon sett skyttarna lämna platsen i. Hon har även beskrivit detta när hon 

hörts vid huvudförhandlingen.  

 

Även Thor Baunsöe, Camilla Baunsöe, Namko Kovacevic och Carlotta Redant har 

beskrivit att skyttarna lämnade platsen i en mörk kombibil av äldre modell och att den 

körde i riktning mot rondellen vid Gamlestadstorget. Kristofer Corsman och Victor 

Lövgren befann sig båda längre bort längs flyktvägen, hörde skotten och har beskrivit 

hur bilen JNT 077 kom i hög hastighet, verkade köra fel, vände om och tog en annan 

väg. Åklagaren har även visat flera, relativt tydliga, fotografier av bilen JNT 077 på Lars 

Kaggsgatan. På ett par av de fotografierna syns dessutom en vit bil passera i rondellen 

vid Gamlestadstorget samtidigt som bilen JNT 077 är på väg åt det hållet. Tingsrätten 

har tidigare redogjort för att det är visat att bilen PSK 224 följt efter bilen JNT 077 

bort från Gropegårdsområdet på Hisingen. Med stöd av de passager som bilen PSK 

224 gjort enligt film- och bildmaterialet, det nära tidsmässiga sambandet samt 

mastuppkopplingarna avseende telefonen DENTIN_Ghost anser tingsrätten att det är 

visat att det är bilen PSK 224 som syns på de aktuella bilderna från Lars Kaggsgatan. 
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Av vittnesmålen från brottsplatsen framgår att bilen JNT 077 kördes av någon annan 

än skyttarna. Isabella Hjertehammar och Carlotta Redant har exempelvis beskrivit att 

skyttarna hoppade in i baksätet på bilen som sedan körde iväg. Carlotta Redant har 

också berättat att passagerardörrarna öppnades inifrån när skyttarna gick mot bilen 

utan att någon av skyttarna öppnade dörrarna. Det blev förvirrat när de skulle sätta sig 

i bilen men till slut gick båda in på höger sida av passagerarsätet samtidigt som vänster-

dörren stängdes inifrån bilen. Målsäganden Rezorta Kastrati har berättat att den siste 

skytten som lämnade platsen drogs in i bilens baksäte av en person i bilen innan bilen 

körde iväg. Enligt tingsrättens uppfattning styrker det åklagarens påstående om att det 

var tre personer i bilen JNT 077.  

 

Sammanfattningsvis anser tingsrätten att det är bevisat att åtminstone tre gärningsmän 

lämnade mordplatsen i bilen JNT 077. 

 

Anträffandet av bilen JNT 077 och fynden i bilen  

 

Bilen JNT 077 påträffades samma kväll vid kl. 22.30 på en parkeringsplats på Hundra-

årsgatan i stadsdelen Kortedala. I bilen anträffades bl.a. två vapen, en halvautomatisk 

pistol av märket Walther och en automatkarbin av typen Kalasjnikov. Genom den 

skriftliga bevisningen i form av vapenundersökningarna, sakkunnigutlåtanden från 

NFC och brottsplatsundersökningen är det bevisat att vapnen som hittades i bilen är 

de vapnen som Blerim Kastrati sköts ihjäl med.  

 

Det framgår av utredningen att Kalasjnikoven var rostangripen och låg på golvet under 

golvmattan vid det bakre passagerarsätet med pipan instucken under passagerarsätet 

fram. I magasinet som satt i vapnet fanns 19 patroner i kaliber 7,62x39 mm. Magasinet 

hade kapacitet för 30 patroner. Vapnet fungerar enligt NFC både i hel- och halvauto-

matiskt läge. I bagageutrymmet fanns en svart sopsäck med texten ”matavfall” på. I 

sopsäcken fanns rostfläckar. Atila Can har i tingsrätten berättat att han och Ulas 

Havsut har lagt Kalasjnikoven i bagageutrymmet på bilen JNT 077 tidigare under 

dagen den 3 maj. Av hans uppgifter framgår att vapnet då låg i en svart sopsäck. Ulas 
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Havsut har förnekat att han haft något med vapnet eller bilen att göra. Tingsrätten 

återkommer till dessa omständigheter och hur vapnet anskaffades. 

 

Den anträffade pistolen låg fullt synlig i baksätet på bilen JNT 077. I pistolens magasin 

fanns en patron i kaliber 9 mm. Magasinet hade kapacitet för sju patroner.   

 

Det fanns även ytterligare ammunition till båda vapnen i bilen. I baksätet låg två 

patroner i kaliber 7,62x39 och i handskfacket fanns dels åtta lösa patroner i kaliber 9 

mm, dels ytterligare patroner i kaliber 9 mm som låg i en plastpåse.  

 

I baksätet låg också ett par svarta joggingbyxor från Puma i storlek small med etiketten 

kvar. Inga spår har kunnat säkras på Puma-byxorna eller etiketten. Det fanns också tre 

lösa klädetiketter i bilen och av etiketternas text framgår att även de suttit på jogging-

byxor av märket Puma. Under Puma-byxorna låg en av de lösa klädetiketterna. På den 

klädetiketten fanns fingeravtryck från Ali Hai Chanhan.  

 

Mellan bilens mittkonsol och passagerarsätet fram låg en annan av de lösa kläd-

etiketterna och en vänsterhandske. Vid analys av den handsken påvisades DNA från 

Ali Hai Chanhan på avigsidans pekfinger och mudd. På klädetiketten fanns inga spår.  

 

Enligt tingsrätten är det genom utredningen bevisat att gärningspersonerna färdades till 

och från brottsplatsen på Lars Kaggsgatan i bilen JNT 077. De lösa klädetiketterna ger 

stöd för att minst tre par Puma-byxor funnits i bilen innan den övergavs och att 

klädetiketterna dragits av i bilen. Att skyttarna varit klädda i den typen av byxor har 

tingsrätten redan konstaterat. Förekomsten av såväl fingeravtryck på en av kläde-

tiketterna som förekomsten av DNA på en handske i bilen är därmed mycket 

besvärande för Ali Hai Chanhan och kan, tillsammans med vad tingsrätten redovisat 

om spaningen innan mordet, koppla honom till bilen JNT 077 vid mordtidpunkten. 

Tingsrätten anser också att det är besvärande för Ali Hai Chanhan att den handske 

som anträffades i bilen JNT 077 har hans DNA på insidan och att handsken låg på 

samma plats som en av de lösa klädetiketterna. Eftersom inga andra fingeravtryck eller 
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DNA har kunnat påvisas i bilen talar det i någon mån för att personerna som suttit i 

den vid brottstillfället bar handskar.  

 

Ali Hai Chanhan har vid huvudförhandlingen berättat att han inte varit i bilen JNT 077 

den 3 maj men att han suttit i bilen någon gång i mitten av april. Vid det tillfället stod 

bilen parkerad hos en vän i Brunnsbo, som han inte vill namnge. Vännen ”höll” bilen 

åt en annan person och de passade på att använda den för att ”hotboxa” dvs. de rökte 

en joint i bilen. Eftersom han nästan alltid använder handskar måste han ha tappat den 

ena handsken i bilen vid det tillfället. Han upptäckte det efter ett tag och slängde då 

högerhandsken. Han antar att hans fingeravtryck hamnat på den aktuella klädetiketten i 

samband med att han tagit i en väns nyinköpta mjukiskläder. Han tog upp kläderna ur 

en påse, tittade på dem och la tillbaka dem. Vid tillfället satt de i bilen med 

registreringsnummer AAA 04C. Han har inte velat berätta vad vännen heter.  

 

De detaljfattiga uppgifter som Ali Hai Chanhan lämnat om hur handsken med hans 

DNA hamnat i bilen JNT 077 och varför hans fingeravtryck finns på en av 

klädetiketterna i bilen är inte trovärdiga och är inte heller, i avsaknad av konkreta 

uppgifter om namn på de vänner han varit med, kontrollerbara. Det ska också 

anmärkas att Ali Hai Chanhan har lämnat sin berättelse först vid huvudförhandlingen, 

med kännedom om vad utredningen i övrigt har visat. Enligt tingsrätten får det 

bedömas som uteslutet att han råkat lämna DNA-spår både på en handske och på en 

klädetikett som legat i brottsbilen. Ali Hai Chanhans uppgifter framstår istället som 

efterhandskonstruerade och tingsrätten lämnar dem utan avseende. Tingsrätten har 

redovisat vilken betydelse dessa omständigheter har i avsnittet avseende Ali Hai 

Chanhans deltagande i spaningen. 

 

Efter mordet - flyktvägen för bilen JNT 077 och polisens spaningsinsatser 

 

Tingsrätten har tidigare konstaterat att de nio tilltalade, i de fyra bilarna GZA 17G, 

AHB 027, PSK 224 och JNT 077 i nära anslutning till att Blerim Kastrati blev skjuten 

spanat huvudsakligen i det som tingsrätten kallat Gropegårdsområdet. Det bevis-

material som åklagaren lagt fram rörande bilarna och de tilltalades förehavanden efter 
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det att de lämnade området är snarlikt det som tingsrätten tidigare redogjort för och 

värderat i det avsnitt som avser spaningen.  

 

Tingsrätten har bedömt att kvalitén på film- och bildmaterialet i denna del är något 

bättre jämfört med material som avser spaningen. Dock är ett flertal övervaknings-

kameror rörelsestyrda på ett sådant sätt att endast rörelser i kamerans närområde har 

aktiverat kameran. Enligt tingsrätten gör detta att det i vissa fall framstår som om det 

skett ett urval eller att det saknas bilder i materialet. Mot bakgrund av att det finns 

material från ett relativt stort antal kameror bedömer tingsrätten dock att film- och 

bildmaterialet även i denna del har ett högt bevisvärde. Detta i relation till åklagarens 

påstående om hur de aktuella bilarna har rört sig i samband med att Blerim Kastrati 

blev skjuten och därefter.  

 

Tingsrätten har i denna del även hört ett antal vittnen varav de flesta är poliser. Även 

om några av dessa, som arbetade med spaningsverksamhet, svarat undvikande på vissa 

detaljfrågor rörande sin tjänsteutövning vid tillfället anser tingsrätten att bevisvärdet av 

deras utsagor är högt. Den syn som genomförts under huvudförhandlingen har 

omfattat de vägsträckor och områden som åklagaren menar att de olika bilarna har rört 

sig i efter det att Blerim Kastrati blev skjuten. Tingsrätten har dock inte haft syn vid 

Lillebybadet eller längs de vägar som leder dit.  

 

Film- och bildmaterialet visar att bilen JNT 077 efter att Blerim Kastrati blev skjuten 

kör norrut till Kortedala där den senare påträffas på en parkering på Hundraårsgatan, 

nära Kortedala torg. Inom tio minuter efter det att bilen JNT 077 kom till Kortedala 

framgår det av film- och bildmaterialet samt mastuppkopplingar att även bilarna 

PSK 224 och AHB 027 befinner sig i samma område. Kort därefter och omkring 15 

minuter efter det att bilen JNT 077 kommit till Kortedala kommer även bilen 

GZA 17G, som fram till dess befunnit sig på Hisingen, till samma område. Enligt 

tingsrätten talar detta starkt för att de tilltalade i dessa bilar har kommunicerat med 

varandra och agerat tillsammans och i samförstånd under hela händelseförloppet. Det 

talar även för att Karamo Fatty, Yousuf Mohamed och Ali Hai Chanhan där bytt bil 
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och tagit plats i någon eller några av de andra bilarna för att senast i Nödinge ta plats i 

de bilar de senare anträffas i.  

 

Det framgår vidare av vittnesmålen med polismännen Carl-Johan Bruno, Joachim 

Zagai och David Axelryd att de, den aktuella kvällen, medverkade i en spaningsinsats 

rörande narkotika som framförallt riktade sig mot Mevlüt Altunay. De avbröt denna 

insats när de fick besked att en person blivit skjuten i Gamlestaden. Enligt Carl-Johan 

Bruno fick de besked om att det en fanns en telefon av intresse, kopplad till Dentin 

Jobe, som var föremål för hemliga tvångsmedel. De fick i uppdrag att lokalisera 

telefonen, som var i rörelse, och lyckades hinna ikapp den i Nödinge där den kopplade 

upp mot en mast vid Ale torg.  

 

Carl-Johan Bruno har uppgett att han vid kl. 19.54 iakttog tre bilar, AHB 027, PSK 224 

och GZA 17G, vid Da Vinci-skolan som han upplevde åkte tillsammans med varandra, 

med kanske två meter mellan varje bil. Även vittnet Linda Nordqvist, som även hon 

arbetade som spanande polis den aktuella dagen, har uppgett att hon iakttog tre bilar 

på platsen som hon upplevde körde i kolonn. Att bilarna befunnit sig i Nödinge vid 

tidpunkten stöds även av film- och bildmaterialet samt mastuppkopplingar. 

 

Det som framkommit om bilarnas närvaro i Nödinge anser tingsrätten visar att de 

tilltalade stämt träff och haft någon form av återsamling. Med tanke på det nära 

tidssambandet mellan de olika händelserna som tingsrätten redogjort för är det högst 

osannolikt att de tilltalade bestämt detta möte tidigare. Istället talar detta för att det 

funnits en kontinuerlig kommunikation mellan bilarna. Av samma orsak är det 

uteslutet att de tilltalade varit på plats av någon annan anledning än att de tidigare 

deltagit i ovannämnda spaning och då även den påstådda gärningen. 

 

Enligt Carl-Johan Bruno hade de efter iakttagelserna i Nödinge kontroll på bilarna 

AHB 027 och GZA 17G när dessa körde mot Göteborg. Carl-Johan Bruno har 

uppgett att de även förberedde de fordonskontroller som ledde till att de två bilarna 

senare stoppades i anslutning till Tingstadstunneln.  
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När bilen GZA 17G stoppades satt Tareek Besic i förarsätet, Dodou Jallow i passager-

arsätet fram och Karamo Fatty i baksätet till höger. I mittkonsolen mellan framsätena 

påträffades två telefoner som togs i beslag. Av vad som framkommit vid analyserna av 

dessa telefoner anser tingsrätten att det är visat att den ena är en EncroChat-telefon 

som var kopplad till användarnamnet fortunatesausage som tingsrätten kopplat till Dodou 

Jallow och att den andra är en Ghost-telefon som tingsrätten anser att Dodou Jallow 

har brukat och ansvarat för i bilen GZA 17G. I baksätet, i nära anslutning till Karamo 

Fatty påträffades också två telefoner som togs i beslag. Båda anser tingsrätten 

därigenom är knutna till denne. Den ena telefonen är enligt vad som framkommit vid 

analyserna en EncroChat-telefon som var kopplad till användarnamnet ornerymist som 

tingsrätten tidigare kopplat till Karamo Fatty och den andra är en Ghost-telefon.  

 

Kwame Sana satt på förarplatsen i AHB 027 när denna stoppade och Ahmad Alhag 

satt i passagerarsätet fram. I baksätet på höger sida satt Ali Hai Chanhan. I handsk-

facket framför Ahmad Alhag påträffades en telefon som togs i beslag och som tings-

rätten anser därigenom är knuten till denne. Enligt tingsrätten är det även visat att det 

är en Ghost-telefon. En s.k. social telefon som tillhörde Kwame Sana påträffades i 

mittkonsolen fram. 

 

När det gäller bilen PSK 224 har Carl-Johan Bruno berättat att de tappade kontakten 

med denna men att de följde den med hjälp av telefonen kopplad till Dentin Jobe. 

Därigenom påträffades bilen PSK 224 något senare, kl. 20.40, vid Lilleby på Hisingen 

med Mohammed Al Housany i förarsätet, Dentin Jobe i sätet bredvid och Yousuf 

Mohammed till vänster i baksätet. Polismannen Andreas Åberg har i sitt vittnesmål 

uppgett att han anlände till platsen sekunder efter det att bilen PSK 224 påträffades. 

Han var med och säkrade personen i höger framsäte som var Dentin Jobe och denne 

hade då en mobiltelefon i knät. Redan därigenom anser tingsrätten att denna telefon är 

knuten till Dentin Jobe. Därtill kommer att det även var denna telefon och dess 

koppling till Dentin Jobe som ledde till att polisen lyckades spåra bilen PSK 224 till 

Nödinge och till Lilleby. Enligt tingsrätten är det vidare visat att även denna telefon är 

en Ghost-telefon. 
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Det framgår av den skriftliga bevisningen att de nio tilltalade i denna del i samband 

med att polisen ingrep mot de tre bilarna togs med till förhör och samtliga nio anhölls 

därefter den 4 maj. 

 

Slutsatser rörande mordet på Blerim Kastrati  

 
Av vad som redovisats ovan har tingsrätten dragit följande slutsatser rörande 

åklagarens påstående om gärningarna den 3 maj. 

 

Enligt tingsrätten är det utrett att Ali Hai Chanhan, Mohammed Al Housany, Karamo 

Fatty, Dodou Jallow, Tareek Besic, Kwame Sana, Dentin Jobe, Yousuf Mohamed och 

Ahmad Alhag tillsammans och i samförstånd har spanat efter målsägandena, hållit 

utkik efter polis och gemensamt tagit befattning med krypterade telefoner och 

kommunicerat på sätt som åklagaren har påstått.  

 

Det är vidare visat att Atila Can och Sebastian Jobe understött Karamo Fatty, Dodou 

Jallow och Ahmad Alhag och därigenom övriga tilltalades agerande i denna del. Detta 

genom det handlande som framgår av EncroChat-konversationer mellan dessa båda 

och med Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag som tingsrätten beskrivit 

ovan och som även framgår i de avsnitt som rör förberedelsegärningarna. Det är vidare 

visat att Sebastian Jobes och Atila Cans främjande har varit väsentligt och gärningen 

hade knappast utförts såsom den kom att utföras om Atila Can och Sebastian Jobe inte 

hade medverkat i brottsplanen.  

 

När det gäller Ali Hai Chanhan, Karamo Fatty, och Yousuf Mohamed som färdats i 

bilen JNT 077 har de även varit på plats på Lars Kaggsgatan. Det är utrett att dessa 

även gemensamt tagit befattning med vapen och ammunition på sätt som åklagaren har 

påstått. Oavsett om de befunnit sig utanför eller inne i bilen har de därigenom med-

verkat till att beröva Blerim Kastrati livet.  

 

Även i denna del har gärningen understötts av Atila Can och Sebastian Jobe på det sätt 

som tidigare redovisats men också främjats praktiskt av Atila Can och Ulas Havsut 

gemensamt genom hanteringen av Kalasjnikoven som användes vid mordet.  
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En inte obetydlig del av gärningsbeskrivningen, har tingsrätten i sin redovisning 

bedömt inte är bevisad. Främst rör det en rad påståenden som åklagaren delat upp på 

de olika gärningsmännen i strecksatser, t.ex. rörande ”mötet i Arendal” den 3 maj.  

Tingsrätten anser dock att de moment av gärningsbeskrivningen som tingsrätten anser 

är bevisade är väsentliga i relation till rekvisiten i respektive påstått brott. Så väsentliga 

att bedömningen av de tilltalades ansvar inte påverkas av att samtliga detaljerade 

påståenden inte är styrkta. 

 

Enligt tingsrätten är det utrett att gärningen som sådan varit grundligt planerad och att 

samtliga tilltalade, oavsett vilken uppgift de haft, har varit införstådda med att den har 

skett i uppsåt att söka efter och döda en eller flera av Blerim Kastrati eller måls-

ägandena. I utredningen finns det inte heller tecken på att någon av de tilltalade före, 

under eller efter gärningen agerade som om denne tog avstånd från det som hade 

inträffat. Mot den nu redovisade bakgrunden är det ställt utom rimligt tvivel att var och 

en av de tilltalade uppsåtligen medverkat i gärningarna. 

 

Det saknas beträffande varje tilltalad tillräckligt stöd för slutsatsen att denne var eller 

ska anses vara medgärningsman så som åklagaren menat i första hand. Var och en har 

istället medverkat till brottet på ett sådant sätt att åklagarens andrahandspåstående är 

visat. Det innebär att Atila Can, Sebastian Jobe, Ali Hai Chanhan, Mohammed Al 

Housany, Karamo Fatty, Dodou Jallow, Tareek Besic, Kwame Sana, Dentin Jobe, 

Yousuf Mohamed och Ahmad Alhag alla ska dömas för medhjälp till mord på Blerim 

Kastrati. 

 

PÅSTÅDDA MORDFÖRBEREDELSER VIA ENCROCHAT 

 

Åklagaren har gjort gällande att befattningen med krypterade telefoner, vilka påstås 

varit särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid brotten, konstituerat en del av 

förberedelsegärningarna.  
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När det gäller gärningarna den 3 maj, åtalspunkten 1.2, och påståendet om att de nio 

gärningsmännen ska ha gjort sig skyldiga till förberedelse till mord på Berat, Adrian 

och Kastriot Kastrati avser den gemensamma befattningen de påstådda Ghost-

telefonerna under dagen och då även tillsammans med befattningen med två vapen, 

ammunition och en personbil som felaktigt varit registrerad på en utomstående person.  

 

När det gäller påståendet om att Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag ska 

ha gjort sig skyldiga till förberedelse till mord på samma målsäganden som ovan fast 

avseende perioden 31 mars till 3 maj 2020, åtalspunkten 1.3, avser detta istället 

befattningen med EncroChat-telefoner. Detsamma gäller påståendet om att Sebastian 

Jobe ska ha gjort sig skyldig till förberedelse till mord avseende samma målsäganden 

dels under perioden den 31 mars - 3 maj 2020, dels under perioden den 3 maj - 12 juni 

2020. Även påståendet om att Atila Can ska ha gjort sig skyldig till förberedelse till 

mord på målsägandena under perioden 2 april – 30 maj 2020 avser befattning med 

EncroChat-telefon och då även tillsammans med befattningen med vapen och 

ammunition. Såvitt gäller EncroChat-telefonerna har åklagaren påstått att de tilltalade i 

den här delen bl.a. har delat information sinsemellan om målsägandenas bilar, 

bostadsadresser, arbetsplatser och var de uppehåller sig men även information om bl.a. 

hur vapen och ammunition ska anskaffas och hur morden ska gå till.  

 

När det gäller påståendena avseende Kemal Erdogdu, Daniel Tadesse och Mevlüt 

Altunay om medhjälp till mord och förberedelse till mord behandlas dessa i egna 

avsnitt som följer efter detta. Även påståendena om Mohammed Al Housany och 

Omer Mohammed rörande stämpling till mord på Berat Kastrati behandlas i ett eget 

avsnitt. 

 

För samtliga åtal som rör olika former av delaktighet i mordet på Blerim Kastrati 

(mord, anstiftan av mord, medhjälp till mord och stämpling till mord) har användandet 

av EncroChat-telefoner betydelse, främst på grund av det som avhandlas i EncroChat-

konversationerna. Även rörande Blerim Kastrati har åklagaren påstått att de tilltalade 

har delat information om var Blerim Kastrati kan befinna sig, var han bor, vilken bil 

har kör samt bl.a. hur vapen och ammunition ska anskaffas.  

169



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Tingsrätten kan konstatera att det är självklart att vapnen och ammunitionen är 

brottshjälpmedel vid brott som de som tingsrätten nu har att pröva. I ett tidigare 

avsnitt har tingsrätten kommit fram till att även såväl EncroChat- som Ghost-

telefonerna är brottsverktyg särskilt ägnade att genomföra brott av aktuellt slag. 

Befattning med dessa föremål kan därmed medföra ansvar för förberedelsebrott.  

 

När det gäller åtalspunkten 1.2 har tingsrätten tidigare även gjort bedömningen att 

samtliga nio tilltalade i den delen tagit gemensam befattning med krypterade telefoner i 

form av de Ghost-telefoner som tingsrätten anser det bevisat användes den 3 maj.  

 

Avseende åtalspunkterna 1.3 samt 2.2 menar åklagaren att den brottsliga gärningen 

består i att de tilltalade befattat sig med och använt EncroChat-telefoner för att 

sammanställa och dela information med dessa telefoner. Allt för att kunna fullfölja sin 

avsikt att döda målsägandena. Åklagaren har även gjort gällande att hanteringen av 

EncroChat-telefonerna innefattat att de tilltalade har sammanställt uppgifter som 

nedtecknats eller lagrats. I två aktuella tingsrättsavgöranden har dessa domstolar haft 

att pröva liknande påståenden16 och då kommit fram till att enbart ett informationsut-

byte inte kan utgöra en sådan sammanställning som i sig kan konstituera ett förbered-

elsebrott. Åklagaren har i detta mål betonat såväl de krypterade telefonernas egenskap 

som brottsverktyg men även lyft fram att telefonerna i viss utsträckning även lagrar 

information på ett sådant sätt som avses i förarbetena till bestämmelsen17. Enligt 

tingsrätten gör dessa omständigheter sammantaget att situationen i detta mål skiljer sig 

från den som prövats i liknande fall. Tingsrätten menar att redan den omständigheten 

att de krypterade EncroChat-telefonerna i sig är brottsverktyg gör att kommunika-

tionen t.ex. i framlagda EncroChat-konversationer skiljer sig ifrån ett utbyte av 

information i legitima sammanhang med t.ex. vanliga mobiltelefoner. Det är uppenbart 

att kommunikationen skett genom dessa telefoner endast för att undgå upptäckt och 

lagföring.18 Tillsammans med att informationen är nedtecknad och att det framgår att 

                                                
16 Södertörns tingsrätts dom den 21 maj 2021 i mål B 12243-20 och Örebro tingsrätts dom den 23 juni 
2021 i mål B 5057-20.  
17 23 kap. 2 § brottsbalken, prop. 2000/01:85 s. 41-42. 
18 Se även Petter Asp, De osjälvständiga brottsformerna, Uppsala 2021, s. 172. 
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den i flertalet fall vidarebefordrats och på så sätt lagrats eller bevarats gör att tingsrätten 

anser att EncroChat-konversationer i sig kan utgöra förberedelse till brott. 

 

I det följande kommer tingsrätten redovisa sin syn på i vilken utsträckning som 

EncroChat-materialet innehåller sådant som berör mordförberedelser på målsägand-

ena.  

 

När det gäller påstående om mordförberedelser på målsägandena utgör EncroChat-

materialet en central del av bevisningen. Av de skäl som tingsrätten tidigare redovisat 

finns det anledning att bedöma materialet med viss försiktighet. Tingsrätten kan dock 

konstatera att det EncroChat-material som har presenterats är omfattande, består av en 

stor mängd konversationer och meddelanden från flera olika användare under en 

relativt lång tidsperiod från slutet av mars till 12 juni 2020. Innehållet i konversation-

erna är påfallande sammanhängande, detaljerat och logiskt. Ett flertal konversationer är 

vidarebefordrade till andra användare innebärande att hela konversationen med frågor 

och svar enligt tingsrätten visas komplett med hög tillförlitlighet som följd. 

 

Flera försvarare har framhållit att materialet inte är fullständigt och missvisande. 

Tingsrätten har i några delar kunnat se att det saknas svar eller frågor som kan antas ha 

skickats eftersom konversationen fortsätter. I den mån tingsrätten har beaktat sådana 

delar av materialet har de värderats med försiktighet. I övrigt anser tingsrätten inte att 

materialet har några i väsentliga delar uppenbara eller större brister som skulle ge 

EncroChat-materialet ett lägre bevisvärde. Tingsrättens granskning av materialet har 

tydligt visat att EncroChat-konversationerna, i den mån de har lagts till grund för 

tingsrättens bedömning, på olika sätt och i olika sammanhang har annat stöd i den 

övriga utredningen vilket enligt tingsrätten har varit en förutsättning för att det ska 

bedömas som tillförlitligt. Som tingsrätten tidigare anmärkt är det oklart varför det 

finns så få mastuppkopplingar kopplade till själva EncroChat-telefonerna. Detta saknar 

enligt tingsrätten dock betydelse för innehållet i EncroChat-materialet och det går att 

dra tillförlitliga slutsatser av materialet. Tingsrätten anser att det är visat att ett stort 

antal av konversationerna mellan olika användare under den i gärningsbeskrivningarna 

angivna tiden handlar om målsägandena, att de ska dödas och hur det ska gå till.  
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Atila Can har berättat att han vid tidpunkten för brotten ville att målsägandena, 

framför allt Berat Kastrati, skulle dö och hur han i det syftet bl.a. kontaktade Sebastian 

Jobe och Mohammed Al Housany. Atila Cans uppgifter har betydelse för 

bedömningen av mordförberedelserna och tingsrätten börjar därför med att återge 

delar av Atila Cans berättelse rörande mordplanerna.  

 

Atila Can har berättat att han under en längre tid känt sig utsatt av den s.k. B-falangen 

med Berat, Blerim och Adrian Kastrati i spetsen. Han hade hört att han varit på deras 

dödslista. Sedan Eddie Jobe dömdes till fängelse och Sebastian Jobe, Dodou Jallow, 

Dentin Jobe och Karamo Fatty åkt till Gambia blev det fritt fram för B-falangen att 

pressa honom på pengar. Drygt en månad före Blerim Kastrati mördades blev situa-

tionen akut då Berat och Adrian Kastrati sökte upp honom och misshandlade och 

hotade honom utanför Vår Krog & Bar. De sa att de skulle släcka honom och hans 

familj och att han skulle betala två miljoner kronor till dem för att han hyrt ut en 

lägenhet till Jobe-sidan. Dagen efter upprepades hoten och då även med kniv. Senare 

samma natt försökte någon tända eld på hans systers villa. Med anledning av det 

inträffade kontaktade han polisen Tony Olsson men det ledde inte till något då denne 

inte tyckte att det skulle upprättas någon polisanmälan utan bara hänvisade honom till 

polisens informatörsverksamhet. Han upplevde situationen som så trängande att hans 

slutsats var att om inte någon av Berat eller Adrian Kastrati dödades så skulle han själv 

eller någon i hans familj dödas. Han kontaktade i det läget flera olika personer via bl.a. 

EncroChat och erbjöd betalning mot att Berat eller Adrian Kastrati dödades. I det 

syftet kontaktade han även Sebastian Jobe via EncroChat. Enligt hans uppfattning var 

mordplanerna på Blerim Kastrati redan igång när han hamnade mitt i detta. Kriget 

mellan Kastrati-sidan respektive Jobe-sidan hade pågått i flera år och det fanns redan 

planer på att döda Blerim, Berat och Adrian Kastrati när han hörde av sig till Sebastian 

Jobe. Även Kastriot Kastrati fanns med i de planerna även om han ansågs fylla en 

mindre viktig funktion. Efter att Blerim Kastrati mördats ville han egentligen inte att 

någon mer skulle dö, men bollen var då redan i rullning. 
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Tingsrätten återkommer till hur Atila Cans uppgifter ska bedömas och övergår till att 

presentera exempel på en rad EncroChat-konversationer som med hänsyn till när de är 

skickade och till vem de är skickade är relevanta för bedömningen av påstådda 

mordförberedelser. 

 

EncroChat-konversationerna 

 

De konversationer som tingsrätten har klippt in i den löpande texten är endast en 

mindre del av det EncroChat-material som ligger till grund för tingsrättens bedömning. 

Syftet med detta sätt att disponera framställningen är att exemplifiera och underlätta 

förståelsen.  

  

De första EncroChat-meddelandena som åklagaren har presenterat i målet som enligt 

tingsrätten är av betydelse för påståendet om mordförberedelser är från den 31 mars 

2020. Då delade Karamo Fatty (ornerymist) med såväl Sebastian Jobe (quaileye) som 

Dodou Jallow (fortunatesausage) information om vilka bilar som Adrian och Berat 

Kastrati hade vid tidpunkten.  

 

Genom utredningen är det visat att informationen som delades avsåg bilar som var 

knutna till målsägandena. Genom utredningen, såväl målsägandenas egna uppgifter 

som genom flera polisers vittnesmål, är det vidare visat att Berat Kastrati kallas för 

Bertil, Adrian Kastrati för Lilleman och Kastriot Kastrati för Kasse. Det har också 

framkommit att Blerim Kastrati har kallats för Twoface. Smeknamnen förekommer 

frekvent i EncroChat-materialet.  
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Även Ahmad Alhag hade den 31 mars fått del av informationen och delade den vidare. 

Han hade också tillfört ytterligare registreringsnummer på bilar som kan kopplas till 

målsägandena på listan han delade vidare. Samma dag respektive ytterligare ett par 

dagar senare delade Sebastian Jobe informationen om målsägandenas bilar vidare med 

bl.a. Kemal Erdogdu.  

 

Den 2 april och därefter finns det flera konversationer mellan Sebastian Jobe å den ena 

sidan och Ahmad Alhag å den andra där de utbyter information om Blerim Kastratis 

bil men även diskuterar vapen och hur de kan få tag på det samt vem som kan vara 

utförare. Sebastian Jobe informerade även om olika adresser där Blerim Kastrati kunde 

uppehålla sig. Efter konversationen med Sebastian Jobe skrev Ahmad Alhag till en 

annan EncroChat-användare, earthlywelder, och frågade efter skott till 7.65.  

 

Enligt tingsrätten är det tydligt att informationen från Sebastian Jobe skickades till just 

Ahmad Alhag eftersom han var i Sverige och kunde följa upp informationen. 

Materialet innehåller ytterligare meddelanden mellan framför allt Sebastian Jobe och 

Ahmad Alhag av samma innehåll dvs. där de utbyter information om olika adresser till 

målsägandena och vilka bilar de använt och platser de setts på.  

 

Senare samma dag skrev Atila Can och Ahmad Alhag om adresser till Blerim och Berat 

Kastrati. Ahmad Alhag skickade också ett fotografi på ett höghus från det aktuella 

området.  
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Enligt tingsrätten kan inte meddelandet tolkas på annat sätt än att de undersökt en 

plats där de tror att Berat eller Blerim Kastrati bor. Även Sebastian Jobe informerades 

om detta av Ahmad Alhag. 

 

Atila Can har berättat att han misshandlades och hotades av Berat och Adrian Kastrati 

den 3 april när han och Ulas Havsut var utanför Vår Krog & Bar. Av EncroChat-

konversationerna runt den dagen framgår att detta diskuterades via EncroChat och det 

skrevs om att ”albanerna” tagit Atila Can utanför krogen. Sebastian Jobe delade den 

informationen vidare med bl.a. Karamo Fatty och Dodou Jallow.  

 

Att Atila Can vid den här tiden hade råkat ut för en incident stöds av vad han själv 

berättat men också bl.a. av att han enligt utredningen sökte läkarvård för en skada vid 

ögat runt den här tiden.  

 

Det framgår tydligt i EncroChat-konversationerna att den händelsen ger ytterligare 

motiv till att döda målsägandena. Sebastian Jobe manade på, särskilt i förhållande till 

Ahmad Alhag, om att planen skulle verkställas. Han uttryckte att han tyckte det gick 

för långsamt, han föreslog ytterligare adresser där målsägandena kunde finnas såsom 

arbetsplatser och om det finns bilar och el-cyklar som kunde användas. Ahmad Alhag 

beskrev för Sebastian Jobe vilka spaningsinsatser som genomförts, vilka som 

planerades och vilka adresser som hade kontrollerats.  

 

Även Atila Cans informationsutbyte blir vid denna tid mer aktivt. Den 3 april skickade 

han uppgifter om Berat Kastratis arbetsgivare till Ahmed Alhag. Atila Can var 

angelägen om att planerna skulle komma igång och de diskuterade hur spaningen 

kunde gå till. Atila Can uttryckte att han tyckte att de kunde åka till Berat Kastratis 

arbetsplats men Ahmed Alhag ville vänta och börja vid bostaden istället. Atila Can 

bekräftade också att han hade ordnat ett vapen. 
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Samtidigt hade Sebastian Jobe kontakt via EncroChat med andra EncroChat-

användare om olika vapen och att han letade efter vapen att köpa. Sebastian Jobe 

informerades också av Ahmad Alhag om att Atila Can ordnat vapen. Som framgått 

ovan hade Ahmad Alhag tidigare den dagen fått besked från Atila Can om att det fanns 

ett vapen tillgängligt och var det kunde hämtas. Tingsrätten har beskrivit mer om detta 

under avsnittet om vapnet i Tuve den 3 april.  

 

Den 3 april skrev både Dodou Jallow och Karamo Fatty, som båda befann sig i 

Gambia men som via EncroChat hade fått reda på vad som hade hänt Atila Can, till 

Ahmad Alhag om hur planerna fortskred. 

 

Därefter började en annan händelse att diskuteras i EncroChat. En händelse som enligt 

tingsrätten fick stor betydelse då mordplanerna härefter tog tydligare form. Händelsen, 

som enligt tingsrätten drev på utvecklingen, var när Atila Can den 4 april skrev till 

Sebastian Jobe om att ”dem försökte elda min syters villa”. Det är ingen tvekan om att 

det är några av målsägandena som anklagas för inblandning även i den händelsen. 

Vidare framgår att detta upprörde även Sebastian Jobe som skrev om det till både 
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Karamo Fatty och Dodou Jallow. Av polisanmälan, PM och fotografier som åklagaren 

lagt fram framgår att det nattetid anlades en brand där Atila Cans syster bodde.  

 

I EncroChat-konversationerna som följde efter meddelandena om brand-händelsen 

intensifierades sökandet efter målsägandena och en torped. Mellan Sebastian Jobe, 

Dodou Jallow och Karamo Fatty beskrevs det inträffade som ”pinsamt” eftersom Atila 

Can dessförinnan bett dem om hjälp med att döda målsägandena.  

Den 4 april skrev Sebastian Jobe till Ahmad Alhag om att Berat och Adrian Kastrati 

ofta uppehöll sig vid bensinstationen Circle K vid Munkedalsgatan. 

 

Sebastian Jobe och Ahmad Alhags konversation fortsatte också kring ett vapen som 

Sebastian Jobe hade.  

 

 

Under den dagen finns det också ett flertal längre konversationer mellan bl.a. Karamo 

Fatty och Ahmad Alhag som enligt tingsrätten inte kan ges annan tolkning än att 

Karamo Fatty, som då fortfarande var i Gambia, tyckte att mordplanen inte gick 

tillräckligt fort framåt. Ahmad Alhag beskrev att de var flera som ”campar” och 

spanade på olika ställen och uttryckte upprördhet över att han ifrågasattes.  

Det framgår samtidigt att Sebastian Jobe försökte styra upp planerna med Ahmad 

Alhag och att det var problematiskt att de saknades en bil eller annat transportmedel, 

vilket var nödvändigt för planernas fortskridande.  
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Samma natt ringde en okänd person på en Blocket-annons rörande bilen JNT 077 och 

ville köpa den bilen. Dagen efter kontaktade samma person säljaren igen och köpte 

bilen. Vid köpet lämnades samtidigt felaktiga personuppgifter om köparen som kom 

att medföra att en oskyldig person anklagades för inblandning i brotten. Se mer om det 

under avsnittet om förvärvet av bilen JNT 077 den 5 april. 

 

Vidare framgår av EncroChat-materialet den 4 april att Sebastian Jobe och Atila Can 

hade information om att målsägandena var på väg till Lilla Edet och att de planerade 

att döda dem där. Det framgår att Sebastian Jobe uppmanade Karamo Fatty att 

kontakta Mohammed Al Housany om att Blerim och Berat Kastrati och ”alla” var på 

väg till ett gatukök i Lilla Edet. 

 

 

 

 

Det framgick vidare att Karamo Fatty därefter kontaktade Mohammed Al Housany om 

det uppdraget.  
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Även Atila Can informerade Ahmad Alhag.  

 

 

Det är för tingsrätten uppenbart att Sebastian Jobe och Atila Can ansåg att det var ett 

bra tillfälle att komma nära målsägandena för att verkställa planen. Sebastian Jobe 

skrev även till andra personer om att han behövde någon som kunde åka till Lilla Edet 

snabbt.  

 

 

Genom annan utredning är det visat att Blerim och Berat Kastratis ena syster hade 

anknytning till ett gatukök i Lilla Edet.  

 

Från den här dagen, den 4 april, finns det också flera exempel på EncroChat-

konversationer där det framgår att Atila Can bett Sebastian Jobe att hitta en torped och 

att han erbjöd 500 000 kr för uppdraget. Sebastian Jobe, som skrev att han skulle lösa 

det, vidarebefordrade två identiska meddelanden med det uppdraget till Karamo Fatty 

och Dodou Jallow. De två fortsatte att sinsemellan diskutera prisnivån för en torped. 
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Båda svarade Sebastian Jobe. Karamo Fatty tog direkt kontakt med användaren 

tulippelican (okänd). Även Dodou Jallow tog kontakt med tulippelican. Av meddelandena 

som sedan skickades är det för tingsrätten uppenbart att tulippelican var en potentiell 

torped.  

 

 

 

 

 

Både Dodou Jallow och Karamo Fatty fortsatte ha kontakt med tulippelican och 

förhandlade med denne om priset. Karamo Fatty frågade Sebastian Jobe vad tulippelican 

kunde erbjudas och Sebastian Jobe skrev att han ska testa med 200 000 kr. Tulippelican 

fick mer information om uppdraget från Dodou Jallow som bl.a. skrev att det är akut 

eftersom ”man” har gått på ”folks familjer”. Dodou Jallow erbjöd tulippelican 300 000 
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kr för torpeduppdraget, vilket Karamo Fatty ifrågasatte eftersom Sebastian Jobe hade 

bestämt ett annat pris.  

 

 

 

 

Parallellt med att diskussionerna om tulippelican pågick den 4 april tog Atila Can kontakt 

med Mohammed Al Housany om ett torpeduppdrag, se avsnittet om stämpling till 

mord på Berat Kastrati.  

 

Atila Can och Ahmad Alhag skrev med varandra i EncroChat natten mellan den 4-5 

april och Ahmad Alhag skrev att de spanade i ”grope” och att man ”såg han gå in där 

hemma”. 

 

På kvällen den 7 april kontaktade Dodou Jallow EncroChat-användaren insatiableclub 

(okänd) om att han behövde ett vapen. Detta sedan vapnet som Atila Can 

införskaffade och som hämtades i Tuve den 3 april kommit bort. Se mer om det i 

avsnittet om vapnet i Tuve den 3 april. 

 

  

Dodou Jallow fick sedan besked om att det fanns två vapen tillgängliga, vilket 

Sebastian Jobe underrättades om.  
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Vapnen som anträffades i bilen JNT 077 efter morden var dels en Walter, dels en 

Kalasjnikov med kaliber 7.62. Av Atila Cans uppgifter framgår också att den 

Kalasjnikov som han hämtade och som slutligen lades i bilen JNT 077 kom via 

insatiableclub. Genom nu redovisad EncroChat och Atila Cans uppgifter är det utrett att 

Dodou Jallow, den 7-8 april, varit delaktig i anskaffandet av de vapen som användes 

vid mordet. 

 

Den 13-14 april fortsatte konversationen mellan Sebastian Jobe och Atila Can om att 

”man har hittat deras chillout plats nu” och de diskuterade olika vapen. Atila Can fick 

besked om att användaren insatiableclub ”fixat 100 st 9 mm skott till dig”. Se mer i 

avsnittet ”anskaffandet av ammunition” om att Atila Can informerade Sebastian Jobe 

efter att han hämtat ammunitionen.  

 

Genom utredningen är det visat att Dodou Jallow, Dentin Jobe och Karamo Fatty 

reste från Gambia till Sverige den 18 april, en uppgift som de även har bekräftat i sina 

förhör i tingsrätten.  

 

Den 21 april fortsatte EncroChat-konversationen rörande nu aktuella delar då Dodou 

Jallow frågade Sebastian Jobe om ammunitionen.  

 

Dodou Jallow har vid huvudförhandlingen uppgett att han visserligen frågade quaileye, 

som han inte vill berätta vem det är, om ammunitionen på sätt som framgår men att 

det var på fråga från en annan vän, från en helt annan stad, som bett honom undersöka 
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om det fanns ammunition som den vännen kunde få. Han har vidare berättat att 

meddelandena om detta uppenbarligen saknas i materialet. Efter att han ställt frågan 

om ammunitionen lämnade han och quaileye detta och började istället prata om SIM-

kort som han skulle ta med sig från Gambia till Sverige. Diskussionen om SIM-korten 

avslutades med att quaileye svarade att ”allt e start klart”.  

 

Det går inte att utesluta att det saknas meddelanden i EncroChat-materialet på sätt som 

Dodou Jallow påstått men tingsrätten kan samtidigt konstatera att meddelandena är 

skickade med kort tids mellanrum. Tidssambandet samt att Dodou Jallows förklaring 

innebär att det skulle saknas meddelanden både före och mellan hans fråga och 

Sebastian Jobes svar framstår som mindre sannolikt. Tingsrätten anser att Dodou 

Jallows förklaring är en uppenbar efterhandskonstruktion. 

 

Sebastian Jobe informerade också Atila Can om att det var ”action time” vilket enligt 

tingsrätten med stor sannolikhet avser att de tidigare planerna är på väg att förverkligas.  

 

 

Av EncroChat-materialet framgår att spaningen på målsägandena fortlöpte under den 

här tiden och att de tilltalade fortsatte att informera varandra om målsägandena. Den 

23 april skrev Sebastian Jobe och Karamo Fatty till varandra i EncroChat om att 

Adrian Kastrati hade setts med en Volvo V70 och ett släp. Sebastian Jobe uttryckte oro 

över att Adrian Kastrati kanske var på väg att flytta till en ny adress vilket kunde 

innebära att ”då har vi missat de hära”.  

 

Den 29 april skrev Atila Can till Karamo Fatty ”de e lugnt vi e redo” och senare även 

till Dodou Jallow.  
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Under den här tiden, dagarna innan mordet på Blerim Kastrati, umgicks flera av de 

tilltalade som hade EncroChat-telefoner. Det framgår bl.a. av avsnitten som rör 

spaning på målsägandena där det framgår hur de bodde på hotell tillsammans. Det är 

också tydligt enligt tingsrätten att det under de dagarna inte skrivs lika mycket i 

EncroChat mellan dessa personer. Vilket synes naturligt mot bakgrund av att de då var 

tillsammans.  

 

Den 2 maj skrev Sebastian Jobe till Karamo Fatty om vad som inte kan tolkas som 

något annat än mordplanen.  
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På morddagen informerade Karamo Fatty Sebastian Jobe om planen, bl.a. vilka vapen 

som skulle användas och hur många skyttar och bilar som skulle användas. Sebastian 

Jobe betonade att de bara hade en chans så det var viktigt att ”make it count” och att 

de skulle samordna med Atila Can. Av konversationen framgår vidare att planen 

omfattade alla fyra målsägandena.  
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Sebastian Jobes sista meddelanden till Karamo Fatty är enlig tingsrätten ett tydligt 

besked om hur morden ska genomföras och det är uppenbart att Karamo Fatty förstod 

vad som förväntades av honom och de andra.  
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Fortsatta mordförberedelser efter mordet på Blerim Kastrati 

 

Samma kväll som mordet på Blerim Kastrati skedde frihetsberövades bl.a. Karamo 

Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag, se tidigare avsnitt ovan. Åklagaren har gjort 

gällande att mordförberedelserna på Berat, Adrian och Kastriot Kastrati fortsatte även 

mordet och att information på samma sätt som tidigare delades mellan bl.a. Sebastian 

Jobe och Atila Can samt mellan Sebastian Jobe och Daniel Tadesse respektive Kemal 
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Erdogdu samt att Mevlüt Altunay delade information med Atila Can respektive 

Sebastian Jobe via EncroChat-telefonerna. Beträffande Daniel Tadesse och Mevlüt 

Altunay så omfattas inte målsäganden Kastriot Kastrati av åklagarens påstående. Åtalen 

mot Kemal Erdogdu och Daniel Tadesse prövas i egna avsnitt nedan.  

 

Från strax efter kl. 22 under mordkvällen skickade Sebastian Jobe meddelanden till 

Kemal Erdogdu. Det framgår att Sebastian Jobe firade mordet.  

 

Under kvällen delades också två bilder från Lars Kaggsgatan föreställande Blerim 

Kastrati efter dödsskjutningen i EncroChat-konversationerna mellan bl.a. Sebastian 

Jobe och Atila Can. Det har inte gått att få klarhet i vem som tog bilderna på platsen 

och ursprungligen spred dem vidare. Dock skickade Mevlüt Altunay, som vid den här 

tidpunkten har tagit över EncroChat-telefonen solidmartini, fotografierna till Atila Can 

som i sin tur delade dem vidare med Sebastian Jobe.  

 

Sebastian Jobe skickade sedan en av bilderna vidare till EncroChat-användaren 

binaryporcupine (okänd) med en kommentar som ger starkt stöd för att Sebastian Jobe 

ansåg att dödsskjutningen hade gått enligt plan.   

 

Samma natt skrev Sebastian Jobe också till Daniel Tadesse om att Berat Kastrati skulle 

”lockas fram”. Sebastian Jobe började också att leta efter nya vapen och brottsverktyg. 

Han vände sig till flera olika EncroChat-användare för att få sådan hjälp. När han inte 

verkade få svar tillräckligt fort följde han upp och ställde frågan igen. Det har inte 

påståtts att de EncroChat-användare som han kontaktade är någon av de tilltalade i 

målet.  
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Det är i det här skedet tydligt enligt tingsrätten att Sebastian Jobe omedelbart efter 

mordet fortsatte med mordförberedelserna avseende övriga målsägande. Tingsrätten 

anser också att det tydligt framgår att Sebastian Jobe, som alltjämt var i Gambia, 

fortsatte att inhämta information om var målsägandena kunde befinna sig och att han 

letade efter någon som var på plats i Göteborg som kunde verkställa planerna. Det har 

framgått av utredningen att Salko är den restaurang på Hisingen där släktingar till 

Blerim Kastrati dagen efter mordet höll en minnesstund för Blerim Kastrati.  

 

 

 

Sebastian Jobe skrev härefter till bl.a. Kemal Erdogdu om att de behövde bilar, fordon, 

vespor, material, drönare, el-cyklar, stulna bilar och tvåhjulingar samt att tio personer är 

inlåsta men det finns ”tjugo man hungeriha show most go on”. Även de EncroChat-

meddelandena talar starkt för att Sebastian Jobe aktivt och intensivt fortsatte med 

mordförberedelserna.  

 

Såvitt framgår av materialet är Atila Can något mindre aktiv på EncroChat direkt efter 

mordet på Blerim Kastrati. Enligt tingsrätten är det ändå visat att han fortsatte byta 

information om målsägandena och morduppdragen med Sebastian Jobe. Även Atila 

Can fortsatte således med mordförberedelserna. 
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Det framgår också av EncroChat-materialet att mordförberedelserna alltjämt gällde 

även Kastriot Kastrati. Atila Cans meddelanden kan inte tolkas på annat sätt än att han 

redan ansåg sig ha betalt för morden genom tillhandahållandet av vapen, ammunition 

och krypterad telefon.  

 

 

Ytterligare dagar efter detta utbytte Atila Can och Sebastian Jobe information om 

målsägandenas och deras släktningars bilar. Även Mevlüt Altunay mottog sådan 

information från Atila Can. Det framgår emellertid inte av materialet om Mevlüt 

Altunay svarade Atila Can.  

 

Det är för tingsrätten tydligt att de mordförberedelser som Sebastian Jobe gjorde efter 

mordet var påverkade av de gripanden som skett. Han har vid den här tiden mer 

kontakt med andra EncroChat-användare rörande mordplaner än vad som 

framkommit var fallet innan mordet.  

 

Sebastian Jobe fortsatte konversationen om vilka bilar som målsägandena körde och 

beskrev hur spaningen på målsägandena skulle gå till.  
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Av EncroChat-konversationerna som Sebastian Jobe hade med bl.a. widepike framgår 

också att Sebastian Jobe beskrev att ”alla” ska hålla sig undan offentliga platser, inte 

synas tillsammans och inte vara aktiva på sociala medier eftersom allt detta riskerade att 

dra uppmärksamhet till sig. Det framgår också att han räknade med att det kunde 

komma en hämndreaktion från Kastrati-sidan. 

 

Den 16 maj delade Atila Can med Sebastian Jobe samma tabell som Ahmad Alhag 

delade om målsägandenas bilar redan den 31 mars och beskrev att han hade gjort 

slagningar på bilarna i bilregistret. Han skickade också fotografier på slagningarna i 

EncroChat till Sebastian Jobe. Sebastian Jobe anmärkte på tabellen med att någon bil 

som de sedan tidigare kände till inte fanns angiven i listan. Av utredningen framgår, 

vilket redan angetts, att de aktuella bilarna kunde kopplas till Berat och Adrian Kastrati.  

Enligt tingsrätten är EncroChat-meddelandena och ”biltabellen”, som uppenbarligen 

sparats sedan 31 mars, ett starkt stöd för att Atila Can och Sebastian Jobe fortfarande 

vid den tiden eftersökte och utbytte information relevant för mordförberedelserna. 

 

Som tingsrätten redan konstaterat så vänder sig Sebastian Jobe till andra EncroChat-

användare för att ordna med vapen och sådant som han menade behövdes för ”harb” 

(krig), sådant som inte kostade så mycket och så kunde användas och slängas.  
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Sebastian Jobe fortsatte också att leta efter vapen och förhandlade med bl.a. 

användaren vocalboar om priser och prispaket för vapen. Även nu letade han efter 

samma typ av vapen som användes vid mordet på Blerim Kastrati. 

 

Sebastian Jobe letade även efter någon som kunde ”lura ut” Berat Kastrati och 

diskuterade olika platser som denne kunde tänkas besöka såsom Blerim Kastratis 

gravplats. 
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Slutsatser av tingsrättens sammanfattande bedömning av EncroChat-

konversationerna  

 

Frågan om och rörande vad respektive tilltalad i denna del via krypterade telefoner har 

delat information är enligt tingsrätten avgörande för att bedöma påståendena under 

flera åtalspunkter. 

 

Förutom Atila Can har samtliga tilltalade som omfattas av dessa åtalspunkter förnekat 

att de utbytt någon som helst information med varandra via EncroChat som rör 

planering av mord på målsägandena som åklagaren påstått. De flesta har även 

konsekvent förnekat att de använt en EncroChat-telefon, men har ändå kunnat bindas 

till den EncroChat-telefon och användarnamn som åklagaren påstått.  

 

Av de åberopade EncroChat-konversationerna, varav ett exemplifierande urval är 

presenterat ovan, anser tingsrätten det bevisat att Sebastian Jobe, Atila Can, Ahmad 

Alhag, Karamo Fatty och Dodou Jallow via krypterade EncroChat-telefoner utbytt 

sådan konkret information om samtliga fyra målsägandena som åklagaren har gjort 

gällande under de tidsperioder som angetts i gärningsbeskrivningarna. 

 

Enligt tingsrättens mening får EncroChat-konversationerna genomgående stöd av 

annan utredning som åklagarna har presenterat och som kan kopplas till de tilltalade 

genom en rad omständigheter som visat en tydlig agenda och som återspeglar 

EncroChat-konversationerna. Detta innebär att andra alternativa förklaringar än de 

brottsliga helt kan uteslutas. 

 

Tingsrätten anser att innehållet i EncroChat-materialet får starkt stöd av det som Atila 

Can har berättat. Han har ingående och i detalj berättat om motivet till gärningarna 

samt hur de tilltalade tillsammans delat och samlat in information om alla fyra 

målsägandena via EncroChat på ett sätt som stämmer helt överens med vad som 

framgår av EncroChat-konversationerna. Atila Cans erkännande och vilja att berätta 

framstår inte som hastigt påkommet utan väl övervägt. Hans erkännande inbegriper att 

han utöver sin egen inblandning i brotten, också har berättat ingående om andra 

tilltalades medverkan och brottslighet. Detta innebär att hans utsaga måste värderas 
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med stor försiktighet. Vid tingsrättens prövning av Atila Cans uppgifter mot den övriga 

bevisningen kan tingsrätten emellertid konstatera att hans berättelse i allt väsentligt 

överensstämmer med vad den övriga utredningen visar. Den omständigheten att han 

under något av de första polisförhören fick titta på några EncroChat-konversationer 

samt möjligen också Sebastian Jobes användarnamn i EncroChat påverkar enligt 

tingsrätten inte uppgifternas tillförlitlighet på något avgörande sätt. Flera försvarare har 

framhållit att Atila Can har ett eget intresse i att presentera en berättelse som stämmer 

med åklagarens talan i syfte att få ett lägre straff än vad han annars riskerar. Tingsrätten 

utesluter inte att Atila Can gjort sådana överväganden. Inte minst mot bakgrund av att 

åklagaren faktiskt har ansett att Atila Cans medverkan i utredningen ska påverka 

straffmätningen. Hans berättelse i stort och i detaljer har dock så starkt stöd i vad 

utredningen i övrigt visar att denna är tillförlitlig och ska tillmätas ett högt bevisvärde. 

 

Vidare får konversationerna i EncroChat direkt och indirekt stöd av annan skriftlig och 

i någon del muntlig utredning som bekräftat bl.a. målsägandenas bilinnehav, relationer 

samt bostads- och arbetsadresser, hyreskontrakt rörande lägenhet som kan kopplas till 

målsäganden och adresser till andra personer som nämns i chattarna. Även beslag av 

ammunition och vapen i bilen JNT 077, journalanteckningar, PM om poliskontroller, 

protokoll över frihetsberövanden och häktningsförhandlingar, köpehandlingar rörande 

bilen JNT 077, polisanmälan rörande brandhändelsen mot Atila Cans släkting, internet-

slagningar på olika nyhetsmedia, mastpositioneringar och vittnesiakttagelser rörande 

när ett vapen placerades i bilen JNT 077 är allt utredning som bekräftar EncroChat-

materialets tillförlitlighet. 

 

Till detta kommer att tingsrätten anser att mordet på Blerim Kastrati också bekräftar 

EncroChat-konversationernas tillförlitlighet. Tingsrätten avser då närmast hur 

spaningen bedrevs, hur Blerim Kastrati sköts ihjäl och vilka vapen som användes. 

Detta är omständigheter som ger ett starkt stöd åt EncroChat-konversationerna.  

 

Sammantaget anser tingsrätten att innehållet i EncroChat-konversationerna får så 

starkt stöd i den övriga utredningen att det är bevisat att Sebastian Jobe, Atila Can, 
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Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag på sätt som framgår av gärnings-

beskrivningarna tagit befattning med EncroChat-telefoner och via telefonerna under 

angiven tidsperiod delat sådan information om målsägandena som åklagaren angett i 

gärningsbeskrivningarna. Det är vidare visat att var och en har haft avsiktsuppsåt såväl 

i förhållande till förberedelsehandlingarna som i förhållande till de efterföljande 

brotten, i detta fall mord på tre målsäganden.   

 

När det gäller förberedelse till mord kan gärningarna inte bedömas som mindre 

allvarliga och inte heller kan faran för att brotten skulle komma att fullbordas anses ha 

varit ringa.  

 

Enligt tingsrätten är Sebastian Jobes egen förklaring att han inte är användaren quaileye 

och att han inte har tagit befattning med någon EncroChat-telefon motbevisad. 

Tingsrättens bedömning av bevisningen påverkas inte heller av de uppgifter Sebastian 

Jobe i övrigt har lämnat.  

 

Karamo Fattys egen förklaring om att han inte är användare ornerymist och att han inte 

har tagit befattning med en EncroChat-telefon på sätt som åklagaren lagt honom till 

last är enligt tingsrätten motbevisad. Inte heller det han i övrigt har uppgett förtar 

värdet av den bevisning som åklagaren har presenterat i denna del.  

 

När det gäller Dodou Jallow är hans uppgifter om att han delat EncroChat-telefon med 

andra personer och att det egentligen är andra personer som skrivit de för honom 

besvärande meddelandena är enligt tingsrätten motbevisade av åklagaren. Även det 

som Dodou Jallow uppgett om att meddelanden som han i och för sig medgett att han 

har skickat eller konversationer som han har deltagit i avsett annat än det som åklag-

aren påstått eller att det materialet ”klippts ihop” på ett felaktigt sätt är motbevisat. 

Sammantaget innebär detta att Dodou Jallows egna uppgifter inte på något avgörande 

sätt påverkar värdet av åklagarens bevisning.  
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Även beträffande Ahmad Alhag anser tingsrätten att hans uppgifter om att han delat 

EncroChat-telefon med andra personer och att det inte är han som deltagit i konversa-

tionerna som rör målsägandena är motbevisade. Inte heller det som Ahmad Alhag i 

övrigt har berättat är sådant som i något avseende reducerar värdet av bevisningen som 

lagts fram mot honom.  

 

Sammantaget innebär det nu anförda att Atila Can, Sebastian Jobe, Dodou Jallow, 

Ahmad Alhag och Karamo Fatty ska dömas för förberedelse till mord på Berat 

Kastrati, Adrian Kastrati och Kastriot Kastrati.  

 

Tingsrätten återkommer nedan till hur åtalen mot Kemal Erdogdu, Daniel Tadesse och 

Mevlüt Altunay ska bedömas. 

  

ÅTALEN MOT KEMAL ERDOGDU 

 

Tingsrätten har ovan konstaterat att Kemal Erdogdu är användaren niftyshirt. Åtalet 

mot Kemal Erdogdu bygger i stort sett uteslutande på hans innehav av EncroChat-

telefonen och vad som framkommit genom de presenterade EncroChat-konversa-

tionerna. Som tingsrätten redan konstaterat är EncroChat-telefonen ett sådant föremål 

som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid t.ex. mord.  

 

Att Kemal Erdogdu innehaft EncroChat-telefonen angiven tidsperiod, särskilt sett i 

ljuset av den pågående konflikten och att han konverserat med flera som tingsrätten 

ansett varit direkt inblandade i mordplanerna, är graverande för honom. Han har också 

fått viss information om mordplanerna skickat till sig men av materialet framgår inte 

att han svarar eller på annat sätt reagerar på det material han mottagit. Vid några 

tillfällen svarar dock Kemal Erdogdu och hans svar kan då inte tolkas på annat sätt än 

att han känner till att det finns planer att döda målsägandena.  

 

En konversation som tingsrätten anser att Kemal Erdogdu har varit inblandad i är den 

som vidarebefordras från Karamo Fatty till Dodou Jallow den 2 april om Berat 
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Kastratis dåvarande flickvän Tamara Boskovic. 

 

Den EncroChat-konversationen har, såvitt framkommit, inte återfunnits i Kemal 

Erdogdus EncroChat-material vilket enligt tingsrätten innebär att det måste bedömas 

med stor försiktighet. Tingsrättens slutsats om detta, i och för sig graverande 

meddelande, är att det är ofullständigt utan att motparten framgår och dessutom oklart 

när i tiden det är skrivet av Kemal Erdogdu, vilket innebär att det kan ligga utanför den 

i gärningsbeskrivningen angivna tidsperioden.  

 

Utöver det nu sagda vill tingsrätten också lyfta in den omständigheten att det av vissa 

andra EncroChat-användares konversationer framkommer en önskan om att Kemal 

Erdogdu ska vara inblandad i mordförberedelserna men att de själva anser sig ha svårt 

att få svar från honom eller svårt att få tag på honom. Även efter mordet på Blerim 

Kastrati uttryckte bl.a. Sebastian Jobe upprepade gånger att Kemal Erdogdu var inaktiv 

med sin EncroChat-telefon och att han inte fick några svar från denne. 

 

Vid granskningen av EncroChat-materialet som rör Kemal Erdogdu ger det, enligt 

tingsrättens uppfattning, inte något entydigt stöd för att han samlat in och delat 

information om målsägandena på sätt som anges i gärningsbeskrivningen under den 

angivna tidsperioden. Inte heller anser tingsrätten att han på sätt som krävs för 

straffansvar har gett konkreta förslag på hur morden kan utföras. 

 

Sammanfattningsvis anser tingsrätten att åklagarens utredning såvitt avser Kemal 

Erdogdu inte med tillräcklig styrka bevisar att Kemal Erdogdu varit delaktig i mordet 
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på Blerim Kastrati eller i mordförberedelserna rörande Berat, Adrian och Kastriot 

Kastrati på sätt som åklagaren påstått. Han ska därför frikännas.  

 

ÅTALEN MOT DANIEL TADESSE 

 

Tingsrätten har ovan konstaterat att Daniel Tadesse är användaren thuglifestyle. Åtalet 

mot Daniel Tadesse bygger uteslutande på hans innehav av EncroChat-telefonen och 

vad som framkommit genom de presenterade EncroChat-konversationerna. Som 

tingsrätten redan konstaterat är EncroChat-telefonen ett sådant föremål som är särskilt 

ägnat att användas som hjälpmedel vid t.ex. mord.  

 

Att Daniel Tadesse innehaft EncroChat-telefonen angiven tidsperiod är graverande för 

honom. Det är också klarlagt att han har fått information om mordplanerna och att 

kände till att bl.a. Atila Can sökte efter en torped.  

 

 

Av EncroChat-materialet framgår att Daniel Tadesse den 4 april skickade information 

till Dodou Jallow om att han hade träffat på Berat och Adrian Kastrati vid 

bensinstation på Munkedalsgatan. I den fortsatta konversationen skrev Daniel Tadesse 

”bror man kan ta dem där på macken lätt”.  
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EncroChat-konversationen med Dodou Jallow liksom konversationen med Sebastian 

Jobe den 4 maj om att Berat och Adrian Kastrati var vid restaurang Salko och att 

Daniel Tadesse kunde ”skicka” en bil med spanare dit ger, enligt tingsrätten, stöd för 

att han har utbytt information om Berat och Adrian Kastrati med de nu nämnda 

tilltalade. Dock anser tingsrätten att EncroChat-materialet som rör Daniel Tadesse i 

övrigt inte ger något konkret och tydligt stöd för att han har varit inblandad i 

mordförberedelser på målsägandena. Därtill kommer att det finns begränsat med 

annan utredning som ger stöd åt EncroChat-konversationerna när det gäller Daniel 

Tadesse. Varken målsägandena eller den medtilltalade Atila Can har lämnat uppgifter 

som ger stöd åt att Daniel Tadesse genom befattningen med EncroChat-telefonen 

medverkat i gärningarna.  

 

Sammantaget medför detta att tingsrätten anser att åklagarens utredning såvitt avser 

Daniel Tadesse inte med tillräcklig styrka bevisar att Daniel Tadesse varit delaktig i 

mordet på Blerim Kastrati eller i mordförberedelserna rörande Berat och Adrian 

Kastrati på sätt som åklagaren påstått. Daniel Tadesse ska därför frikännas. 

 

ÅTALEN MOT MEVLÜT ALTUNAY 

 

Medhjälp till mord 

 

Åtalet mot Mevlüt Altunay rörande medhjälp till mord på Blerim Kastrati handlar bl.a. 

om att han den 29 april deltagit i ett möte på Västra kyrkogården och en resa därefter 

till en sportbutik där skyttarnas kläder inhandlades. Som tingsrätten konstaterat i 

avsnittet om mötet på Västra kyrkogården den 29 april är det inte bevisat att mötet har 

haft med mordplaneringen att göra.  

 

Vidare handlar åtalet rörande medhjälp till mord även om att Mevlüt Altunay den 30 

april varit delaktigt i att hyra bilen AAA 04C genom att han har betalat hyreskostnaden 

för bilen. Åklagaren har gjort gällande att han swishat hyrestagaren för hyreskostnaden. 

Som tingsrätten konstaterat i avsnittet om förhyrningen och användningen av bilen 

AAA 04C är det bevisat att den bilen bl.a. hyrdes den aktuella dagen av Stephani 
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Admassu, att Mevlüt Altunay reglerade hyresbetalningen till henne samt att bilen AAA 

04C bl.a. varit inblandad i spaning och logistik runt vapenleveransen till Londongatan 

den 3 maj.  

 

Att Mevlüt Altunay har varit delaktig i att bilen AAA 04C förhyrdes den 30 april talar i 

någon mån för att han också har varit inblandad i mordet på Blerim Kastrati.  

 

Slutligen har även gjorts gällande att Mevlüt Altunay den 3 maj dels deltagit i spaningen 

efter Blerim Kastrati i området kring Masthugget, dels lånat ut sin bil AHB 027 som 

spanbil till de gärningsmän som spanat efter målsäganden den dagen.  

 

Enligt tingsrätten kan Mevlüt Altunays egna förklaringar i dessa delar inte lämnas utan 

avseende.  

 

Mevlüt Altunay har rörande bilen AAA 04C bl.a. berättat att det var en vän som skulle 

betala för hyran av bilen men som saknade pengar på sitt kort och därför bad honom 

swisha 3 000 kr till ett telefonnummer. Han har uppgett att han gjorde det och att han 

senare fick sina utlägg ersatta av sin vän. Det saknas egentliga skäl att ifrågasätta hans 

uppgifter om att han inte kände till anledningen till att bilen hyrdes.  

 

Mevlüt Altunay har vidare uppgett att han var en av flera brukare av bilen AHB 027 

men att han stod på leasingkontraktet eftersom han hade fast inkomst. Även om detta 

påstående saknar närmare stöd har det i motsats till detta inte framkommit att Mevlüt 

Altunay har lånat ut bilen i den avsikt som åklagaren har påstått. Tingsrätten har vid sin 

bedömning i denna del fäst relativt stor vikt vid att Mevlüt Altunay, vid tiden för såväl 

spaningsinsatserna som vid själva mordet, var upptagen med annan, narkotikarelaterad 

verksamhet. Hans egen berättelse styrks i denna del av de utsagor som de poliser som 

under denna tid spanade på Mevlüt Altunay har lämnat. Detta förstärker i sin tur 

dennes förklaring till att han befann sig i området nära Masthuggstorget den 3 maj, 

nämligen för att köpa tillbehör för att dela upp narkotika för försäljning. Tingsrätten 

anser vidare att det inte är, med tillräcklig styrka, visat att det över huvud taget skett 

någon spaning efter Blerim Kastrati i Masthugget på sätt åklagaren angett. 
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Det nu anförda medför att tingsrätten inte anser det bevisat att Mevlüt Altunay har 

gjort sig skyldig till medhjälp till mord på Blerim Kastrati på sätt som åklagaren angett i 

gärningsbeskrivningen.  

 

Förberedelse till mord 

 

Tingsrätten har ovan konstaterat att Mevlüt Altunay tar över EncroChat-telefonen som 

kopplas till användaren solidmartini på eftermiddagen den 3 maj. Åtalet mot Mevlüt 

Altunay rörande förberedelse till mord på Berat och Adrian Kastrati bygger i huvudsak 

på hans innehav av EncroChat-telefonen och vad som framkommit genom de 

presenterade EncroChat-konversationerna. Som tingsrätten redan konstaterat är 

EncroChat-telefonen ett sådant föremål som är särskilt ägnat att användas som hjälp-

medel vid t.ex. mord.  

 

Att Mevlüt Altunay tagit över EncroChat-telefonen vid tidpunkten för mordet och 

därefter fortsatte att använda den talar till hans nackdel. I synnerhet sett till den 

pågående konflikten och att han skrev till personer som haft med mordplanerna och 

mordet att göra. I konversationen med EncroChat-användaren tamekiller (okänd) gav 

han dessutom intryck av att själv ansåg att han var inblandad i mordet på Blerim 

Kastrati men att han klarade sig undan polisen. 

 

Av EncroChat-materialet framgår även att Sebastian Jobe ville ha besked från Mevlüt 

Altunay om vilka som gripits för mordet för att kunna ”wipea deras lurar”. Det 

framgår dock inte att Mevlüt Altunay svarade Sebastian Jobe. Överhuvudtaget framgår 
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av EncroChat-materialet att Sebastian Jobe uttryckte upprördhet till Atila Can om att 

Mevlüt Altunay inte svarade Sebastian Jobe via EncroChat.  

 

Det övriga EncroChat-material som presenterats och som rör konversationer som 

Mevlüt Altunay varit inblandad i ger enligt tingsrättens mening inte något direkt stöd 

för att han med Atila Can eller Sebastian Jobe alls delat sådan information som kan 

sägas ha med mordförberedelserna på Berat och Adrian Kastrati att göra. EncroChat-

materialet i den här delen ger inte heller tillräckligt starkt stöd för att han bekräftat eller 

stärkt Sebastian Jobe i hans uppsåt att döda Berat och Adrian Kastrati.  

 

Det nu anförda medför att tingsrätten inte heller anser det bevisat att Mevlüt Altunay 

har gjort sig skyldig till förberedelse till mord på Berat och Adrian Kastrati på sätt som 

åklagaren angett i gärningsbeskrivningen. Mevlüt Altunay ska därför frikännas.  

 

STÄMPLING TILL MORD PÅ BERAT KASTRATI 

 

Åklagaren har gjort gällande att Atila Can via EncroChat frågat Mohammed Al 

Housany om denne kände till om det fanns någon som mot betalning kunde åta sig 

uppdraget att döda Berat Kastrati samt att Mohammed Al Housany och Omer 

Mohammed under perioden 5-10 april beslutat sig för att åta sig det uppdraget mot 

betalning samt att Omer Mohamed den 9 april sökt förmå annan att delta i uppdraget. 

I denna del har åklagaren alltså inte gjort gällande att Atila Can ska dömas särskilt även 

för stämpling på Berat Kastrati utan påstått att Atila Can i första hand har gjort sig 

skyldig till förberedelse till mord på denne. Såsom tingsrätten uppfattat åklagaren är 

Atila Cans påstådda stämplingsgärning mot Berat Kastrati i denna del konsumerad av 

förberedelsegärningen mot honom.  

 

Bevisningen i denna del har i stort sett uteslutande utgjorts av EncroChat-material. 

Materialet är i den här delen omfattande med långa, logiska, sammanhängande och 

detaljerade konversationer via EncroChat. Materialet kan enligt tingsrätten tillmätas ett 

högt bevisvärde.  
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Att Atila Can, i enlighet med vad han själv erkänt, vid den tidpunkten har haft en 

önskan att döda Berat Kastrati har tingsrätten redan redovisat i tidigare avsnitt och det 

framgår enligt tingsrätten tydligt i EncroChat-konversationerna. Bl.a. skriver han till 

Kemal Erdogdu redan den 2 april att han ”ska mörda berat kolla och se”.  

 

Enligt tingsrättens uppfattning visar de förvånansvärt detaljerade EncroChat-

konversationerna mellan framför allt Atila Can, Mohammed Al Housany och Omer 

Mohammed att Atila Can anlitar Mohammed Al Housany och Omer Mohammed för 

uppdraget att döda Berat Kastrati.  

 

Konversationerna kring detta inleds den 4 april när Atila Can frågar Mohammed Al 

Housany om han känner till en torped och Mohammed Al Housany svarar att han ska 

undersöka saken. 

 

Mohammed Al Housany vidarebefordrar direkt konversationen till Omer Mohammed 

och till Daniel Tadesse. Omer Mohammed svarar på sätt som tingsrätten inte kan tolka 

på annat sätt än att de båda tillsammans antar uppdraget.  
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Den 5 april fortsätter konversationen mellan Atila Can och Mohammed Al Housany 

som vill träffas och gå igenom uppdraget. Att ett möte äger rum den dagen vid 20-

tiden vid Tanka på Stigs Center i Backa har Atila Can, Omer Mohammed och Ulas 

Havsut berättat även om de två sistnämnda förnekat att Mohammed Al Housany var 

med vid mötet. De har istället berättat att det var en person som heter Carlos som kom 

tillsammans med Omer Mohammed. Omer Mohammed har berättat att Carlos, som 

enligt honom alltså är welcomingorchid, berättade att mötet handlade om ”Berat-grejen”. 

Deras uppgifter om att det är en annan person än Mohammed Al Housany som 

träffade Atila Can vid Stigs Center har enligt tingsrätten inte stöd i den övriga 

utredningen och kan bortses från. Tingsrätten, som redan konstaterat att användaren 

welcomingorchid är Mohammed Al Housany, anser istället det klarlagt att det är han som 

var med på mötet på Stigs Center. Av EncroChat-konversationerna inför mötet 

framgår också att Mohammed Al Housany skriver kort innan mötet om att han är på 

väg.  

 

Atila Can har vidare berättat att de vid mötet diskuterade hur han och hans familj blivit 

utsatta och att både Omer Mohammed och Mohammed Al Housany kom till mötet i 

egenskap av torpeder och att han uppfattade det som att de redan åtagit sig uppdraget 

men skulle få fler detaljer. Enligt Atila Can sa eller skrev varken Omer Mohammed 

eller Mohammed Al Housany då eller senare att de inte ville fullfölja uppdraget. 

Tvärtom bestämde de sig för att ses igen. En tid efter det andra mötet försvann dock 

en av dem från EncroChat och det gick inte längre att skriva till honom. Innan dess 

hade han skrivit att han hade polisen efter sig och inte kunde prata. 

 

Av EncroChat-materialet framgår vidare att konversationen mellan Atila Can och 

Mohammed Al Housany fortsatte efter det första mötet. Atila Can beskriver hur 

situationen måste få ett avslut och frågar om Mohammed Al Housany tror att de 

verkligen kommer att lösa det, vilket Mohammed Al Housany bekräftar. Att ytterligare 

ett möte ägde rum den 6 april och på samma plats som det första mötet har såväl Atila 

Can som Omer Mohammed och Ulas Havsut bekräftat. Detta framgår också av 

EncroChat-materialet. Vid tiden för mötet kopplade såväl Omer Mohammeds som 

Mohammed Al Housanys telefoner upp mot basstationer som täcker Stigs Center. 
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Enligt tingsrätten är det av samma skäl som tidigare anförts utrett att det är 

Mohammed Al Housany och Omer Mohammed som träffar bl.a. Atila Can även vid 

det andra mötet.  

 

Efter mötet skickar Atila Can ytterligare information om Berat Kastrati till Mohammed 

Al Housany. Detta talar starkt för att de vid mötet diskuterat det fortsatta upplägget 

och att Mohammed Al Housany och Omer Mohammed har efterfrågat mer informa-

tion om målsäganden. Vid den här tidpunkten, när Atila Can erbjuder Mohammed Al 

Housany en ”ärlig bil”, har bilen JNT 077 införskaffats. All den information som 

Mohammed Al Housany erhåller vidarebefordrar han till Omer Mohammed. 

 

Vidare framgår av EncroChat-materialet att Atila Can ställer frågor om Mohammed Al 

Housanys plan.  
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Mohammed Al Housanys och Omer Mohammeds planering fortskrider den 6 april och 

Atila Can informeras.  

 

 

Den 7 april informeras Atila Can av Mohammed Al Housany om att de ”håller på och 

kollar” efter vapen. Atila Can efterfrågar ytterligare uppdateringar och Mohammed Al 

Housany skriver att de har varit på platsen och ska träffa en torped senare under 

dagen. Den informationen lämnar Atila Can vidare till Sebastian Jobe den 7 april och 

beskriver uppdraget ytterligare. 

 

 

 

Det framgår också av konversationerna att Omer Mohammed och Atila Can i det här 

läget får direktkontakt med varandra även via EncroChat och att Omer Mohammed 

själv beskriver sig som torpeden. 
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På kvällen den 9 april skriver Omer Mohammed till Daniel Tadesse om uppdraget och 

de bestämmer att de ska träffas en timme senare. Direkt efteråt skriver Omer 

Mohammed till Atila Can om att han testat ett vapen som ”klickade” och frågar om 

Atila Can kan ordna ett annat vapen. Han avslutar med att skriva att han inte kan 

skriva mer eftersom han har polisen efter sig.  
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Efter konversationen med Atila Can på kvällen den 9 april kontaktar Omer 

Mohammed EncroChat-användaren itchybeer (okänd identitet för tingsrätten) och frågar 

om han vill vara med och ”klippa” Berat Kastrati. Han erbjuder att de kan dela på 

500 000 kr och att itchybeer bara behöver köra bilen och att han själv ska skjuta. Omer 

Mohammed beskriver att han har ”bil, goare o allt redo. Vi behöver en gun bara”. 

Itchybeer är inte intresserad att vara med, bl.a. eftersom Berat Kastrati aldrig har gjort 

honom något.  

 

Därefter finns det inte fler konversationer mellan Atila Can, Omer Mohammed och 

Mohammed Al Housany. Som tingsrätten redan redovisat blir Mohammed Al Housany 

rånad på två mobiltelefoner den 10 april i Lerum. Enligt tingsrätten talar det mesta för 

att den ena av de två telefonerna var den nu aktuella EncroChat-telefonen och att det 

är anledningen till att hans kommunikation med Atila Can upphörde. Det är dock 

utrett att han från den sista konversationen tills han rånas umgås och träffar Omer 

Mohammed. Även Omer Mohammed blev av med sin EncroChat-telefon vid 

tidpunkten för rånet och därmed upphörde även hans kontakt med Atila Can.  

 

Tingsrättens slutsats är att de ovan angivna exemplen på EncroChat-konversationer 

tillsammans med det övriga materialet som åklagaren lagt fram, Atila Cans uppgifter 

och även Omer Mohammeds uppgifter bevisar att Atila Can under perioden 4-10 april 

uppsåtligen har sökt anstifta Mohammed Al Housany och Omer Mohammed att döda 

Berat Kastrati och att de två tillsammans har beslutat sig för att under den i åtalet 

angivna tidsperioden åta sig det uppdraget mot betalning. Tingsrätten anser också att 

det är bevisat att Omer Mohamed den 9 april sökt förmå annan dvs. personen bakom 

användarnamnet itchybeer att delta i uppdraget och att han försökt anskaffa ett vapen på 

sätt åklagaren angett. 

 

Enligt tingsrätten är Mohammed Al Housanys egen förklaring att han inte är 

användaren welcomingorchid och att han inte var med på mötena med Atila Can 

motbevisad. Inte heller det han i övrigt har sagt påverkar i något avseende bevisningen 

mot honom i denna del. Det har inte heller framkommit något konkret stöd i 
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utredningen för att han i något skede aktivt manifesterat att han frivilligt skulle ha 

tillbakaträtt från gärningen.  

 

Vad Omer Mohammed har berättat om att han förstod att Atila Can erbjöd dem ett 

torpeduppdrag men att han för egen del aldrig seriöst accepterade uppdraget är enligt 

tingsrätten en uppenbar efterhandskonstruktion. För tingsrätten framstår det som 

närmast osannolikt att Omer Mohammed inte skulle mena eller ha för avsikt att 

fullfölja uppdraget vid den tidpunkt då han åtog sig det. Detta sett till innehållet i 

EncroChat-konversationerna med Atila Can men framför allt med beaktande av att 

inget av det han skriver i EncroChat-konversationerna med Mohammed Al Housany 

ens antyder ett tillbakaträdande. Hans förklaring om att han skrev till itchybeer om att 

delta i uppdraget bara för att kunna visa för welcomingorchid att itchybeer tackat nej till att 

delta är för tingsrätten helt ologisk och svårförståelig förklaring som tingsrätten inte 

sätter någon tilltro till. Tingsrätten kan vidare konstatera att hans uppgift om att han 

någon gång den 9 april skrev till Atila Can att han inte ville utföra uppdraget saknar 

stöd i utredningen. Utöver just det påstådda meddelandet har han inte gjort gällande att 

det i EncroChat-materialet i övrigt saknas några av de meddelanden han skrivit. Inte 

heller finns det stöd i materialet eller i hur Omer Mohammed agerat som, utöver Omer 

Mohammeds egna uppgifter, medför att det kan vara fråga om något frivilligt tillbaka-

trädande från gärningen vid stämplingstidpunkten. Mot den bakgrunden, och då Atila 

Can bestritt att han fått något sådant besked från Omer Mohammed, anser tingsrätten 

att Omer Mohammeds uppgift är motbevisad.  

 

När det gäller stämpling till brott som innebär fara för annans liv eller hälsa kan 

gärningarna inte bedömas som mindre allvarliga. Faran för att stämplingsbrotten skulle 

fullbordas har inte heller varit ringa.  

 

Sammantaget innebär det nu anförda att Mohammed Al Housany och Omer 

Mohammed ska dömas för stämpling till mord på Berat Kastrati. 
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HANDGRANATEN PÅ LAMMELYCKAN I GÖTEBORG 

(ÅTALSPUNKTEN 8) 

 

Av utredningen framgår att det strax före kl. fem på morgonen den 2 december 2017 

exploderade en handgranat på gräset utanför ett flerfamiljshus på Lammelyckan 10 A 

på Hisingen. Området är tätbebyggt och utgör många människors bostadsområde. I en 

hörnlägenhet på den adressen bodde vid tidpunkten bl.a. Hira och Shkelzen Kastrati. 

Till och från övernattade även Blerim Kastrati i den bostaden, dock inte den här 

natten.  

 

Av den tekniska undersökningen framgår att handgranaten orsakade en krater i jorden 

på gräsmattan mellan ett skjul och gaveln på Lammelyckan 10 A. Kratern mätte cirka 

50 x 50 cm och var omkring 15 cm djup. Avståndet mellan kratern och gaveln på 

Lammelyckan 10 A var drygt sex meter. På husfasader och parkerade bilar i när-

området av kratern fanns splitterskador i form av millimeterstora runda hål och upp-

skvätta jordtovor. På flera av fönsterrutorna fanns det även millimeterstora islags-

märken och hål. 

 

I närheten av kratern på gräsmattan återfanns en handgranatsgrepe. I anslutning till 

kratern fanns även svarta plastfragment som enligt NFC liknade de plastfragment som 

uppstår efter sprängning från en handgranat. Sprängämnet PETN (pentyl) påvisades på 

plastfragmenten. På vägbanan nära den aktuella adressen låg en säkringssprint. När 

säkringssprinten till en handgranat dras ut osäkras handgranaten och när handgranaten 

kastas faller handgranatsgrepen bort. Kriminalteknikern som genomförde 

brottsplatsundersökningen har gjort bedömningen att en gärningsperson har osäkrat 

och kastat iväg handgranaten som landat och briserat på gräsmattan i anslutning till 

husgaveln på Lammelyckan 10 A. Av undersökningen framgår att det är tänkbart att 

handgranaten kastades från vägbanan i anslutning till Lammelyckan 10 A.  

 

På såväl grepen och som säkringssprinten påträffades Ulas Havsuts DNA. Vid DNA-

analysen har NFC kunnat använda sig av den s.k. standardmetoden vid analys vilket 

innebär att det varit en viss, inte obetydlig mängd DNA på grepen och sprinten.  
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I det EncroChat-material som åklagaren presenterat framgår att det finns en 

konversation mellan Karamo Fatty och Sebastian Jobe som skulle kunna handla om 

den aktuella händelsen.  

 

 

 

Enligt tingsrättens bedömning är det genom den presenterade utredningen bevisat att 

DNA:t på handgranaten kommer från Ulas Havsut. Det är också bevisat att Ulas 

Havsut inte har något tillstånd att hantera en handgranat. Mot bakgrund av att Ulas 

Havsut avsatt DNA på såväl sprint som grepe får han anses ha hanterat en skarp 

handgranat på sådant sätt att han har gjort sig skyldig till brott mot lagen om 

brandfarliga och explosiva varor. Hans egen förklaring, att DNA:t hamnat på 

handgranaten eftersom han tagit i handgranaten hemma hos en vän som han inte vill 

namnge, är vag, lämnad först vid huvudförhandlingen och helt okontrollerbar för polis 

och åklagare. Vad Ulas Havsut berättat ändrar därför inte tingsrättens slutsats om att 

han har hanterat en skarp handgranat under den tidsperiod som åklagaren har angett i 

gärningsbeskrivningen.  

 

När det sedan gäller frågan om Ulas Havsut också kastat handgranaten mot familjen 

Kastratis bostad på Lammelyckan 10 A gör tingsrätten bedömningen att det inte är 

bevisat. Det finns inte någon teknisk bevisning som binder Ulas Havsut till den 

aktuella platsen vid tidpunkten. Han kan ha avsatt DNA på handgranaten på en helt 

annan plats och handgranaten kan sedan ha transporterats dit utan hans medverkan. 

Det finns inte heller några mastpositioneringar eller liknande som kan binda honom till 

platsen vid tidpunkten. Även om tingsrätten anser att EncroChat-meddelandet i någon 

mån är graverande för Ulas Havsut, som av andra EncroChat-användare kallas för U-

grabben, så kan den konversationen inte tillmätas annat än mycket begränsat 

bevisvärde. Sammantaget medför detta att åklagaren inte har visat att Ulas Havsut har 

kastat eller detonerat handgranaten på sätt som anges i gärningsbeskrivningen. 
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Tingsrätten anser att utredningen inte heller är tillräckligt robust för att det kan anses 

utrett att han, mot sitt förnekande, tillhandahållit handgranaten till gärningsmännen 

som detonerat den.  

 

Det nu anföra innebär att Ulas Havsut ska dömas för att utan tillstånd hanterat en 

skarp handgranat. Åklagaren har gjort gällande att brottet ska bedömas som grovt med 

hänsyn till att gärningen varit av särskilt farlig art eftersom handgranaten har detonerats 

på allmän plats utanför ett hyreshus som ett led i en pågående konflikt i en kriminell 

miljö. Mot bakgrund av att det enlig tingsrätten inte är visat att Ulas Havsuts hantering 

har lett till att handgranaten detonerade på allmän plats och som ett led i en pågående 

konflikt i kriminell miljö på sätt som åklagaren påstått ska gärningen rubriceras som 

brott mot lagen om brandfarliga och explosiva varor.  

 

TINGSRÄTTEN DÖMER 13 AV DE TILLTALADE FÖR BROTT 

 

Tingsrätten frikänner tre av de tilltalade helt; Kemal Erdogdu, Mevlüt Altunay och 

Daniel Tadesse. Detta eftersom åklagaren inte kunnat styrka att dessa tre har gjort sig 

skyldiga till de gärningar åklagaren har lagt dem till last. Övriga tilltalade döms för brott 

i olika omfattning.  

 

Atila Can 

 

Som tingsrätten tidigare redogjort för är det bevisat att Atila Can uppsåtligen har agerat 

brottsligt på sätt som åklagaren har påstått. När det gäller Atila Cans delaktighet i 

mordet på Blerim Kastrati har tingsrätten bedömt detta som medhjälp till mord. Detta 

eftersom det saknas tillräckligt stöd för att denne ensam eller i samförstånd med 

Sebastian Jobe ska ha initierat eller förmått andra att utföra mordet. Det är dock visat 

att han aktivt understött och hjälpt till vid utförandet av mordet. I övrigt har 

tingsrätten bedömt Atila Cans gärningar på det sätt som åklagaren har gjort gällande i 

första hand.  
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Atila Can har dock invänt att hans ansvar för påstådd brottslighet ska bedömas utifrån 

att han vid tillfället befunnit sig i en nödliknande situation. Detta eftersom såväl han 

som hans familj stod under hot från bl.a. Berat Kastrati. Han agerade på det sätt han 

gjorde eftersom de åtgärder han vidtog i form av kontakter med polisen inte ledde till 

att den hotfulla situationen förändrades.  

 

Det framgår av Atila Cans egna uppgifter att han upplevde att det fanns en allvarlig 

hotbild mot honom och hans familj. Han ansåg vidare att han hade uttömt möjlig-

heterna till andra alternativa lösningar än de brottsliga gärningar han nu döms för. 

Enligt tingsrätten saknas det skäl att ifrågasätta Atila Cans uppgifter om hur han 

upplevt situationen. Redan mot bakgrund av vad han själv har berättat framgår det 

dock att det inte har varit fråga om någon akut fara eller ens upplevd akut fara. 

Situationen kan inte heller beskrivas som ett bestående faretillstånd på det sätt som 

krävs för att ansvarsfrihet ska komma i fråga. Atila Can har därmed inte befunnit sig i 

någon nödsituation i lagens mening. Enligt tingsrätten har det inte heller rört sig om 

något överhängande eller pågående brottsligt angrepp som skulle kunna ge Atila Can 

rätt att agera i nödvärn. Hans agerande kan därför inte, i någon del, anses ha skett i nöd 

eller på liknande sätt leda till någon ansvarsfrihet.  

 

Tingsrättens nu redovisade slutsatser innebär att Atila Can ska dömas för att ha gjort 

sig skyldig till medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre fall. Han ska även 

dömas för grovt vapenbrott i brottskonkurrens. 

 

Sebastian Jobe 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Sebastian Jobe uppsåtligen har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått. När det gäller dennes inblandning 

och delaktighet i mordet på Blerim Kastrati har tingsrätten bedömt detta som medhjälp 

till mord. Detta eftersom det saknas tillräckligt stöd för att Sebastian Jobe ensam eller i 

samförstånd med Atila Can ska ha initierat eller förmått andra att utföra mordet. Det är 

dock visat att Sebastian Jobe manat på, aktivt understött och lämnat instruktioner till 

gärningsmännen direkt eller indirekt om hur gärningen skulle utföras. I övrigt har 
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tingsrätten bedömt Sebastian Jobes gärningar på det sätt som åklagaren har gjort 

gällande i första hand.  

 

Tingsrätten dömer därför Sebastian Jobe för medhjälp till mord och för förberedelse 

till mord i tre fall. 

 

Ulas Havsut 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Ulas Havsut med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått i åtalspunkterna 7.1-7.3. Tingsrätten 

anser att gärningarna ska bedömas på det sätt som åklagaren har gjort gällande. När det 

gäller åtalet under åtalspunkterna 8.1-8.3 är det endast hanteringen av en handgranat 

under åtalspunkten 8.3 som tingsrätten anser är bevisad.  

 

Ulas Havsut ska därför dömas för medhjälp till mord, förberedelse till mord i tre fall 

och grovt vapenbrott i brottskonkurrens. Av de skäl åklagaren angett ska vapenbrottet 

bedömas som grovt brott. Slutligen ska Ulas Havsut också dömas för brott mot lagen 

om brandfarliga och explosiva varor. Tingsrätten frikänner Ulas Havsut från påstått 

försök till mord alternativt medhjälp till detta brott den 2 december 2017 samt 

allmänfarlig ödeläggelse alternativt medhjälp till detta brott samma dag.  

 

Ahmad Alhag 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Ahmad Alhag med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Ahmad Alhag agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Ahmad Alhag ska därför dömas för medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre 

fall. 
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Kwame Sana 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Kwame Sana med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Kwame Sana agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Kwame Sana ska därför dömas för medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre 

fall. 

 

Tareek Besic 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Tareek Besic med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Tareek Besic agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Tareek Besic ska därför dömas för medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre 

fall. 

 

Dodou Jallow 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Dodou Jallow med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Dodou Jallow agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Dodou Jallow ska därför dömas för medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre 

fall. 
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Dentin Jobe 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Dentin Jobe med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Dentin Jobe agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Dentin Jobe ska därför dömas för medhjälp till mord och förberedelse till mord i tre 

fall. 

 

Mohammed Al Housany 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Mohammed Al Housany med 

uppsåt har agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska 

bedömas som medhjälp till mord respektive förberedelse till mord samt stämpling till 

mord. Tingsrätten anser det inte visat att Mohammed Al Housany agerat som 

gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom åklagaren har gjort gällande, 

utan som aktiv medhjälpare.  

 

Mohammed Al Housany ska därför dömas för medhjälp till mord, förberedelse till 

mord i tre fall och stämpling till mord. 

 

Karamo Fatty 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Karamo Fatty med uppsåt har 

agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas som 

medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte visat att 

Karamo Fatty agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, såsom 

åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  
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Karamo Fatty ska därför dömas för medhjälp till mord och för förberedelse till mord i 

tre fall. 

 

Ali Hai Chanhan 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Ali Hai Chanhan med uppsåt 

har agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas 

som medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte 

visat att Ali Hai Chanhan agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim Kastrati, 

såsom åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Ali Hai Chanhan ska därför dömas för medhjälp till mord och för förberedelse till 

mord i tre fall. 

 

Yousuf Mohamed 

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Yousuf Mohamed med uppsåt 

har agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningarna ska bedömas 

som medhjälp till mord respektive förberedelse till mord. Tingsrätten anser det inte 

visat att Yousuf Mohamed agerat som gärningsman avseende mordet på Blerim 

Kastrati, såsom åklagaren har gjort gällande, utan som aktiv medhjälpare.  

 

Yousuf Mohamed ska därför dömas för medhjälp till mord och för förberedelse till 

mord i tre fall. 

 

Omer Mohammed  

 

I enlighet med vad tingsrätten redovisat är det styrkt att Omer Mohammed med uppsåt 

har agerat brottsligt på sätt som åklagaren har påstått och att gärningen ska bedömas 

såsom åklagaren har gjort gällande.  

 

Omer Mohammed ska därför dömas för stämpling till mord. 
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TINGSRÄTTENS BEDÖMNING I PÅFÖLJDSFRÅGAN 

 

Mot bakgrund av att tingsrätten anser att det finns stora likheter vid straffvärdes-

bedömningen av de olika brotten redogör tingsrätten först för brottens straffvärden 

mer övergripande och redovisar därefter påföljdsbedömningen avseende varje tilltalad.  

 

Straffvärdet för mordet på Blerim Kastrati och medhjälp till detta mord 

 

Straffskalan för medhjälp till mord är samma som för mord, dvs. fängelse lägst tio och 

högst arton år eller fängelse på livstid. Som skäl för livstids fängelse ska det särskilt 

beaktas om gärningen föregåtts av noggrann planering, präglats av särskild förslagen-

het, syftat till att främja eller dölja annan brottslighet, inneburit svårt lidande för offret 

eller annars varit särskilt hänsynslös. 

 

Vid straffvärdesbedömningen har tingsrätten att bedöma varje medhjälpares med-

verkan var för sig. Detta gäller såväl den gärning som den tilltalade har orsakat eller 

främjat, hur denne har främjat gärningen samt vilken avsikt eller uppsåt den tilltalade 

har haft.  

 

Enligt tingsrätten är det visat att det mord som de tolv tilltalade har främjat är av 

särskilt allvarligt slag. Redan den omständighet att mordet haft karaktären av en av-

rättning där två skjutvapen, varav ett militärt automatvapen, använts på nära håll är 

mycket graverande. Det är vidare visat att gärningspersonerna har fortsatt att skjuta 

mot Blerim Kastrati sedan han fallit till marken. 

 

Till detta kommer att mordet har skett på öppen gata i ett tätbebyggt bostadsområde 

vid en tidpunkt då det har funnits människor i närheten och där det även typiskt sett 

funnits en avsevärd risk för att förbipasserande och människor i sina bostadslägenheter 

skulle komma till skada till följd av förlupna kulor. Gärningspersonerna måste ha insett 

detta och det visar på stor hänsynslöshet. Även den omständighet att Blerim Kastrati 
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blev skjuten i ryggen talar för en likgiltighet inför vem som blev dödad såväl som att 

gärningspersonerna utnyttjat Blerim Kastratis skyddslösa ställning.  

 

Försvårande är även att planeringen inför mordet har varit noggrann, detaljerad och 

skett under relativt långt tid samt att särskilda tekniska hjälpmedel använts för 

planering och att undgå upptäckt. Det har tydligt framkommit att målsägandenas och 

Blerim Kastratis förehavanden och vanor har kartlagts för att kunna utföra gärningen. 

Att planeringen och genomförandet av mordet skett med hjälp av krypterade telefoner 

är bevis på en särskild förslagenhet från de inblandade. Detta har gjort brottet särskilt 

svårupptäckt och endast tillfälliga omständigheter under utredningens gång har lett till 

att det klarats upp och har kunnat lagföras i den omfattning som nu skett. Ytterligare 

en försvårande omständighet, som hänger samman med den noggranna planeringen, är 

att mordet och mordförberedelserna uppenbarligen har skett med avsiktsuppsåt.19 I 

detta sammanhang tillkommer även att mordet skett som ett led i en brottslighet som 

utövats i organiserad form.  

 

Straffskalan för mord ändrades den 1 januari 2020. Det uttalade syftet med ändringen 

är att livstidsstraffet ska kunna komma ifråga i betydligt större utsträckning än 

tidigare.20 Flertalet av de ovan uppräknade omständigheterna är sådana som enligt 

lagstiftaren särskilt ska beaktas och som talar för att straffvärdet för gärningen är 

livstids fängelse. Samtliga åtalade har enligt tingsrätten varit så insatta i brottsplanen att 

de har haft uppsåt som täcker de omständigheter som talar för livstids fängelse. 

 

Tingsrätten anser mot den nu redovisade bakgrunden att straffvärdet för mordet på 

Blerim Kastrati motsvarar livstids fängelse. Detsamma gäller Atila Cans, Sebastian 

Jobes, Karamo Fattys, Ahmad Alhags, Dodou Jallows, Ali Hai Chanhans och Yousuf 

Mohameds medhjälpsgärningar.  

 

När det gäller Kwame Sanas, Tareek Besics, Dentin Jobes och Mohammed Al 

Housanys medhjälp till mord anser tingsrätten att straffvärdet för dessa motsvarar 13 

                                                
19 jfr Högsta domstolens dom den 26 februari 2021 i mål B 4914-20, punkt 31 
20 se prop. 2018/19:138 s. 16, 20 och 33 
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års fängelse. När det gäller Ulas Havsuts medhjälpsgärning anser tingsrätten att 

straffvärdet motsvarar 12 års fängelse. 

 

Straffvärdet för förberedelsen till mord på Berat, Adrian och Kastriot Kastrati  

 

Straffskalan för förberedelse till mord är sammankopplad med straffskalan för mord. 

Vid förberedelse till mord ska straffet bestämmas under livstids fängelse och får sättas 

under det lägsta straffet för fullbordat brott som är tio års fängelse. 

 

Högsta domstolen har nyligen uttalat sig om straffvärdet för förberedelse till mord i 

målet om GPS-puckarna och lyfte då fram omständigheter som är av betydelse vid 

straffmätningen i ett fall som detta.21 En viktig faktor som ska beaktas är hur nära det 

fullbordade brottet som förberedelsebrottet är. Även graden av planering och 

organisation liksom gärningens farlighet i övrigt nämns. Detta samt gärningsmannens 

insikter, avsikter och motiv ska beaktas jämte andra omständigheter som normalt ska 

tas med när domstolen bedömer straffvärdet för ett brott.  

 

Rörande förberedelsebrotten fram till den 3 maj har tingsrätten tagit sin utgångspunkt i 

sin tidigare bedömning rörande straffvärdet för mordet på Blerim Kastrati. Detta efter-

som det verkar ha varit en ren tillfällighet att det var just Blerim Kastrati som dödades 

just den 3 maj och inte någon eller några av Berat, Adrian och Kastriot Kastrati. 

Förberedelsebrotten har enligt tingsrättens bedömning därför varit mycket nära 

fullbordade brott och graden av farlighet har varit mycket hög. Till följd av detta har 

även framkommit att gärningsmännens avsikter och motiv, att döda en eller flera, utgör 

en försvårande omständighet i detta fall som talar för ett högre straffvärde. Högsta 

domstolen framhöll även att straffvärdet för en förberedelsehandling kan påverkas i 

höjande riktning om den ingår i en avancerad brottsplan. Detta gäller i hög grad även i 

detta fall. Även i denna del har samtliga tilltalade varit så insatta i brottsplanen att de 

har haft uppsåt som täcker de omständigheter som talar för ett högt straffvärde.  

 

                                                
21 Se NJA 2020 s. 703 
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Tingsrättens bedömning utifrån det som redovisats är att straffvärdet för vart och ett 

av de aktuella förberedelsebrotten som Karamo Fatty, Ahmad Alhag, Dodou Jallow, 

Ali Hai Chanhan Yousuf Mohamed, Kwame Sana, Tareek Besic, Dentin Jobe, 

Mohammed Al Housany och Ulas Havsut döms för motsvarar sex års fängelse.  

 

De förberedelsebrott som Atila Can och Sebastian Jobe döms för fortsätter även efter 

den 3 maj. Det är dock inte visat att konkretionen och närheten till fullbordade brott 

ökar under tiden, utan snarare minskar. Tingsrätten anser därför att straffvärdet är 

obetydligt högre jämfört med de förberedelsebrott som övriga tilltalade döms för.  

 

Straffvärdet för stämpling till mord på Berat Kastrati  

 

Även för stämpling till mord ska straffet bestämmas under livstids fängelse och får 

sättas under det lägsta straffet för fullbordat brott som är tio års fängelse.  

 

Även vid bedömningen av straffvärdet för stämplingsbrotten är de omständigheter 

som beskrivits ovan angående förberedelsebrottet av betydelse.  

 

Att det i detta fall är visat att det skett viss ytterligare planering av genomförandet inne-

bär att stämplingsbrottet ligger närmare det fullbordade brottet vilket gör att straff-

värdet blir högre. Enligt tingsrätten motsvarar straffvärdet för stämplingsbrotten som 

Mohammed Al Housany och Omer Mohammed ska dömas för 2 år och 6 månaders 

fängelse.  

 

Straffvärdet för grovt vapenbrott rörande Atila Can och Ulas Havsut 

 

Straffskalan för grovt vapenbrott är fängelse i lägst två och högst fem år.  

 

Tingsrätten har gjort bedömningen att straffvärdet för det aktuella brottet motsvarar 

två års fängelse.  
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Straffvärdet för Ulas Havsut brott avseende hanteringen av en handgranat 

 

Straffskalan för brott mot lagen (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor var 

vid tidpunkten för den påstådda gärningen böter eller fängelse i högst två år.  

 

Tingsrätten har gjort bedömningen att straffvärdet för det aktuella brottet motsvarar 

sex månaders fängelse.  

 

Tingsrätten har bestämt påföljden för samtliga tilltalade till fängelse 

 

Atila Can 

 

Atila Can är 38 år men var 37 år vid gärningstillfällena. Han förekommer under ett 

avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes den 11 januari 2021 av Göteborgs tingsrätt 

för grovt narkotikabrott till fängelse i fyra år och sex månader. Verkställigheten av 

detta straff pågår.  

 

Atila Can ska dömas för medhjälp till mord, förberedelse till mord i tre fall och grovt 

vapenbrott. Som tingsrätten redovisat ovan motsvarar straffvärdet redan för 

medhjälpsbrottet livstids fängelse.  

 

Frågan är om det beträffande Atila Can finns skäl att sätta ned straffvärdet. Åklagaren 

har hävdat att det finns utrymme för en sådan reduktion och har gjort gällande att 

straffet för Atila Can kan stanna vid 18 års fängelse.  

 

Atila Can har lyft fram tre omständigheter som han menar bör påverka straffvärdet i 

sänkande riktning. Till att börja med har Atila Can hävdat att hans situation vid tillfället 

för gärningarna har varit att likställa med en nödsituation. Som tingsrätten redovisat 

ovan har Atila Can inte befunnit sig i en nödsituation. Förhållandena har inte heller 

varit nödliknande på ett sådant sätt att Atila Cans agerande kan anses bli för strängt 

224



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
bedömt om straffvärdet inte mildras. Det finns därför inte anledning att sänka 

straffvärdet av denna anledning. 

 

Atila Can har även gjort gällande att straffvärdet bör reduceras på grund av att han 

medverkat till utredningen och lämnat uppgifter som är av väsentlig betydelse för 

utredningen av brottet. Enligt tingsrätten är det visat att delar av den brottslighet som 

Atila Can döms för med stor sannolikhet inte skulle ha blivit klarlagd utan Atila Cans 

egen medverkan. Detta gäller huvudsakligen det grova vapenbrottet. De uppgifter Atila 

Can har lämnat får därför anses ha varit av väsentlig betydelse för utredningen. 

Avsikten är att sådan medverkan, likt ett frivilligt angivande, ska premieras. Atila Cans 

medverkan vid utredningen ska alltså beaktas vid straffvärdesbedömningen.  

 

Slutligen har Atila Can anfört att straffvärdet bör reduceras även på grund av de följder 

hans medverkan i utredningen kan komma att få för honom och hans familj. Det fram-

går av tingsrättens bedömning i skuldfrågan att Atila Can, under utredningen och vid 

huvudförhandlingen i målet, har lämnat uppgifter som har bidragit till att utreda och 

även bevisa brott rörande andra tilltalade. Det finns ingen regel i svensk rätt rörande 

s.k. kronvittnen som, uttryckligen, gör att straffvärdet i ett fall som detta kan reduceras 

på grund av medverkan till utredningen av annans brott. I praxis har liknande fall dock 

lett till en viss strafflindring grundat på den regel som ger domstolen möjlighet att, om 

någon annan omständighet påkallar det, ge den tilltalade ett lägre straff än vad straff-

värdet motiverar. Skälet för strafflindring i dessa fall har varit att den dömde sannolikt 

för en tid framöver kommer att leva under hot om allvarliga repressalier.22 Enligt 

tingsrätten finns det skäl att tro att Atila Can kommer att leva under sådant allvarligt 

hot under en mycket lång tid. Det finns därför skäl att beakta även denna omständighet 

vid straffvärdesbedömningen. 

 

Atila Can har gjort sig skyldig till ett flertal brott där redan det allvarligaste, medhjälp 

till mord, gör att straffvärdet är det högsta möjliga dvs. fängelse på livstid. Utrymmet 

för att reducera straffvärdet är enligt tingsrätten mycket begränsat jämfört med om 

                                                
22 se 29 kap. 5 § första stycket 9 brottsbalken och rättsfallet NJA 2009 s. 599 
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straffvärdet hade varit ett tidsbegränsat straff. Även med hänsyn taget till de för-

mildrande omständigheter som tingsrätten redogjort för ovan, saknas det enligt tings-

rätten utrymme för att sänka straffvärdet och bestämma påföljden till ett tidsbegränsat 

fängelsestraff.  

 

Atila Can har under processen varit häktad med restriktioner under en längre tid, något 

som normalt påverkar straffmätningen. Tingsrätten ska vid straffmätningen och 

påföljdsvalet även ta hänsyn till det fängelsestraff som Atila Can tidigare dömts till och 

nu avtjänar. Enligt tingsrätten bedömning får inte heller dessa omständigheter någon 

avgörande inverkan på straffets längd eller valet av påföljd.  

 

Tingsrätten bestämmer därför såväl straffvärdet som påföljden för Atila Can till 

fängelse på livstid.  

 

Sebastian Jobe 

 

Sebastian Jobe är 29 år och var 28 år vid gärningstillfällena. Han förekommer under 

nio avsnitt i belastningsregistret. Samtliga avsnitt ligger längre tillbaka i tiden och 

saknar betydelse för påföljdsbestämningen i målet.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Sebastian Jobe för är 

fängelse på livstid. Att Sebastian Jobe under processen har varit häktad med 

restriktioner under en längre tid får inte någon inverkan på straffets längd eller valet av 

påföljd. Tingsrätten bestämmer därför påföljden för Sebastian Jobe till fängelse på 

livstid.  

 

Ulas Havsut 

 

Ulas Havsut är 29 år och var 28 år vid gärningarna i åtalspunkt 7 och 25 år vid 

gärningen i åtalspunkt 8. Han förekommer under två avsnitt i belastningsregistret, 

varav det senaste är en dom från den 10 januari 2019 då han dömdes för bl.a. 

narkotikabrott till villkorlig dom med samhällstjänst.  
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Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Ulas Havsut för 

motsvarar fängelse i 16 år. I den bedömningen har tingsrätten tagit hänsyn till 

bestämmelsen i 34 kap. 2 § brottsbalken. Att Ulas Havsut under processen har varit 

häktad med restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets längd 

med två månader.  

 

Tingsrätten bestämmer därför påföljden för Ulas Havsut till fängelse 15 år och 10 

månader.  

 

Ahmad Alhag 

 

Ahmad Alhag är 27 år och var 25 år vid gärningstillfällena. Han förekommer under 15 

avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes senast den 4 februari 2021 för bl.a. olovlig 

körning, grovt brott till fängelse i en månad. Straffet är avtjänat. Han dömdes dess-

förinnan den 3 juli 2019 för bl.a. olovlig körning, grovt brott, ringa narkotikabrott och 

brott mot knivlagen till skyddstillsyn vilken påföljd undanröjdes den 2 mars 2020. 

Påföljden bestämdes då till fängelse en månad. Det straffet är avtjänat under den tid 

som han har suttit häktad i aktuellt mål.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Ahmad Alhag för är 

fängelse på livstid. Att Ahmad Alhag under processen har varit häktad med 

restriktioner under en längre tid och hans tidigare fängelsedomar får inte någon 

inverkan på straffets längd eller valet av påföljd. Tingsrätten bestämmer därför 

påföljden för Ahmad Alhag till fängelse på livstid.  

 

Kwame Sana 

 

Kwame Sana är 23 år och var 22 år vid gärningstillfällena. Det som förekommer i 

belastningsregistret rörande Kwame Sana saknar betydelse för påföljdsbestämningen i 

aktuellt mål.  
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Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Kwame Sana för 

motsvarar fängelse i 16 år. Att Kwame Sana under processen har varit häktad med 

restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets längd med två 

månader.  

 

Tingsrätten bestämmer därför påföljden för Kwame Sana till fängelse 15 år och 10 

månader.  

 

Tareek Besic 

 

Tareek Besic är 22 år och var 21 år vid gärningstillfällena. Han förekommer under sex 

avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes senast den 21 december 2020 för 

narkotikabrott till fängelse i tre månader. Han frigavs villkorligt den 18 februari 2021 

med en återstående strafftid om 30 dagar. Prövotiden går ut den 18 februari 2022.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Tareek Besic för 

motsvarar fängelse i 16 år. Att Tareek Besic under processen har varit häktad med 

restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets längd med två 

månader.  

 

Tingsrätten bestämmer därför påföljden för Tareek Besic till fängelse 15 år och 10 

månader. Tareek Besics tidigare villkorligt medgivna frihet ska även förverkas i sin 

helhet. 

 

Dodou Jallow 

 

Dodou Jallow är 22 år, men var 21 år vid gärningstillfällena. De tre avsnitt som finns i 

belastningsregistret rörande Dodou Jallow saknar betydelse för påföljdsbestämningen i 

aktuellt mål.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Dodou Jallow för är 

fängelse på livstid. Att Dodou Jallow under processen har varit häktad med 
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restriktioner under en längre tid får inte någon inverkan på straffets längd eller valet av 

påföljd. Tingsrätten bestämmer därför påföljden för Dodou Jallow till fängelse på 

livstid.  

 

Dentin Jobe 

 

Dentin Jobe är 22 år och var 20 år vid gärningstillfällena. Det som förekommer i 

belastningsregistret saknar betydelse för påföljdsbestämningen i målet.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Dentin Jobe för 

motsvarar, med hänsyn tagen till hans ålder vid gärningstillfällena, fängelse i 14 år. Att 

Dentin Jobe under processen har varit häktad med restriktioner under en längre tid 

leder till en reduktion av straffets längd med två månader.  

 

Tingsrätten, som anser att straffvärdet gör att det finns särskilda skäl för fängelse, 

bestämmer påföljden för Dentin Jobe till fängelse 13 år och 10 månader. 

 

Mohammed Al Housany 

 

Mohammed Al Housany är 21 år och var 20 år vid gärningstillfällena. Det som före-

kommer i belastningsregistret saknar betydelse för påföljdsbestämningen i målet.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Mohammed Al 

Housany för motsvarar, med hänsyn tagen till dennes ålder vid gärningstillfällena, 

fängelse i 13 år. Att Mohammed Al Housany under processen har varit häktad med 

restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets längd med två 

månader.  

 

Tingsrätten, som anser att straffvärdet gör att det finns särskilda skäl för fängelse, 

bestämmer påföljden för Mohammed Al Housany till fängelse 12 år och 10 månader. 
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Karamo Fatty 

 

Karamo Fatty är 21 år och var 20 år vid gärningstillfällena. De två avsnitt som finns i 

belastningsregistret rörande Karamo Fatty saknar betydelse för påföljdsbestämningen i 

aktuellt mål.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Karamo Fatty för 

motsvarar livstids fängelse. Med hänsyn tagen till hans ålder vid gärningstillfällena är 

straffmätningsvärdet fängelse i 13 år. Att Karamo Fatty under processen har varit 

häktad med restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets längd 

med två månader.  

 

Tingsrätten, som anser att straffvärdet gör att det finns särskilda skäl för fängelse, 

bestämmer påföljden för Karamo Fatty till fängelse 12 år och 10 månader. 

 

Omer Mohammed 

 

Omer Mohammed är 21 år och var 19 år vid gärningstillfället. Han förekommer under 

sju avsnitt i belastningsregistret. Den senaste domen är från den 14 januari 2021 då han 

dömdes för brott mot knivlagen till dagsböter. Dessförinnan dömdes han den 20 mars 

2019 för bl.a. grovt vapenbrott vid två tillfällen till fängelse i två år. Han frigavs vill-

korligt från det straffet den 12 mars 2020 med en återstående strafftid om 7 månader 

och 14 dagar. Prövotiden gick ut den 12 mars 2021. Av inhämtat frivårdsyttrande fram-

går att förutsättningar för frivårdande påföljd saknas.  

 

Straffvärdet för den gärning som tingsrätten dömer Omer Mohammed för motsvarar, 

med hänsyn tagen till hans ålder vid gärningstillfället fängelse 1 år och 9 månader.  Att 

Omer Mohammed under processen har varit häktad med restriktioner under en längre 

tid leder till en reduktion av straffets längd med två månader. Med hänsyn till brottets 

straffvärde och art samt Omer Mohammeds återfall i brott saknas det möjlighet att 

välja en mildare påföljd än fängelse.  
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Tingsrätten, som anser att det finns särskilda skäl för fängelse, bestämmer därför 

påföljden för Omer Mohammed till fängelse 1 år och 7 månader. Omer Mohammeds 

tidigare villkorligt medgivna frihet ska även förverkas i sin helhet. 

 

Ali Hai Chanhan 

 

Ali Hai Chanhan är 20 år och var 19 år vid gärningstillfällena. De två avsnitt i 

belastningsregistret som förekommer rörande Ali Hai Chanhan saknar betydelse för 

prövningen av påföljdsfrågan.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Ali Hai Chanhan för 

motsvarar livstids fängelse. Med hänsyn tagen till dennes ålder vid gärningstillfällena 

motsvarar straffmätningsvärdet fängelse i 11 år. Att Ali Hai Chanhan under processen 

har varit häktad med restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets 

längd med två månader.  

 

Tingsrätten, som anser att straffvärdet gör att det finns särskilda skäl för fängelse, 

bestämmer påföljden för Ali Hai Chanhan till fängelse 10 år och 10 månader. 

 

Yousuf Mohamed 

 

Yousuf Mohamed är 19 år och var 18 år vid gärningstillfällena. Det som förekommer i 

belastningsregistret rörande Yousuf Mohamed saknar betydelse för påföljdsbestämn-

ingen i aktuellt mål.  

 

Det samlade straffvärdet för de gärningar som tingsrätten dömer Yousuf Mohamed för 

motsvarar livstids fängelse. Med hänsyn tagen till dennes ålder vid gärningstillfällena 

motsvarar straffmätningsvärdet fängelse i 9 år. Att Yousuf Mohamed under processen 

har varit häktad med restriktioner under en längre tid leder till en reduktion av straffets 

längd med två månader.  
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Tingsrätten, som anser att straffvärdet gör att det finns särskilda skäl för fängelse, 

bestämmer påföljden för Yousuf Mohamed till fängelse 8 år och 10 månader. 

 

SKADESTÅND  

 

Tingsrätten har avslagit skadeståndsanspråken riktade mot Mevlüt Altunay, Daniel 

Tadesse och Kemal Erdogdu eftersom tingsrätten har frikänt dessa tre från ansvar för 

brott.  

 

Även de anspråk som Hira Kastrati och Shkelzen Kastrati riktat gentemot Ulas Havsut 

gällande försök till mord och allmänfarlig ödeläggelse i åtalspunkterna 8.1 och 8.2 har 

tingsrätten avslagit då Ulas Havsut frikänns från ansvar rörande dessa brott.  

 

Övriga tilltalade ska solidariskt ersätta den skada som de genom sina brott har orsakat 

målsägandena enligt nedan. 

 

Förberedelsebrotten gentemot Berat Kastrati, Adrian Kastrati och Kastriot Kastrati 

utgör, som tingsrätten konstaterat, mycket allvarlig brottslighet. Brottsligheten har 

inneburit allvarliga angrepp på målsägandenas integritet varför de är berättigade till 

skadestånd för den kränkning de utsatts för. Enligt praxis bör skälig kränknings-

ersättningen vid brott av angivet slag bestämmas till 50 000 kr. Tingsrätten bedömer 

inte att det finns skäl att, som målsägandena i denna del har gjort gällande, bestämma 

kränkningsersättningen till ett högre belopp än som följer av praxis. Inte heller ska 

skadeståndet jämkas på grund av att målsägandena varit medvållande. Detta eftersom 

det saknas närmare stöd för en sådan jämkning utöver omständigheter kopplade till 

den konflikt som de tilltalade inte själva vill kännas vid.   

 

När en nära anhörig har dödats genom brott kan de efterlevande få skadestånds-

ersättning för bland annat sveda och värk. Högsta domstolen har i rättsfallet NJA 2017 

s. 1208 bestämt schablonersättningen i de fall det varit fråga om uppsåtligt dödande till 

60 000 kr. Tingsrätten konstaterar att samtliga målsägande som har begärt ersättning 

för sveda och värk också var nära anhöriga till Blerim Kastrati och därför har rätt till 
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ersättning med 60 000 kr vardera. Det finns inte skäl att bestämma ersättningen till ett 

högre belopp än det schablonbelopp som följer av praxis. 

 

Någon ytterligare rätt till ersättning för Blerim Kastratis son föreligger inte enligt tings-

rättens bedömning – vare sig i form av begärd kränkningsersättning eller enligt den av 

hans ombud nämnda brottsskadelagen. Yrkandet i denna del ska därför avslås.  

 

Sammanfattningsvis ska Atila Can, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Kwame Sana, Ali Hai 

Chanhan, Tareek Besic, Yousuf Mohamed, Dentin Jobe, Mohammed Al Housany, 

Sebastian Jobe, Ahmad Alhag och Ulas Havsut solidariskt med varandra utge skade-

stånd till målsägandena. Detta i form av kränkningsersättning till Berat Kastrati, Adrian 

Kastrati och Kastriot Kastrati med 50 000 kr vardera och med ersättning för sveda och 

värk till Berat Kastrati, Lionell Kastrati, Sarah Kastrati, Rezorta Kastrati, Hira Kastrati, 

Shkelzen Kastrati och Bella Kastbeck med 60 000 kr vardera. På beloppen ska även 

ränta utgå.  

 

FÖRVERKANDEFRÅGAN  

 

Yousuf Mohamed, Karamo Fatty, Kwame Sana, Mohammed Al Housany, Dentin 

Jobe, Ahmad Alhag, Ali Hai Chanhan och Mevlüt Altunay har medgett eller inte haft 

någon erinran mot åklagarens yrkande om förverkande och bevisbeslag. Dodou Jallow 

har samma inställning förutom att han har motsatt sig förverkandeyrkandet såvitt avser 

krypterade telefoner. När det gäller Tareek Besic så har han förutom vissa närmare 

angivna beslagtagna föremål inte haft någon erinran mot åklagarens yrkande om 

förverkande och bevisbeslag. Kemal Erdogdu har inte haft någon erinran mot 

åklagarens yrkande om bevisbeslag. 

 

I beslag tagna krypterade telefoner utgör och har använts som hjälpmedel vid brott och 

ska förverkas enligt 36 kap. 2 § brottsbalken. Även övriga särskilda yrkandena om 

förverkande och bevisbeslag är lagligen grundade och ska bifallas. Enligt 27 kap. 8 § 

sista stycket rättegångsbalken ska bevisbeslag bestå till dess domen vunnit laga kraft. 

Särskilda skäl som talar mot det har inte framkommit. 
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FRÅGAN OM KVARSTAD 

 

Åklagaren har begärt att tingsrätten beslutar om kvarstad avseende Atila Can, Sebastian 

Jobe, Karamo Fatty, Tareek Besic och Kemal Erdogdu, se bilaga 6. 

 

Eftersom Kemal Erdogdu frikänns ska kvarstadsyrkandet mot honom ogillas. 

 

Sebastian Jobe, Karamo Fatty och Tareek Besic har motsatt sig åklagarens yrkande om 

kvarstad medan Atila Can har medgett detta. 

 

Tingsrätten har tidigare fattat beslut om kvarstad beträffande Atila Can, Sebastian Jobe 

och Tareek Besic för att säkerställa målsägandenas fordran på skadestånd. De har nu, 

jämte andra tilltalade däribland Karamo Fatty, ålagts att betala skadestånd till 

målsägandena med sammanlagt 570 000 kr jämte ränta.  

 

Enligt tingsrätten kan det skäligen befaras att Atila Can, Sebastian Jobe, Karamo Fatty 

och Tareek Besic genom att undanskaffa egendom eller annorledes undandra sig att 

betala skadestånd eller annan ersättning till målsäganden som tingsrätten ådömt dem 

att betala till följd av denna dom. Skälen för kvarstad uppväger det intrång eller men i 

övrigt som åtgärden innebär för Atila Can, Sebastian Jobe, Karamo Fatty och Tareek 

Besic eller för något annat motstående intresse. Tingsrätten förordnar därmed om 

kvarstad motsvarande de utdömda skadestånden jämte ränta. Detta beslut ersätter 

tingsrättens tidigare beslut om kvarstad.  

 

Tingsrättens beslut ska bestå till dess verkställighet kan ske, dock längst två månader 

efter lagakraftvunnen dom. 

 

HÄKTNINGSFRÅGORNA 

 

Åklagaren har begärt att de tilltalade ska kvarbli i häkte i avvaktan på att domen får laga 

kraft. De tilltalade har motsatt sig åklagarens begäran och har istället begärt att bli 

försatta på fri fot.  
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För försök till mord är det inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det 

är inte uppenbart att det inte föreligger risk för att Sebastian Jobe, Dodou Jallow, 

Karamo Fatty, Ahmad Alhag, Mohammed Al Housany, Kwame Sana, Yousuf 

Mohamed, Ali Hai Chanhan, Tareek Besic, Dentin Jobe och Ulas Havsut undandrar sig 

lagföring eller straff. De ska därför stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen 

vinner laga kraft mot dem. 

 

När det gäller Omer Mohammed finns det risk för att han fortsätter begå brott om han 

försätts på fri fot. Han ska därför stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen 

vinner laga kraft mot honom.  

 

Ahmad Alhag har framhållit att han har för avsikt att åberopa förhör med en person 

vars namn han inte har velat ange. I synnerhet mot den bakgrunden finns det även en 

betydande, fortsatt risk för att Ahmad Alhag på fri fot kan undanröja bevis eller på 

något annat sätt försvåra sakens utredning. Åklagaren ska därför ha fortsatt tillstånd att 

besluta om restriktioner enligt 24 kap. 5 a § rättegångsbalken i rätten att placeras 

tillsammans med andra (samsittning), vistas i gemensamhet, ta emot besök, stå i 

förbindelse genom elektronisk kommunikation samt sända och ta emot försändelser. 

 

Skälen för häktning och restriktioner uppväger det intrång eller men i övrigt som 

åtgärden innebär för Sebastian Jobe, Dodou Jallow, Karamo Fatty, Ahmad Alhag, 

Mohammed Al Housany, Kwame Sana, Yousuf Mohamed, Ali Hai Chanhan, Tareek 

Besic, Dentin Jobe, Ulas Havsut och Omer Mohammed eller för något annat 

motstående intresse.  

 

FRÅGAN OM ERSÄTTNING TILL OFFENTLIGA FÖRSVARARE OCH 

MÅLSÄGANDEBITRÄDEN 

 

Tingsrätten konstaterar inledningsvis att huvudförhandlingen i målet har pågått under 

relativt lång tid, att förundersökningsmaterialet har varit omfattande och att det rört 

påståenden om mycket allvarlig brottslighet. För de flesta inblandade advokater har det 
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därför funnits skäl att lägga ner mycket arbete som, i skälig omfattning, ska ersättas av 

allmänna medel i förhållande till vad uppdraget har krävt. Det ska dock betonas att den 

som är berättigad ersättning, eftersom det rör sig om just allmänna medel, ska ta till 

vara de möjligheter som finns för att begränsa kostnaderna för det allmänna när de 

utför sitt uppdrag.  

 

För att tingsrätten ska kunna göra en bedömning av skäligheten av begärd ersättning 

krävs att arbetsredogörelsen i kostnadsräkningen är tillräckligt utförlig. Av rättsfallet 

NJA 2008 s. 223 framgår att det ställs betydande krav på en arbetsredogörelse och att 

kraven bör ställas än högre när målet är omfattande och det begärda arvodet är högt. 

Om kraven inte uppfylls kan följden bli att ersättningen sätts ned. 

 

Med hänsyn till de belopp som begärts har tingsrätten förelagt åklagaren att yttra sig. 

Åklagarens yttrande redovisas i de delar det varit av betydelse för tingsrättens 

bedömning.  

 

Angivna belopp är redovisade exklusive mervärdeskatt. 

 

Genomgång av presentationsmaterial 

 

Åklagaren har, generellt, invänt mot den ersättning som begärts för att gå igenom eller 

läsa in det presentationsmaterial som föredragits vid förhandlingen. Advokaterna 

Eleonora Johansson och Markus Bergdahl har ifrågasatt åklagarens invändning i denna 

del och gjort gällande bl.a. att vad som finns i materialet och hur det eventuellt 

påverkar försvaret inte går att avgöra på förhand, utan kräver en genomgång. Enligt 

tingsrättens bedömning har det inte varit påkallat att i förhand, eller i efterhand, gå 

igenom aktuellt material. Detta eftersom det motsvarat den framställning som 

åklagaren eller, i förekommande fall, andra advokater har gjort under 

huvudförhandlingen och då presentationsmaterialet endast förenklat för de närvarande 

aktörerna. Tingsrätten anser att det har varit onödigt att läsa in eller gå igenom kopior 

av aktuellt presentationsmaterial och att detta måste ha stått klart för de berörda direkt 

när de fick materialet. Ersättning ska därför generellt inte utgå för sådant arbete. 
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Tidsspillan 

 

Såväl offentliga försvarare som målsägandebiträden är berättigade till skälig ersättning 

för bl.a. tidsspillan. Det saknas dock en klar definition av begreppet tidsspillan. 

Domstolen får istället från fall till fall avgöra vad som är ersättningsgill tidsspillan. I 

rättsfallet NJA 2004 s. 549 har Högsta domstolen uttryckt att syftet med reglerna om 

tidsspillan är att ersätta sådan tid då produktivt arbete med uppdraget inte utförs, trots 

att försvararens arbetstid tas i anspråk samt att restid utgör ett typfall av tidsspillan. 

Enligt tingsrätten saknas det aktuell praxis på området och normalt ersätts i stort sett 

all restid, gångtid och väntetid i anslutning till domstolsförhandlingar eller liknande.  

 

Tingsrätten anser att det på senare tid och även i detta mål har blivit tydligt hur 

digitaliseringen och teknikutvecklingen har påverkat såväl det sätt som 

domstolsjurister, som advokater och andra domstolsaktörer arbetar. Ett exempel är att 

tingsrätten vid ett flertal tillfällen, under pågående huvudförhandling, distribuerat ut 

ovannämnda presentationsmaterial eller annan digital dokumentation till de advokater 

som befunnit sig i rättssalen. Tingsrätten har på samma sätt även tagit emot inlagor och 

andra förfrågningar från advokater i målet.  

 

Det faktum att advokater vid huvudförhandlingen i detta mål närvarat via videolänk 

och i vissa fall även per telefon är ett tydligt tecken på att förutsättningarna för jurister 

att utföra produktivt arbete har förändrats. Hur jurister i detta avseende arbetar idag 

skiljer sig enligt tingsrätten ifrån hur det var för fem år sedan men framförallt hur det 

var för 15 år sedan då Högsta domstolen uttalade sig om att restid utgör ett typfall av 

tidsspillan. Detta har även kommit till uttryck i advokaternas kostnadsräkningar i målet 

genom att en inte obetydlig del av advokaternas arbetsredogörelser består av 

telefonsamtal eller kontakter per e-post med t.ex. domstolen. Naturligtvis finns det, 

vilket också lyfts fram i praxis, en mängd åtgärder som på grund av sitt konfidentiella 

innehåll inte kan utföras t.ex. på ett tåg. Tidpunkten för resan påverkar naturligtvis 

också möjligheten att utföra produktivt arbete bl.a. när det gäller kontakter per telefon. 

 

237



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Samtidigt finns det enligt tingsrättens uppfattning många arbetsuppgifter, även i ett 

ärende som detta, som kan utföras med en dator eller med en mobiltelefon. Att 

huvuddelen av kommunikationen mellan tingsrätten och advokaterna i detta mål skett 

via e-post åskådliggör en del av denna förändring och utveckling. Det finns därför 

bärande skäl att inte längre generellt bedöma all restid som ett typfall av tidsspillan. När 

den som begär ersättning borde ha kunnat utnyttja tiden till arbete ska ersättning för 

tidsspillan därför inte utgå. 

 

Eftersom denna bedömning på ett grundligt sätt kan sägas avvika från rådande praxis i 

allmän domstol23 har tingsrätten som utgångspunkt tillämpat följande 

försiktighetsprincip och schablon. Tingsrätten har utgått ifrån begärd ersättning 

avseende tidsspillan och har inte gjort någon reduktion eller några avdrag för sådan 

ersättning som begärts utanför de tider, under vardagar mellan kl. 08.00 och kl. 18.00 

som omfattas av den högre ersättningsnivån i domstolsverkets föreskrifter om 

tidsspillan. I de fall tidsspillan avser resa med egen bil eller tåg har tingsrätten utgått 

ifrån att en mindre del, 10 procent, av denna tid normalt har kunnat utnyttjats som 

arbetstid i detta eller andra mål. Förenklat innebär detta att tingsrätten generellt 

bedömer att t.ex. den advokat som har rest med egen bil från Stockholm till Göteborg 

borde ha kunnat utnyttja 30 minuter av dessa fem timmar som arbetstid. Slutligen har 

tingsrätten dock, i enlighet med praxis, i varje enskilt fall avgjort vad som är skälig 

ersättningsgill tidsspillan. Det är viktigt att betona att tingsrätten i och med detta inte 

ifrågasätter hur respektive advokat har begärt ersättning. 

 

De offentliga försvararna 

 

Advokat Thomas Martinson 

Den 17 september 2020 förordnade tingsrätten advokat Martinson som offentlig 

försvarare för Atila Can då tingsrätten beslutade om ett byte av försvarare. Atila Can 

har haft en central roll under processen bl.a. eftersom han är den enda som erkänt 

                                                
23 Att jämföras med Kammarrätten i Stockholms domar den 20 juli 2016 i mål 3645-16 respektive den 
14 mars 2019 i mål 9943-18 
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brott och då han samtidigt berättat om andra personers inblandning i de påstådda 

gärningarna.  

 

Åklagaren har rörande hans kostnadsräkning invänt att man, mot bakgrund av Atila 

Cans inställning möjligen kan ifrågasätta behovet av hela den nedlagda arbetstiden.  

 

Advokat Martinson har begärt ersättning för 530 timmars arbete.  

 

Atila Can har åtalats för och medgett inblandning i huvuddelen av de påstådda brotten. 

De uppgifter som Atila Can har lämnat har enligt åklagarens talan varit av väsentlig 

betydelse. Bevisningen mot Atila Can har bestått av bl.a. EncroChat-material men även 

av annat. Tingsrätten anser att det har varit befogat för advokat Martinson att gå 

igenom förundersökningsmaterialet men ifrågasätter skäligheten avseende tidsåtgången 

för detta arbete i jämförelse med andra advokater. Tingsrätten anser därför att skälig 

ersättning när det gäller arvodet till advokat Martinson motsvarar 500 timmars arbete. 

 

När det gäller tidsspillan vid resor har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som anförts 

inledningsvis med nio timmar eller 11 745 kr. 

 

Advokaterna Alparslan Tügel och Thomas Olsson  

Advokat Olsson har varit förordnad som offentlig försvarare för Sebastian Jobe sedan 

den 3 december 2020 då ett byte av försvarare skedde. Den 15 februari 2021 beslutade 

tingsrätten att även advokat Tügel skulle vara offentlig försvarare för Sebastian Jobe. 

 

När det gäller advokat Olsson har åklagaren även anfört att det är svårt att göra en 

bedömning av vilket arbete som varit erforderligt för uppdraget eftersom 

tidsåtgången för det löpande redovisade arbetet över huvud taget inte har specificerats. 

 

Rörande advokat Tügel har åklagaren även anfört att det inte varit motiverat att lägga 

ner så mycket arbetstid på utredning, genomgång och analys av utländska vägledningar 

och metodbeskrivningar rörande hantering av digital bevisning. 
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Advokat Tügel har begärt ersättning för 346 timmars arbete och advokat Olsson för 

445 timmars arbete. 

 

Advokat Tügel har utförligt beskrivit det merarbete som hanteringen och analysen av 

det EncroChat-material som åklagaren lagt fram som bevisning mot Sebastian Jobe har 

inneburit. Tingsrätten håller till viss del med om att det funnits oklarheter rörande 

EncroChat-materialet och dess tillkomst och att det rört sig om ett omfattande 

material. Att materialet varit mycket svårtillgängligt kan tingsrätten dock inte hålla med 

om och detta rör även det ursprungsmaterial som advokaterna Tügel och Olsson gett 

in och i delar lagt fram som bevisning. Tingsrätten ifrågasätter därför tidsåtgången i 

denna del även mot bakgrund av att Sebastian Jobes användarnamn quaileye 

förekommer flitigt i materialet. Den inläsning av juridiskt material som advokat Tügel 

redovisar omfattar till en betydande del sådan kunskap som en brottmålsadvokat 

förväntas ha och som därigenom innefattas i timkostnadsnormen för en offentlig 

försvarare. Enligt tingsrätten har advokat Tügel lagt ner för mycket tid i denna del och 

det framstår även, i jämförelse med tidsåtgången som ett flertal andra har redovisat, att 

hans inläsning inte har varit tillräckligt effektiv. När det gäller tiden för upprättandet av 

kostnadsräkning anser tingsrätten att den är oskäligt hög och avdrag har därför gjorts 

med fyra timmars arbete i den delen. Tingsrätten har gjort ett avdrag för tidsspillan 

enligt vad som anförts inledningsvis med fem timmar eller 6 525 kr. 

 

Rörande advokaten Olssons kostnadsräkning anser tingsrätten att den inte är tillräckligt 

utförlig. Det går inte att utläsa tidsåtgången för de åtgärder som utförts och det går 

med ledning av denna inte att bedöma skäligheten av den ersättning advokat Olsson 

har begärt. Därtill kommer att advokat Olsson begärt ersättning för deltagande vid 

huvudförhandlingen dagar då han inte närvarat. Sammanlagt har advokat Olsson 

begärt ersättning för sin närvaro vid 20 huvudförhandlingsdagar av vilka han inte 

närvarat den 28-29 april och den 10-12 maj. Det framgår även att advokat Olsson 

underlåtit att begära ersättning vissa dagar då han enligt tingsrättens anteckningar varit 

närvarande, nämligen den 15 april och 25 maj. Tingsrätten anser därför att det saknas 

all anledning att tro att de felaktigt upptagna dagarna tagits upp medvetet. Det framstår 

istället som att det rör sig om en sammanblandning eller rent slarv. Inte desto mindre 
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har advokat Olsson begärt ersättning för fem dagar då han inte närvarat. För dessa 

dagar har han inte rätt till någon ersättning. Eftersom han inte begärt ersättning för 

huvudförhandlingsdagarna den 15 april och 25 maj har han inte heller rätt till 

ersättning för dessa dagar.  

 

Reduceringen av ersättningen ovan får enligt tingsrätten även betydelse för advokat 

Olssons rätt till ersättning för tidsspillan och utlägg. Eftersom det saknas närmare 

möjlighet för tingsrätten att kontrollera vilka tillfällen tidsspillan och utläggen avser har 

tingsrätten gjort en skälighetsuppskattning genom att dela upp denna ersättning på de 

20 dagar advokat Olsson begärt ersättning för vilket är 2 290 kr avseende utlägg och 

3 825 avseende tidsspillan per tillfälle. Tingsrätten har därefter dragit av motsvarande 

summa för var och en av de fem dagar som han inte varit närvarande eller sammanlagt 

30 575 kr. Slutligen har tingsrätten gjort ytterligare avdrag för tidsspillan enligt vad som 

anförts inledningsvis med två timmar eller 2 610 kr.  

 

Vidare anser tingsrätten att det faktum att tingsrätten förordnat två försvarare för 

Sebastian Jobe bevisligen lett till betydande merkostnader. Detta trots att advokaten 

Olsson redan när han begärde ytterligare en försvarare för Sebastian Jobe anförde att 

advokat Tügel inte skulle utföra samma arbete som honom utan att denne i första hand 

skulle utföra arbetet med sidomaterial och rättsundersökningar. Även om det varit 

svårt att närmare utläsa hur mycket tid advokat Olsson har lagt ner i olika delar, 

framgår det att han i stor utsträckning arbetat med samma saker som advokat Tügel 

begärt ersättning för efter det att denne förordnats. Huvudsakligen rör detta arbete 

med att på olika sätt utreda EncroChat-bevisningens betydelse processuellt och i sak. 

Enligt tingsrätten ska någon ersättning inte utgå avseende tidsåtgången för de 

kontakter med sakkunniga som advokaterna Tügel och Olsson har begärt ersättning 

för. Tingsrätten har vid sin bedömning även jämfört med vad övriga advokater behövt 

för inläsning och förberedelse. Den tid som advokaterna Eleonora Johansson och 

Markus Bergdahl har begärt ersättning för, med hänsyn tagen till de bedömningar 

tingsrätten gjort avseende dessa advokaters kostnadsräkningar, anser tingsrätten utgör 

ett bra riktmärke. Tingsrätten har därefter tagit hänsyn till de särskilda omständigheter 

som gällt avseende Sebastian Jobe.  
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Enligt tingsrätten har det varit påkallat för advokaterna Tügel och Olsson att närvara 

vid huvudförhandlingen samtidigt i den uträckning som det har skett.  

 

Tingsrätten anser att skälig ersättning när det gäller arvodet till advokat Tügel 

motsvarar 290 timmars arbete och arvodet till advokat Olsson motsvarar 260 timmars 

arbete. 

 

Det rättsutlåtande som advokat Olsson begärt ersättning för är inte ett ersättningsgillt 

utlägg enligt 21 kap. 10 § rättegångsbalken. Däremot är det en utredningskostnad 

hänförlig till Sebastian Jobe. Eftersom tingsrätten dömer Sebastian Jobe för brott och 

då kostnaden inte har vållats honom genom fel eller försummelse av åklagaren har 

denne inte rätt till ersättning för sina rättegångskostnader eller för begärd kostnad för 

rättsutlåtandet. 

 

Advokat Kristofer Stahre 

Advokat Stahre har varit förordnad som offentlig försvarare för Kemal Erdogdu sedan 

den 10 november 2020 då tingsrätten beslutade om byte av offentlig försvarare.  

Advokat Stahre har begärt ersättning för 564 timmars arbete.  

 

Enligt tingsrätten är den tid som advokat Stahre lagt ner på inläsning, drygt 250 

timmar, hög jämfört med flera andra advokater. Tingsrätten anser att skälig ersättning 

när det gäller arvodet till advokat Stahre motsvarar 520 timmars arbete. 

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som 

anförts inledningsvis med tio timmar eller 13 050 kr. 

 

Advokaterna Payam Hatami och Diana Shamoun 

Advokat Hatami har varit offentlig försvarare för Daniel Tadesse sedan den 19 januari 

2021. Den 2 februari 2021 beslutade tingsrätten att även advokat Shamoun skulle vara 

offentlig försvarare för Daniel Tadesse. 
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Advokat Hatami har begärt ersättning för 490 timmars arbete och advokat Shamoun 

för 369,5 timmars arbete. 

 

Åtalet mot Daniel Tadesse väcktes i ett sent skede. Även om det är mycket allvarliga 

brott som åklagaren har lagt Daniel Tadesse till last berörs denne endast i delar av såväl 

förundersökningsmaterialet som den framlagda bevisningen. Därtill kommer att en stor 

del av förundersökningsmaterialet visat sig överensstämma med ett annat mål som 

tidigare avhandlats i tingsrätten och i anslutning till denna förhandling även i hovrätten. 

Detta gäller också de bevisfrågor och överväganden som rör EncroChat-materialet 

vilka under huvudförhandlingen har berörts och lyfts fram av såväl advokaterna 

Hatami och Shamoun som av åklagaren. Mot denna bakgrund är de drygt 340 timmar 

som advokaterna Hatami och Shamoun tillsammans har begärt i ersättning för 

inläsning anmärkningsvärt höga. Detsamma gäller en stor del av de övriga åtgärder 

som de begärt ersättning för. Enligt tingsrätten har det inte heller varit påkallat för dem 

att närvara samtidigt i den uträckning de gjort. Tingsrätten anser därför att skälig 

ersättning för arvodet till advokat Hatami motsvarar 340 timmars arbete och gällande 

advokat Shamoun 250 timmar. 

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag avseende tidsspillan för advokaterna Hatami 

och Shamoun.  

 

Advokat Mikael Nilsson 

Advokat Nilsson har varit förordnad som offentlig försvarare för Ulas Havsut sedan 

den 15 oktober 2020 då tingsrätten beslutade om ett byte av försvarare. 

 

Advokat Nilsson har begärt ersättning för drygt 381 timmars arbete vilket tingsrätten 

bedömer är skäligt.  

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som 

anförts inledningsvis med åtta timmar eller 10 440 kr. 
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Advokat Nils Hyllienmark 

Tingsrätten förordnade den 16 oktober 2020 advokat Hyllienmark som offentlig 

försvarare för Ahmad Alhag. Denne hade tidigare haft en annan offentlig försvarare 

som begärt sitt entledigande pga. jäv. Åtalet mot Ahmad Alhag rör påstående om en 

omfattande inblandning i de allvarliga brott som målet rör och en stor del av det som 

lagts fram i målet har enligt tingsrätten haft direkt eller indirekt betydelse för Ahmad 

Alhag.  

 

Advokat Hyllienmark har begärt ersättning för totalt 418,9 timmars arbete. 204,7 

timmar avseende arbetet före och efter huvudförhandlingen i målet och 214,2 timmar 

för arbetet under huvudförhandlingen.  

 

Åklagaren har yttrat sig över advokat Hyllienmarks kostnadsräkning och anmärkt att 

flera poster i denna starkt kan ifrågasättas. Åklagaren har vidare anfört att det finns 

starka skäl för tingsrätten att överväga en nedsättning av ordinarie timkostnadsnorm 

mot bakgrund av advokat Hyllienmarks oskickliga agerande. Som grund för detta har 

åklagaren anfört bl.a. att advokat Hyllienmark orsakat en rad merkostnader i målet 

vilka på intet vis har gagnat hans klient snarare tvärtom. Enligt åklagaren har denne 

vidare, både i upprepade inlagor samt under rättegången, orsakat merkostnader med 

grundlös argumentation uppenbart utan betydelse för klienten. 

 

Tingsrätten anser att advokat Hyllienmark, vid ett flertal tillfällen under processen, har 

vidtagit åtgärder som gör att det finns skäl att ifrågasätta såväl hans allmänna 

kunskaper i processrätt som hans kompetens och lämplighet som offentlig försvarare i 

mer komplicerade brottmål. Enligt tingsrättens bedömning finns det även fog för de 

anmärkningar som åklagaren fört fram om merkostnader och onödigt nedlagd tid utan 

gagn för Ahmad Alhag. Tingsrättens bedömning grundar sig bl.a. på följande 

omständigheter.  

 

Advokat Hyllienmark har under ett flertal tillfällen under processen begärt rättens 

tillstånd att få säkra muntlig och annan bevisning till Ahmad Alhags förmån utan att 
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försvarets åtgärder ska förhandsgranskas och prövas av åklagaren.24  Detta ska ses mot 

bakgrund av att Ahmad Alhag har haft restriktioner under hela sin häktningstid. 

Hovrätten har även fastställt tingsrättens beslut att ge åklagarens rätt att meddela 

Ahmad Alhag restriktioner. Redan advokat Hyllienmarks begäranden som sådana anser 

tingsrätten är värda att anmärka mot. Sammantaget med att advokat Hyllienmark 

frekvent har fortsatt med sådana framställningar, även sent under processen när 

huvudförhandlingen närmat sig sitt slut, gör att tingsrätten ifrågasätter dennes 

lämplighet. Till detta ska läggas att Ahmad Alhag, i samband med dessa begäranden, 

omfångsrikt utvecklat skälen för dessa och enligt tingsrätten lagt ner onödigt mycket 

tid. Tingsrätten anser att det, förutom de konsekvenser det får när skäligheten av 

nedlagd tid ska bedömas, också visar på bristande skicklighet. Advokat Hyllienmarks 

agerande i denna del och att han även i sitt slutanförande hävdat att Ahmad Alhag 

förbjudits av rätten att lägga fram vittnesbevisning, trots att han menat att sådan finns, 

har lett till att Ahmad Alhag alltjämt har restriktioner.  

 

En annan omständighet som visar på advokat Hyllienmarks bristande kunskaper är att 

denne upprepat överklagat ett och samma beslut som tingsrätten meddelat rörande 

yppandeförbud. Detta trots att hovrätten avvisat hans första överklagande eftersom ett 

sådant beslut inte får överklagas särskilt. Även att advokat Hyllienmark, efter ett 

vittnesförhör som han låtit en substituerad advokat genomföra, begärde att få lägga 

fram bevisning i form av ett tidigare inspelat förhör med detta vittne från en helt annan 

rättegång, visar på bristande skicklighet. 

 

Mer allvarligt, sett till den offentlige försvararens uppdrag att med nit och omsorg 

tillvarata den misstänktes rätt, är det sätt på vilket advokat Hyllienmark fört Ahmad 

Alhags talan. Framförallt gäller detta hans argumentation och bevisföring i relation till 

annan, inte åtalad, brottslighet avseende Ahmad Alhag. Advokat Hyllienmark har i 

detta avseende lagt fram egen bevisning avseende upprepad och allvarlig narkotika-

brottslighet som han påstått att Ahmad Alhag har ägnat sig åt. Vidare har advokat 

Hyllienmark även begärt att åklagaren ska lägga fram ytterligare och i hans tycke bättre, 

                                                
24 Se exempel på tingsrättens beslut i målet den 22 februari 2021 och den 10 juni 2021, aktbilaga 244 
respektive aktbilaga 846 

245



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
EncroChat-relaterad, bevisning istället för den som lagts fram. Tingsrätten ifrågasätter 

starkt om de beskrivna åtgärderna har varit förenliga med Ahmad Alhags intressen.  

 

Sammantaget gör detta att tingsrätten anser att det finns skäl att avvika från 

timkostnadsnormen i sänkande riktning på grund av advokat Hyllienmarks bristande 

skicklighet. Därför ska ersättning utgå med endast 1 000 kr per timme jämte 

mervärdesskatt och detsamma gäller ersättningen för tidsspillan. Tingsrätten anser inte 

att advokat Hyllienmark har kunnat visa att han gått miste om uppdrag på ett sätt som 

gör att det finns skäl att avvika från timkostnadsnormen i höjande riktning.  

 

När det gäller nedlagd tid före och efter huvudförhandlingen anser tingsrätten att 

advokat Hyllienmark lagt ner för lång tid på ett stort antal åtgärder eller utfört åtgärder 

i onödan.  

 

Sammanlagt anser tingsrätten att skälig tidsåtgång för arbetet före och efter 

huvudförhandlingen är 180 timmar. 

 

När det gäller övrig nedlagd tid liksom tidsspillan bedömer tingsrätten att den är skälig. 

Detta med hänsyn tagen till att tingsrätten funnit skäl att avvika från 

timkostnadsnormen och att advokat Hyllienmark i denna del inte ska drabbas dubbelt. 

Sammanlagd tid för vilken ersättning ska utgå är därmed 398,9 timmar.  

 

Advokaterna Eleonora Johansson och Markus Bergdahl 

Advokat Bergdahl har varit förordnad för Mevlüt Altunay sedan den 28 augusti 2020 

då ett byte av offentlig försvarare skedde. Den 27 oktober 2020 beslutade tingsrätten 

att även advokat Johansson skulle vara offentlig försvarare för Mevlüt Altunay. 

 

Advokat Bergdahl har begärt ersättning för drygt 137 timmars arbete och advokat 

Johansson för drygt 326 timmars arbete. Tingsrätten har bedömt att begärd ersättning 

är skäligt. 
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Tingsrätten har inte gjort något avdrag avseende genomgång av presentationsmaterial 

då den nedlagda tiden avseende detta har varit försumbar och ersättningen därmed är 

skälig.  

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag med fem timmar eller 

6 525 kr avseende advokat Bergdahl och med tio timmar eller 13 050 kr avseende 

advokat Johansson.  

 

Advokat Anna Bergström  

Advokat Bergström förordnades som offentlig försvarare för Kwame Sana den 4 maj 

2020. 

 

Advokat Bergström har begärt ersättning för 650 timmars arbete varav 180,2 av dessa 

enligt förhöjd taxa med 1 895 kr per timme. Detta eftersom huvudförhandlingen har 

lett till att hon har varit tvungen att lämna andra större mål ifrån sig vilket inneburit att 

advokatverksamheten påverkats negativt. 

 

Tingsrätten anser att skälig ersättning när det gäller arvodet till advokat Bergström 

motsvarar 600 timmars arbete. Ersättningen avseende 180,2 av dessa timmar ska utgå 

med förhöjd taxa med 1 895 kr per timme. Den nedsättning som tingsrätten har gjort 

beror på att tingsrätten anser att advokat Bergström, i jämförelse med andra advokater, 

lagt ner för mycket tid på inläsning, drygt 260 timmar.  

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag avseende tidsspillan avseende advokat 

Bergström.  

 

Advokat Staffan Edh 

Advokat Edh har varit förordnad som offentlig försvarare för Tareek Besic sedan den 

4 maj 2020.  

 

247



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Advokat Edh har begärt ersättning för drygt 560 timmars arbete, varav 229 av dessa 

timmar enligt förhöjd taxa med 1 900 kr per timme eftersom huvudförhandlingen har 

inneburit att hans övriga verksamhet har blivit kraftigt lidande. 

 

Mot bakgrund av det som inledningsvis anförts rörande arbete med att gå igenom 

åklagarens och andra advokaters presentationsmaterial har tingsrätten dragit av 

motsvarande tio timmars arbete från advokat Edhs ersättning. Tingsrätten anser att 

skälig ersättning gällande arvodet till advokat Edh motsvarar 550 timmars arbete varav 

ersättning avseende 229 av dessa ska utgå enligt förhöjd taxa med 1 900 kr per timme.  

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag från advokat Edhs 

ersättning enligt vad som anförts inledningsvis med två timmar eller 2 610 kr. 

 

Advokat Peter Carlström 

Advokat Carlström har varit förordnad som offentlig försvarare för Dodou Jallow 

sedan den 4 maj 2020.  

 

Advokat Carlström har begärt ersättning för 245 timmars arbete vid och i anslutning 

till huvudförhandlingen. I denna del har han även begärt förhöjd ersättning med 

2 000 kr per timme eftersom han uppgett att han fått avveckla pågående uppdrag eller 

tacka nej till nya. Han har för övrig tid begärt ersättning med ytterligare 371,5 timmars 

arbete. Totalt har han därmed begärt ersättning för 616,5 timmars arbete.  

 

I jämförelse med andra advokaters inläsningstid ifrågasätter tingsrätten skäligheten av 

de drygt 240 timmars arbete som advokat Carlström har lagt ned. Vidare anser 

tingsrätten att begärda 36 timmars ersättning för att läsa in material från annan 

förundersökning är oskäligt högt, särskilt som advokat Carlström inte specificerat vad 

det rört sig om och vilken eventuell relevans det haft i målet. 

 

Tingsrätten anser att skälig ersättning när det gäller arvodet till advokat Carlström 

motsvarar 560 timmars arbete, varav ersättning avseende 245 av dessa ska utgå enligt 

förhöjd taxa med 1 900 kr per timme.  
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När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som 

anförts inledningsvis med sex timmar eller 7 830 kr. 

 

Advokat Sofia Hansson 

Advokat Hansson har varit förordnad som offentlig försvarare för Dentin Jobe sedan 

den 4 maj 2020.  

 

Advokat Hansson har begärt ersättning för 674 timmars arbete.  

 

Enligt tingsrätten är tiden för inläsning, jämfört med flera andra advokater, hög, liksom 

tiden för egen rättsutredning och förberedelse av sakframställan. Tingsrätten anser 

därför att skälig ersättning gällande arvodet till advokat Hansson motsvarar 

640 timmars arbete. 

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som 

anförts inledningsvis med åtta timmar eller 10 440 kr. 

 

Advokat Peter Dahlqvist 

Advokat Dahlqvist har varit förordnad som offentlig försvarare för Mohammed Al 

Housany sedan den 8 december 2020 då tingsrätten beslutade om ett byte av offentlig 

försvarare.  

 

Advokat Dahlqvist har begärt ersättning för 620 timmars arbete.  

 

Den tid som advokat Dahlqvist lagt ner på inläsning, enligt honom inte understigande 

280 timmar, är jämförelsevis mycket hög. Tingsrätten anser därför att skälig ersättning 

gällande arvodet till advokat Dahlqvist motsvarar 550 timmars arbete. 

 

Tingsrätten har gjort avdrag när det gäller tidsspillan under restid enligt vad som 

anförts inledningsvis med tolv timmar eller 15 660 kr. 

 

249



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Advokat David BarDavid 

Advokat BarDavid har varit förordnad som offentlig försvarare för Karamo Fatty 

sedan den 4 maj 2020.  

 

Advokat BarDavid har begärt ersättning för 650 timmars arbete, varav han avseende 

300 timmar har begärt förhöjd ersättning med 1 900 kr per timme eftersom han 

uppgett att han fått avveckla pågående uppdrag eller tacka nej till nya uppdrag.  

 

Tidsåtgången avseende fortlöpande genomgångar och analyser av material, som enligt 

advokaten är en effektivare metod, bedöms tillsammans med tiden för förberedelser 

för sakframställningar vara något hög. 

 

Tingsrätten anser därför att skälig ersättning gällande arvodet till advokat BarDavid 

motsvarar 630 timmars arbete varav ersättning avseende 280 av dessa ska utgå med 

förhöjd taxa med 1 900 kr per timme.  

 

När det gäller tidsspillan under restid har tingsrätten gjort avdrag enligt vad som 

anförts inledningsvis med fyra timmar eller 5 220 kr. 

 

Advokat Claes Dellborg 

Advokat Dellborg har varit förordnad som offentlig försvarare för Omer Mohammed 

sedan den 21 september 2020.  

 

Advokat Dellborg har begärt ersättning för drygt 497 timmars arbete. Gällande 

ersättningen avseende 226 av dessa timmar har han begärt förhöjd ersättning med 

1 900 kr per timme eftersom huvudförhandlingen har inneburit att hans övriga 

verksamhet har blivit lidande. 

 

Tingsrätten ifrågasätter skäligheten av de drygt 200 timmars arbete som advokat 

Dellborg lagt ner för inläsning. Detta eftersom Omer Mohammeds åtal endast avser en 

kortare tidsperiod och att bevisningen mot honom varit begränsad till sin omfattning.  
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Tingsrätten anser att skälig ersättning för arvodet till advokat Dellborg motsvarar 

470 timmars arbete, varav ersättning avseende 226 av dessa ska utgå med förhöjd taxa 

med 1 900 kr per timme.  

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag avseende tidsspillan för advokat Dellborg.  

 

Advokat Hans Palm 

Advokat Palm har varit förordnad som offentlig försvarare för Ali Hai Chanhan sedan 

den 4 maj 2020.  

 

Advokat Palm har begärt ersättning för 250 timmars arbete under huvudförhandlingen 

med 1 900 kr per timme eftersom denna har inneburit ett stort avbräck i hans 

verksamhet. Han har för tiden innan och efter huvudförhandlingen begärt ersättning 

med ytterligare 324,25 timmars arbete eller sammanlagt 574,25 timmars arbete. 

 

Mot bakgrund av vad som anförts inledningsvis rörande arbete med att gå igenom 

åklagarens och andra advokaters presentationsmaterial har tingsrätten dragit av 

motsvarande fem timmars arbete från advokat Palms ersättning.  

 

Tingsrätten ifrågasätter även skäligheten av de omkring 250 timmars arbete som 

advokat Palm lagt ner för inläsning. Detta jämfört med flera andra advokaters 

inläsningstid och med hänsyn till att Ali Hai Chanhan endast i begränsad utsträckning 

berörs av EncroChat-materialet i målet.  

 

Tingsrätten anser att skälig ersättning gällande arvodet till advokat Palm motsvarar 520 

timmars arbete varav ersättning avseende 250 av dessa ska utgå enligt förhöjd taxa med 

1 900 kr per timme.  

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag avseende tidsspillan för advokat Palm.  
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Advokaterna Magnus Johansson och Ulrik Smedberg 

Advokat Smedberg har varit förordnad som offentlig försvarare för Yousuf Mohamed 

sedan den 4 maj 2020. Den 2 februari 2021 beslutade Hovrätten för Västra Sverige att 

även advokat Johansson skulle vara offentlig försvarare för Yousuf Mohamed. 

 

Advokat Johansson har begärt ersättning för cirka 388 timmars arbete och advokat 

Smedberg för 419 timmars arbete. 

 

Tingsrätten konstaterar att det faktum att Yousuf Mohamed haft två offentliga 

försvarare lett till betydande merkostnader. Huvudsakligen rör detta arbete med 

inläsning och förberedelser, men även genom att båda advokaterna närvarat samtidigt 

vid nio av huvudförhandlingsdagarna. Enligt tingsrätten har det inte varit påkallat för 

dem att närvara samtidigt i denna uträckning. Tingsrätten anser istället, mot bakgrund 

av Yousuf Mohameds påstådda inblandning och den bevisning som lagt fram emot 

honom, att endast fem dagars gemensam närvaro har krävts. Ett avdrag motsvarande 

tio timmars ersättning för respektive advokat har därför gjorts i denna del. Vidare anser 

tingsrätten, i likhet med vad åklagaren anfört, att advokaternas sammanlagda arbetstid 

framstår som alltför hög i jämförelse med övriga försvarare med liknande uppdrag. 

Enligt tingsrätten gäller detta framförallt tiden för inläsning. Detta eftersom Yousuf 

Mohamed i stort sett inte alls berörs av EncroChat-materialet i målet. En viss 

överlappning vid inläsning är rimlig när det är två offentliga försvarare. Tingsrätten 

ifrågasätter dock skäligheten av de drygt 130 timmars arbete som de båda har lagt ner 

för inläsning samt den tid som de lagt ner på förberedelsen inför sakframställan och 

under rubriken övrigt.  

 

Tingsrätten anser att skälig ersättning gällande arvodet till advokat Johansson 

motsvarar 315 timmars arbete och för advokat Smedberg 340 timmar. 

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag avseende tidsspillan avseende advokaterna 

Johansson och Smedberg.  
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Målsägandebiträdena 

 
Samtliga målsägande har framställt enskilda anspråk och biträtt respektive åtal.  

 

Målsägandebiträdenas uppdrag har i viss mån skilt sig åt med hänsyn till målsägandenas 

egenskap av brottsutsatta, efterlevande till Blerim Kastrati eller både och.  

 

Åklagaren har i sitt yttrande ifrågasatt behovet av att målsägandebiträdena i sådan detalj  

har gått igenom förundersökningsmaterialet och lagt ned så mycket tid på inläsning.  

 

Mot bakgrund av målets omfattning och komplikationsgrad har det enligt tingsrätten, 

relativt sett, visserligen varit befogat för målsägandebiträdena att lägga ner betydande 

tid för att fullgöra sina respektive uppdrag. En så omfattande tidsåtgång för inläsning 

som målsägandebiträdena generellt lagt ner anser tingsrätten dock inte är skälig.  

 

Advokat Michael Hansson 

Advokat Hansson förordnades som målsägandebiträde för Adrian Kastrati den 1 

september 2020. 

 

Advokat Hansson har begärt ersättning för drygt 457 timmars arbete. 

 

Mot bakgrund av vad som anförts inledningsvis rörande arbete med att gå igenom 

åklagarens och andra advokaters presentationsmaterial har tingsrätten dragit av 

motsvarande tio timmars arbete från advokat Hanssons ersättning.  

 

Efter avdrag också av den tid för inläsning som tingsrätten anser har varit för hög 

motsvarar skälig ersättning för advokat Hanssons arvode 327 timmars arbete. 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag för tidsspillan avseende advokat Hansson.  
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Advokat Tommy Nilsson 

Advokat Nilsson har efter ett byte av målsägandebiträde varit förordnad som 

målsägandebiträde för Hira och Shkelzen Kastrati samt Bella Kastbäck sedan den 10 

februari 2021. 

 

Advokat Nilsson har begärt ersättning för 452 timmars arbete. 

 

Mot bakgrund av vad som anförts inledningsvis rörande arbete med att gå igenom 

åklagarens och andra advokaters presentationsmaterial har tingsrätten dragit av 

motsvarande fem timmars arbete från advokat Nilssons ersättning.  

 

Efter nedsättning även av den tid som tingsrätten anser varit för hög gällande inläsning 

motsvarar skälig ersättning för advokat Nilssons arvode 320 timmar. 

 

Tingsrätten har gjort avdrag avseende tidsspillan för restid enligt vad som ovan 

redovisats med tio timmar eller 13 050 kr.  

 
Advokat Thomas Pettersson 

Advokat Pettersson förordnades, efter ett byte, som målsägandebiträde för Kastriot 

Kastrati den 8 oktober 2020. Thomas Pettersson avled den 2 juli 2021. 

 

Advokat Pettersson har begärt ersättning för drygt 456 timmars arbete. 

 

Mot bakgrund av vad som anförts inledningsvis rörande arbete med att gå igenom 

åklagarens och andra advokaters presentationsmaterial har tingsrätten dragit av 

motsvarande 18 timmars arbete från advokat Petterssons ersättning.  

 

Tingsrätten har även dragit av motsvarande fem timmars arbete för beräknade 

avslutande åtgärder. 

 

Med nedsättning även av den tid för inläsning som tingsrätten anser varit för hög ska 

skälig ersättning för advokat Petterson bestämmas till 308 timmars arbete. 
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Tingsrätten har inte gjort några avdrag för tidsspillan avseende advokat Pettersson.  

 

Advokat Niclas Hagard 

Advokat Hagard har efter ett byte av målsägandebiträde varit förordnad som 

målsägandebiträde för Berat Kastrati sedan den 8 januari 2021. 

 

Advokat Hagard har begärt ersättning för 532 timmars arbete. 

 

Efter nedsättning även av tiden för inläsning – som tingsrätten konstaterar har varit 

synnerligen hög – ska skälig ersättning för advokat Hagard bestämmas till motsvarande 

295 timmars arbete. 

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag för tidsspillan avseende advokat Hagard.  

 

Advokat Göran Franzén 

Advokat Franzén har efter ett byte av målsägandebiträde varit förordnad som 

målsägandebiträde för Blerim Kastratis son sedan den 8 januari 2021. 

 

Advokat Franzén har begärt ersättning för 498 timmars arbete. 

 

Med nedsättning även av begärd tid för inläsning, som tingsrätten bedömer 

vara synnerligen hög, ska skälig ersättning i form av arvode för advokat Franzén 

bestämmas till 280 timmars arbete. Tingsrätten har då tagit särskild hänsyn till att 

advokat Franzéns klient är underårig. Enligt tingsrätten har det, i jämförelse med andra 

målsägande, varken varit skäligt att lägga ner redovisad tid på kontakter och 

sammanträffanden med klientens vårdnadshavare eller att senare redovisa domen för 

henne. 

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag för tidsspillan avseende advokat Franzén.  
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2021-07-29 
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B 6972-20 

 
 
 
Advokat Arash Raoufi 

Hovrätten för Västra Sverige förordnade advokat Raoufi som målsägandebiträde för 

Sarah Kastrati den 8 juli 2020. Efter ett byte av målsägandebiträde förordnade 

tingsrätten advokat Raoufi även för Rezorta Kastrati den 8 januari 2021. 

 

Advokat Raoufi har begärt ersättning för drygt 448 timmars arbete. 

 

Med nedsättning av den tid för inläsning som tingsrätten anser vara för hög ska 

advokat Raoufis ersättning avseende arvode bestämmas till skäliga 320 timmars arbete. 

 

Tingsrätten har inte gjort några avdrag för tidsspillan avseende advokat Raoufi.  

 

Utlägg 

 

När tingsrätten inte angett annat har tingsrätten bedömt att den ersättning som 

advokaterna begärt avseende utlägg är skälig.  

 

BROTTSOFFERFOND 

 

Sebastian Jobe, Atila Can, Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou 

Jallow, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany, Kwame 

Sana, Ulas Havsut och Omer Mohammed döms nu för brott där fängelse ingår i 

straffskalan. Det följer av lag att de då ska betala 800 kronor vardera i avgift till 

brottsofferfonden. 

 

SEKRETESS 

 

Sekretessen för fotografier på den avlidne i obduktionsprotokollet och från 

brottsplatsen som föredragits inom stängda dörrar ska bestå i målet (se tingsrättens 

anteckningar).  

 

256



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
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DOM 
2021-07-29 

Mål nr: B 533-21, 
B 6972-20 

 
 
 
Vissa försvarare har gett in EncroChat-material från andra pågående förunder-

sökningar som föredragits under sakframställan samt under Dodou Jallows förhör. 

Enligt åklagaren omfattas materialet som föredragits av förundersökningssekretess och 

det har därför föredragits inom stängda dörrar (se tingsrättens anteckningar). Enligt 

tingsrätten finns det skäl att låta sekretessen bestå för dessa uppgifter. 

 

ÖVERKLAGANDEHÄNVISNING, se bilaga 7 (TR-01) 

Domen får överklagas senast den 19 augusti 2021. Ett överklagande ges in till 

tingsrätten men ställs till och prövas av Hovrätten för Västra Sverige.  

 

 

 

Robert Eneljung  Cecilia Ahlström 

 

I avgörandet har även fyra nämndemän deltagit. Rätten är enig. 

 

Avräkningsunderlag bifogas 
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Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

B 6972-20

1

Domslut avseende Yousuf Mohamed

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Målsägandebilaga
2021-07-29

2

5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

B 6972-20

1

Domslut avseende Ali Hai Chanhan

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

2

5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

B 6972-20

1

Domslut avseende Karamo Fatty

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

2

5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

B 6972-20

1

Domslut avseende Mohammed Al Housany

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Målsägandebilaga
2021-07-29

2

5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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1

Domslut avseende Dentin Jobe

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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Målsägandebilaga
2021-07-29
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

B 6972-20

1

Domslut avseende Dodou Jallow

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Målsägandebilaga
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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1

Domslut avseende Tareek Besic

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Målsägandebilaga
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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Avdelning 3

Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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2021-07-29
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1

Domslut avseende Kwame Sana

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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Målsägandebilaga
2021-07-29

3

9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Mevlüt Altunay

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

6. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

7. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Ahmad Alhag

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Ulas Havsut

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Daniel Tadesse

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

6. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

7. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Kemal Erdogdu

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Sebastian Jobe

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Domslut avseende Atila Can

1. Bella Kastbeck 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan

2. Adrian Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Michael Hansson 

Advokatfirman Michael Hansson AB 

Kungsgatan 20 

451 30 Uddevalla

3. Berat Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Niclas Hagard 

Advokatfirman Niclas Hagard AB 

Box 53008 

400 14 Göteborg

4. Hira Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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5. Kastriot Kastrati 

Myntgatan 28 Lgh 1203 

417 02 Göteborg 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Thomas Pettersson 

Advokatbyrån Thomas Pettersson KB 

Box 5243 

402 24 Göteborg

6. Lionell Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Göran Franzén 

Advokatfirman Göran Franzén AB 

Box 53116 

400 15 Göteborg

7. Rezorta Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg

8. Sarah Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Arash Raoufi 

Advokaterna Justitia AB 

Otterhällegatan 1 

411 18 Göteborg
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9. Shkelzen Kastrati 

Adress hos målsägandebiträdet 

 

 

Målsägandebiträde: 

Advokat Tommy Nilsson 

Nilsson Advokater Västsverige AB 

Storgatan 50 

461 30 Trollhättan
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Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19820701-0656

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Can

Förnamn 
Atila

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-08-20 2021-06-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

S Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19911018-1014

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Jobe

Förnamn 
Sebastian Emille Jamal

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-10-31

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19901112-2570

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Erdogdu

Förnamn 
Kemal

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-21 2021-06-30

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19910627-3817

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Tadesse

Förnamn 
DANIEL Meruse

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-03-25 2021-06-30

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19920401-8510

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Havsut

Förnamn 
ULAS

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19940611-5437

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Alhag

Förnamn 
AHMAD Abdullah

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

S Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19950127-0111

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Altunay

Förnamn 
Mevlüt

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-08-20 2021-06-30

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970830-2311

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Sana

Förnamn 
Kwame Mubarik

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19980803-4418

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Besic

Förnamn 
TAREEK Kenyatta

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

S Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19980920-6098

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Jallow

Förnamn 
Dodou

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19990714-0116

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Jobe

Förnamn 
Doudu DENTIN

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20000226-9611

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Al Housany

Förnamn 
Mohammed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20000301-4719

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Fatty

Förnamn 
Karamo

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20000508-4553

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Mohammed

Förnamn 
OMER Nawzad Abdullah

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-21

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20010106-0770

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Hai Chanhan

Förnamn 
ALI Nooruldeen Hai Chanhan

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 533-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag 
2021-07-29 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning3tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 03

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20011224-3514

Datum för dom/beslut 
2021-07-29

Efternamn 
Mohamed

Förnamn 
YOUSUF Abdirahim

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Enligt uppgift från åkl. under Huf 2021-03-26 omfattas  
 
åtalspunkt 1.3 här av åtalspunkt 1.2 i aktbil. 344.  
 
/Erik HH 
 
 
 









































 
Åkl vid Huf 2021-03-26 yrkat i enlighet  
 
med åtalspunkt 8.2 i aktbil. 344 /Erik HH 
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Bilaga 1 till stämningsansökan 

 
1.1) MORD alternativt MEDHJÄLP TILL MORD (Karamo Fatty, Ali 

Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou Jallow, Ahmad 

Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany 

och Kwame Sana)  

alternativt SKYDDANDE AV BROTTSLING, grovt brott 

(Tareek Besic, Mohammed Al Housany och Kwame Sana) 

och 

  
1.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD alternativt MEDHJÄLP TILL 

FÖRBEREDELSE TILL MORD alternativt STÄMPLING TILL 

MORD (Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, 

Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, 

Mohammed Al Housany och Kwame Sana) 

Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou Jallow, 

Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany och 

Kwame Sana har den 3 maj 2020 i Göteborg tillsammans och i 

samförstånd på nedan angivet sätt dödat Blerim Kastrati samt planerat 

att döda en eller flera av Berat, Adrian och Kastriot Kastrati.  

  

Gärningsmännen har under brottsdagen gemensamt tagit befattning 

med vapen, ammunition och krypterade telefoner.  

 

I ett flertal bilar (nedan benämnda spanbilar) och i en bil vilken 

falskeligen registrerats på annan (nedan benämnd brottsbilen) har 

gärningsmännen spanat efter målsägandena och hållit utkik efter polis. 

  

Genom spaningen har gärningsmännen påträffat Blerim Kastrati. 

Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan och Yousuf Mohamed har i brottsbilen 

(JNT077) följt efter Blerim Kastrati från Gropegårdsgatan till Lars 

Kaggsgatan i Göteborg. Två av dem har där skjutit honom med ett stort 

antal skott med en automatkarbin av typen Kalashnikov och en 

halvautomatisk pistol. Han träffades av minst nio skott i ryggen, 

ansiktet, halsen, buken samt båda armarna, varav flertalet skott 

avlossats på mycket nära håll. Blerim Kastrati avled till följd av de 

omfattande skadorna. 

 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
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Efter skjutningen lämnade Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan och Yousuf 

Mohamed platsen i brottsbilen (JNT077). Bilen övergavs sedan på 

Hundraårsgatan i Göteborg. 

 

I samtliga fordon som gärningsmännen färdats i har det funnits minst en 

telefon med vilken man krypterat kommunicerat med varandra för att 

samordna sig. 

  

I brottsbilen (JNT077) har kommunikationen med övriga 

medgärningsmän via krypterad telefoni huvudsakligen skötts av 

Karamo Fatty. 

 

I spanbilen (GZA17G), vilken framförts av Tareek Besic, har Dodou 

Jallow haft det huvudsakliga ansvaret för kommunikationen med övriga 

medgärningsmän via krypterad telefoni. 

 

I spanbilen (PSK224), vilken framförts av Mohammed Al Housany, har 

Dentin Jobe haft det huvudsakliga ansvaret för kommunikationen med 

övriga medgärningsmän via krypterad telefoni. 

 

I spanbilen (AHB027), vilken framförts av Kwame Sana, har Ahmad 

Alhag haft det huvudsakliga ansvaret för kommunikationen med övriga 

medgärningsmän via krypterad telefoni. 

 

Var och en av gärningsmännens handlingar har varit väsentliga för att 

gärningen skulle kunna ske enligt den på förhand bestämda planen. 

 

Utöver vad som tidigare angetts har gärningsmännen deltagit i 

gärningen enligt följande. 

 

Karamo Fatty har 

- varit delaktig i att brottsbilen (JNT077) den 5 april 2020 

införskaffades, 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården deltagit i ett möte med 

flera av medgärningsmännen och därefter tillsammans med flera av 

dem skjutsat en person till den butik där denne köpte de 

överdragskläder som användes vid mordet, 

- den 3 maj 2020 kring 14-tiden sammanstrålat i Arendal på Hisingen 

med flertalet övriga gärningsmän för att närmare diskutera hur 

mordet/en skulle gå till samt 

- därefter tillsammans och i samförstånd med Dodou Jallow anvisat 

Atila Can var brottsbilen (JNT077) stod parkerad så att denne kunde 

leverera mordvapnet till fordonet. 
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Dodou Jallow har 

- varit delaktig i att brottsbilen (JNT077) den 5 april 2020 

införskaffades, 

- den 7 – 8 april 2020 varit delaktig i anskaffandet av de vapen som 

användes vid mordet, 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården deltagit i ett möte med 

flera av medgärningsmännen och därefter tillsammans med flera av 

dem skjutsat en person till den butik där denne köpte de 

överdragskläder som användes vid mordet, 

- den 3 maj 2020 kring 14-tiden sammanstrålat i Arendal på Hisingen 

med flertalet övriga gärningsmän för att närmare diskutera hur 

mordet/en skulle gå till samt 

- därefter tillsammans och i samförstånd med Karamo Fatty anvisat 

Atila Can var brottsbilen (JNT077) stod parkerad så att denne kunde 

leverera mordvapnet till fordonet. 

 

Ahmad Alhag har 

- den 2 april 2020 och den 3 – 4 april 2020 spanat efter målsägandena 

i området kring Balladgatan/Klassikergatan i Hisings Backa, 

- den 3 april 2020 av Atila Can anvisats ett vapen i Tuve vilket han 

därefter hämtat eller låtit hämta, 

- varit delaktig i att brottsbilen (JNT077) den 5 april 2020 

införskaffades samt 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården deltagit i ett möte med 

flera av medgärningsmännen och därefter tillsammans med flera av 

dem skjutsat en person till den butik där denne köpte de 

överdragskläder som användes vid mordet. 

 

Yousuf Mohamed har 

- i vart fall från den 25 april 2020 haft rådigheten över brottsbilen 

(JNT077) genom att inneha nyckeln till fordonet, 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården deltagit i ett möte med 

flera av medgärningsmännen varefter några av dem skjutsat en 

person till den butik där denne köpte de överdragskläder som 

användes vid mordet samt 

- den 30 april 2020 tillsammans och i samförstånd med bl.a. Ali Hai 

Chanhan varit delaktig i förhyrningen av ett fordon (AAA04C) 

vilket gärningsmännen använt sig av för transporter under 

brottsdagen både av personer och drivmedel, vilket även hade 

kunnat användas för att bränna upp och undanröja bevis efter 

gärningen med. Yousuf Mohamed har därvid haft kontakt med den 

person som förhyrt fordonet åt dem och lämnat personen 

instruktioner. 
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Dentin Jobe har 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården deltagit i ett möte med 

flera av medgärningsmännen och därefter tillsammans med flera av 

dem skjutsat en person till den butik där denne köpte de 

överdragskläder som användes vid mordet, 

- den 3 maj 2020 tagit hand om Karamo Fattys och Dodou Jallows 

vanliga mobiltelefoner och gömt dem och sina egna vanliga 

mobiltelefon hemma hos sin mor i Gråbo i syfte att försvåra 

möjligheterna att uppdaga och beivra brott samt 

- den 3 maj 2020 kring 14-tiden sammanstrålat i Arendal på Hisingen 

med flertalet övriga gärningsmän för att närmare diskutera hur 

mordet/en skulle gå till. 

 

Ali Hai Chanhan har 

- den 30 april 2020 tillsammans och i samförstånd med bl.a. Yousuf 

Mohamed varit delaktig i förhyrningen av ett fordon (AAA04C) 

vilket gärningsmännen använt sig av för transporter under 

brottsdagen både av personer och drivmedel, vilket även hade 

kunnat användas för att bränna upp och undanröja bevis efter 

gärningen med. Ali Hai Chanhan har därvid varit tillsammans med 

den person som hyrt bilen. Han har därefter även varit den som 

disponerat över fordonet. 

 

Tareek Besic har 

- den 30 april 2020 varit delaktig i förhyrningen av en av spanbilarna 

(GZA17G) vilken användes under bl.a. morddagen, 

- under perioden 2 – 3 maj 2020 hyrt hotellrum åt sig själv, Karamo 

Fatty, Dodou Jallow, Dentin Jobe och Mohammed Al Housany på 

Treetop Spa Hangout & Hotel på Hisingen där man haft möjlighet 

att diskutera mordplanerna, 

- för perioden den 3 – 6 maj 2020 för egen och i vart fall några av de 

övriga gärningsmännens gemensamma räkning hyrt en lägenhet på 

Räntmästaregatan i Göteborg där han efter att han fått tillgång till 

lägenheten lämnade sina två vanliga mobiltelefoner i syfte att 

försvåra möjligheterna att uppdaga och beivra brott samt 

- den 3 maj 2020 kring 14-tiden sammanstrålat i Arendal på Hisingen 

med flertalet övriga gärningsmän för att närmare diskutera hur 

mordet/en skulle gå till. 

 

Mohammed Al Housany har 

- under bl.a. morddagen den 3 maj 2020 tillhandahållit en av 

spanbilarna (PSK224) samt 

- den 3 maj 2020 kring 14-tiden sammanstrålat i Arendal på Hisingen 

med flertalet övriga gärningsmän för att närmare diskutera hur 

mordet/en skulle gå till. 
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Kwame Sana har 

- innan gärningen den 3 maj 2020 lånat Mevlüt Altunays bil 

(AHB027), vilken använts som spanbil. 

 

Beträffande var och en av gärningsmännen görs utöver själva 

mordgärningen och den spaning som lett fram till densamma gällande 

att ovan nämnda handlingar i första hand utvisar deras delaktighet i 

mordet, i andra hand medför att de främjat mordet med råd eller dåd 

samt solidariserat sig med och stärkt övriga gärningsmän i deras uppsåt. 

 

I tredje hand görs beträffande Tareek Besic, Mohamed Al Housany och 

Kwame Sana gällande att de har hjälpt gärningsmännen i brottsbilen 

(JNT077) att undkomma genom att efter gärningen, i de tre bilar de 

framförde, skjutsa gärningsmännen från Hundraårsgatan i Göteborg där 

de lämnat brottsbilen och/eller från Nödinge där samtliga gärningsmän 

sammanstrålat efter mordet, allt i syfte att motverka att brottet 

beivrades. Brottet är att bedöma som grovt med hänsyn till att det rört 

sig om en mycket allvarlig gärning. 

 

Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou Jallow, 

Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany och 

Kwame Sana har vidare den 3 maj 2020 på olika platser i Göteborg 

tillsammans och i samförstånd med uppsåt att utföra eller främja mord 

tagit gemensam befattning med två vapen, ammunition, krypterade 

telefoner och en personbil vilken falskeligen registrerats på annan, vilka 

föremål varit särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid brotten.  

 

Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag har härutöver från den 

31 mars 2020 till den 3 maj 2020 bl.a. i Göteborg med uppsåt att främja 

mordgärningar tagit befattning med krypterade telefoner, vilka varit 

särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid brotten. De har därvid 

både sinsemellan och med bl.a. Sebastian Jobe och Atila Can delat 

information om var målsägandena kan befinna sig, vilka bilar de 

disponerar, hur vapen och ammunition ska anskaffas, hur morden ska 

gå till, hur utförare till gärningen ska anskaffas samt därtill sökt efter 

vapen och personer som mot betalning kunde utföra gärningarna.  

 

I andra hand görs beträffande samtliga i denna åtalspunkt tilltalade 

gällande att de den 3 maj 2020 i vart fall genom sitt agerande denna dag 
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främjat förberedelsegärningen med råd eller dåd samt solidariserat sig 

med och stärkt övriga gärningsmän i deras uppsåt. 

 

I tredje hand görs gällande att Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad 

Alhag under perioden den 31 mars 2020 – 3 maj 2020 och övriga i 

denna åtalspunkt tilltalade den 3 maj 2020 i vart fall gjort sig skyldiga 

till stämpling till mord eftersom de tillsammans och i samförstånd 

beslutat att döda en eller flera av Berat, Adrian och Kastriot Kastrati. 

 

Faran för att förberedelse- och stämplingsbrotten skulle fullbordas har 

inte varit ringa.  

 

Karamo Fatty, Ali Hai Chanhan, Yousuf Mohamed, Dodou Jallow, 

Ahmad Alhag, Dentin Jobe, Tareek Besic, Mohammed Al Housany och 

Kwame Sana begick gärningarna med uppsåt. 

 

 

2.1) ANSTIFTAN AV MORD alternativt MEDHJÄLP TILL MORD 

(Sebastian Jobe) och 

 

2.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD alternativt STÄMPLING TILL 

MORD (Sebastian Jobe)  

 

Sebastian Jobe har under perioden 31 mars – 3 maj 2020, då han 

befunnit sig i Gambia, genom sin ledande ställning i det kriminella 

nätverket i Södra Biskopsgården ensam eller tillsammans och i 

samförstånd med Atila Can förmått gärningsmännen under åp 1 och i 

vart fall Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag att den 3 maj 

2020 utföra mordet på Blerim Kastrati. 

Sebastian Jobe har i andra hand under perioden 31 mars – 3 maj 2020, 

då han befunnit sig i Gambia, främjat mordet på Blerim Kastrati med 

råd eller dåd samt solidariserat sig med gärningsmännen i deras uppsåt 

att döda honom och stärkt dem i deras agerande genom att dela 

information med bl.a. Karamo Fatty, Dodou Jallow och Ahmad Alhag 

om var Blerim Kastrati kan befinna sig, vilka bilar han disponerar, hur 

vapen, ammunition och utförare ska anskaffas samt manat på och givit 

instruktioner om hur gärningen ska gå till. 
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Sebastian Jobe har vidare under perioden 31 mars – 3 maj 2020, då han 

befunnit sig i Gambia, med uppsåt att främja mordgärningar tagit 

befattning med krypterade telefoner, vilka varit särskilt ägnade att 

användas som hjälpmedel vid brotten. Han har därvid under perioden 

31 mars – 3 maj 2020 med bl.a. Karamo Fatty, Dodou Jallow och 

Ahmad Alhag och under perioden 31 mars – 12 juni 2020 med bl.a. 

Atila Can, Daniel Tadesse och Kemal Erdogdu delat och efterfrågat 

information om var Berat, Adrian och Kastriot Kastrati kan befinna sig, 

vilka bilar de disponerar, hur vapen, ammunition och utförare ska 

anskaffas samt manat på och givit instruktioner om hur gärningarna ska 

gå till.  

 

Sebastian Jobe har i andra hand under perioden 31 mars – 3 maj 2020, 

då han befunnit sig i Gambia, genom sin ledande ställning i det 

kriminella nätverket i Södra Biskopsgården sökt anstifta Karamo Fatty, 

Dodou Jallow och Ahmad Alhag att tillsammans och i samförstånd med 

andra i Göteborg eller på annan plats i landet döda Berat, Adrian och 

Kastriot Kastrati och i vart fall har han tillsammans och i samförstånd 

med dem beslutat att i Göteborg eller på annan plats i landet döda 

Berat, Adrian och Kastriot Kastrati. Sebastian Jobe har därtill under 

perioden 31 mars – 12 juni 2020 tillsammans och i samförstånd med 

Atila Can beslutat att i Göteborg eller på annan plats i landet döda 

Berat, Adrian och Kastriot Kastrati. 

 

Faran för att förberedelse- och stämplingsbrotten skulle fullbordas har 

inte varit ringa.  

 

Sebastian Jobe begick gärningarna med uppsåt. 
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3.1) ANSTIFTAN AV MORD alternativt MEDHJÄLP TILL MORD 

(Atila Can), 

 

3.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD alternativt STÄMPLING TILL 

MORD (Atila Can) och 

 

3.3) GROVT VAPENBROTT (Atila Can) 

 

Atila Can har under perioden 4 april – 3 maj 2020 ensam eller 

tillsammans och i samförstånd med Sebastian Jobe förmått 

gärningsmännen under åp 1 och i vart fall Karamo Fatty, Dodou Jallow 

och Ahmad Alhag att den 3 maj 2020 utföra mordet på Blerim Kastrati. 

Atila Can har därvid utfäst sig att betala kostnader för bl.a. vapen och 

utförare. 

Atila Can har i andra hand under perioden 4 april – 3 maj 2020 främjat 

mordet på Blerim Kastrati med råd eller dåd samt solidariserat sig med 

gärningsmännen i deras uppsåt att döda honom och stärkt dem i deras 

agerande genom att dela information med samt efterfråga information 

från bl.a. Sebastian Jobe och Ahmad Alhag angående var Blerim 

Kastrati kan befinna sig, vilka bilar han disponerar, hur vapen, 

ammunition och utförare ska anskaffas, mana på och ge instruktioner 

om hur gärningen ska gå till samt tillhandahålla ett av de vapen som 

användes vid mordet.  

 

Atila Can har vidare under perioden den 2 april – 30 maj 2020 i 

Göteborg eller på annan plats i landet med uppsåt att främja 

mordgärningar tagit befattning med dels krypterade telefoner, dels 

vapen och ammunition, vilka föremål varit särskilt ägnade att användas 

som hjälpmedel vid brotten. Han har därvid via krypterade telefoner 

delat och efterfrågat information med bl.a. Sebastian Jobe och Ahmad 

Alhag om var Berat, Adrian och Kastriot Kastrati kan befinna sig, vilka 

bilar de disponerar, hur vapen, ammunition och utförare ska anskaffas 

samt manat på och givit instruktioner om hur gärningarna ska gå till. 

Atila Can har därutöver den 3 april 2020 i Göteborg haft tillgång till ett 

vapen, vilket han anvisat Ahmad Alhag var det fanns att hämta samt 

den 16 april 2020 anskaffat ammunition. Från okänd tidpunkt till den 3 

maj 2020 har han vidare bl.a. förvarat och transporterat en 

automatkarbin av typen Kalashnikov.  
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Atila Can har i andra hand under perioden 2 april – 30 maj 2020 

tillsammans och i samförstånd med bl.a. Sebastian Jobe beslutat att i 

Göteborg eller på annan plats i landet döda Berat, Adrian och Kastriot 

Kastrati. Atila Can har dessutom den 4 – 10 april 2020 i Göteborg eller 

på annan plats i landet sökt anstifta annan att mot betalning döda Berat 

Kastrati, se åtalspunkt 4. 

 

Faran för att förberedelse- och stämplingsbrotten skulle fullbordas har 

inte varit ringa. 

 

Atila Can har härutöver från okänd tidpunkt fram till den 3 maj 2020 i 

Göteborg olovligen innehaft den automatkarbin av typen Kalashnikov 

vilken användes vid mordet på Blerim Kastrati. Han har därvid den 3 

maj 2020 hämtat vapnet från ett garage i Frölunda och tillsammans och 

i samförstånd med Ulas Havsut, se åtalspunkt 7, transporterat det till 

och lämnat det i brottsbilen (JNT077) på Londongatan i Göteborg. 

 

Vapenbrottet är att bedöma som grovt med hänsyn till att vapnet saknar 

legalt användningsområde, har innehafts på allmän plats och använts 

för att döda med i en kriminell miljö. 

 

Atila Can begick gärningarna med uppsåt. 

 

 

4.) STÄMPLING TILL MORD (Mohammed Al Housany och 

Omer Mohammed) 

Atila Can har den 4 april 2020 via krypterad telefon frågat Mohammed 

Al Housany om denne kände till om det fanns någon som kunde åta sig 

uppdraget att mot betalning döda Berat Kastrati.  

 

Mohammed Al Housany och Omer Mohammed har den 5 – 10 april 

2020 i Göteborg eller på annan plats i landet tillsammans och i 

samförstånd beslutat sig för att åta sig uppdraget från Atila Can att mot 

betalning döda Berat Kastrati. 

 

Atila Can, Mohammed Al Housany och Omer Mohammed har vid 

personliga möten den 5 och 6 april 2020 samt via krypterade telefoner 

diskuterat uppdraget. 

 

Omer Mohamed har den 9 april 2020 i Göteborg eller på annan plats i 

landet även sökt förmå annan att delta i uppdragets utförande och 
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försökt anskaffa ett vapen vilket skulle användas vid gärningen samt 

därtill någon gång mellan 5 – 9 april 2020 provat ett vapen. 

 

Den 10 april 2020 har både Mohammed Al Housany och Omer 

Mohammed blivit av med sina krypterade telefoner, vilket medförde att 

de förlorade möjlighet till fortsatt kontakt med Atila Can och 

morduppdraget fullföljdes därför inte.  

 

Faran för att stämplingsbrotten skulle fullbordas har inte varit ringa. 

 

Mohammed Al Housany och Omer Mohamed begick gärningarna med 

uppsåt.
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5.1) MEDHJÄLP TILL MORD (Kemal Erdogdu ) och  

 

5.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD (Kemal Erdogdu)                                                                    

 

Kemal Erdogdu har under perioden 31 mars – 3 maj 2020 i Göteborg 

eller på annan plats i landet främjat mordet på Blerim Kastrati med råd 

eller dåd samt solidariserat sig med gärningsmännen i deras uppsåt att 

döda honom och stärkt dem i deras agerande. Han har därvid samlat in 

och delat information med bl.a. Atila Can, Sebastian Jobe och Karamo 

Fatty rörande var Blerim Kastrati kan befinna sig, vilka bilar han 

disponerar, hur han kan hittas samt givit konkret förslag på hur 

gärningen kan utföras.  

 

Kemal Erdogdu har under perioden 31 mars – 6 maj 2020 i Göteborg 

eller på annan plats i landet med uppsåt att främja mordgärningar 

samlat in och delat information om var Berat, Adrian och Kastriot 

Kastrati kan befinna sig, vilka bilar de disponerar, hur de kan hittas 

samt givit konkret förslag på hur gärningarna kan utföras. 

Informationen har delats med bl.a. Atila Can, Sebastian Jobe och 

Karamo Fatty med hjälp av krypterade telefoner, vilka varit särskilt 

ägnade att användas som hjälpmedel vid brotten. 

 

Faran för att förberedelsebrotten skulle fullbordas har inte varit ringa. 

 

Kemal Erdogdu begick gärningarna med uppsåt. 

 

 

6.1) MEDHJÄLP TILL MORD (Mevlüt Altunay) och      
 
6.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD alternativt MEDHJÄLP TILL 

FÖRBEREDELSE TILL MORD (Mevlüt Altunay) 
 

Mevlüt Altunay har under perioden den 29 april – 3 maj 2020 främjat 

mordet på Blerim Kastrati med råd eller dåd samt solidariserat sig med 

gärningsmännen i deras uppsåt att döda honom och stärkt dem i deras 

agerande genom att 

 



 Åklagarområde Väst-Bergslagen  Sida 

 

12 (14) 

  Göteborgs åklagarkammare  Handling 

 

3337 

   Ärende 

 

AM-63656-20 

  Kammaråklagare Helena Treiberg Claeson 2021-03-22 Handläggare 410-P-PG 

       

 

 

 

- den 29 april 2020 på Västra Kyrkogården i Göteborg delta i ett 

möte med bl.a. Karamo Fatty, Dodou Jallow, Yousuf Mohamed, 

Dentin Jobe och Ahmad Alhag samt därefter i sin bil (AHB027) 

tillsammans med flertalet av dem skjutsa en person till den butik 

i Sisjön i Göteborg där denne köpte de överdragskläder som 

användes vid mordet, 

- den 30 april 2020 i Göteborg eller på annan plats i landet vara 

delaktig i förhyrningen av ett fordon (AAA04C), vilket 

gärningsmännen använde sig av bl.a. under morddagen den 3 

maj 2020, genom att via swish betala den person som hyrde 

fordonet till täckande av hyreskostnaden samt 

- den 3 maj 2020 i Göteborg dels delta i spaning efter Blerim 

Kastrati i området kring Masthugget, dels låna ut sitt fordon 

(AHB027) till gärningsmännen vilket de använt sig av som en 

oundgänglig del av brottsplanen för att spana efter målsäganden 

med. 

Mevlüt Altunay har vidare från den 3 maj 2020 vid 22-tiden till den 26 

maj 2020 i Göteborg eller på annan plats i landet med uppsåt att främja 

mord på Berat och Adrian Kastrati delat information med Atila Can och 

Sebastian Jobe om bilar som används av målsägandena samt annan 

information av värde för de fortsatta mordplanerna samt bekräftat/stärkt 

Sebastian Jobe i hans uppsåt att döda målsägandena. Kommunikationen 

har skett med hjälp av krypterade telefoner, vilka varit särskilt ägnade 

att användas som hjälpmedel vid brotten, 

 

Mevlüt Altunay har i vart fall genom sitt agerande med råd eller dåd 

främjat Atila Cans och Sebastian Jobes förberedelse till mordgärningar 

och har därigenom solidariserat sig med dem i deras uppsåt att döda 

målsägandena. 

 

Mevlüt Altunay begick gärningarna med uppsåt.  

 
 

7.1) MEDHJÄLP TILL MORD (Ulas Havsut), 
  
7.2) FÖRBEREDELSE TILL MORD (Ulas Havsut) och 
  
7.3) GROVT VAPENBROTT (Ulas Havsut) 

 
Ulas Havsut har den 3 maj 2020 främjat mordet på Blerim Kastrati med 

råd eller dåd samt solidariserat sig med gärningsmännen i deras uppsåt 
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att döda honom genom att tillsammans och i samförstånd med Atila 

Can, se åtalspunkt 3, transportera och lämna en automatkarbin av typen 

Kalashnikov, vilken användes vid mordet, i brottsbilen (JNT077) på 

Londongatan i Göteborg. 

 

Ulas Havsut har vidare samma dag i Göteborg med uppsåt att främja 

mord på Berat, Adrian och Kastriot Kastrati på ovan angivet sätt tagit 

befattning med det ovan nämnda vapnet, vilket varit särskilt ägnat att 

användas som hjälpmedel vid mord. 

 

Faran för att förberedelsebrotten skulle fullbordas har inte varit ringa. 

 

Ulas Havsut har därutöver vid samma tillfälle genom sitt ovan angivna 

agerande olovligen innehaft det ovan nämnda vapnet. 

 

Vapenbrottet är att bedöma som grovt med hänsyn till att vapnet saknar 

legalt användningsområde, har innehafts på allmän plats och använts 

för att döda med i en kriminell miljö. 

 

Ulas Havsut begick gärningarna med uppsåt. 

 

 

8.1) FÖRSÖK TILL MORD alternativt MEDHJÄLP därtill 

alternativt GROVT OLAGA HOT alternativt MEDHJÄLP därtill 

(Ulas Havsut), 

 

8.2) ALLMÄNFARLIG ÖDELÄGGELSE alternativt MEDHJÄLP 

därtill (Ulas Havsut) och 

 

8.3) BROTT MOT LAGEN OM BRANDFARLIGA OCH EXPLOSIVA 

VAROR, GROVT BROTT (Ulas Havsut) 

 

Ulas Havsut har den 2 december 2017 ensam eller tillsammans och i 

samförstånd med andra okända gärningsmän försökt döda Hira Kastrati, 

Shkelzen Kastrati och Blerim Kastrati genom att kasta en handgranat 

mot deras bostad på Lammelyckan i Göteborg. Handgranaten 

detonerade utanför bostadens vardagsrumsfönster och orsakade skador 

på såväl fönstret som på fasaden. Hira och Shkelzen Kastrati var vid 
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tillfället inne i sin bostad, medan Blerim Kastrati en tid innan hade 

flyttat till en annan bostad. 

 

Fara för brottets fullbordan förelåg. 

 

Ulas Havsut har i vart fall den 2 december 2017 genom ovan nämnda 

handlande hotat Hira Kastrati, Shkelzen Kastrati och Blerim Kastrati, 

vilket för målsägandena inneburit en allvarlig fruktan för egen och 

annans säkerhet till person. Gärningen är grov med hänsyn till att hotet 

påtagligt förstärkts genom användande av en handgranat som har 

detonerats utanför målsägandenas bostad. 

 

Ulas Havsut har vidare den 2 december 2017 genom ovan angivna 

handlande åstadkommit en explosion vid hyreshus på Lammelyckan i 

Göteborg genom att detonera en handgranat med splitterskador på flera 

husfasader och personbilar som följd och har därigenom framkallat fara 

för annans liv eller hälsa eller för omfattande förstörelse av annans 

egendom. 

 

Ulas Havsut har i vart fall med råd eller dåd främjat ovan nämnda 

gärningar samt solidariserat sig med gärningsmännen och stärkt dem i 

deras uppsåt genom att tillhandahålla den handgranat som användes vid 

händelsen. 

 

Ulas Havsut har dessutom från okänt datum fram till den 2 december 

2017 i Göteborg utan tillstånd hanterat en skarp handgranat. Gärningen 

är grov med hänsyn till att gärningen har varit av särskilt farlig art 

eftersom handgranaten har detonerats på allmän plats utanför ett 

hyreshus som ett led i en pågående konflikt i kriminell miljö. 

 

Ulas Havsut begick gärningarna med uppsåt. 
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Bilaga till stämningsansökan 

 

Skriftlig bevisning åp 1-7 
 

1) Uppspelning av SOS-samtal nr 1, 7 och 10 jämte PM SOS-samtal (fup s. 2-4 

och 10-14), till utvisande av vad som initialt uppgavs och när.  

2) Händelserapport (fup s. 18-28), till utvisande av när larmsamtalen började 

kopplas till polisen, vad som antecknats av det inringarna uppgav samt vilka 

initiala beslut som polisen fattat. 

3) Sms från en av inringarna (fup s. 126-130), till utvisande av hennes 

iakttagelser. 

4) Fotografier av brottsplatsen och flyktbilen tagna av vittnet Isabella 

Hjertehammar samt av ytterligare allmänhet (fup s. 114-116, 222-226), till 

utvisande av hur där såg ut precis efter att gärningsmännen lämnat kl 18.57. 

5) PM intiala åtgärder (fup s. 32), till utvisande av när polis var på plats, vad som 

då iakttogs samt vilka åtgärder som vidtogs. 

6) Protokoll över brottsplatsundersökning (fup s. 260-272) samt 

PM/Tilläggsprotokoll till platsundersökning (tilläggsprot 1 s 176-180), till 

utvisande av dels hur det såg ut på platsen dels vilka slutsatser som kan dras 

av de fynd som återfanns där, till styrkande bl.a. av att gärningsmännen 

använt sig av två olika vapen vid gärningen samt att vissa skott avlossats från 

nära håll. 

7) Fotografier av fordon med regnr SAS55J och PM hyresavtal (fup s. 285 och 

368-369), till utvisande av att Blerim Kastrati hyrt personbilen med reg nr 

SAS55J alltsedan den 3 april samt av var fordonet vid gärningen stod 

parkerat. 

8) Uppspelning av del av polisens kroppskamerafilmer samt PM ang genomgång 

av film från poliskroppskamera jämte bilder, (fup s. 37-38, 41-43, 47-50, 53-

54, 56-57), till utvisande av hur det såg ut på brottsplatsen i anslutning till 

gärningen. 

9) PM flyktbil och rondellskador resp. däckavtryck jämte kartbild och fotografier 

(fup s. 286-294), till utvisande av att flyktbilen lämnade spår efter sig vid den 

hastiga flykten från brottsplatsen. 

10) PM genomgång övervakningsfilm Preem Slakthusgatan (fup s 451-452), till 

utvisande av när första polisbil med blåljus och ambulans passade förbi i 

riktning mot brottsplatsen samt att bilar till utseendet överensstämmande 
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med de fordon som Kastriot och Adrian Kastrati då disponerade (GSB824 och 

TSY 97C) passerade förbi i samma riktning en stund därefter. 

11) Primärrapport dödsfall (fup s. 295-296), till styrkande av att Blerim Kastrati 

av läkare fastställdes vara avliden kl 19.39. 

12) Rättsmedicinskt obduktionsutlåtande jämte komplettering (fup s. 300-318 

och tilläggsprot 2 s. 293-294) samt uppvisande av några sekretessbelagda 

bilder, som medtas och visas upp av åklagare vid huvudförhandlingen, till 

styrkande av de skador Blerim Kastrati orsakades vid gärningen och att de 

ledde till hans död.  

13) Protokoll över klädundersökning (fup s. 320-324), till utvisande av de skador 

som återfanns på Blerim Kastratis kläder efter gärningen. 

14) Protokoll över fordonsundersökning (fup s. 370-377), till utvisande bl.a. av att 

det inte fanns någon spårsändare på fordon med reg nr SAS55J. 

15) PM insats över sökandet av flyktbilar, PM anträffande av JNT077 jämte bilder 

(fup s. 796-815), till utvisande av hur, var och när JNT077 hittades samt hur 

det såg ut på platsen samt vad som syntes genom bilens fönster. 

16) Protokoll över fordonsundersökning (fup s. 820-832), till utvisande av att det 

i baksätet i JNT077 återfanns en pistol och ett par svarta pumabyxor med 

etiketten kvar under vilka det låg ytterligare en etikett samt två patroner, i 

handskfacket ytterligare patroner, under golvmattan i bak en AK 47, mellan 

mittkonsollen och passagerarsätet höger fram en handske samt på golvet 

framför passagerarsätet en 1,5 liters petflaska fylld med en genomskinlig 

vätska som luktade bensin. 

17) PM och anmälningar (tilläggsprot 1 s. 6-51, 55-58, 63-85 samt fup s. 2948-

2963), till utvisande av att det sedan i slutet av år 2016 har pågått en konflikt 

i Södra Biskopsgården, vilken fått till följd att en rad allvarliga brott har 

begåtts. 

18) PM avseende hot mot Ali Hai Chanhan (fup s. 2873 och tilläggsprot 1 s. 59), 

till utvisande av att denne talat med polisen om hot från Blerim Kastrati. 

19) PM sammanställning poliskontroller (tilläggsprot 1 s. 86-94), till utvisande av 

hur de tilltalade över tid har synts tillsammans dels med varandra dels med 

andra till nätverket knutna personer. 

20) PM avseende GPS-sändare under fordon (tilläggsprot 1 s. 63-72), till 

utvisande av att familjen Kastrati tidigare upprepat fått sådana placerade 

under sina fordon. 

21) PM (tilläggsprot 1 s. 100), till utvisande av Sebastian Jobes koppling till Robin 

Talani. 

22) PM jämte bilagor (tilläggsprot 1 s. 161-175, 125-128), till utvisande av att det 

i det kriminella nätverket i Södra Biskopsgården sedan i vart fall sommaren 

2018 och i det kriminella nätverket i Tynnered sedan i vart fall oktober 
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samma år funnits tillgång till samma slags krypterad telefoni vilken använts 

vid i målet aktuella gärningar. 

23) PM bilder från MMA-gala 10 december 2019 (fup s. 1556-1564), till utvisande 

av att bl.a. Dodou Jallow, Karamo Fatty, Sebastian Jobe, Dentin Jobe och 

Ahmad Alhag var där tillsammans. 

24) PM flyguppgifter och bilder från i beslag tagna mobiler (fup s. 2784-2801) till 

utvisande av att Sebastian Jobe, Dodou Jallow, Karamo Fatty och Dentin Jobe 

var i Gambia tillsammans i början av år 2020 samt av att Dentin Jobe 

återvände med reguljärflyg till Sverige den 6 mars medan Karamo Fatty och 

Dodou Jallow återvände med ett av UD specialchartrat plan den 18 april. 

25) PM Älvsborgsbron och PM tillgrepp ZJL00S jämte bilagor (fup s. 2981-3029), 

till utvisande av att Berat Kastrati och Adrian Kastrati var med om en krock på 

Älvsborgsbron vid 14.30-tiden den 30 mars samt att Mevlüt Altunay ringde in 

samma dag kl 16.09 och anmälde sin hyrbil stulen, vilken senare samma kväll 

återfanns krockskadad ca 1 km från platsen för krocken, att Mevlüt Altunay 

hade kvar nyckeln till bilen, vilken den inte kunde köras förutan samt av att i 

den bil som Mevlüt Altunay hyrt fanns spår både av honom och Ahmad 

Alhag. 

26) PM anmälan försök till mordbrand Kalmargatan 4 april 2020 jämte 

fotografier (fup s. 3030-3037), till utvisande av att någon aktuellt datum 

försökt tända eld på familjen Altunays hem. 

27) Journalutdrag och anmälan (fup s 2855-2857 och tilläggsprot 1 s. 95-96), till 

utvisande av att Atila Can den 7 april 2020 kontaktade sjukvården pga att han 

uppgav sig ha fått ett kraftigt knytnävsslag över ögat lördagen den 4 april och 

fick en tid på ögonmottagningen med anledning härav påföljande dag, vilket 

polisen senare upptog anmälan beträffande. 

28) PM EncroChat NFC (Protokoll EncroChat s. 3-16), till utvisande vad EncroChat 

är. 

29) PM EncroChat NOA (tilläggsprot 1 s. 104-105), till utvisande bl.a. av hur 

svensk polis fick tillgång till EncroChat information. 

30) PM avseende inhämtning av EncroChat (tilläggsprot 2 s. 5), till utvisande av 

hur och när materialet blev en del av aktuell förundersökning. 

31) Pm, fotografier, beslagsprotokoll, undersökningsprotokoll och pm jämte 

bilagor (fup s. 2193, 2195-2197, 2201-2203, 2221, 2224, 2233-2236, 2253, 

2895, 3065-3083, tilläggsprot 1 s. 117-119, 125-128, tilläggsprot 2 s. 140 

samt fup enbart rörande Ulas Havsut s. 89-90 och 93), till utvisande av att 

Atila Can, Omer Mohammed, Sebastian Jobe, Ahmed Alhag och Mohammed 

Al Housany i anslutning till att de frihetsberövades och/eller tidigare har haft 

tillgång till EncroChattelefoner samt även av att Mohammed Al Housany i 
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anslutning till att han blev misshandlad den 10 april 2020 blev av med sin 

liksom Omer Mohamed som kom till sjukhuset för att besöka honom. 

32) PM information om Ghost från företaget (fup s. 2150-2156), till utvisande av 

vad Ghost är. 

33) Telefongenomgång av Blerim Kastratis mobiltelefon (fup s. 345-349), till 

utvisande av Blerim Kastratis frågor till företaget om Ghost och företagets 

svar. 

34) PM bilder på Ghostelefon (tilläggsprot 1 s 302-304), till utvisande av hur en 

Ghosttelefon ser ut. 

35) PM identifiering av Ghosttelefoner, avrapporteringspm, foton, 

beslagsprotokoll, undersökningsprotokoll och pm (fup s 2162-2163, 2193, 

2195-2196, 2198-2200, 2225-2227, 2204-2206, 2228-2232, 626, 2207-2208, 

2211, 2217, 2610-2612), till utvisande av att Atila Can, Ulas Havsut, Mevlüt 

Altunay, Yousuf Mohamed, Ali Hai Chanhan och Dentin Jobe samtliga haft 

tillgång till Ghosttelefoner. 

36) Brukaranalysen i sin helhet, till styrkande av vilka mobiltelefoner som de 

tilltalade använt sig av. 

37) PM avseende flickvänner (tilläggsprot 1 s. 97), till utvisande av vilka 

flickvänner som kopplats till Karamo Fatty och Dodou Jallow sedan tidigare. 

38) Beslagsprotokoll, fotografier samt telefongenomgång av Dodou Jallows, 

Karamo Fattys och Dentin Jobes mobiltelefoner (fup s. 2603-2604, 2566-

2574, 2255-2325 och tilläggsprot 2 s. 304-306), till utvisande bl.a. av att 

Dentin Jobes ”vanliga”mobiltelefon av polis återfanns i garderoben i det rum 

han disponerar i sin mors bostad i Gråbo samt att Dodou Jallows och Karamo 

Fattys ”vanliga” mobiltelefoner återfanns i en tvättkorg i samma rum, vilka 

användarnamn som de använt sig av samt de sista aktiviteterna i telefonerna. 

39) Telefongenomgång Tareek Besic (fup s. 2337-2362), till utvisande bl.a. av att 

han sökt information om Ghosttelefoner den 30 april 2020 och att i den 

snapchatgrupp han deltagit i den 2 maj 2020 är deltagarna benämnda Jobe 

(onedecentkid), Mitch (onedecentdon) och Dodou (kaptengustav1). 

40) PM genomgång bankomatfilm fup s. 2807-2816, till utvisande av att Dentin 

Jobe sätter in kontanter både den 16 april i Göteborg och den 18 april i 

Stockholm och att han vid det senare tillfället är tillsammans med Karamo 

Fatty. 

41) PM bokning ApartDirect (tilläggsprot 1 s 290-294), till utvisande av att Dentin 

Jobe bokat en lägenhet på Stora Nygatan i Stockholm den 18-20 april 2020. 

42) PM arbetsgivareuppgifter (tilläggsprot 1 s 295-298), till utvisande av att 

Kwame Sana arbetade på ett företag vid namn Adient samt vilken info han 

lämnat till företaget. 
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43) Telefongenomgång Kwame Sana (fup s 2326-2337), till utvisande bl.a. av 

vilken mailadress användaren använt sig av, var den positionerat och när den 

senast användes. 

44) PM bilder husrannsakan Lövgatan 1 E, PM husrannsakan häktet Ahmad 

Alhag, PM bildmaterial spaningssektionen och genomgång övervakningsfilm 

Biltema (fup s. 2623-2641, 2647, 1497-1501, 1545-1555 och 1565-1568), till 

utvisande bl.a. av att Ahmad Alhag och Mevlüt Altunay bodde i den aktuella 

lägenheten och vilka övriga iakttagelser som gjorts av dem i anslutning till 

fordonen AHB027 och MMF745 och tillsammans med varandra och andra 

tilltalade. 

45) PM rörande AhlaSouth (tilläggsprot 1 s. 101) till utvisande av Ahmad Alhags 

koppling därtill.  

46) PM avseende hotbild mot familjen Altunay (fup s. 2896), till utvisande av att 

familjen i slutet på maj efter polisens inrådan flyttade ifrån sin dåvarande 

bostad. 

47) PM Mariama Bojang jämte bilagor (fup s. 2841-2847), till utvisande av 

hennes koppling till Sebastian Jobe 

48) PM avseende meddelanden om fiskebåtar m.m. (tilläggsprot 1 s. 102), till 

utvisande av avsändarens koppling till Sebastian Jobe 

49) PM Elias Jobe och HR (fup s. 2839-2840 och tilläggsprot 2 s. 298-301), till 

utvisande av att Elias Jobe återfanns medvetslös på Kabbeleksgatan i 

närheten av Wieselgrensplatsen i Göteborg den 26 maj 2020 och avfördes 

med ambulans från platsen efter att han enligt en kamrat på plats Michael 

Leinonen ska ha varit på Whoopsie Daisies. 

50) PM avseende Instagramkonton jämte bilagor (tilläggsprot 2 s. 141-148), till 

utvisande av att Elias Jobe har ett Instagramkonto i visst namn och att han 

den 30 maj 2020 avfördes med ambulans. 

51) Anmälan grov misshandel och träffrapport Sebastian Jobe (fup s. 2964-2975), 

till utvisande av att målsäganden anmält att okända män trängt sig in i hans 

bostad och misshandlat honom den 4 november 2019 samt att det på 

målsägandens kläder återfanns DNA från Sebastian Jobe. 

52) PM avseende efterlysning av Sebastian Jobe (tilläggsprot 1 s. 98-99) till 

utvisande av att han efterlystes internationellt den 22 januari 2020 efter att 

ha häktats i utevaro för ovan nämnda misshandel. 

53) PM mobiluppkoppling Gambia (tilläggsprot 2 s 6-9), till utvisande av var i 

Gambia användaren Quaileye har de enda tre uppkopplingar som finns för 

telefonen. 

54) PM över fordonsundersökning AHB027 (fup s. 780-787) till utvisande av bl.a. 

att den bärgades från platsen där den beslagtogs och till vilka fynd som 

gjordes i den bl.a. av ett par handskar som analyserats av NFC. 
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55) PM simkortsram i PSK224 (tilläggsprot 1 s 261-262) till utvisande av att 

beträffande ett av de telefonnummer som knutits till Omer Mohammed så 

hittades simkortsramen till numret i PSK224. 

56) PM Omer Mohammed sons tandläkarbesök och PM Omer Mohammed 

bildjämförelse kök Encro-chat (fup s. 2874-2877 och 2884-2885) att jämföra 

med skickade EncroChatmeddelanden den 7 april till utvisande av att 

användaren är Omer Mohammed. 

57) PM anmälan Omer Mohammed knivbrott Kalmargatan 28 maj 2020 och PM 

Mohammed Najmadins boende på Kalmargatan 27 maj-27 juni 2020 (fup s. 

2891-2894) till motbevisande av Omer Mohammeds uppgifter om att hans 

telefonuppkopplingar i området kring Gropegård förklaras av att han då var 

där för att besöka en vän som bodde där och i anslutning därtill 

kontrollerades av polis och sedan rapporterades för knivinnehav.   

58) PM avseende meddelanden i EncroChat (Protokoll Encrochat s. 18), till 

utvisande av hur urvalet av meddelanden gått till. 

59) PM angående EncroChat som brottsverktyg (tilläggsprot 2 s. 11) till utvisande 

av att meddelandena i stort sett uteslutande rör diskussioner om brottslig 

verksamhet främst narkotikabrott. 

60) PM filmer i Karamo Fattys och Dodou Jallows mobiler (fup s. 2400-2402, 

2405, 2407, 2409, 2410 och 2416), till utvisande av att de syns på film 

tillsammans med Dentin Jobe då de hanterar en mycket stor mängd 

kontanter, vilken hanterats i deras telefoner natten mellan den 1-2 maj 2020. 

61) PM avseende smeknamn, förekommande ord i EncroChat och ordlista 

narkotika (Protokoll Encrochat s. 19-23, tilläggsprot 1 s. 103 och tilläggsprot 2 

s. 12-13), till utvisande av desamma. 

62) Telefongenomgång Mevlüt Altunay (fup s. 2373-2381), till utvisande bl.a. av 

att Mevlüt Altunay själv kallar sig Semlan.  

63) EncroChatmeddelanden jämte bildbilagor och EncroNotes (Protokoll 

EncroChat s. 24-254, tilläggsprot 1 s. 106-116 och tilläggsprot 2 s. 14-221), 

åberopas i sin helhet till utvisande av vad bl.a. Sebastian Jobe, Atila Can, 

Karamo Fatty, Dodou Jallow, Ahmad Alhag, Mohammed Al Housany, Omer 

Mohammed, Kemal Erdogdu och Mevlüt Altunay krypterat skrivit till 

varandra samt sparat såsom anteckningar. 

64) PM avseende EncroNotes Quaileye (tilläggsprot 2 s. 218-221), till utvisande 

av tidigare kartläggning av bl.a. målsägandena i aktuellt mål. 

65) PM avseende fordon (fup s. 449), till utvisande av att SAAB 9-3 med reg nr 

BOE144 under perioden 30 mars till 7 april 2020 stått registrerad på Blerim 

Kastratis sons mor och därefter fram till den 16 juli på Adrian Kastrati samt 

att både Berat Kastrati och Adrian Kastrati iakttagits i detta fordon.  
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66) PM avseende fordon (fup s. 447), till utvisande av att främst Blerim Kastrati 

men även Berat Kastrati och Adrian Kastrati under perioden 25 november till 

24 januari 2020 synts i eller i anslutning till Volvo V60 med reg nr TNY731  

67) PM avseende fordon (fup s. 448), till utvisande av att främst Adrian Kastrati 

men även Berat Kastrati och Blerim Kastrati under perioden 19 oktober till 2 

januari 2020 synts i Volvo V60 med reg nr OPK936.  

68) PM fordonsstopp (fup s. 444), till utvisande av att Berat Kastrati stoppats i en 

Volvo V60 med reg nr NOM197 den 3 april 2020 och Händelserapport 

fordonsstopp (fup s. 445), till utvisande av att Adrian Kastrati stoppats i en 

Volvo V60 med reg nr NOM197 den 10 april 2020. 

69) PM avseende fordon med reg nr RLW620 (tilläggsprot 1 s. 120-121), till 

utvisande av att vad det är för ett fordon och att det inte har någon känd 

koppling till Blerim Kastrati. 

70) PM angående Natalie Willberg (tilläggsprot 1 s. 122-123), till utvisande av att 

hon tidigare hette Norie i tilltalsnamn och bodde på Balladgatan 2 innan hon 

flyttade till Klassikergatan i Hisings Backa och PM Klassikergatan 15 (fup s. 

1077-1078), till utvisande av att Berat Kastrati sedan oktober 2019 hyrt en 

lägenhet på aktuell adress i andra hand. 

71) PM avseende Donika Ida Fetiju (tilläggsprot 1 s. 124), till utvisande av att 

Blerim och Berat Kastrati har en kusin som haft sin adress på Tredje 

Långgatan men som flyttat till Redbergsplatsen 

72) Lönebesked Berat Kastrati (tilläggsprot 1 s. 234-240), till utvisande av att han 

i vart fall under perioden fr.o.m. oktober 2019 t.o.m. april 2020 arbetade på 

AGGA W Entreprenad AB. 

73) PM gatukök Lilla Edet (fup s 456), till utvisande av att en anhörig till Blerims 

syster driver gatukök där. 

74) Pm jämförelsebilder (tilläggsprot 1 s. 155-160), till utvisande av att den bild 

som Atila Can skickar till Mohammed Al Housany på kvällen den 4 april är 

från Stig Center i Hisings Backa samt av att den bild som Mohammed direkt 

därefter skickar till Atila är tagen i Lundbytunneln. 

75) PM avseende bilder på vapen i EncroChat (tilläggsprot 2 s. 129-133), till 

utvisande av vad för slags vapen det handlar om. 

76) PM avseende vapenfynd Blåsvädersgatan/Köldgatan jämte bilagor 

(tilläggsprot 2 s. 134-139), till utvisande av att polisen natten mellan den 13 

och 14 mars 2020 i skogen återfann en revolver och en automatkarbin av 

typen Kalashnikov. 

77) Anmälan, avrapporteringspm, vapenundersökningsprotoll, fingeravtrycks- 

och DNAundersökning och PM (fup s. 3038-3064 och tilläggsprot 1 s. 263), till 

utvisande av att polisen den 6 april 2020 gjort iakttagelser av tre unga män 

som sprang ifrån polisen efter att de plockat ut en plastpåse ur en bil, vilken 
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visade sig innehålla kläder och två rånarluvor, att polisen då bara fick tag på 

en av dem, Florian Ademi, som togs med för kroppsbesiktning, att polisen vid 

kontroll dagen efter i skogspartiet där de jagat de unga männen återfann en 

pistol av fabrikat Crvena Zastava av kaliber 7,65 mm, vilken de bytte ut mot 

en replika och att polisen sedan grep Florian Ademi och Yousuf Mohamed 

efter att de befunnit sig i närheten av vapnet och plastpåsen, att det på 

plastpåsen säkrades ett antal fingeravtryck både från Yousuf Mohamed och 

Ali Hai Chanhan, vars DNA även fanns på en av rånarluvorna i påsen samt att 

Yousuf Mohamed var häktad mellan den 10 april och den 22 april 2020. 

78) PM avseende Ulas Havsut, anmälan, DNAundersökning och DNAträff (fup s. 

2872, 2948, 2953 och 2959), till utvisande av att han blev far den 7 juli 2020 

och att han i maj -18 delgavs misstanke om brottet under åp 8. 

79) PM avseende lägenhet på Övre Fogelbergsgatan (tilläggsfup 1 s. 73-85), till 

utvisande av vad den lägenheten har för tidigare koppling till Karamo Fatty 

och Atila Can. 

80) Anmälan om ägarbyte JNT077 (fup s. 970), till utvisande bl.a. av att den som 

fyllde i uppgifterna skrev fel på Daniel Gogoskis personnummer.  

81) PM jämte fotografi av JNT077 (tilläggsprot 1 s. 243-244), till utvisande av att 

fordonet på kvällen den 11 april 2020 stått parkerad på 

Poesigatan/Klassikergatan. 

82) PM P-anmärkningar JNT077 jämte bilagor (fup s. 1041-1062), till utvisande av 

att JNT077 under perioden 16-22 april 2020 fått fem p-anmärkningar för 

felaktiga parkeringar på Poesigatan/Klassikergatan. 

83) PM trängselpassager JNT077 (fup s. 976), till utvisande av att inga passager 

registrerats från försäljningen till brottsdagen. 

84) PM kontroll Kölnåsgatan och PM genomgång kroppskameror Kölnåsgatan 

2020-04-25 (fup s. 980-998), till utvisande av att Yousuf Mohamed vid 

poliskontroll vid 17-tiden hade en inplastad volvonyckel på sig. 

85) PM fordonsstopp 25 april Älvsborgsbron jämte fotografier (fup s. 1001-1006), 

till utvisande av att Yousuf Mohamed vid 23-tiden hade en volvonyckel på 

sig, som polisen fotograferade. 

86) Jämförelsebilder av den nyckel som Yousuf Mohamed hade med nyckeln till 

JNT077 jämte dokumentation från Volvo (fup s. 1026-1038), till utvisande av 

att nycklarna går till samma lås. 

87) PM hyresavtal AAA04C, PM genomgång övervakningsfilm uthyrning och PM 

swish jämte bilagor (fup s. 1230-1245), till utvisande av att Stephanie 

Admassu var i sällskap med Ali Hai Chanhan när hon hyrde AAA04C den 30 

april 2020 kl 17.40 och att hon en timme dessförinnan fått en swishbetalning 

av Mevlüt Altunay. 
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88) PM avseende Stephanie Admassu 3 maj 2020 (fup s. 3086), till utvisande av 

att hennes mobiltelefon mastpositionerar sig i Backa när mordet sker. 

89) Avrapporteringspm fordonsstopp AAA04C 20-05-01 och PM genomgång 

kroppskameror från samma tillfälle jämte bilagor i form av stillbilder från 

filmerna (fup s. 1197, 1203, 1205-1207, 1213), till utvisande av att Ali Hai 

Chanhan enligt polisens bedömning framförde AAA04C vid tillfället samt av 

att bl.a. Yousuf Mohamed var passagerare. 

90) Uppspelning av samt pm om mobilfilm AAA04C 20-05-02 jämte bilagor (fup s. 

1214-1226), till utvisande av att Ali Hai Chanhan körde detta fordon vid 

tillfället samt att bl.a. Yousuf Mohamed och Ali Al Rikabi var passagerare. 

91) PM anträffande av fordon AAA04C och beslagsprotokoll (fup s. 1119-1120 

och 1124), till utvisande av att AAA04C påträffades och beslagtogs på 

Inägogatan den 4 maj. 

92) PM ang bilnyckel AAA04C och beslagsprotokoll( fup s. 1121-1123 och 1125), 

till utvisande av att nyckeln till AAA04C påträffades och beslagtogs från Ali Al 

Rikabi den 5 maj. 

93) PM avseende Ali Al Rikabi 3 maj 2020 (fup s. 3085), till utvisande av att hans 

mobiltelefon kopplat upp under master i Högsbohöjd och Frölunda under 

eftermiddagen och kvällen på morddagen. 

94) Protokoll över fordonsundersökning och beslagsprotokoll (fup s. 1128-1139), 
till utvisande av att det i bagageutrymmet i AAA04C återfanns dels två 20 
liters plastdunkar med brännbar vätska tillsammans med en påfyllnadstratt, 
den ena fylld och den andra med ca 1 liter vätska, dels en skokartong med ett 
par använda adidasskor samt handlingar från Zalando. 

95) NFC protokoll över spårsäkring samt fingeravtrycksjämförelse (fup s. 1154-

1163) till styrkande av att det säkrats fingeravtryck från Yousuf Mohamed 

dels på övre höger hörn vid kork på den plastdunken som innehöll den 

mindre mängden brännbar vätska, dels på både insida och utsida övre kant 

på plasttratten. 

96) PM GZA17G och hyresavtal (fup s. 708-709), till utvisande om vem som hyrt 

bilen och när. 

97) PM genomgång övervakningsfilm GZA17G uthyrning (fup s. 714-725), till 

utvisande av hur den aktuella uthyrningen gick till. 

98) PM kontroll om Tareek är spärrad på Circle K jämte bilaga (fup s. 726-727), till 

utvisande av att Tareek Besic sedan den 25 mars 2020 spärrats för 

biluthyrning hos Circle K. 

99) PM klockslag på David Masouminejads kontohändelser jämte bilaga samt PM 

genomgång bankomatfilm jämte bilder (fup s. 736, 738-739 och 741), till 

utvisande av hur betalningen för bilhyran gick till. 
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Fortsättning skriftlig bevisuppgift 

 
 

1) Utdrag VTR (fup s. 793), till utvisande av att Mevlut Altunay sedan den 20 

april 2020 är registrerad ägare till fordon med reg nr AHB027. 

2) Utdrag VTR (tilläggsprot 1 s. 282-283), till utvisande av att Bushra Al Housany, 

mor till Mohammed Al Housany är registrerad ägare till fordon med reg nr 

PSK224. 

3) PM genomgång av övervakningsfilm Hede Fashion Outlet 2 maj 2020 samt 

foto och tumnaglar återfunna i Tareek Besics telefon (fup s. 1569-1580, 2347 

och 2361-2362), till utvisande av att Tareek Besic, Dentin Jobe, Karamo Fatty 

och Dodou Jallow åkte tillsammans i GZA17G till Hede Fashion i Kungsbacka. 

4) PM genomgång övervakningsfilm Spoton Hostel & Sportsbar (fup s. 1609-

1689), till utvisande av att Dentin Jobe, Dodou Jallow, Karamo Fatty, 

Mohammed Al Housany och Tareek Besic befunnit sig på hotellet till och från 

under den 29 april – 2 maj. 

5) PM övervakningsfilm och pm genomgång övervakningsfilm Treetop Spa & 

Hotel och PM justeringar genomgång övervakningsfilm samt pm och 

beslagsprotokoll (fup s. 1702-1769 och tilläggsprot 1 s. 250), till utvisande 

bl.a. av att Tareek Besic hyrt det rum där han själv, Dentin Jobe, Karamo 

Fatty, Dodou Jallow och Mohammed Al Housany till och från befunnit sig den 

2-3 maj 2020, att Tareek Besic kört GZA17G medan Mohammed Al Housany 

kört PSK224, att det i deras rum återfunnits bl.a. kvitton från Hede Fashion 

och Mc Donalds Stig Center samt att Dodou Jallow och Karamo Fatty den 3 

maj strax efter kl 11.00 överlämnar sina vanliga mobiltelefoner till Dentin 

Jobe. 

6) PM husrannsakan Räntmästargatan, foton och beslagsprotokoll (fup s 1779-

1780, 1783, 1792-1796 och 1801), till utvisande av att Tareek Besic lämnat 

två mobiltelefoner kvar i den lägenhet han hyrt den 3-6 maj 2020. 

7) PM bilar i utredningen med jämförelsebilder (fup s. 579-625), till utvisande av 

vad det är för utmärkande detaljer på de granskade bilarna från 

övervakningsfilmerna som använts för att identifiera dem.  

8) PM genomgång övervakningsfilm Norra Biskopsgården (fup s.1805-1813), till 

utvisande dels av att Yousuf Mohamed lämnar sin bostad och syns på 

Friskväderstorget under förmiddagen den 3 maj 2020 och dels av att PSK224 
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synts vid Friskväderstorget under eftermiddagen samma dag med Dentin 

Jobe som passagerare i fram. 

9) PM genomgång av övervakningsfilm Brf Byabacken Inägogatan 2 (fup s. 1112-
1114), till utvisande av att ett fordon som till utseendet stämmer överens 
med JNT077 passerat på Inägogatan den 3 maj 2020. 

10) PM genomgång övervakningsfilm Londongatan 47 D (fup s. 1115-1118), till 
utvisande av att AAA04C passerar på Londongatan den 3 maj 2020. 

11) PM genomgång övervakningsfilm Circle K Munkedalsgatan, 

undersökningsprotokoll avseende bildförbättring och PM justeringar 

genomgång övervakningsfilm (fup s 1814-1886 och tilläggsprot 1 s. 250-251), 

till utvisande av dels hur målsägandena syns på området den 2 – 3 maj 2020 

med de fordon de disponerade vid tillfället, dels hur spanbilarna rör sig runt 

macken den 3 maj 2020. 

12) PM inhämtning övervakningsfilm Gropegårdsgatan, genomgång 

övervakningsfilm Gropegårdsgatan samt PM bild från Volvokamera 

Gropegårdsgatan (fup s. 1887-1963 och tilläggsprot 2 s. 302-303), till 

utvisande av dels hur dessa kameror är utplacerade och vilka vinklar de 

täcker, dels hur Blerim och Adrian Kastrati och de fordon de disponerade 

samt spanbilarna och brottsbilen rört sig under den 3 maj 2020 i området. 

13) PM genomgång övervakningsfilm Tanka Gropegårdsgatan, Bankomat 

Gropegårdsgatan, Safeteam Virvelvindsgatan, St1 Gustaf Dahlénsgatan och 

PM justeringar genomgång övervakningsfilm (fup s. 1965-2002 och 

tilläggsprot 1 s. 250), till utvisande av hur Blerim och Adrian Kastrati och de 

fordon de disponerade samt spanbilarna och brottsbilen rört sig under den 3 

maj 2020 i området. 

14) PM genomgång övervakningsfilm Hisingen Godis jämte stillbilder från filmen, 

pm Kwame Sanas tröja samt fotografier av Ahmad Alhags och Kwame Sanas i 

beslag tagna solglasögon (fup s. 2004-2022), till utvisande av när Ahmad 

Alhag och Kwame Sana var inne i butiken. 

15) PM placering Trafikverkets övervakningskameror Tingstadstunneln, 
Lundbytunneln Älvsborgsbron och Gnistängstunneln samt kartor även 
inkluderande Götatunneln och Gullbergstunneln jämte pm genomgång 
övervakningsfilm (fup s. 2023-2079), till utvisande bl.a. av var de olika 
platserna ligger, var kamerorna är utplacerade och vilken vinkel de täcker 
samt hur de i målet aktuella bilarna rört sig under den 3 maj 2020. 

16) PM genomgång övervakningsfilm ÖoB Gamlestadsvägen, Alelyckans 
Sportcenter, HVB Tideräkningsgatan, St1 Tideräkningsgatan, bankomat 
Kortedala Torg, Preem von Utfallsgatan, NKC Kvibergs Broväg, Göteborgs 
Energi Kvibergs Broväg, INGO Kortedalavägen och Frode Angereds Storåsväg, 
PM inhämtning öv-film från HVB-boende samt PM justeringar genomgång 
övervakningsfilm (fup s. 2084-2132 och tilläggsprot 1 s. 241-242 och 250), till 
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utvisande av hur Blerim Kastrati, brottsbilen och spanbilarna rört sig i 
området under den 3 maj 2020. 

17) PM genomgång övervakningsfilm Surte Pendeltågstation, Bohus 

Pendeltågstation, Biltvätt Nödinge och Nödinge Pendeltågstation (fup s. 

2133-2149), till utvisande av hur spanbilarna rört sig efter gärningen. 

18) PM inköp av presentkort (fup s. 354-355), till utvisande av att Blerim Kastrati 

strax efter kl 13 den 3 maj 2020 varit på Hagabadet och köpt ett presentkort. 

19) PM träningskort (fup s. 356-357), till utvisande av att Blerim Kastrati strax 

efter kl 14 den 3 maj 2020 gick in på Nordic Wellness Guldheden för att 

träna. 

20) Utdrag från Blerim Kastratis telefonlista (tilläggsprot 1 s. 342), till utvisande 

av hans kontakter med Aldina Mehovic under den 3 maj 2020. 

21) PM dörrloggar och Tilläggspm dörrloggar Gropegårdsgatan 1 (fup s. 1964 och 

tilläggsprot 1 s. 246-247), till utvisande av att Blerim Kastrati använde sin 

dörrbricka dels i hissen kl 15.11, dels i porten och i hissen kl 18.12 den 3 maj 

2020. 

22) PM övervakningsfilm jämte stillbilder (fup s. 358-364), till utvisande av att 

Blerim Kastrati ca kl 18.04-18.09 den 3 maj 2020 handlade mat på McDonalds 

Inlandsgatan. 

23) PM husrannsakan Gropegårdsgatan 1 jämte bilder (fup s. 380, 382, 386-387 

och 391), till utvisande av att det var i denna lägenhet Blerim Kastrati bodde. 

24) Telefongenomgång av Blerim Kastratis mobiltelefon (fup s. 335 och 341), till 

utvisande av att Blerim Kastrati kl 18.24 fick en bild skickad till sig från sin 

mor med texten ”saknar bara dig här på kortet”. 

25) Fotografier (fup s. 2774-2779), till utvisande av hur det såg ut i garaget där 

Atila Can förvarat den Kalasjnikov som användes vid mordet. 

26) PM (tilläggsprot 2 s. 297), till utvisande av tidpunkten för samtalet till polisen 

från vittnet Christian Weberberger. 

27) PM bild på JNT077 och PM jämförelsebilder Londongatan (fup s. 1091-1093 

och tilläggsprot 2 s. 149-154), till utvisande av att vittnet Lena Haraldsson kl 

15.55 den 3 maj tagit en bild på JNT077 då den stod parkerad på 

Londongatan 52 att jämföra med bild som Encroanvändaren Ornerymist 

skickade sd. 

28) Sökning på merinfo.se (fup s. 1095-1098), till utvisande av att vittnet Lena 

Haraldssons son gjort en sökning den 3 maj på JNT077  

29) PM genomgång av mobil (fup s. 407-408), till utvisande av att Berat Kastrati 

sökt på ägaren till GZA17G under eftermiddagen den 3 maj 2020. 

30) PM genomgång av kroppskamera Prästvägen jämte bilder samt bilagor (fup s. 

666-684), till utvisande av var kontrollen skedde, att den pågick ca 18.20-

18.47 samt vad som då iakttogs. 
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31) Uppspelning av del av polisens kroppskamerafilm avseende stoppet av GZA 

17G, PM fordonsstopp jämte bilder (fup s. 497-525), till utvisande av att de 

nio som initialt frihetsberövades i ärendet då befann sig i fordonen med reg 

nr GZA17G, AHB027 och PSK224 och var i resp. bil de då befann sig samt vad 

som i övrigt iakttogs i de aktuella fordonen. 

32) PM skyddsvästar i GZA 17G (fup s. 728-731), till utvisande av att det fanns två 

skyddsvästar i bilen vid poliskontrollen på Prästvägen men tre stycken då 

bilen stoppades nästa gång. 

33) PM rörande de mobiltelefoner som återfanns i GZA 17G, AHB 027 och PSK 

224, beslagsprotokoll, pm undersökningsprotokoll och foton (fup s. 626, 526, 

707, 788, 2157-2161 och 2164-2190), till utvisande av att det intill Dodou 

Jallow i facket mellan framsätena låg dels en Google Pixel 2 med spanskt 

simkort från operatören Moviestar med text på låsskärmen om att enheten 

hanteras av organisationen, dels en Vsmart med ett holländskt simkort, att 

det under Karamo Fattys lår initialt låg en BQ-Aquaris X2 med ett holländskt 

simkort, vilken sedan flyttats till mittkonsollen mellan baksätena där även en 

Samsung SM med ett spanskt simkort från Moviestar låg, vilken vid 

undersökning visade sig vara fabriksåterställd, att det från PSK 224 

beslagtogs en Samsung Galaxy A10 SM med spanskt simkort från operatören 

Moviestar, vilken Dentin Jobe hade i knät när polisen kom, vilken telefon 

fabriksåterställdes under tiden den befann sig hos it-forensikerna och hade 

ett nära kopplat serienummer till den ghost, som låg i handskfacket framför 

Ahmad Alhag i AHB 027; en Samsung Galaxy A10 SM med spanskt simkort 

från operatören Moviestar och med text på låsskärmen om att enheten 

hanteras av organisationen. 

34) Fotografier personintaget (fup s. 533- 563), till utvisande av hur de initialt nio 

frihetsberövade (förutom Tareek Besic) var klädda vid frihetsberövandet. 

35) Fotografier av de DSQUARED jeans som tagits i beslag av Ali Hai Chanhan, 

vilka han bar vid frihetsberövandet (fup s. 1336-1340), till utvisande av hur 

de såg ut att jämföra med signalementsuppgifter lämnade av förhörsperson. 

36) PM Karamo Fatty skojämförelse AAA04C och PM Karamo Fatty skobyte (fup 

s. 1140-1153 och 1341-1432), till utvisande av att Karamo Fatty bytt skor 

innan gärningen den 3 maj och att ett par liknande skor som han tidigare 

använt senare återfanns i AAA04C. 

37) Sakkunnigutlåtande NFC (fup s. 1344-1353), till utvisande av att på en av de 

skor som Karamo Fatty hade på sig då han frihetsberövades återfanns blod 

med DNA från Yousuf Mohamed. 

38) Redovisning Vapen NFC (fup s. 860-864), till styrkande av vad för slags vapen 
och ammunition som återfanns i JNT077. 
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39) Sakkunnigutlåtande NFC (fup s. 882-891), till styrkande av att de vapen som 

återfanns i JNT077 är de som använts vid gärningen. 

40) PM sopsäcksjämförelse bagaget JNT 077/Vår Krog & Bar (fup s. 849-858), till 
utvisande av att sopsäckar av samma slag som automatkarbinen förvarats i 
finns tillgängliga på den krog som Atila Can driver och som Ulas Havsut 
arbetat på. 

41) Protokoll över spårsäkring samt sakkunnigutlåtande NFC (fup s. 838-843), till 
styrkande av att Ali Hai Chanhans fingeravtryck återfanns på den lösa 
klädetiketten i baksätet på JNT 077. 

42) PM kontroll av PUMA byxa JNT077, PM inköp av kläder på XXL Sisjön, PM 
PUMA kläder på docka och PM genomgång övervakningsfilm jämte bilagor 
(fup s. 1457-1484), till utvisande av att Abdikarim Sabriye den 29 april köpt 
tre set med hoodie och tillhörande byxor, ett svart i storlek s, ett grått i 
storlek s samt ett med grå hoodie och svarta byxor i storlek m, varav de 
svarta byxorna ser likadana ut som dem som återfanns i JNT077. 

43) PM förklaring till pm om skobeställning, PM genomgång av beslag av 
mobiltelefon samt PM Yousuf Mohamed skojämförelse AAA04C (fup s. 1178-
1196), till utvisande av att Abdikarim Sabriye även köpt in två par likadana 
skor, varav ett par beställts från Zalando och där kartong och beställning 
återfunnits i AAA04C. 

44) Fotografier spanbilder Västra Kyrkogården 29 april 2020 (fup s.1485-1501), 
till utvisande av att Abdikarim Sabriye före inköpet umgåtts med flera av de 
tilltalade. 

45) PM fordonsstopp (fup s.1502-1503), till utvisande av att Abdikarim Sabriye 
redan den 4 juni 2019 kontrollerats av polis tillsammans med Dentin Jobe 
och Dodou Jallow. 

46) PM avseende Abdikarim Sabriye den 3 maj (fup s. 3084), till utvisande av att 
hans telefon kopplat upp i Högsbohöjd under eftermiddagen och kvällen 
under morddagen. 

47) Protokoll över fordonundersökning (fup s. 686-696), till utvisande av att det i 
GZA17G återfanns bl.a. en svart balaklava i facket till förardörren, två svarta 
skyddsvästar i baksätet i storlek L och XL samt ytterligare en svart skyddsväst 
i bagageutrymmet. 

48) Protokoll över fordonundersökning (fup s. 745-754), till utvisande av att det i 

PSK224 återfanns bl.a. två magasinshölster av märket Walther. 

49) Protokoll över fordonundersökning (fup s. 780-787), till utvisande av bl.a. var 

i AHB027 de undersökta handskarna återfanns. 

50) Sakkunnigutlåtande NFC (fup s. 1354-1364), till styrkande av att på avigsidan 
vid höger pekfinger av en handske som fanns i AHB027 påvisades DNA från 
Yousuf Mohamed samt att i facket till höger framdörr återfanns en handske 
på vars avigsida vänster pekfinger påvisades DNA från både Mevlut Altunay 
och Ahmad Alhag 

51) Sakkunnigutlåtande från NFC (fup s.1384-1405), till styrkande av att Ali Hai 
Chanhans DNA återfanns på en handske som återfunnits mellan mittkonsoll 
och höger framsäte i JNT077 
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52) Sakkunnigutlåtanden NFC (fup s. 1365-1379, tilläggsprot 1 s. 181-224 och 

tilläggsprot 2 s. 272-292), till utvisande av att det både på Ali Hai Chanhan 
och Karamo Fatty återfanns ett flertal tändsatspartiklar bl.a. av samma slag 
som de som återfanns i patronhylsor på brottsplatsen avlossade främst från 
automatkarbinen men även från pistolen, att den handske som återfunnits i 
JNT077 med Ali Hai Chanhans DNA på haft ett mycket stort antal 
tändsatspartiklar främst av det slag som de som återfanns i patronhylsa 
avlossad från pistolen men även i patronhylsorna från automatkarbinen, att 
de handskar varav en haft Yousuf Mohameds DNA på sig, vilka återfunnits i 
AHB027 haft ett flertal tändsatspartiklar på sig av samma slag som de som 
återfanns i patronhylsor på brottsplatsen avlossade från automatkarbinen 
och att det på Yousuf Mohamed återfanns ett fåtal tändsatspartiklar av 
samma slag, att det på Kwame Sana återfanns ett flertal tändsatspartiklar 
bl.a. av samma slag som de som återfanns i patronhylsor på brottsplatsen 
främst avlossade från automatkarbinen, att det på Dodou Jallow, Dentin 
Jobe, Ahmad Alhag och Tareek Besic återfanns ett fåtal tändsatspartiklar av 
samma slag som de som återfanns i patronhylsor på brottsplatsen avlossade 
från automatkarbinen, vilket ledde fram till slutsatserna att resultaten 
beträffande Ali Hai Chanhan, Karamo Fatty och Kwame Sana i någon mån 
talade för att de varit i nära anslutning till skjutvapen då de avfyrats eller 
hade varit i kontakt med skjutvapen eller något annat vapenrelaterat (Grad 
+1), att resultaten beträffande handskarna med Yousuf  Mohameds DNA 
talade för att handskarna varit i nära anslutning till skjutvapen då det avfyrats 
eller hade varit i kontakt med skjutvapen eller något annat vapenrelaterat 
(Grad +2) samt att resultaten beträffande handskarna med Ali Hai Chanhans 
DNA talade starkt för att de hade varit i nära anslutning till skjutvapen då det 
avfyrats eller i kontakt med skjutvapen eller något annat vapenrelaterat 
(Grad +3). 

53) Ärendesammanställningen (i egen bilaga) åberopas i sin helhet, bl.a. till 
utvisande av var de tilltalades telefoner mastpositionerats vid olika tillfällen. 

54) Rapporter om misskötsamhet från häktet Göteborg (tilläggsprot 2 s. 224-
271), till utvisande av att flera av de tilltalade via toaletten och under 
promenader har kommunicerat med andra intagna på häktet dock oklart 
med vilka. 

 

Härutöver åberopas syn, till utvisande av platser som inbegriper 

händelseförloppet/gärningarna den 3 maj 2020. 
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Skriftlig bevisning åp 8 

 
1) Förhör med Blerim Kastrati från förundersökningen rörande gärningen den 2 

december 2017, angående hans iakttagelser efter händelsen och hans 

kontakter med Hira och Shkelzen Kastrati bl.a. till utvisande av uppkomna 

skador och bakgrunden till händelsen. 

2) Protokoll över brottsplatsundersökning (fup s. 54 – 67), till utvisande av 

omfattningen av skadorna orsakade av handgranaten. 

3) Fotografier Lammelyckan (fup s. 68), till utvisande av omfattningen av 

skadorna orsakade av handgranaten. 

4) Sakkunnigutlåtande NFC (fup s. 69 – 74 och s. 75 – 81), till utvisande av att 

DNA påträffats på delar av handgranaten. 

5) Träffrapport DNA (fup s. 82 – 87), till utvisande av att det är Ulas Havsuts 

DNA som påträffats på delar av handgranaten. 
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Framställan om kvarstad 

Skäligen misstänkt 
Besic, Tareek Kenyatta 
19980803-4418 
Landalabergen 9 Lgh 1401  
411 29  GÖTEBORG 
 
Kemal Erdogdu 
19901112-2570 
Gustaf Dalénsgatan 3 C Lgh 1401 
417 22  GÖTEBORG 
 
Karamo Fatty 
20000301-4719  
Sommarvädersgatan 40 Lgh 1302 
418 33  GÖTEBORG 
 
Sebastian Jobe 
19911018-1014 
Box 53118 
400 15  GÖTEBORG 
 
Atila Can  
19820701-0656) 
  
Sekretess 

Brott 
MORD, FÖRBEREDELSE TILL MORD, ANSTIFTAN AV MORD 

Målsägande 
Se ansökan om stämning 210322 i mål B 533-21, Göteborgs tingsrätt 

Bakgrund 
Målsäganden har hos åklagaren anmält anspråk på skadestånd på grund av 
brottet med totalt 660 000 kronor jämte ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) 
från den 3 maj 2020 tills betalning sker. Egendom som tillhör Tareek Besic har 
tagits i förvar enligt bifogade beslut. 

 
 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

Göteborgs tingsrätt 
  
  
404 83  GÖTEBORG 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 
 
INKOM: 2021-03-26 
MÅLNR: B 533-21 
AKTBIL: 498
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Yrkande 
1. Det yrkas att tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Tareek Besics 
egendom att målsägandenas skadeståndsanspråk om totalt 660 000 kronor, jämte 
ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 tills betalning sker, kan 
antas bli täckt vid utmätning och att tingsrätten förordnar om att kvarstaden ska 
bestå till dess verkställighet sker, dock längst två månader efter laga kraft. 
 
2. Det yrkas att tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Kemal 
Erdogdus egendom att målsägandenas skadeståndsanspråk om totalt 660 000 
kronor, jämte ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 tills 
betalning sker, kan antas bli täckt vid utmätning och att tingsrätten förordnar om 
att kvarstaden ska bestå till dess verkställighet sker, dock längst två månader 
efter laga kraft. 
 
3. Det yrkas att tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Karamo Fattys 
egendom att målsägandenas skadeståndsanspråk om totalt 660 000 kronor, jämte 
ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 tills betalning sker, kan 
antas bli täckt vid utmätning och att tingsrätten förordnar om att kvarstaden ska 
bestå till dess verkställighet sker, dock längst två månader efter laga kraft. 
 
4. Det yrkas att tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Sebastian Jobes 
egendom att målsägandenas skadeståndsanspråk om totalt 660 000 kronor, jämte 
ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 tills betalning sker, kan 
antas bli täckt vid utmätning och att tingsrätten förordnar om att kvarstaden ska 
bestå till dess verkställighet sker, dock längst två månader efter laga kraft. 
 
5. Det yrkas att tingsrätten förordnar om kvarstad på så mycket av Atila Cans 
egendom att målsägandenas skadeståndsanspråk om totalt 660 000 kronor, jämte 
ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 maj 2020 tills betalning sker, kan 
antas bli täckt vid utmätning och att tingsrätten förordnar om att kvarstaden ska 
bestå till dess verkställighet sker, dock längst två månader efter laga kraft.  

Grunder för yrkandet 
Besic, Erdogdu, Fatty, Jobe och Can är skäligen misstänkta för ovan angivna 
brott och det kan skäligen befaras att de genom att avvika eller genom att 
undanskaffa egendom eller på annat sätt kommer att undandra sig att betala det 
skadestånd som kan antas bli utdömt på grund av brottet.   
 
 
Stefan.U Lind 
 
Bilagor 
Förvarsbeslut 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

